

ДЕПАРТАМЕНТ КУЛЬТУРИ І ТУРИЗМУ
ХАРКІВСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ ДЕРЖАВНОЇ АДМІНІСТРАЦІЇ
ХАРКІВСЬКА ОБЛАСНА УНІВЕРСАЛЬНА НАУКОВА БІБЛІОТЕКА

ЛІТЕРАТУРА ПРО ХАРКІВЩИНУ

2014

Бібліографічний покажчик

ХАРКІВ 2015

Література про Харківщину за 2014 р. : бібліогр. покажч. / Департамент культури і туризму Харк. облдержадмін., Харк. обл. універс. наук. б-ка; уклад. : Л.Єпішева, Л.Сашкова, Л.Конопля. – Х. : ХОУНБ, 2015. – 267 с.

Універсальний бібліографічний покажчик **“Література про Харківщину за ... рік”** видається бібліографічним відділом ХОУНБ з 1964 року. В посібнику представлені книги, газетні і журнальні статті краєзнавчого характеру. Матеріал поточний, розписуються статті з періодичних видань, які отримувала бібліотека протягом 2014 року. Матеріал у покажчику розташований відповідно “Схеми класифікації краєзнавчого каталогу Харківської обласної універсальної наукової бібліотеки”.

Бібліографічний опис видань здійснено у відповідності з діючими стандартами.

Довідковий апарат посібника складається з “Іменного покажчика”, “Географічного покажчика”.

Видання адресується широкому колу читачів.

Укладач	Єпішева Л.І., Сашкова Л.О., Конопля Л.М.
Редактор	Травіна О.М.
Комп’ютерний набір	Єпішева Л.І., Конопля Л.М.
Відповідальний за випуск	Шостко Н.І.

Зміст

ХАРКІВСЬКА ОБЛАСТЬ В ЦІЛОМУ	7
Загальні праці про область.....	7
Довідкові видання.....	7
Бібліографічні покажчики.....	8
Населення. Демографія	10
Адміністративно-територіальний поділ	10
Видатні діячі і край. Знатні люди краю	13
Знаменні дати краю, їх відзначення.....	37
Пам'ятники і пам'ятні місця краю	39
Краєзнавство	42
<i>Краєзнавчі музеї.....</i>	42
<i>Краєзнавча робота.....</i>	43
<i>Краєзнавчий туризм, краєзнавчі екскурсії.....</i>	43
ІСТОРІЯ КРАЮ.....	45
Археологія. Археологічні експедиції і дослідження. Катакомби.....	45
Етнографія краю	46
Допоміжні історичні дисципліни	47
Історія краю до 1917 року.....	48
<i>Край у II-й половині XVII ст. – XIX ст.</i>	48
<i>Край на початку XX ст. до 1917 року</i>	49
Історія краю в радянський період	49
<i>Край в 1917-1920 рр.....</i>	49
<i>Край в 1921-1941 рр.....</i>	50
<i>Край в 1941-1945 рр.....</i>	51
Історія міст і сіл області, районів м. Харкова	53
ПРИРОДА І ПРИРОДНІ РЕСУРСИ	57
Геофізика, геологія, географія краю	57
Рослинний і тваринний світ	57
<i>Заповідники. Зоопарки.....</i>	58
Охорона природи краю. Екологія.....	60
НАРОДНЕ ГОСПОДАРСТВО КРАЮ.....	62
Економіка краю.....	62
<i>Організація управління</i>	64
<i>Бюджет. Фінанси. Інвестиції. Банки</i>	64
<i>Трудові ресурси краю.....</i>	70
Промисловість. Загальні питання.....	71
<i>Окремі галузі промисловості.....</i>	71
Будівництво. Будівельна промисловість	73
<i>Промисловість будівельних матеріалів.....</i>	73
<i>Промислове будівництво.....</i>	73

Громадське і житлове будівництво	74
Транспорт	75
Залізничний транспорт	75
Автомобільний транспорт	75
Повітряний транспорт	76
Міський транспорт	76
Зв'язок	77
Комунальне господарство	77
Торгівля. Громадське харчування	81
Торгівля продовольчими та промисловими товарами	81
Громадське харчування. Кулінарія	81
Сільське господарство	81
Загальні питання розвитку	82
Колективні сільськогосподарські підприємства	82
Рослинництво	84
Тваринництво	84
Лісове господарство	85
Ветеринарія	86
ОХОРОНА ЗДОРОВ'Я. МЕДИЧНІ УСТАНОВИ	86
Організація охорони здоров'я в краї	86
Діяльність медичних і профілактичних установ	87
Аптеки і фармацевтична справа	91
Санаторне і курортне лікування	92
ФІЗИЧНА КУЛЬТУРА І СПОРТ	93
СУСПІЛЬНО-ПОЛІТИЧНЕ ЖИТТЯ КРАЮ	109
Громадська активність населення краю	109
Політичні партії, організації, течії, рухи	114
Профспілковий рух	117
Рух і організації жінок	117
Сім'я. Жінки. Діти	117
Рух і організації молоді	118
Економічні і культурні зв'язки з зарубіжжям	119
Добровільні товариства та громадські організації	120
Інші сторони громадського життя краю	125
ДЕРЖАВНА ВЛАДА І УПРАВЛІННЯ В КРАЇ	126
Президент. Уряд. Верховна Рада. Документи про область	126
Народні депутати України від Харківської області	127
Обласна Рада народних депутатів	128
Харківська міська. Районні Ради	129
Центри надання адмінпослуг	131
Районні, міські, селищні, сільські Ради	132
Представницька і виконавча влада в краї	140

Органи соціального забезпечення	146
Система судових органів	147
Охорона громадського порядку. Міліція	148
Військові частини. Військові училища. Пожежна охорона	149
<i>Харківська область в АТО</i>	151
РЕЛІГІЯ І ЦЕРКВА	156
НАУКОВЕ ЖИТТЯ В КРАЇ. ОСВІТА	158
Організація і розвиток науки	158
Наукові установи і товариства	158
Освіта	159
<i>Початкові і середні школи</i>	159
<i>Технікуми. Середні спеціальні учбові заклади</i>	163
<i>Вища освіта</i>	164
КУЛЬТУРНО-ОСВІТНЯ РОБОТА. КУЛЬТОСВІТНІ ЗАКЛАДИ	171
Загальні питання культурного життя	171
Культурно-освітні заклади	172
Бібліотечна справа	175
Планетарій	178
Музейна справа	179
Засоби масової інформації	182
МИСТЕЦТВО. ОБЛАСТЬ В ТВОРАХ МИСТЕЦТВА	184
Архітектура	184
Живопис. Скульптура. Графіка	188
<i>Художні музеї</i>	194
<i>Художні школи</i>	198
Художня фотографія	199
Прикладне мистецтво. Художні промисли	201
Музичне життя	202
<i>Музичні школи</i>	205
Театри	206
<i>Харківський академічний російський драматичний театр ім.</i> <i>О.С.Пушкіна</i>	207
<i>Харківський національний академічний театр опери і балету ім.</i> <i>М.В.Лисенка</i>	208
<i>Харківський державний академічний український драматичний</i> <i>театр ім. Т.Г.Шевченка</i>	210
<i>Харківський обласний театр для дітей і юнацтва</i>	212
<i>Харківський державний академічний театр ляльок ім.</i> <i>В.А.Афанасьєва</i>	213
<i>Харківський академічний театр музичної комедії</i>	214
<i>Естрада. Цирк</i>	215
Кіномистецтво	215

Художня самодіяльність.....	217
МОВА. ФОЛЬКЛОР. ЛІТЕРАТУРНЕ ЖИТТЯ.....	220
Місцевий фольклор.....	220
Літературне життя. Місцеві об'єднання і гуртки.....	220
<i>Літературні музеї</i>	222
Твори письменників Харківщини.....	222
Література про письменників Харківщини.....	229
Література про письменників української діаспори.....	235
Край у літературних творах.....	235
ІМЕННИЙ ПОКАЖЧИК.....	237
ГЕОГРАФІЧНИЙ ПОКАЖЧИК.....	262

ХАРКІВСЬКА ОБЛАСТЬ В ЦІЛОМУ

Загальні праці про область

1. "Вечерний Харьков" вручил награды лауреатам рейтинга "Признание народа-2013" : [пятый год читатели газеты путем анкетирования определяют обществ. деятелей и руководителей, предприятия и организации, чей вклад в развитие города оказался наиболее весомым] // Веч. Харьков. - 2014. - 4 янв. - С. 2-3.

2 Голиков А.П. Харьковская область. Региональное развитие: состояние и перспективы : монография / А.П.Голиков, Н.А.Казаков, М.В.Шуба ; под ред. В.С.Бакирова ; Харьк. нац. ун-т им. В.Н.Каразина. - Х. : ХНУ, 2012. - 223 с. : ил.

3. Зиненко Ю. Харькову 360 лет: трижды столичный и трижды рожденный : [немного истории: о происхождении названия, о доме "Слово", о Нобелев. лауреатах] / Ю.Зиненко // Комсом. правда в Украине. - 2014. - 22 авг. - С. 9.

Довідкові видання

4. Еврейские адреса Харькова : иллюстрир. карта-схема и докум. фильм = Jewish addresses in Kharkov : illustrated map-chart and documentary film. - Х. : Дом рекламы, 2012. - 1 л. многоцв. + 1 эл. опт. диск (DVD-ROM). - Памяти проф. Б.Элькина (1947-2011).

5. Харьков. - Х. : Фолио, 2013. - 63 с. : ил. - Миниатюр. изд.

Бібліографічні покажчики

6. Андрій Борисович Гредескул : [біобібліогр. покажч.] / Харк. нац. автомоб.-дорож. ун-т. - Х. : ХНАДУ, 2010. - 93 с. : іл. - (Біографія та бібліографія вчених ХНАДУ (ХАДІ)).

7. Володимир Миколайович Варфоломєєв [10.11.1935-2007] - людина, науковець, викладач : [біобібліогр. покажч.] / Харк. нац. автомоб.-дорож. ун-т. - Х. : ХНАДУ, 2010. - 41 с. : іл. - (Біографія та бібліографія вчених ХНАДУ (ХАДІ)).

8. Дяченко Микола Васильович : біобібліогр. покажч. / Харк. держ. акад. культури. Б-ка. - Х. : ХДАК, 2013. - 114 с. - (Видатні педагоги Харківської державної академії культури).

9. Календар знаменних і пам'ятних дат Харківщини на 2015 рік : реком. бібліогр. покажч. / Харк. обл. універс. наук. б-ка ; уклад. : Л.М.Конопля, Л.О.Сашкова. - Харків, 2014. - 75 с.

10. Курорт "Березівські мінеральні води" (до 150-річчя від дня заснування) : бібліогр. покажч. / Харк. держ. наук. б-ка ім. В.Г.Короленка, ЗАТ "Укрпрофоздоровниця", Клініч. санаторій "Курорт "Берез. мінер. води" ; за ред. О.І.Сердюка. - Х. : Золоті сторінки, 2012. - 127 с. : іл.

11. Література про Харківщину за 2013 р. : бібліогр. покажч. / Харк. обл. універс. наук. б-ка ; уклад. : Л.І.Єпішева, Л.М.Конопля, Л.О.Сашкова. - Харків : ХОУНБ, 2014. - 358 с.

12. Михайло Іванович Волков [4.09.1897-1977] - корифей дорожньо-будівельної галузі : [біобібліогр. покажч.] / Харк. нац. автомоб.-дорож. ун-т. - 2010

13. Нестеров Артем Павлович : до 80-річчя з дня народж. [вченого в галузі підйом.-трансп. машинобудування]

: біобібліогр. покажч. / Укр. інж.-пед. акад., Наук. б-ка. - Х. : УПА, 2013. - 66 с. : іл. - (Вчені УПА - ювіляри).

14. Олександр Костянтинович Біруля [27.03.1892-1967] : [біобібліогр. покажч.] / Харк. нац. автомоб.-дорож. ун-т. - Х. : ХНАДУ, 2010. - 57 с. : іл. - (Біографія та бібліографія вчених ХНАДУ (ХАДІ)).

15. Поэзия - души моей обитель : к 80-летию со дня рождения Ивана Коржа : персон. библиогр. указ. / Харь. обл. универс. науч. б-ка ; сост. Л.А.Сашкова. - Харьков : ХОУНБ, 2014. - 27 с.

16. Світлана Степанівна Дяченко [нар. 12.01.1927] - вчений, педагог, людина : [біобібліогр. покажч.] / Харк. нац. автомоб.-дорож. ун-т. - Х. : ХНАДУ, 2010. - 45 с. : іл. - (Біографія та бібліографія вчених ХНАДУ (ХАДІ)).

17. Харківський державний академічний театр ляльок ім. В.А.Афанасьєва : (до 75-річчя з часу заснування) : бібліогр. покажч. / Харк. обл. універс. наук. б-ка ; уклад. : Л.О.Сашкова, Л.М.Конопля. - Харків : ХОУНБ, 2014. - 64 с.

18. Харківщина в мемуарах, щоденниках і подорожніх записках з XVIII ст. до сьогодні : бібліогр. покажч. / Харк. нац. ун-т ім. В.Н.Каразіна, Центр укр. студій ім. Д.І.Багалія, Центр наук. б-ка, Філософ.-т, Схід. ін-т українознавства ім. Ковальських ; уклад. Н.В.Аксьонова. - Х. : ХНУ, 2011. - 139 с.

19. Черевко Олександр Іванович. 60 років - з любов'ю до людей : (до 60-річчя з дня народж. та 35-річчя наук. діяльності [вченого в галузі технологій і обладнання харч. пром-ті]) : біогр., бібліогр., наук. шк. / Харк. держ. ун-т харчування та торгівлі, Наук. б-ка. - Х. : ХДУХТ, 2012. - 257 с. : іл.

20. Шейко Василь Миколайович : (до 70-річчя від дня народж.) : біобібліогр. покажч. / Харк. держ. акад. культури ;

Б-ка. - Х. : ХДАК, 2012. - 211 с. - (Видатні педагоги Харківської державної академії культури).

Населення. Демографія

21. Зозуля І. Харьковчане любят город за парки, кафешки и архитектуру : [опрос социолог. гр. "Рейтинг" жителей Харькова] / И.Зозуля // Комсом. правда в Украине. - 2014. - 12 февр. - С. 6.

Адміністративно-територіальний поділ

22. Грошечая Н. Історія з географією : [походження назви с. Мохнач Зміїв. р-ну] / Н.Грошечая // Слобід. край. - 2014. - 27 лют. - С. 8.

23. Ефанова М. До революции в Харькове было много веселых улиц : [даже у специалистов некоторые наименования харьков. улиц вызывают недоумение] / М.Ефанова // Веч. Харьков. - 2014. - 15 мая. - С. 2.

24. Коваль О. Топонімічні назви Нової Водолаги / О.Коваль // Водолаз. кур'єр. - 2014. - 6 груд.

25. Лаптева Н. "Пройдусь по Абрикосовой, сверну на Виноградную..." : [історія перейменувань вулиць Краснограда] / Н.Лаптева, Т.Козловська, Т.Прошкіна // Вісті Красноградщини. - 2014. - 10 січ.

26. Мнішек І. Світ тварин на мапі Харківщини : [походження назв Кочеток Чугуїв. р-ну та Крисине Богодух. р-ну] / І.Мнішек // Слобід. край. - 2014. - 16 січ. - С. 8.

27. Мнішек І. Світ тварин на мапі Харківщини. Продовжуючи тему : [походження назв Кицівка Печеніз. р-ну; Вовчанськ; Гракове Чугуїв. р-ну] / І.Мнішек // Слобід. край. - 2014. - 23 січ. - С. 8.

28. Мнішек І. Історія з географією : [походження назв: Забарине Золоч. р-ну; Горохуватка Борів. р-ну; Заброди Богодух. р-ну] / І.Мнішек // Слобід. край. - 2014. - 30 січ. - С. 8.

29. Мнішек І. Історія з географією : [походження назв: Пришиб Балаклійс. р-ну; Пересічна Дергач. р-ну] / І.Мнішек // Слобід. край. - 2014. - 6 лют. - С. 8.

30. Мнішек І. Історія з географією : [походження назв: Ст. Салтів Вовчан. р-ну; Рус. Тишки Харків. р-ну; Пристін Куп'ян. р-ну] / І.Мнішек // Слобід. край. - 2014. - 13 лют. - С. 8.

31. Мнішек І. Історія з географією : [походження назв: Рогань Харків. р-ну; Прудянка Дергач. р-ну; Верхня Орілька Первомайс. р-ну] / І.Мнішек // Слобід. край. - 2014. - 20 лют. - С. 8.

32. Мнішек І. Історія з географією : [походження назв: Ленінка Красноград. р-ну; Суданка Первомайс. р-ну; Червоний Шахтар Ізюм. р-ну; Есхар Чугуїв. р-ну] / І.Мнішек // Слобід. край. - 2014. - 6 берез. - С. 8.

33. Мнішек І. Що в імені тобі моєму? : [походження назв: с. Новомиколаївка і с. Олександрівка Шевченк. р-ну] / І.Мнішек // Слобід. край. - 2014. - 20 берез. - С. 8.

34. Мнішек І. Іванівки : гонка за лідером : [на Харківщині населен. пунктів з назв. Іванівка - 12, плюс - іст. р-н самого Харкова] / І.Мнішек // Слобід. край. - 2014. - 27 берез. - С. 8.

35. Мнішек І. "Цікаві" назви : [походження назв: с. Гайдари у Зміїв. р-ні; с. Тетлега у Чугуїв. р-ні] / І.Мнішек // Слобід. край. - 2014. - 10 квіт. - С. 8.

36. Мнішек І. "Заняттєві" назви : [походження назви с. Огульці Валків. р-ну] / І.Мнішек // Слобід. край. - 2014. - 17 квіт. - С. 8.

37. Мнішек І. Справи давно минулих днів : [походження назви м. Чугуїв] / І.Мнішек // Слобід. край. - 2014. - 24 квіт. - С. 8.

38. Мнішек І. "Військові" назви : [походження назв: с. Охоче Нововодолаз. р-ну; с. Полкова Микитівка Богодухів. р-ну; с. Гур'їв Козачок Золочів. р-ну] / І.Мнішек // Слобід. край. - 2014. - 15 трав. - С. 8.

39. Мнішек І. "Металеві" назви : [походження назв: Золочів; с. Металівка Вовчан. р-ну] / І.Мнішек // Слобід. край. - 2014. - 22 трав. - С. 8.

40. Мнішек І. "Чужинці" на карті Харківщини : [походження назв: с. Старий Чизвик Шевченків. р-ну; с. Африканівка Барвінків. р-ну] / І.Мнішек // Слобід. край. - 2014. - 29 трав. - С. 8.

41. Мнішек І. "Божественні назви" : [походження назв: с. Чернещина у Зачепилів. і Борів. р-нах; с. Введенка у Чугуїв. р-ні] / І.Мнішек // Слобід. край. - 2014. - 5 черв. - С. 8.

42. Мнішек І. "Божественні" назви : [походження назви м. Богодухів] / І.Мнішек // Слобід. край. - 2014. - 19 черв. - С. 8.

43. Мнішек І. П'ять версій однієї назви : [м. Зміїв] / І.Мнішек // Слобід. край. - 2014. - 14 серп. - С. 8.

44. Мнішек І. Солодка назва з татарським минулим : [м. Ізюм] / І.Мнішек // Слобід. край. - 2014. - 21 серп. - С. 8.

45. Мнішек І. "Красні" та "червоні назви" : [м. Краснокутськ, м. Красноград] / І.Мнішек // Слобід. край. - 2014. - 28 серп. - С. 8.

46. Мнішек І. "Жіночі" назви. Частина друга : [походження назви с. Парасковія у Нововодолаз. та Кегичів. р-нах] // Слобід. край. - 2014. - 11 верес. - С. 8.

47. Мнішек І. Ювілей селища з доброю назвою : [походження назви смт Хорошеве Харків. р-ну] / І.Мнішек // Слобід. край. - 2014. - 18 верес. - С. 8.

48. Мнішек І. Емоційні назви : [найпоширеніші на Харківщині назви сел з емоційним "плюсом": Веселе, Благодатне, Безм'ятежне] / І.Мнішек // Слобід. край. - 2014. - 6 листоп. - С. 8.

49. Мнішек І. Емоційні назви-2 : [Сподобівка; "Вільні" назви; Крапля дьогтю; Світле, Тихе, Пристрасне та ін.] / І.Мнішек // Слобід. край. - 2014. - 13 листоп. - С. 8.

50. Мнішек І. Небанальні історії та банальні назви : [походження назв сел: Новопавлівка та Нікополь Барвінків. р-ну; Герсеванівка Лозів. р-ну] / І.Мнішек // Слобід. край. - 2014. - 27 листоп. - С. 8.

51. Рыбальченко Р. О названиях сел района : [Пересечное, Солоницевка, Черкасская Лозовая] / Р.Рыбальченко // Вісті Дергачівщини. - 2014. - 18 січ.

52. Рыбальченко Р. Топонимика Дергачей / Р.Рыбальченко // Вісті Дергачівщини. - 2014. - 6 верес.

53. Ряполова І. Вода: жива і мертва : [походження назв населен. пунктів: Ст. Мерчик та Мерефа] / І.Ряполова // Слобід. край. - 2014. - 31 лип. - С. 8.

54. Такие разные улицы : [на карте Харькова более двух тыс. разнообраз. назв. улиц] // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 26 апр. - С. 15.

Видатні діячі і край. Знатні люди краю

55. Абліцов В. Микола Бурачек. Призабутий піонер шевченкознавства - фундатор Української академії мистецтв, заснованої 18 грудня 1917 року : [1925 р. очолив Харк. худож.

технікум. Помер у 1942 р. в Харкові] / В.Абліцов // Слово Просвіти. - 2014. - 30 січ.- 5 лют. (N 4). - С. 14-15.

56. Аврамов Виталий Прокофьевич : монографія : [сб. науч. тр., воспоминания] / Нац. техн. ун-т "Харьк. политехн. ин-т" ; под общ. ред. Е.Е.Александрова, С.Ярмака. - Х. : Підручник НТУ "ХПІ", 2013. - 387 с. : ил. - (История НТУ "ХПИ" в выдающихся личностях).

57. Актер, мечтавший стать летчиком : [Л.Быков (12.12.1928-11.04.1979)] // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 12 апр. - С. 10.

58. Александровская А. Управляющий ракетами и космосом : [В.Г.Сергеев] / А.Александровская // Киев. ведомости. - 2014. - 13 марта.

59. Александрова А. Наш Илья Репин : [к 170-летию со Дня рождения] / А.Александрова // Харьк. известия. - 2014. - 5 авг. - С. 4.

60. Александрова А. Один характер - множество ролей : 19 авг. День рождения отмечает В.Конкин : [актер после окончания уч-ща работал в Харьков. ТЮЗе] / А.Александрова // Харьк. известия. - 2014. - 19 авг. - С. 7.

61. Александрова А. Парень из нашего города : [о вертолетчике, Нац. Герое Азербайджана Р.Половинке (21.10.1969-6.08.1992). Родился в Изюме. Погиб при исполнении в Карабах. войне] / А.Александрова // Харьк. известия. - 2014. - 2 сент. - С. 4.

62. Алексей Александрович Булгаков (28.04.1939-14.05.2014) : [некролог. Булгаков А.А. - ст. науч. сотрудник Ин-та радиопизики и электроники им. А.Усикова, физик-теоретик] // Радиофизика и электроника. - 2014. - Т. 5, N 2. - С. 100-101.

63. Анничев А. В памяти нашей живут голоса и души ушедших актеров : [в опер. театре состоялся вечер памяти,

посвящ. 80-летию со дня рожд. нар. арт. Украины В.Аркановой] / А.Анничев // Время. - 2014. - 11 февр. - С. 7.

64. Анничев А. Фотографии на память потомкам : [история харьк. фотографии в лицах: В.Досекин, А.Иваницкий, А.Федецкий] / А.Анничев // Время. - 2014. - 24 апр. - С. 7.

65. Анничев А. Аромат увядающих роз Марии Винокуровой : [в Харьков. худож. музее открылась юбилейная выставка, посвящ. 100-летию М.Винокуровой (1914-2000)] / А.Анничев // Время. - 2014. - 26 июня. - С. 7.

66. Анничев А. Ей нравилось быть женщиной и до конца дней своих оставаться артисткой... : [Р.Колосова] / А.Анничев // Веч. Харьков. - 2014. - 18 июня. - С. 7.

67. Астероид назвали именем поэта [Харьковской школы романтиков первой половины XIX в.] Михаила Петренко // День. - 2014. - 13 нояб. - С. 11.

68. Багхаджати Е. Украина вернула себе первый в мире киноаппарат : киев. режиссеры и механики воссоздали кинопроектор, изобретенный одесским инж. И.Тимченко (уроженец с. Окоп Золоч. р-на) за два года до братьев Люмьер / Е.Багхаджати // Комсом. правда в Украине. - 2014. - 13 февр. - С. 11.

69. Батькові руки. Народний гончар Федір Гнідий // Гаман В. Мій золотий сон - Конча-Озерна / В.Гаман. - К., 2013. - С. 281-297.

70. Бахмет Т. Первая во всем : [к 100-летию со дня смерти извест. худож. М.Раевской-Ивановой] / Т.Бахмет // ПроART. - 2013. - Вып. 1.

71. Березюк Н. Від земського бібліотекаря до ученого : до 120-річчя від дня народж. видат. укр. бібліотекознавця Н.Фрідьєвої : [Н.Я.Фрідьєва (27.11.1894-1982) - одна із

засновників харків. бібл. шк.] / Н.Березюк // Бібл. планета. - 2014. - N 4. - С. 34-37.

72. Блистательный король оперетты : [знаменитый актер М.Водяной род. в Харькове 23 дек. 1924 г.] // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 31 мая(N 22). - С. 13.

73. Буряковская Т. Один из рода Кобзаря : [50 лет живет в Харькове праправнук ст. брата Т.Г.Шевченко А.Д.Шевандин] / Т.Буряковская // Время. - 2014. - 27 июня. - С. 7.

74. Буряковская Т. Каразины: возвращение к истокам : [Л.О.Дешко привезла в Харьков свою кн. "Основа. Каразини"] / Т.Буряковская // Время. - 2014. - 3 июня. - С. 7.

75. Білокінь С. Собори душ наших : [укр. храмова архітектура. С.Таранушенко як дослідник архіт. пам'яток] / С.Білокінь // Слово Просвіти. - 2014. - 23-29 жовт. (N 42). - С. 12.

76. Великий одессит из Харькова : [М.Бернес (М.Н.Нейман) (21.09.1911-16.08.1969). С трех до семнадцати лет жил в Харькове] // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 26 июля (N 30). - С. 13.

77. Веркина Т. Перед смертью академик Веркин больше всего думал о культуре : [о выдающемся ученом-физике Б.Веркине: беседа с дочерью ученого Т.Веркиной / записал О.Столбецов] // Веч. Харьков. - 2014. - 14 авг. - С. 2.

78. Викторова Н. Николай Хвисюк: ученый мирового уровня : [проф., ученый с широким диапазоном науч. интересов в ортопедии и травматологии, вертебрологии, почет. гражданин Харьк. обл. (род. 19 янв. 1934 г.)] / Н.Викторова // Харьк. известия. - 2014. - 23 янв. - С. 7.

79. Височінь таланту. Оксана Петрусенко // Гаман В. Мій золотий сон - Конча-Озерна / В.Гаман. - К., 2013. - 136-140.

80. Виталий Федорович Алексин [1929-2000] - один из основоположников магнитного удержания плазмы: идеолог стеллараторных исследований в ХФТИ // Вопросы атом. науки и техники. - 2014. - N 6. - С. 275-276.

81. Война и мир трех харьковских художников : [в Харьк. худож. музее открыта выставка извест. харьков. худож. А.Наседкина, Н.Работягова, А.Хмельницкого] // Время. - 2014. - 8 мая. - С. 8.

82. Воловик Л. Музыкант от Б-га : [В.В.Крайнев (1.04.1944-29.04.2011)] / Л.Воловик // Дайджест-Е. - 2014. - Апр. (N 4).

83. Воловик Л. Моисей Борисович Фабрикант : [150 лет со дня рожд. основоположника челюстно-лиц. хирургии проф. М.Б.Фабриканта (17.11.1864-дек.1951)] / Л.Воловик // Дайджест-Е. - 2014. - Дек. (N 12).

84. Воловник О.П. Славные имена / О.П.Воловник. - Х. : Издательский Дом ЖЗЛ : Харьковская книжная фабрика "Глобус", 2013. - 479 с. : ил. - (Современная ЖЗЛ Харьковщины ; кн. 8).

85. Волошко А. Творець високих урожаїв : [про Героя Соц. Праці Г.К.Дробницького (8.02.1893-4.05.1996)] / А.Волошко // Маяк. - 2014. - 12 груд.

86. Вороненко Г. Из землі Пархомівської - до неба : [Гриздубов С.] / Г.Вороненко // Промінь. - 2014. - 2 серп.

87. Выдающийся строитель Харькова : [А.Ржепишевский (1879-1930)] // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 22 февр. (N 8). - С. 15.

88. Выдающийся авиатор Украины : [С.Гриздубов] // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 14 июня (N 24). - С. 13.

89. Выдающийся архитектор Слобожанщины : [Эмилий Отто Гинш (1831 - ?)] // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 28 июня (N 26). - С. 13.

90. Выдающийся композитор Слобожанщины : [М.Карминский (30.01.1930-19.10.1995)] // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 8 нояб. (N 45). - С. 13.

91. Выдающийся промышленник Слобожанщины : [А.Алчевский] // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 2 авг. - С. 13.

92. Гандель Ю.В. Наум Ильич Ахиезер / Ю.В.Гандель // Харьковская физико-математическая школа (лицей) N 27. - Х., 2013. - С. 7-11.

93. Гений отечественной медицины : [М.Фабрикант (17.11.1864-27.12.1951)] // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 29 нояб. - С. 13.

94. Гений украинского театра : [Л.Курбас] // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 15 нояб. (N 46). - С. 13.

95. Геращенко Г. Академик Л.Т.Малая: сердцевед и "доктор сердечных наук" : [к 95-летию со дня рожд. акад. Л.Т.Малой] / Г.Геращенко // Время. - 2014. - 21 янв. - С. 7.

96. Главное - быть человеком : [о Н.М.Гужве. С 1979 по 1990 г. - первый секретарь Москов. райкома КПУ] // Харьк. известия. - 2014. - 2 дек. - С. 3.

97. Головин С. В день рождения великого художника : Чугуев отметил 170-лет. юбилей И.Е.Репина / С.Головин, М.Шаульский, Л.Чоха // Красная звезда. - 2014. - 9 авг.

98. Гордость нашего города : в Харькове отметили 150-летие со дня рожд. выдающ. хирурга М.Фабриканта // Харьк. известия. - 2014. - 18 нояб. - С. 3.

99. Гриценко М. Экс-полицаи в СССР возглавляли колхозы, заводы и становились почетными донорами :

[беседа с ветераном СБУ М.Гриценко, который участвовал в розыске и поимке харьков. коллаборационистов / записал Н.Шостак] // Комсом. правда в Украине. - 2014. - 4 февр. - С. 18.

100. Губин Д. Башни и подземелья архитектора Душкина : [к 110-летию со дня рожд. архит. А.Н.Душкина (1903/1904-1977)] / Д.Губин // Время. - 2014. - 18 февр. - С. 7.

101. Губин Д. "Я слуга, слуга..." : [события 1905 г. в Харькове и губернатор К.С.Старынкевич (1858-1906)] / Д.Губин // Время. - 2014. - 24 апр. - С. 7.

102. 9 дней светлой памяти Станислава Космюка : [4 апр. 2014 г. ушел из жизни ветеран харьк. футбола, засл. тренер Украины, форвард харьков. "Авангарда" 60-х гг.] // Гол!. - 2014. - 14 апр.

103. Епархиальный зодчий Харькова : [В.Х.Немкин (5.05.1857-16.09.1908)] // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 4 окт. - С. 13.

104. Ермошенко Г. Ей даровал Бог слишком много! И слишком мало - отпустил... : [предки извест. худож. М.Башкирцевой родом из Чугуева] / Г.Ермошенко // Красная звезда. - 2014. - 7 марта.

105. Ермошенко Г. Репин: письма из-за рубежа / Г.Ермошенко // Красная звезда. - 2014. - 3 мая.

106. Ермошенко Г. Илья Репин в Париже: письма. 1873, 1874 гг. / Г.Ермошенко // Красная звезда. - 2014. - 7 июня.

107. Ермошенко Г. Илья Репин: письма из-за рубежа : 1874 г. : Нормандия - Вель, 1875 г. : Париж / Г.Ермошенко // Красная звезда. - 2014. - 5 июля.

108. Ермошенко Г. Репин: письма из-за рубежа: 1875 г.: Лондон. 1876 г.: Париж / Г.Ермошенко // Красная звезда. - 2014. - 30 авг.

109. Ефанова М. Директор цирка называл себя мальчиком на побегушках : [более полувека Харьков. цирком руководил Ф.Яшинов] / М.Ефанова // Веч. Харьков. - 2014. - 11 янв. - С. 20-21.

110. Ефанова М. При Шалимове Харьков был хирургической меккой : [А.Шалимов - акад. Нац. акад. мед. наук, почет. гражданин Харькова] / М.Ефанова // Веч. Харьков. - 2014. - 25 февр. - С. 6.

111. Ефанова М. Василий Ермилов повторил судьбу многих художников-авангардистов : [худож. В.Ермилов в 20-30-х гг. прошлого столетия жил и творил в Харькове] / М.Ефанова // Веч. Харьков. - 2014. - 15 марта. - С. 20.

112. Ефанова М. "Мне очень горько оттого, что Миши уже нет" : [мемор. доской на здании ХНУРЭ почтили память ректора ун-та М.Бондаренко его друзья и коллеги накануне 70-летия ученого] / М.Ефанова // Веч. Харьков. - 2014. - 6 дек. - С. 5.

113. Живагін А. Його набутки - в ділах поколінь : [О.М.Онацький - Герой Соц. Праці, почесний громадянин Лозів. р-ну] / А.Живагін // Голос Лозівщини. - 2014. - 3 січ.

114. Живагін А. Символ милосердя і професіоналізму : [І.Ф.Дикий (17.10.1876-?) - впродовж 35 років очолював район. лікарню] / А.Живагін // Голос Лозівщини. - 2014. - 4, 7, 18 лют.

115. Жита половіють. Співак Микола Частій // Гаман В. Мій золотий сон - Конча-Озерна / В.Гаман. - К., 2013. - С. 110-135.

116. Звезда отечественного экрана : [В.Серова род. 23 дек. 1917 г. под Харьковом. В 6 лет переехала в Москву] //

Время регионов Харьковщины. - 2014. - 22 нояб. (N 47). - С. 13.

117. Зиненко Ю. Наталье Фатеевой в Харькове за красоту ставили пятерки и ревновали / Ю.Зиненко // Комсом. правда в Украине. - 2014. - 25 дек. - С. 23

118. Знаменитые братья - архитекторы : [Сергей и Илиодор Загоскины] // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 7 июня. - С. 15.

119. Знаменитые купцы - меценаты города : [Уткины] // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 12 июля. - С. 13.

120. Знаменитый ученый современности : [выдающийся физиолог В.Я.Данилевский (25.01.1852-25.02.1939)] // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 21 июня (N 25). - С. 13.

121. Зозуля И. Харьковчанка делает культовые платки для Hermes : [Е.Мирошниченко сейчас живет в Париже и работает художником в Доме моды Hermes] / И.Зозуля // Комсом. правда в Украине. - 2014. - 22 янв. - С. 15.

122. Зозуля Н. Удивительная судьба кочетокской девчонки : 1 окт. исполняется 80 лет знаменитой укр. певице В.Куприной / Н.Зозуля // Красная звезда. - 2014. - 27 сент.

123. Зінченко Н. Закон долі : [про ветерана журналістики, працівника район. газ. О.П.Приходька (1914-2001)] / Н.Зінченко // Вісті Красноградщини. - 2014. - 28 берез.

124. Исследователь звездного неба : [акад. Н.Барабашов] // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 15 нояб. (N 46). - С. 15.

125. Кадомская Е. "Если он во что-то верил, это передавалось всем" : [воспоминания людей, работавших в

одной команде с Е.Кушаревым] / Е.Кадомская // Веч. Харьков. - 2014. - 18 янв. - С. 3.

126. "Карнавальная ночь" Людмилы Гурченко // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 27 дек. (N 52). - С. 15.

127. Карпатські стежки Христі Алчевської-молодшої // Морозюк В. Іменний часослов / В.Морозюк. - Івано-Франківськ : Сімфоніяфорте, 2014. - С. 1-19.

128. Карпенко А.Е. Иосиф Семенович Стеценко - создатель и руководитель первого Клинического института в Харькове : [И.С.Стеценко (1824-1886) открыл лечебницу, позднее Лечебный физ.-механ. ин-т, где разрабатывались и применялись методы электротерапии] / А.Карпенко // Дерматологія та венерологія. - 2014. - N 4. - С. 115-117.

129. Карпов В. Таких більше не буде... : [за останній рік Харківщина втратила одразу трьох видат. аграріїв: І.Гулий, В.Алексейчук, А.Криворучко] / В.Карпов // Слобід. край. - 2014. - 8 лют. - С. 4.

130. Киевляне вспоминают маэстро Губаренко : [докум. выставка "Память сердца" посвящена 80-летию со дня рожд. укр. композитора В.Губаренко (1934-2000)] // День. - 2014. - 26 июня. - С. 11.

131. Киношенко Ю.Т. Жизнь и основные направления научной деятельности профессора А.А.Лемберга : к 115-летию со дня рождения : [А.А.Лемберг (18.10.1899 - ?) - видный ученый, один из основоположников харьков. и укр. школ радиологов] / Ю.Киношенко // Укр. радіолог. журн. - 2014. - Том XXII. - Вип. 4. - С. 67-70.

132. Киш С. В Харькове был свой "профессор Преображенский" : [М.Фабрикант (17.11.1864-27.12.1951) был одним из основателей Харьков. стоматолог. ин-та] / С.Киш // Веч. Харьков. - 2014. - 15 нояб. - С. 2.

133. Ковальская Е. Харьковский ученый ввел в заблуждение французов : [к 100-летию со дня рожд. извест. ученого К.Милославского] / Е.Ковальская // Веч. Харьков. - 2014. - 25 янв. - С. 20.

134. Ковальская Е. Харькову достался эмоциональный вариант "Запорожцев" : [история написания картины И.Репина "Запорожцы пишут письмо турецкому султану"] / Е.Ковальская // Веч. Харьков. - 2014. - 9 авг. - С. 21.

135. Козороз О. Герої з Катеринівки : [про Героїв Соц. Праці Лозів. р-ну: Левченко Н.Я., Руденко І.В., Спичак Т.Г., Могильченко Г.С.] / О.Козороз // Голос Лозівщини. - 2014. - 3 січ.

136. Конструктор, влюбленный в скорость : [выдающийся автогонщик и автоконструктор В.К.Никитин (15.07.1911-1982)] // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 20 дек. (N 51). - С. 13.

137. Костенецька Т.Г. Саймон Кузнець як видатний економіст : [вчений з 1915 по 1921 р. проживав і навчався у Харкові] / Т.Костенецька // Упр. розвитком. - 2014. - Т 6. - С. 155-157.

138. Котова О. Клавдия Шульженко влюбилась в поклонника, 11 лет писавшего ей безответные письма : [о переписке певицы с Г.Епифановым] / О.Котова // Комсом. правда в Украине. - 2014. - 15 мая. - С. 17.

139. Коцарев О. Лидер украинского конструктивизма : в Харьков. худож. музее открылась выставка графич. работ выдающ. укр. худож. и дизайнера XX в. В.Ермилова / О.Коцарев // День. - 2014. - 21-22 марта. - С. 24.

140. Коцарев О. Василий Ермилов - пионер украинского дизайна : в Нац. центре Леся Курбаса [Киев] состоялась акция на пересечении изобразит. искусства :

[В.Ермилов (1894-1967(68) - укр. худож., живописец, график, монументалист] / О.Коцарев // День. - 2014. - 3 дек. - С. 11.

141. Кропивницький-Рябов И. Алексея Рябова називали отцом украинской оперетты : [115-летие со дня рожд. извест. композитора, скрипача и дирижера, уроженца г. Харькова] / И.Кропивницький-Рябов // День. - 2014. - 9 июля. - С. 10.

142. Кузнец Саймон. Экономическая система д-ра Шумпетера, излагаемая и критикуемая Саймоном Кузнецом : [пер. с англ.] / С.Кузнец ; Харьк. нац. экон. ун-т. - Х. : ИНЖЭК, 2013. - 127 с.

143. Кузьмина И.Ю. Профессор В.Ф.Матвеева : (к 110-летию со дня рождения) : [Матвеева В.Ф. (16.06.1904-1979) - проф., гл. врач Харьков. обл. клин. больницы, обществ. деятель] / И.Кузьмина // Эксперимент. і кліні. медицина. - 2014. - N 4. - С. 228-229.

144. Кіч Т. Французьке диво в нашій глибинці : історія провінціал. фотоательє губерн. значення : [валків. фотомистецтво бере свій початок від худож. фр. походження Г.М.Оже (9.01.1834-?). У 1872 р. Г.Оже відкрив у Валках фотоательє, яке проіснувало шість років] / Т.Кіч // Слобід. край. - 2014. - 24 лип. - С. 5.

145. Лапіна Н. Вулиця Матюшенка : [П.Матюшенко - революціонер, один з кер. повстання матросів на броненосці "Князь Потьомкін" - нар. у Дергачах] / Н.Лапіна // Вісті Дергачівщини. - 2014. - 16 серп.

146. Легенда балетного мира : [харьковчанка Н.Дудинская (8.08.1912-29.01.2003)] // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 11 окт. - С. 13.

147. Легенда харьковского цирка : [И.Бугримова (13.03.1910-20.02.2001)] // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 7 июня(N 23). - С. 13.

148. Летописец Слободской Украины : [Д.Багалеј] // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 23 авг. - С. 13.

149. Ляхова Н. За полшага до космоса : [о летчике-испытателе, космонавте-испытале, уроженце с. Берестовенька И.Бачурине (1942-20.09.2011)] / Н.Ляхова // Вісті Красноградщини. - 2014. - 11 квіт.

150. Мастер архитектурного ренессанса : [неповторимый облик Харькову придают здания, построен. знаменит. архит. А.Гинзбургом (1876-1949)] // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 1 нояб. (N 44). - С. 15.

151. Мастер художественной фотографии : [В.Досекин] // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 9 авг. - С. 13.

152. Миняйло Н. Покажи мне дедушкину звезду: астероид N 17035 VELICHKO открыт и назван в честь Ф.Величко : [известный астроном Ф.Величко (умер 1.10.2013) много лет возглавлял Чугуев. наблюдат. станцию НИИ астрономии] / Н.Миняйло // Красная звезда. - 2014. - 23 мая.

153. Мнішек І. Вересень ювілейний : [6 верес. виповнюється 185 років з дня народж. громад. діяча, піонера укр. кооперації М.Балліна (6.09.1829-1904); 19 верес. виповнюється 255 років з дня народж. першого ректора Харків. ун-ту І.Ризького] / І.Мнішек // Слобід. край. - 2014. - 6 верес. - С. 16.

154. Мнішек І. Жовтень ювілейний : [І.Падалка - 27 жовт. виповнюється 120 років з дня народж. засновника укр. графіки; І.Меттер - 22 жовт. виповнюється 105 років з дня народж. письменника і сценариста] / І.Мнішек // Слобід. край. - 2014. - 3 жовт. - С. 20.

155. Мнішек І. Листопад ювілейний. Остап Вишня : [11 листоп. виповнюється 125 років від дня народж. укр.

письменника О.Вишні] / І.Мнішек // Слобід. край. - 2014. - 1 листоп. - С. 16.

156. Мнішек І. Грудень ювілейний : [9 груд. виповнюється 125 років від дня народж. хранителя укр. культури, мистецтвознавця, музейника С.Таранушенка; 29 груд. 1889 р. народився льотчик і авіаконструктор К.Калінін] / І.Мнішек // Слобід. край. - 2014. - 6 груд. - С. 18.

157. Можейко І. Серпень ювілейний : [16 серп. виповнюється 145 років від дня народж. відомого хірурга і громад. діяча, проф. медицини О.Мещанінова] / І.Можейко // Слобід. край. - 2014. - 2 серп. - С. 16.

158. Морозов О.О. Пам'яті Марка Давидовича Каца [1937-11.03.2014] : [видат. вчений, фахівець у галузі штуч. інтелекту та математ. моделювання. Навчався у Харкові і деякий час працював в харків. НДІ] / О.Морозов, О.Майоров // Клинич. інформатика и телемедицина. - 2014. - N 11. - С. 117.

159. Москаленко В. "Ми всі відповідальні за майбутнє охорони здоров'я..." : [бесіда з укр. вченим у галузі соц. медицини та організації охорони здоров'я, колишнім Міністром охорони здоров'я В.Москаленком. Віталій Федорович розповів про харків. період своєї проф. діяльності / записала В.Вікторова] // Голос України. - 2014. - 25 груд. - С. 20.

160. Музычук А. Первый из украинских модернистов: вспомним забытого Игната Михайличенко : [укр. поэт, 1892-1919] / А.Музычук // День. - 2014. - 20 нояб. - С. 11.

161. Мэтр вокального искусства : [Б.Гмыря (23.07(5.08)1903 - 1.08.1969)] // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 6 дек. (N 49). - С. 13.

162. М'ятежна душа Примадонни : [с Харьковом связано имя актрисы Е.Кадминой] // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 20 сент. (N 38). - С. 15.

163. Народжений у день свята Петра і Павла. Петро Тронько // Гаман В. Мій золотий сон - Конча-Озерна / В.Гаман. - К., 2013. - С. 184-211.

164. Наш видаючийся архитектор : [В.М.Покровский (1864-1924)] // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 5 апр. - С. 15.

165. Новатор балетного костюма : [В.Каринская [1886-1983] - извест. во всем мире модельер театр. костюмов. Род. и жила до 1917 г. в Харькове] // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 20 сент. - С. 13.

166. Овсій Григорович Ліберман : [(02.10.1897-11.12.1981), інженер-економіст] // Провідні вчені Харківського національного економічного університету. - Х., 2012. - С. 30-37.

167. Оковита К. Життя прожито плідно і гідно : [про громад. діяча Великобурлуц. р-ну Б.М.Гербіна (2.01.1930-30.05.2013)] / К.Оковита // Рад. патріот. - 2014. - 24 трав.

168. Основатель харьковской филологической школы : [А.А.Потебня (10.09.1835-29.11.1891)] // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 6 сент. - С. 13.

169. Основоположник радиоастрономии : [в Харькове долгие годы жил и работал выдающийся ученый современности С.Брауде (28.01.1911-29.06.2003)] // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 16 авг. (N 33). - С. 13.

170. Останнє бажання. Мовознавець Леонід Булаховський // Гаман В. Мій золотий сон - Конча-Озерна / В.Гаман. - К., 2013. - С. 406-425.

171. От имени старых друзей и коллег : [к 90-летию почет. гражданина Чугуева, засл. учителя УССР А.Ф.Лементы] // Красная звезда. - 2014. - 22 марта.

172. Павленко Е. "Скрючивался от боли, но все равно шел к ученикам" : [на 61-м году жизни 9 дек. скончался легендар. хореограф А.Литвинов. Похоронен на кладбище N 2 (кремирован)] / Е.Павленко // Вести. - 2014. - 12 дек. - С. 9.

173. Патриарх отечественной офтальмологии : [Л.Гиршман] // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 15 марта. - С. 15.

174. Пирогов О. Те, що не говорилося роками : [про М.І.Мацапуру (1900-1974) - шевченкознавця, мистецтвознавця, музеснавця. 1933-1941 рр. був голов. охоронцем і заст. дир. з наук. частини галереї картин Т.Г.Шевченка у Харкові. 1932-1938 рр. навчався в Автошляховому ін-ті у Харкові] / О.Пирогов // Слово Просвіти. - 2014. - 25-31 груд. (N 51).

175. Просветитель Слобожанщины : [выдающийся деятель искусств И.Слатин (19.07.1845-1931)] // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 30 авг. - С. 13.

176. Риссенберг Д. Гармония памяти, или Пушкин и Харьков : [А.Пушкин никогда не был в Харькове, но с нашим городом связаны его друзья] / Д.Риссенберг // Харьк. известия. - 2014. - 15 нояб. - С. 17.

177. Родоначальник прославленного истребителя : [в Харькове долгое время жил и работал выдающийся авиаконструктор XX в. М.И.Гуревич (12.01.1893-21.11.1976)] // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 13 дек. (N 50). - С. 13.

178. Рожков В. Репинский юбилей в Харькове : [170-летие со Дня рождения И.Е.Репина] / В.Рожков // Харьк. известия. - 2014. - 7 авг. - С. 6.

179. "Русское поле" Инны Гофф : [с Харьковом связано имя извест. писательницы И.Гофф (24.10.1928-26.04.1991)] // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 1 нояб. (N 44). - С. 13.

180. Ряполова І. Липень ювілейний : [авіаконструктор С.Гризодубов - 130 років від дня народж.; творець вітчизняного інсуліну В.Коган-Ясний - 125 років від дня народж.] / І.Ряполова // Слобід. край. - 2014. - 5 лип. - С. 16.

181. Саймон Кузнець // Провідні вчені Харківського національного економічного університету. - Х., 2012. - С. 20-29.

182. Саулов Н.К. Последние Герои : [беседа с Героем Соцтруда Н.К.Сауловым. Более полувека своей жизни отдал Харьк. турбин. з-ду. Звание получил в 1976 г.] / Д.Губин // Время. - 2014. - 30 апр. - С. 1, 2.

183. Сафонова Е. Призвание служить людям : [Л.Т.Малая - выдающийся кардиолог, акад.] / Е.Сафонова // Харьк. известия. - 2014. - 30 янв. - С. 10.

184. Саяний М. Великий українець Петро Шелест. Зміївчанин : [колиш. перший секретаря ЦК КПУ П.Ю.Шелест - уродженець с. Андріївка (тепер Балаклійс. р-н)] / М.Саяний // Вісті Зміївщини. - 2014. - 18 лют.

185. Саяний М. 9 своїх картин Ілля Рєпін написав у Мохначі / М.Саяний // Вісті Зміївщини. - 2014. - 15 серп.

186. Саяний М. Його ім'я серед визнаних авторитетів світової психіатрії : [А.Й.Плотічер (20.05.1901-1.04.1987) - відомий вчений в галузі психіатрії, д-р мед. наук, проф. Нар. у с. Олексіївка] / М.Саяний // Вісті Зміївщини. - 2014. - 23 верес.

187. Саяний М. Працівник культури і видатна письменниця, яка прославляє Зміївщину : [відома полтав.

письменниця Л.О.Россоха нар. у 1947 р. в с. Козачка. Закінчила ХДУ ім. М.Горького у 1970 р.] / М.Саяний // Вісті Зміївщини. - 2014. - 18 листоп.

188. 70 лет с любовью к культуре : [об А.Ф.Бельченко (1928-29.09.2014) - 70 лет проработал в Первомайск. ДК] // Знамя труда. - 2014. - 11 окт.

189. Серeda Т. Невідоме про відомих : [відома кіноактриса О.С.Данилова (3.12.1918-20.04.2004) народилася в Краснокутську] / Т.Серeda // Промінь. - 2014. - 13 верес.

190. Симоненко А. К Репину на юбилей : [в Чугуеве пройдут празднич. мероприятия, посвящ. 170-й годовщине со Дня рожд. худож. И.Репина] / А.Симоненко // Харьк. известия. - 2014. - 2 авг. - С. 11.

191. Симоненко А. Музей выдающихся харьковчан : память живет... : [к 85-летию Б.С.Агафонова, основателя и бесцен. рук. уникал. музея им. К.И.Шульженко] / А.Симоненко // Харьк. известия. - 2014. - 18 нояб. - С. 3.

192. Скрипач, покоривший сердца харьковчан : [К.Горский (13.09.1859-?)] // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 18 окт. - С. 13.

193. Слід на землі... : [пам'яті колиш. першого секретаря Богодухів. райкому Компартії України, голови райдержадмін., почес. громадянина р-ну С.Г.Мороза] // Маяк. - 2014. - 26 верес.

194. Смех как основа творчества : [в Харькове долгое время жил и работал извест. укр. юморист О.Вишня] // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 13 сент. - С. 13.

195. Советская примадонна эстрады! : [К.И.Шульженко] // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 29 марта (N 13). - С. 10.

196. Создатель українського модерна : [живописець, архит. В.Кричевський (12.04.1873-15.11.1952)] // *Время регионов Харьковщины*. - 2014. - 31 мая (N 22). - С. 15.

197. Созикіна С. Академік з Таранівки відкрив світу "російський соняшник" : [В.С.Пустовойт (14.01.1886-11.10.1972)] / С.Созикіна // *Вісті Зміївщини*. - 2014. - 17 січ.

198. Солодка Н. Переписувач "Кобзаря" : [В.С.Гнилосиров (1836-1900) - укр. письменник, журналіст і педагог. Навчався (кінець 1850-х - поч. 1860-х) на мед. та іст.-філолог. ф-тах Харків. ун-ту] / Н.Солодка // *Слово Просвіти*. - 2014. - 25-31 груд. (N 51).

199. Сосненко Т. Павло Грабовський і Валки / Т.Сосненко // *Сіл. новини*. - 2014. - 10 черв.

200. Сосненко Т. Мариніст з Левендалівки : [про видат. худож. Б.В.Жукова (18.03.1921-22.06.1974)] / Т.Сосненко // *Сіл. новини*. - 2014. - 5, 9 серп.

201. Старолисов М. Качество от Синельникова : [до 1920-х гг. в Харькове была одна из лучших театр. трупп России. Руководил театром с 1910 по 1922 г. Н.Н.Синельников (1855-1939)] / М.Старолисов // *Время*. - 2014. - 27 марта. - С. 7.

202. Степ широкий - то ж мій брат. Художник Михайло Дерегус // Гаман В.П. Мій золотий сон - Конча-Озерна / В.Гаман. - К., 2013. - С. 141-170.

203. Столбецов О. Город потерял легенду харьковского футбола : [ушел из жизни форвард харьк. "Авангарда" 1960-х гг. С.Костюк (18.03.1937-04.04.2014)] / О.Столбецов // *Веч. Харьков*. - 2014. - 8 апр. - С. 7.

204. Странствия блистательного короля смеха : [А.Т.Аверченко (27.03.1881-12.03.1925) - извест. сатирик, в Харькове состоялся лит. дебют] // *Время регионов Харьковщины*. - 2014. - 27 дек. (N 52). - С. 13.

205. Сурин А. "Я жил в пентхаусах и лучших отелях мира..." : [беседа с основателем сообщества людей с активной жизнен. позицией One Life (2012), бывшим харьковчанином А.Суриным / записала И.Варламова] // Факты и комментарии. - 2014. - 17 янв. - С. 23.

206. Сібільов Микола Вікентійович. (1873-1943 pp.) : [М.Сібільов - вчений-археолог, засн. і перший дир. Ізюм. краєзн. музею] // Альманах "Ізюмщина". Вип. 2 / Упр. культури Ізюм. міськ. ради, Ізюм. краєзнав. музей. - Х., 2008. - С. 5-7.

207. Талантливая просветительница народа : [значит. явлением в истории нар. образования и пед. мысли в Украине была деятельность Христины Алчевской] // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 26 апр. - С. 13.

208. Твои герои, Слобожанщина : [Герои Соц. Труда: А.Ф.Шип (1925 г.); Н.И.Титарь (30 янв. 1925 г.); М.Р.Каниболоцкая (26 июня 1926); П.И.Хухрянский (3 дек. 1929); Кавалеры трех орденов Трудовой Славы: А.И.Марченко (23 июня 1937); А.М.Шульгин (16 окт. 1948)] // Слово ветерана. - 2014. - 18-24 янв.

209. Твои герои, Слобожанщина : [Герои Соц. Труда: А.И.Данилов (21 февр. 1925 г.); А.А.Гавриш (28 апр. 1925 г.); Ю.В.Братчиков (19 марта 1937 г.); В.И.Гутник (16 мая 1925); А.Г.Солоха (30 янв. 1928); А.М.Онацкий (1927)] // Слово ветерана. - 2014. - 11-17 янв. (N 1).

210. Терещенко К. Чоловіки та ролі Наталії Фатєєвої / К.Терещенко // Слобід. край. - 2014. - 17 трав. - С. 13.

211. Терещенко К. Тетяна Ткач: "Я не хочу бути посередньою" : [про відому кіноактрису з Харкова Т.Ткач] / К.Терещенко // Слобід. край. - 2014. - 24 трав. - С. 13.

212. Терещенко К. Доленосний Харків Шарапова-Конкіна : [кіноактор В.Конкін деякий час працював у Харків.

театрі юного глядача] / К.Терещенко // Слобід. край. - 2014. - 31 трав. - С. 13.

213. Терещенко К. "Щаслива стара" Тетяна Пельтцер : [батько Т.Пельтцер у 1915 р. заснував у Харкові театр, у якому грала юна Тетяна] / К.Терещенко // Слобід. край. - 2014. - 7 черв. - С. 13.

214. Терещенко К. Олена Яковлева: "Українські байки в мене не виходили" : [про актрису О.Яковлеву] / К.Терещенко // Слобід. край. - 2014. - 14 черв. - С. 13.

215. Терещенко К. Аркадій Гайдар шукав музу в Харкові : [А.Гайдар та його харків. таємниці] / К.Терещенко // Слобід. край. - 2014. - 5 лип. - С. 13.

216. Терещенко К. Бунтарка з Харкова - Ніна Русланова : [про відому актрису Н.Русланову. Народилася у 1945 р. Навчалася у Харків. театр. ін-ті] / К.Терещенко // Слобід. край. - 2014. - 2 серп.

217. Терещенко К. Ірина Бугримова: харківська цариця над царями / К.Терещенко // Слобід. край. - 2014. - 9 серп. - С. 13.

218. Терещенко К. Гомер вітчизняного кіно Олександр Довженко : [деякий час О.Довженко працював у Харкові] / К.Терещенко // Слобід. край. - 2014. - 29 серп. - С. 13.

219. Терещенко К. Заслужений Дід Мороз країни Олександр Хвиля : [про актора Харків. держ. акад. драм. театру ім. Т.Г.Шевченка О.Л.Хвилю (1905-14.10.1976)] / К.Терещенко // Слобід. край. - 2014. - 6 верес. - С. 13.

220. Терещенко К. Трагічна доля "Дівчини з характером" Валентини Серової : [про рад. актрису В.Серову] / К.Терещенко // Слобід. край. - 2014. - 3 жовт. - С. 17.

221. Терещенко К. Майстер вищого кінопілотажу Леонід Биков / К.Терещенко // Слобід. край. - 2014. - 27 верес. - С. 21.

222. Терещенко К. Великий одесит із Харкова Марк Бернес : [М.Бернес народився в Харкові 8 жовт. 1911 р., в 17 років переїхав до Москви] / К.Терещенко // Слобід. край. - 2014. - 15 листоп. - С. 14.

223. Терещенко К. Прима епохи: історія харків'янки Наталії Дудинської / К.Терещенко // Слобід. край. - 2014. - 22 листоп. - С. 11.

224. Терещенко К. Легенда на всі часи. Клавдія Шульженко / К.Терещенко // Слобід. край. - 2014. - 29 листоп. - С. 13.

225. Терещенко К. Недоспівана пісня Дунаєвського : [І.Дунаєвський саме в Харкові познайомився з музикою, пережив композитор. дебют і перше кохання] / К.Терещенко // Слобід. край. - 2014. - 6 груд. - С. 10.

226. Терещенко К. "Танцюристи живуть довго...": Олексій Литвинов і його останні па : [про засл. працівника культури, засновника власної танцювал. студії, найвідомішого танцівника Харкова О.Литвинова (пішов з життя 9 груд. 2014 р.)] / К.Терещенко // Слобід. край. - 2014. - 13 груд. - С. 13.

227. Терещенко О. Чем поможет Порошенко бывший владелец "Комсомолки" : [уроженец Харькова Б.Ложкин назначен главой Администрации Президента Украины] / О.Терещенко // Комсом. правда в Украине. - 2014. - 11 июня. - С. 1, 3.

228. Умер Дмитрий Крячко (24.10.1924-5.03.2014) : [Некролог. Почет. гражданин Харькова] // Харьк. известия. - 2014. - 6 марта. - С. 2.

229. Ученики о научном наследии профессора М.И.Бажанова : (по материалам "круглого стола", посвящ. 90-летию со дня рожд. М.И.Бажанова [30.12.1922-2001]) / Нац. ун-т "Юрид. акад. Украины им. Ярослава Мудрого" ; под общ. ред. В.Я.Тация. - Х. : Право, 2013. - 50 с.

230. Ученый, которым гордится Харьков : [Л.Ландау] // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 5 апр. - С. 10.

231. Ученый, опередивший время : [И.Мечников] // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 23 мая. - С. 13.

232. Ученый, раскрывший тайны майя : [с Харьковом связано имя знаменитого дешифровщика письменности майя Ю.Кнорозова (1922-30.03.1999) - род. в пос. Южный] // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 5 июля. - С. 13.

233. Харьков помнит Валерия Петросова : [В.А.Петросов (16.11.1939-2009) - бывший ген. дир. КП "ПТП "Вода"] // Харьк. известия. - 2014. - 13 нояб. - С. 2.

234. Харьковчане - в Книге рекордов : [А.Бессонов и Е.Иванов установили рекорд Книги рекордов Гиннеса по запоминанию] // Время регионов Харькова. - 2014. - 20 дек. (N 51). - С. 8.

235. Художник, завоевавший сердца парижан : [С.Васильковский] // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 25 сент. - С. 13.

236. Чайка М. Репин, Куинджи и свет : [к 170-летию со дня рожд. И.Е.Репина] / М.Чайка // Харьк. известия. - 2014. - 15 июля. - С. 9.

237. Чайка М. Вадим Костроменко: 80 лет в своем фарватере : [об одес. режиссере В.Костроменко. Фильм "Шкура белого медведя" снимал в Харькове] / М.Чайка // Харьк. известия. - 2014. - 23 окт. - С. 9.

238. Чепалов А. Виталий Губаренко: письма любви : [к 80-летию композитора В.Губаренко в ХНАТОБе пройдет вечер памяти] / А.Чепалов // Время. - 2014. - 11 июня. - С. 7.

239. Черкаська Г. Цвіт яблуні : [історії кохання М.Коцюбинського та М.Беркоса] / Г.Черкаська // Голос України. - 2014. - 13 листоп. - С. 12.

240. Чумаченко В. Главный конструктор систем управления ракет и космических аппаратов : [к 100-летию со дня рождения Почет. гражданина Харькова В.Г.Сергеева] / В.Чумаченко, Ю.Кузнецов // Слово ветерана. - 2014. - 14-20 марта(N 10).

241. Шваб Л. Страницы из жизни энергичного руководителя : [о ветеране совхоз. пр-ва, дир. совхоза "Большевик" Первомайск. р-на А.В.Кривоносе] / Л.Шваб // Знамя труда. - 2014. - 10, 14 мая.

242. Шваб Л. Человек с активной жизненной позицией : [о почет. гражданине Первомайского района Л.Д.Вожовой (род. 16 сент. 1937 г. Живет в с. Верхний Бишкин)] / Л.Шваб // Знамя труда. - 2014. - 13 сент.

243. Шевцова Е. Что не успел академик Волянский : [дир. Харьк. ин-та иммунологии и микробиологии им. И.Мечникова Ю.Л.Волянский (умер 17 окт. 2013 г.)] / Е.Шевцова // Время. - 2014. - 12 февр. - С. 7.

244. Шендерович В. Харьков - город-аномалия, где родились люди, которых я считаю учителями" : [беседа с рос. писателем-сатириком и правозащитником В.Шендеровичем / записала Н.Шостак] // Комсом. правда в Украине. - 2014. - 14 янв. - С. 17.

245. 6 августа на 66-м году ушел из жизни заместитель генерального директора ОАО "Турбоатом" по производству Владимир Давыдович Хаитов // Веч. Харьков. - 2014. - 12 авг. - С. 6.

246. Щибря Л. Тернистий шлях до визволення : [про маршала бронетанкових військ, уродженця с. Червоний Оскіл Ізюм. р-ну Я.М.Федоренка (1896-1946)] / Л.Щибря, Л.Ісаїв // Обрії Ізюмщини. - 2014. - 21 берез.

247. "...Я - Віктор з Богодухова". Розповідає письменник Олександр Сизоненко // Гаман В. Мій золотий сон - Конча-Озерна / В.Гаман. - К., 2013. - С. 237-254.

248. Яркая звезда отечественной авиации : [В.С.Гризодубова] // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 3 мая. - С. 13.

Знаменні дати краю, їх відзначення

249. Белявцева Т. Зміїв відсвяткував День визволення / Т.Белявцева // Вісті Зміївщини. - 2014. - 22 серп.

250. В **Харькове** поздравили воинов-интернационалистов : [состоялся торжеств. прием по случаю 25-й годовщины вывода сов. войск из Афганистана] // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 22 февр. (N 8). - С. 9.

251. В **Харькове** отметили День Конституции : [в городе прошли торжеств. мероприятия] // Харьк. известия. - 2014. - 3 июля. - С. 3.

252. Гудзь І. Без параду, але мирно : 69-та річниця Великої Перемоги на Харківщині / І.Гудзь // Слобід. край. - 2014. - 13 трав. - С. 3.

253. Ефанова М. Ветераны рады возможности пообщаться друг с другом : [Харьков отмечает День Победы] / М.Ефанова // Веч. Харьков. - 2014. - 13 мая. - С. 3.

254. Живагін А. Нащадки пам'ятають, фронтовики - вчать, як гідно боронити рідну землю : [Лозівщина відсвяткувала День Перемоги] / А.Живагін // Голос Лозівщини. - 2014. - 16 трав.

255. Зубова М. Любимый город отметил праздники : [360-летие Харькова; 71-я годовщина освобождения Харькова от нем.-фашист. захватчиков; 23-летие Независимости; День гос. флага] / М.Зубова // Харьк. известия. - 2014. - 28 авг. - С. 7.

256. Косенкова В. Чернобыль. Память : [Харьков отметил 28-ю годовщину аварии на ЧАЭС] / В.Косенкова // Харьк. известия. - 2014. - 29 апр. - С. 4.

257. Красноградщина відзначила День Перемоги // Вісті Красноградщини. - 2014. - 16 трав.

258. Лукашова Л. "За Україну, за її волю, честь, за правду, за народ" : [Великобурлуччина відзначила держ. свята - День Держ. Прапора і День Незалежності України] / Л.Лукашова // Рад. патріот. - 2014. - 30 серп.

259. Лілітко Г. Лозовій - 145!... А хто дасть? : [Лозівчани відсвяткували 145-річчя від дня заснування та 71-шу річницю визволення міста від нім.-фашист. загарбників] / Г.Лілітко // Голос Лозівщини. - 2014. - 19 верес.

260. Лісна Т. Вісім десятиліть пам'яті : Харківщина - у скорботі за жертвами Голодомору / Т.Лісна // Слобід. край. - 2014. - 25 листоп. - С. 4.

261. Остренок В. Гордий Зміїв, вічно живи в суверенній і вільній державі : [відбулося яскраве свято з нагоди 71-ї річниці визволення міста від фашист. загарбників та 374-річчя його заснування] / В.Остренок // Вісті Зміївщини. - 2014. - 22 серп.

262. Островська Х. Кроки визволення : [1 лют. Харківщина почала святкувати 71-шу річницю визволення від нім.-фашист. загарбників] / Х.Островська // Слобід. край. - 2014. - 8 лют. - С. 4.

263. "Свято зі сльозами на очах..." : [Нововодолажчина відсвяткувала День Перемоги] // Вісті Водолажчини. - 2014. - 17 трав.

264. Симоненко А. 25-летие подвига : [на Харьковщине широко отметили годовщину вывода совет. войск из Афганистана] / А.Симоненко // Харьк. известия. - 2014. - 18 февр. - С. 8-9.

265. Симоненко А. Поклонимся великим тем годам... : [город отпраздновал День Победы] / А.Симоненко // Харьк. известия. - 2014. - 13 мая. - С. 9.

266. Шевченкіана почалась : [підготовка до відзначення 200-річчя від дня народж. Т.Шевченка розпочалась у Харків. обл.] // Слобід. край. - 2014. - 25 січ. - С. 4.

Пам'ятники і пам'ятні місця краю

267. Буряковская Т. Апостолу человечности : [в Изюме открыт бронзовый памятник Т.Г.Шевченко] / Т.Буряковская // Время. - 2014. - 12 марта. - С. 7.

268. Буряковская Т. Вечная память - достояние культуры : [по Харьков и области насчитывается 467 могил, имеющих охран. номера] / Т.Буряковская // Время. - 2014. - 21 мая. - С. 7.

269. В Лебяжьем открыли памятник воинам-афганцам : [Чугуев. р-н] // Красная звезда. - 2014. - 21 июня.

270. В память о выдающемся земляке : в Харькове установили памят. знак засл. архит. Украины В.Лифшицу // Харьк. известия. - 2014. - 3 июля. - С. 2.

271. Василюк Т. Стіна скорботи просить: "Ніколи більше..." : [на мемор. комплексі "Дробицький Яр" вшанували

пам'ять закатованих фашистами людей] / Т.Василець // Слобід. край. - 2014. - 30 січ. - С. 5.

272. Гранитний винил в честь Короткова : [на доме по пр. Правды, 5 установлена мемор. доска известному муз. критику, диджею, музыковеду, рок-популяризатору С.Короткову] // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 12 апр. - С. 13.

273. Двоскина Л. В Изюме появился свой Кобзарь : [в Изюме открыли памятник Т.Г.Шевченко] / Л.Двоскина // Веч. Харьков. - 2014. - 13 марта. - С. 4.

274. Ефанова М. Харьковчанам показали памятник Шевченко в необычном ракурсе : [скульптур. символ Первой столицы считается лучшим в мире памятником Т.Шевченко] / М.Ефанова // Веч. Харьков. - 2014. - 1 марта. - С. 20-21.

275. Зиненко Ю. Памятники Сталина исчезли за одну ночь, а Косиор устоял : [о памятниках, пострадавших в XX в.] / Ю.Зиненко // Комсом. правда в Украине. - 2014. - 13 марта. - С. 17.

276. Зозуля И. Символ Победы благословил лично Брежнев : [памятник Родине-Матери на мемориале Славы в Лесопарке] / И.Зозуля // Комсом. правда в Украине. - 2014. - 7 мая. - С. 4.

277. Касьянова С. Відкрито меморіальну дошку Іванові Гулому : [у Кобзівці увіковічили пам'ять Героя України, почесного громадянина Харків. обл., почесного громадянина Красноградщини І.М.Гулого] / С.Касьянова // Вісті Красноградщини. - 2014. - 8 трав.

278. Киш С. Под Харьковом установят памятник героям и жертвам Первой Мировой : [монумент появится в г. Чугуеве] / С.Киш // Веч. Харьков. - 2014. - 23 янв. - С. 2.

279. Корнев А. Возвращение Тараса : (путешествие памятника) : [история памятника Т.Шевченко, создан. по

инициативе А.Алчевского скульптором В.Беклимишевым] / А.Корнев // ПроART. - 2014. - Вып. 2.

280. Мемориальная доска бывшему ректору : [на здании Харьков. нац. ун-та радиоэлектроники открыли мемор. доску почет. гражданину Харькова, бывшему ректору ун-та М.Бондаренко] // Харьк. известия. - 2014. - 2 дек. - С. 3.

281. Мнішек І. Наш Кобзар : [на Харківщині - 21 пам'ятник Кобзареві] / І.Мнішек // Слобід. край. - 2014. - 8 берез. - С. 4.

282. Монумент мастеру слова : [24 марта 1935 г. в Харькове был открыт монумент Т.Г.Шевченко] // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 8 марта. - С. 17.

283. Соколинская Д. В Харькове установили мемориальный камень погибшим героям : [знак посвящен героям, погибшим за свободу и независимость Украины. Установлен напротив здания Госпрома] / Д.Соколинская // День. - 2014. - 9 дек. - С. 10.

284. Удивительные памятники Первой столицы : [в Харькове помимо ист. монументов есть оригинал. смешные и необыч. памятники] // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 11 окт. - С. 15.

285. Федосенко П. Рейд на Ленина: продолжение следует : [Ленинопад в Харькове продолжается: за сутки неизвест. активисты снесли двух Ильичей и еще два - в области] / П.Федосенко // Вести. - 2014. - 8 окт. - С. 6.

286. Щибря Л. Забуті масові поховання в Ізюмі : [брат. могили часів ВОВ] / Л.Щибря // Обрії Ізюмщини. - 2014. - 9 трав.

Краєзнавство

287. Зиненко Ю. Кони в городе: в картинах Репина, названии старинного базара и милицейского подразделения / Ю.Зиненко // Комсом. правда в Украине. - 2014. - 16 янв. - С. 17.

288. Kharkiv : visitor's guide. - Third edition. - Kharkiv : Golden Pages, 2012. - 183 p. : il.

289. Харьков : путеводитель. - Х. : Золотые страницы, 2013. - [68 с., 10 карт-схем] : ил.

290. Харьков : крат. путеводитель. - Х. : Золотые страницы, 2012. - 695 с. : ил., карт.-схем.

Краєзнавчі музеї

291. Белявцева Т. У Зміївському краєзнавчому музеї правду життя оберігають унікальні свідки історії / Т.Белявцева // Вісті Зміївщини. - 2014. - 15 серп.

292. Задорожная И. Выставка военно-исторической миниатюры в [Первомайском] краеведческом музее / И.Задорожная // Знамя труда. - 2014. - 24 сент.

293. Логинова М. Открытие выставки "Моя Украина" : [о работе Первомайск. краевед. музея рассказывает директор] / М.Логинова // Знамя труда. - 2014. - 24 мая.

294. Логинова М. Выставка "Мир через Культуру" в [Первомайском] краеведческом музее / М.Логинова // Знамя труда. - 2014. - 24 дек.

295. Саяний М. Символам минулого - місце у музеї : [роздуми дир. Зміїв. краєзнав. музею] / М.Саяний // Вісті Зміївщини. - 2014. - 12 серп.

296. Яровой О.Ю. Будет ли новый музей в Дергачах? : [беседа с создателем краевед. музея "Багричівська садиба"]

О.Яровым / записала Н.Кучеренко] // Вісті Дергачівщини. - 2014. - 4 січ.

Краєзнавча робота

297. Драгункіна В. Щаслива доля "народного дослідника" : [про печеніз. краєзнавця В.Кизима] / В.Драгункіна // Печеніз. край. - 2014. - 27 груд.

298. Ковальская Е. Без мазанок Харьков утратит свое лицо : [в Харькове стартовал краевед. проект в защиту традиц. слобожан. домиков] / Е.Ковальская // Веч. Харьков. - 2014. - 6 февр. - С. 20.

299. Островська Х. У полоні історії : [харків. краєзнавцеві М.Шакіну присуджено Премію ім. акад. П.Тронька] / Х.Островська // Слобід. край. - 2014. - 24 лип. - С. 5.

300. Рыбальченко Р. Лейся песня : [размышления краеведа] / Р.Рыбальченко // Вісті Дергачівщини. - 2014. - 5 лип.

301. Рыбальченко Р. Это было совсем недавно. Кино : [размышления краеведа] / Р.Рыбальченко // Вісті Дергачівщини. - 2014. - 26 лип.

302. Чайка М. В поисках света : [об А.А.Иваницком - краеведе, писателе, историке, члене отд-я Рус. Дворян. об-ва] / М.Чайка // Харьк. известия. - 2014. - 8 июля. - С. 9.

Краєзнавчий туризм, краєзнавчі екскурсії

303. Абрамовская Н. Современные искатели приключений выбирают новое модное увлечение - индустриальный туризм : [в Харькове таким объектом

является бронетанковый ремонтный з-д] / Н.Абрамовская // Капитал. - 2014. - 17 февр. - С. 15.

304. Борисов О. Харьковчане посвятили велопоход по Слобожанщине Великому Кобзарю : [гр. туристов совершила спортивно-познават. велопоход первой категории сложности по Харьк. обл., посвятив его 200-летию со дня рождения Т.Г.Шевченко] / О.Борисов // Веч. Харьков. - 2014. - 3 апр. - С. 6.

305. Буряковская Т. Свидетели городских легенд : [неформал. о-во друзей З.Серебряковой проводит благотворит. экскурсии по Харькову для тех, кто хочет знать о прошлом своего города больше, чем написано в путеводителях и ист. справочниках] / Т.Буряковская // Время. - 2014. - 10 янв. - С. 7.

306. Зозуля И. Символы Харькова покажет гид на двух колесах: в городе открылся новый велосипед. маршрут по достопримечательностям : [памятник Харько - ул. Сумская - пл. Конституции - ул. Пушкинская - пл. Свободы] / И.Зозуля // Комсом. правда в Украине. - 2014. - 2 сент. - С. 11.

307. Киш С. Какие харьковские легенды привлекают туристов : [местные краеведы и представители турист. бизнеса решили выяснить, могут ли мифы и легенды помочь развитию туризма] / С.Киш // Веч. Харьков. - 2014. - 15 нояб. - С. 5.

308. Коржилов Л.І. Особливості інфраструктурного забезпечення галузі туризму в Харківському регіоні / Л.Коржилов // БізнесІнформ. - 2014. - N 1. - С. 159-164.

309. Кіч Т. Непутьові замітки : як цікаво та дешево відпочити на Харківщині / Т.Кіч // Слобід. край. - 2014. - 17 трав. - С. 14.

310. Пісня Л. Любиш екскурсії - сідай на велосипед : [у Харкові відкрився новий екскурс. маршрут - визнач. іст.

місцями Першої столиці група їздить на велосипедах] / Л.Пісня // Слобід. край. - 2014. - 2 верес. - С. 4.

311. Симоненко А. Золотое кольцо Слобожанщины : [состоялся пресс-тур харьков. журналистов по наиболее извест. и привлекат. турист. объектам области] / А.Симоненко // Харьк. известия. - 2014. - 31 июля. - С. 7.

312. Стрельник И. Детей приглашают пройти по экологическим тропам : [о работе турист.-краевед. клуба "Романтика"] / И.Стрельник // Веч. Харьков. - 2014. - 31 мая. - С. 2.

313. Тарасенко Я. Добро пожаловать на Харьковщину! : [Харьковщина туристическая] / Я.Тарасенко // Время. - 2014. - 25 июня. - С. 1.

314. Харьков туристический. 100 мест, которые нужно увидеть : [путеводитель]. - [Изд. 2-е, доп. и испр.]. - Х. : Теленеделя-Харьков, 2012. - 98 с. : ил., карт.-схем.

ІСТОРІЯ КРАЮ

Археологія. Археологічні експедиції і дослідження. Катакомби

315. Адамович Т. Тайны харьковских археологов : [харьков. студенты презентовали выставку находок археолог. сезона-2014] / Т.Адамович // Харьк. известия. - 2014. - 4 нояб. - С. 3.

316. Ефанова М. Грабители не дают археологам читать историю / М.Ефанова // Веч. Харьков. - 2014. - 20 февр. - С. 6.

317. Зиненко Ю. Подземелья спасали харьковчан от врагов, грязи и налогов : [история старин. ходов Харькова] /

Ю.Зиненко // Комсом. правда в Украине. - 2014. - 22 апр. - С. 8.

318. Ковальская Е. Харьковская земля таит сокровища : археологи рассказали о самых интерес. находках минувшего года / Е.Ковальская // Веч. Харьков. - 2014. - 16 янв. - С. 6.

319. Кіч Т. Таємничі підземелля : [підземелля на Валківщині] / Т.Кіч // Слобід. край. - 2014. - 29 берез. - С. 5.

320. Панченко М. Таємниці древнього скиту : [сенсацією археолог. сезону 2013 р. стало відкриття у Валків. р-ні підзем. скиту] / М.Панченко // Сіл. новини. - 2014. - 4 січ.

321. Пирлик І. З Червоного моря - у харківський колодязь: археологи похвалилися знахідками : [підсумки археолог. сезону] / І.Пирлик // Слобід. край. - 2014. - 6 листоп. - С. 5.

322. Тайны городских подземелий : [харьков. катакомбы - одна из самых удивит. и загадоч. страниц гор. истории] // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 23 авг. - С. 15.

Етнографія краю

323. Бадаев Д. "Игорев Полк" на Донецком городище : [10-й ист. фестиваль. Участники: историки-краеведы, археологи, нар. мастера, самодеят. творч. коллективы, казац. об-ва, участники движения военно-ист. реконструкций] / Д.Бадаев // Красное знамя. - 2014. - 22 мая.

324. Бублий И. С огнем и миром в сердцах : [на р. Мжа прошел первый этнофестиваль "Огонь сердец"] / И.Бублий // Харьк. известия. - 2014. - 22 июля. - С. 7.

325. Василюк Т. Крізь чотири стихії: купальські забави й випробування для сміливих : [в Сковородинівці

Золочів. р-ну пройшов регіон. фестиваль пісенно-обрядового фольклору "Сьогодні Купала, а завтра - Івана"] / Т.Василець // Слобід. край. - 2014. - 8 лип. - С. 5.

326. Инина А. Помнить свой род : [VII фестиваль фольклор.-обряд. искусства "Покуть"] / А.Инина // Харьк. известия. - 2014. - 21 окт. - С. 6.

327. Крещенские обычаи харьковчан // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 25 янв. (N 4). - С. 15.

328. Кіч Т. Дива купальської ночі на Харківщині : [в с. Сидоренкове Валків. р-ну відбулося свято під назв. "На Купала сонце грало"] / Т.Кіч, Д.Корсун // Слобід. край. - 2014. - 12 лип. - С. 4.

329. Лісна Т. Чи гулятимемо на "Печенізькому полі" : [доля традиційн. обл. фестивалів "Печенізьке поле", "Олексіївська фортеця", "Харьковская сирень", "Весілля в Малинівці" та інших мистец. заходів досі залишається невизначеною] / Т.Лісна // Слобід. край. - 2014. - 14 черв. - С. 3.

330. Праздник районного масштаба : [в Сковородиновке Золочев. р-на состоялся традиц. регион. фестиваль песенно-обряд. фольклора "Сегодня Купала, а завтра Ивана"] // Харьк. известия. - 2014. - 8 июля. - С. 7.

331. Рождественские традиции Первой столицы // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 4 янв. (N 1). - С. 15.

Допоміжні історичні дисципліни

332. Символіка Харківської області // Харківська обласна рада V скликання / за заг. ред. С.І.Чернова. - Х., 2010. - С. 15-19.

333. Символіка Куп'янщини. - Балаклія : ІВК "Балаклійщина", [201-]. - [28] с. : іл.

334. Харківська символіка. - Х. : Золоті сторінки, 2011. - 95 с. : іл.

Історія краю до 1917 року

335. Визиты монархов на Слобожанщину : [многие представители царской Фамилии оставили в истории Харькова яркий след и память] // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 23 мая. - С. 15.

336. Императоры в жизни Харькова : [с появлением в России воен. поселений уезд. г. Чугуев близ Харькова на полстолетия стал центром повышен. монаршеского внимания] // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 6 дек. (N 49). - С. 15.

337. Колокола, прославившие Харьков // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 11 янв. (N 2). - С. 15.

Край у II-й половині XVII ст. – XIX ст.

338. Бадаев Д. Восстания в Харькове: исторический опыт : [первый вооруж. мятеж в Харькове в 1668 г.] / Д.Бадаев // Красное знамя. - 2014. - 27 марта, 3, 10 апр.

339. Губин Д. Пасхальные беспорядки и князь Кропоткин : [беспорядки в Харькове в 1872 г. Губернатор Харькова Д.Н.Кропоткин] / Д.Губин // Время. - 2014. - 15 апр. - С. 7.

340. Заселение черкасами Салтовского и Чугуевского уездов в 1660-1674 годах. - Х. : Харьк. частн. музей гор. усадьбы, 2011. - 87 с. - (Слободско-украинский старожил).

341. Канищев Г.Ю. Харьковский совестный суд как мировой (конец XVIII в.) / Г.Канищев // Гуманітар. часопис. - 2014. - N 2. - С. 107-113.

342. Канищев Г.Ю. Человек и государство на Слобожанщине в конце XVIII века / Г.Канищев // Гуманітар. часопис. - 2014. - N 3. - С. 103-109.

343. Рынок на Конной площади : [Конный базар в Харькове был основан в 1816 г.] // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 1 февр. (N 5). - С. 15.

Край на початку XX ст. до 1917 року

344. Кацман В.Г. Земская почта Харьковской губернии 1868-1918 / В.Г.Кацман. - Х. : Харьк. част. музей гор. усадьбы, 2011. - 299 с. : ил.

345. Лабазова Т. Ремісниче училище у Валках : [15 листоп. 1894 р. у Валках було відкрито ремісниче уч-ще і проіснувало до 1921 р.] / Т.Лабазова // Сіл. новини. - 2014. - 11, 18, 25 листоп.

Історія краю в радянський період

346. Мачулин Л.И. Украинская столица для Красного императора : [Харьков в 1917-1934 гг.] / Л.И.Мачулин. - Х. : Мачулин, 2009. - 207 с. - (Харьковская старина).

Край в 1917-1920 рр.

347. Беспалова Н. Как это было... : [предистория объявления Харькова столицей Сов. Украины] / Н.Беспалова // Красное знамя. - 2014. - 25 дек. - С. 5.

348. 95 лет назад Харьков стал столицей Украины : [19 дек. 1919 г. Харьков был провозглашен столицей УССР] // Красное знамя. - 2014. - 25 дек. - С. 5.

Край в 1921-1941 рр.

349. Волков М. Голодомор 1932-1933 рр. на Близнюківщині / М.Волков // Нове життя. - 2014. - 22 листоп.

350. Ефанова М. Главной деталью костюма на первом детском утреннике был пионерский галстук : [в 1935 г. в Харькове состоялся первый в СССР дет. праздник под новогод. елкой] / М.Ефанова // Веч. Харьков. - 2014. - 30 дек. - С. 5.

351. Плисак В. "Люди в селі вмирали на ходу..." : [задокументовані свідчення очевидців трагедії 1932-33 рр. ще й досі зберігаються в Держархіві Харків. обл. / підготував О.Гречаний] / В.Плисак // Слобід. край. - 2014. - 22 листоп. - С. 4.

352. Смицький А. Людська пам'ять зобов'язує : [із спогадів мешканців Дворічанщини про трагіч. роки Голодомору 1932-33 рр.] / А.Смицький // Дворіч. край. - 2014. - 22 листоп.

353. Сюдюков И. Под игом большевистской Орды: поражающая летопись Голодомора : дневник харьков. крестьянина Нестора Билоуса (1889-1972) : [уроженец с. Лебяжье Чугуев. р-на] / И.Сюдюков // День. - 2014. - 21-22, 28-29 нояб. - С. 11.

354. Терещенко К. Перша ялинка : спогади харків. очевидців : [перший раз. новоріч. ранок відбувся в 1935 р. у Харкові] / К.Терещенко // Слобід. край. - 2014. - 30 груд. - С. 8.

355. Школьник О. Без права на забуття : [із спогадів про Голодомор 1932-33 рр. в с. Журавлі Валків. р-ну] / О.Школьник // Сіл. новини. - 2014. - 22 листоп.

Край в 1941-1945 рр.

356. Баграй Я. Партизанський рух на Дворічанщині / Я.Баграй, Ю.Кузніченко, О.Селюта // Дворіч. край. - 2014. - 21 черв.

357. Богдан А. Несподіване визнання в Чехії через 70 років : [ветеран з Дергачів П.Ю.Касатонов через 70 років став почес. жителем чес. м. Острава на знак вдячності за його героїч. подвиги] / А.Богдан // Слобід. край. - 2014. - 16 серп. - С. 5.

358. Вахмянин В. Герой трех республик : [Д.Нихамин (29.11.1913-19.05.2000) - ас ВОВ, один из лучших летчиков мор. авиации СССР. С 1960 г. жил в Харькове] / В.Вахмянин // Харьк. известия. - 2014. - 6 нояб. - С. 9.

359. Волков М. Близнюківщина у роки німецької окупації : [1941-1943 рр.] / М.Волков // Нове життя. - 2014. - 10 трав.

360. Волков М. Командир партизанського загону : [у Близнюках з місцевих жителів був організований партизан. загін, яким командував В.А.Сулима] / М.Волков // Нове життя. - 2014. - 20 верес.

361. Воловик Л. Путь на флот и в бессмертие : [о Герое Сов. Союза, капитане I-го ранга, подводнике И.И.Фисановиче (23.11.1914-27.07.1944)] / Л.Воловик // Дайджест-Е. - 2014. - Ноябрь. (N 11).

362. Герасимов В.А. Вітав переможців Ізюм : [зі спогадів колиш. командира 267-ї стрілец. дивізії В.А.Герасимова про бої за Ізюм (1943 р.) / підготував Д.Листопад] // Обрії Ізюмщини. - 2014. - 7 лют.

363. Драгункіна В. Сторінками війни : [Печеніжчина в роки війни] / В.Драгункіна // Печеніз. край. - 2014. - 21, 27 черв.

364. Ефанова М. В оккупации школьники должны были учить немецкий язык : [оккупирован. Харьков : 1941-43 гг.] / М.Ефанова // Веч. Харьков. - 2014. - 21 июня. - С. 2-3.

365. Зиненко Ю. Харьков пытались освободить от гитлеровцев пять раз / Ю.Зиненко // Комсом. правда в Украине. - 2014. - 7 мая. - С. 11.

366. Карасюк М. Подвиг в ім'я миру : [про Героя Рад. Союзу, почес. громадянина м. Лозова М.І.Моргуна] / М.Карасюк // Голос Лозівщини. - 2014. - 26 груд.

367. Киш С. Барвенковский котел, или Третья попытка освободить Харьков / С.Киш // Веч. Харьков. - 2014. - 27 мая. - С. 2-3.

368. Киш С. Под Красноградом нашли следы казахской дивизии : [события мая 1942 г. Массовые захоронения павших находят до сих пор] / С.Киш // Веч. Харьков. - 2014. - 31 мая. - С. 5.

369. Киш С. "Люди больше не должны убивать друг друга" : [о первых днях войны в Харькове вспоминает В.Миллер] / С.Киш // Веч. Харьков. - 2014. - 18 окт. - С. 2.

370. Киш С. Освобождение Украины началось из Харькова : [как это было] / С.Киш // Веч. Харьков. - 2014. - 28 окт. - С. 1, 6.

371. Красько О. Останні Герої : війна понівечила їх долі, але не душі : [на Харківщині лишилося всього двоє Героїв Рад. Союзу - М.Карпеев, Ф.Пуртов] / О.Красько // Слобід. край. - 2014. - 10 трав. - С. 3.

372. Кулініч І. 3 покоління переможців : [про ветерана ВВВ, педагога з 30-ти річним стажем В.Д.Курила (с. Скрипаї Зміїв. р-ну)] / І.Кулініч // Слобід. край. - 2014. - 2 верес. - С. 5.

373. Лукашова Л. Подвигу легендарного десанту К.Ольшанського - 70 : (берез. 1944 - берез. 2014) : [Герой Рад. Союзу К.Ольшанський уродженець с. Приколотне Великобурлуц. р-ну] / Л.Лукашова // Рад. патріот. - 2014. - 22 берез.

374. Метешкин А. Освобождение Харькова : [лето 1943 г.] / А.Метешкин // Слово ветерана. - 2014. - 22-28 авг. - С. 1.

375. Пирлик І. Костянтин Ольшанський : два герої під одним іменем : [Герой Рад. Союзу К.Ольшанський. Його ім'ям названо корабель] / І.Пирлик // Слобід. край. - 2014. - 29 берез. - С. 3.

376. Попов В. 19 сентября - День освобождения Харьковщины : [как это было. 1943 г.] / В.Попов // Слово ветерана. - 2014. - 19-25 сент. - С. 1.

377. Стрельник И. Грузинский хирург спасал раненых в Харькове : [Георгий Джинчвеладзе находился в Харькове в 1942-1943 гг.] / И.Стрельник // Веч. Харьков. - 2014. - 17 июня. - С. 2.

378. Тарасенко Я. Героями не рождаются - героями становятся : [о Героях Сов. Союза М.П.Карпееве и Ф.П.Пуртове] / Я.Тарасенко // Время. - 2014. - 8 мая. - С. 7.

379. Шостак Н. За что харьковчане получали Золотые звезды Героев : [80 лет назад учреждено звание Героя Сов. Союза] / Н.Шостак // Комсом. правда в Украине. - 2014. - 16 апр. - С. 11.

Історія міст і сіл області, районів м. Харкова

380. Альманах "Ізюмщина". Вип. 2 / Упр. культури Ізюм. міськ. ради, Ізюм. краєзнав. музей. - Ізюм : б. в., 2008. - 95 с. : іл.

381. Древнейшее прошлое Чугуева : ист. парадоксы // Красная звезда. - 2014. - 4, 11, 18 янв.

382. Дьоміна О. Шелудьківка: що ховається за двома назвами одного села? : [з історії села] / О.Дьоміна // Вісті Зміївщини. - 2014. - 29 серп.

383. Зінченко С. Князі Голіщини і Стара Водолага / С.Зінченко // Вісті Водолажчини. - 2014. - 22, 29 листоп.

384. Із незамулених джерел історію черпаємо : [історія Ізюм. полку (1685-1765)] // Обрії Ізюмщини. - 2014. - 4 квіт.

385. Кизим В. І назвали село П'ятницьке : [з історії с. П'ятницьке] / В.Кизим // Печеніз. край. - 2014. - 4, 18 жовт., 8 листоп.

386. Кизим О. І став хутір слободою : [з історії с. Кицівка] / О.Кизим // Печеніз. край. - 2014. - 26 лип.

387. Ковтаренко В. Следы нашей памяти : [стр. истории с. Знаменка] / В.Ковтаренко // Вісті Водолажчини. - 2014. - 23 серп.

388. Коробочкине після визволення : за док. архів. від. Чугуїв. райдержадмін. : [село було визволено 8 лют. 1943 р.] // Красная звезда. - 2014. - 10 мая.

389. Кушнар'ов С. З історії заселення Великобурлущини / С.Кушнар'ов // Рад. патріот. - 2014. - 4 січ.

390. Кушнар'ов С. Приколотне: з історії заселення Великобурлущини / С.Кушнар'ов // Рад. патріот. - 2014. - 7, 14 черв.

391. Ленинскому району Харькова 95 лет // Харьк. известия. - 2014. - 8 мая. - С. 6.

392. Лисенко І.М. Черемушна : [історія с. Черемушна Валк. р-ну Харк. обл.] / І.М.Лисенко. - К. : Рада, 2010. - 279 с. : іл.

393. Мнішек І. Уламок двох імперій : [з історії с. Радянське Вовчан. р-ну] / І.Мнішек // Слобід. край. - 2014. - 3 квіт. - С. 8.

394. Мнішек І. Селище Буди в усіх подробицях : [Харків. р-н] / І.Мнішек // Слобід. край. - 2014. - 10 лип. - С. 8.

395. Мнішек І. Від святого до нечистого : [з історії смт Бабаї] / І.Мнішек // Слобід. край. - 2014. - 24 лип. - С. 8.

396. Мнішек І. Данилівка : з Данилевськими і без... : [с. Данилівка Барвінк. р-ну] / І.Мнішек // Слобід. край. - 2014. - 1 жовт. - С. 14.

397. Мнішек І. Село зі "звірячою" назвою та славетним минулим : [з історії с. Куньє Борів. р-ну] / І.Мнішек // Слобід. край. - 2014. - 16 жовт. - С. 12.

398. Мнішек І. "Високопоставлені" назви: нинішні та колишні : [з історії сел: Червоний Оскіл Ізюм. р-ну; Червоний Лиман Барвінків. р-ну; Царедарівка Лозів. р-ну] / І.Мнішек // Слобід. край. - 2014. - 23 жовт. - С. 16.

399. Мнішек І. "Фамільні" назви : [з історії с. Мечебилове Барвінків. р-ну] / І.Мнішек // Слобід. край. - 2014. - 30 жовт. - С. 8.

400. Мнішек І. Однолітки Харкова : [з історії сел: с. Колонтаїв Краснокут. р-ну; с. Шебелинка Балаклійс. р-ну] / І.Мнішек // Слобід. край. - 2014. - 11 груд. - С. 8.

401. Мнішек І. Шелестівське намисто України : [з історії с. Шелестове Коломац. р-ну] / І.Мнішек // Слобід. край. - 2014. - 18 груд. - С. 8.

402. Поліщук В. Війна не оминула Ізюмщину : [1941-1943 рр.] / В.Поліщук // Обрії Ізюмщини. - 2014. - 9 трав.

403. Поліщук Т. "Валківське дворянство" М.Железняк : [з історії Валківщини] / Т.Поліщук // Сіл. новини. - 2014. - 11 лют.

404. Ряполова І. Зовсім не квітова назва : [з історії м. Барвінкове] / І.Ряполова // Слобід. край. - 2014. - 7 серп. - С. 8.

405. Сосненко Т. 2014: календар історичних і пам'ятних дат Валківщини / Т.Сосненко // Сіл. новини. - 2014. - 11 січ.

406. Теницька Г. Овиті кров'ю героїчні дати : [Ізюмщина в роки ВВВ] / Г.Теницька // Обрії Ізюмщини. - 2014. - 21 лют.

407. У Довжику був справжній палац : [з історії с. Довжик Золочів. р-ну] // Зоря. - 2014. - 1, 8 лют.

408. Чугуєв: город, который мы любим = Chuguyiv: the town we are in iove with : [фотоальбом]. - Х. : Золотые страницы, 2013. - 111 с. : ил.

409. Чугуївський район: події, звершення, перспективи : [до 91-ї річниці створення Чугуїв. р-ну] // Красная звезда. - 2014. - 7 марта.

410. Шинкаренко О. Хочу розповісти правду про подвиг : [бої за Коломак: лютий-березень 1943 р.] / О.Шинкаренко // Слобід. край. - 2014. - 4 берез. - С. 5.

ПРИРОДА І ПРИРОДНІ РЕСУРСИ

Геофізика, геологія, географія краю

411. Буряковская Т. Прозрачная кровь земли : [водные ресурсы Харьковщины] / Т.Буряковская // Время. - 2014. - 30 мая. - С. 7.

412. Кадомская Е. Водохранилище в Печенегах изменило климат / Е.Кадомская // Веч. Харьков. - 2014. - 9 янв. - С. 1, 4.

413. Коловрат-Бутенко Ю.А. Водные богатства Змиевщины / Ю.Коловрат-Бутенко // Вісті Зміївщини. - 2014. - 8 квіт.

414. Річка потребує державної уваги : [Сіверський Донець] // Обрії Ізюмщини. - 2014. - 25 квіт.

Рослинний і тваринний світ

415. Богдан А. Лілейне диво на городі: історія про чоловіка, закоханого у вибагливі німфеї : [у с-щі Ємці Дергач. р-ну на приват. подвір'ї В.Гузенка розкинувся унікал. водяний сад з тисячами лілій] / А.Богдан // Слобід. край. - 2014. - 19 лип. - С. 5.

416. Кадомская Е. Лещ, щука, судак и сом могут стать экзотикой : [в харьков. водоемах с каждым годом становится все меньше рыбы] / Е.Кадомская // Веч. Харьков. - 2014. - 6 февр. - С. 2.

417. Пирлик І. Не страшні й беззахисні: від чого рятують кажанів? : [понад 500 кажанів врятували взимку і випустили харків. біологи] / І.Пирлик // Слобід. край. - 2014. - 25 берез. - С. 4.

Заповідники. Зоопарки

418. Адаменко О. Шаровка: эпоха возрождения : [дворцово-парковый комплекс "Шаровка" передают благотворит. фонду, который обещает провести масштаб. реконструкцию усадьбы] / О.Адаменко // Вести. - 2014. - 31 окт. - С. 7.

419. Александрова А. Будущее Шаровки : [состоялся "круглый стол", посвящ. вопросам спасения, сохранения и развития Шаровского дворцово-парк. комплекса] / А.Александрова // Харьк. известия. - 2014. - 20 нояб. - С. 7.

420. Буряковская Т. С такими людьми звери не пропадут : [Харьк. зоопарк попросил помощи у харьковчан] / Т.Буряковская // Время. - 2014. - 12 марта. - С. 7.

421. Белявцева Т. Гомільшанські ліси - перлина з перлин Зміївщини й Слобожанщини : [природ. парк] / Т.Белявцева // Вісті Зміївщини. - 2014. - 5 верес.

422. Василець Т. Шалена щедрість : Харків. зоопарк просить більше не годувати тварин : [у Харкові пройшла благодійна акція "Допоможемо Харків. зоопарку"] / Т.Василець // Слобід. край. - 2014. - 13 берез. - С. 5.

423. Василець Т. Реанімувати Шарівку : [Шарів. палацовий комплекс, Богодухів. р-н] / Т.Василець // Слобід. край. - 2014. - 3 трав. - С. 5.

424. Величко Г. НПП "Дворічанський" - позаду рік 2013-й / Г.Величко // Дворіч. край. - 2014. - 1 лют.

425. Викторова Н. Мы - харьковчане! Преодолеем все трудности! : [итоги акции "Спасем Харьков. зоопарк"] / Н.Викторова // Харьк. известия. - 2014. - 13 марта. - С. 3.

426. Григорьев А. Место, где живут счастливые звери : [беседа с дир. Харьков. зоопарка А.Григорьевым] // Харьк. известия. - 2014. - 24 июля. - С. 7.

427. Ефанова М. Аисты из зоопарка селятся в городе : [в этом году в зоопарке - тысячное пополнение: на свет появилось много хвостатых, пернатых, пушистых, плавающих] / М.Ефанова // Веч. Харьков. - 2014. - 3 июня. - С. 6.

428. Заповедный уголок природы : [Харьков. ботанич. сад был основан в 1804 г.] // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 21 июня (N 25). - С. 15.

429. Зиненко Ю. Старинные усадьбы Харьковщины держатся на честном слове и с Божьей помощью : [Шаровка; усадьба Шидловских (Ст. Мерчик)] / Ю.Зиненко // Комсом. правда в Украине. - 2014. - 17 апр. - С. 14.

430. Инина А. Экопарку - два года! : [Клубу юных натуралистов регион. ландшафт. парка Feldman Есopark исполнилось два года] / А.Инина // Харьк. известия. - 2014. - 23 окт. - С. 6.

431. Летюк С. Харьковский зоопарк: будни выходных дней / С.Летюк // Харьк. известия. - 2014. - 15 июля. - С. 3.

432. Логвіна Т. "Перепис населення" в "Гомільшанських лісах" : чемні козулі й сором'язливі кабани : [нац. природ. парк] / Т.Логвіна // Вісті Зміївщини. - 2014. - 14 лют.

433. Новое пополнение харьковского экопарка : [в эколог. парке "Feldman Есopark" у тигрицы родились 4 тигренка] // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 1 нояб. (N 44). - С. 16.

434. Остренок В. Передати унікальні природні багатства наступним поколінням : [в р-ні налічується 12 об'єктів природ.-заповід. фонду] / В.Остренок // Вісті Зміївщини. - 2014. - 28 листоп.

435. Харченко В. Туристична подорож до Шарівського замку / В.Харченко // Голос Лозівщини. - 2014. - 30 трав.

436. Хижная М. Слобожанские бобры спасли золотого карася : [в нац. природ. парке "Слобожанский" считают бобров] / М.Хижная // Веч. Харьков. - 2014. - 13 дек. - С. 4.

437. Шатровская В.И. Двести десятая осень в Ботаническом саду : [беседа с зав. отд. дендрологии Харьков. ботанич. сада ХНУ им. В.Н.Каразина В.Шатровской] // Харьк. известия. - 2014. - 11 окт. - С. 4.

Охорона природи краю. Екологія

438. Богдан А. Пістія не відступає. Навпаки - атакує з підкріпленням : [обл. екологи розповіли про основні негаразди р. Сіверський Донець, а також про стан справ із утилізацією відходів] / А.Богдан // Слобід. край. - 2014. - 24 черв. - С. 4.

439. Буряковская Т. Биоплато - формула чистой воды : [биоплато как система очистки сточ. вод] / Т.Буряковская // Время. - 2014. - 18 июня. - С. 3.

440. Гололобова О.О. Оцінка поліелементного забруднення ґрунтів територій різного рівня антропогенного навантаження : [оцінка проводилася на присадиб. ділянках м. Вовчанськ, Богодухів. та Харків. р-нів, смт Покотилівка та в межах Червонозавод. р-ну] / О.Гололобова // Людина та довкілля. Пробл. неоекології. - 2011. - N 1/2. - С. 118-124.

441. Дубровык А. Экологи подтвердили буровые площадки в Харьковской области : регуляр. пробы подтвердили отсутствие влияния добычи сланцев. газа на окружающую среду, говорят эксперты : [скважины Беляевская-400 и Ново-Мечетилловская-100 в Первомайск. и

Близнюков. р-нах] / А.Дубровык // День. - 2014. - 11 сент. - С. 7.

442. Ефанова М. В области живут "добрые" миноги : [в Харьков. обл. появилась первая Красная книга - почти четырем сотням видов животных грозит опасность исчезновения] / М.Ефанова // Веч. Харьков. - 2014. - 6 февр. - С. 3.

443. Зиненко Ю. Самый чистый воздух - в 607-м микрорайоне Салтовки и на Баварии : [специалисты проанализировали 24 тыс. атмосфер. проб и определили, где в Харькове легче всего дышится] / Ю.Зиненко // Комсом. правда в Украине. - 2014. - 13 авг. - С. 7.

444. Зозуля И. Дышим на Баварии, задыхаемся на Павловом Поле : [экология р-нов Харькова] / И.Зозуля, Ю.Зиненко // Комсом. правда в Украине. - 2014. - 24 апр. - С. 5.

445. Зозуля И. В Красную книгу региона занесли сусликов, лосей и миногу : [в Красную книгу занесено почти 400 представителей мест. фауны] / И.Зозуля // Комсом. правда в Украине. - 2014. - 5 февр. - С. 5.

446. Ілюстрований Червоний список рослин і тварин Харківської області [Комплект] = The illustrated Red list of plants and animals of Kharkiv region / Харк. обл. держ. адмін., Держ. упр. охорони навколиш. природ. середовища в Харк. обл., Харк. обл. орг. Всеукр. екол. ліги. - Х. : Контраст, 2011. - 1 папка (15 окр. арк.) : іл. + 1 бр. (15 с.).

447. Квартенко Р.О. Стартові розробки концептуальних основ створення екологічної мережі Харківської області : [основу еколог. мережі Харківщини складають 57 територій та об'єктів природ. заповід. фонду, 22 водно-болот. угідь, 58 об'єктів наступного заповідання] / Р.Квартенко // Людина та довкілля. Проблеми неоекології. - 2011. - N 1/2. - С. 63-68.

448. Названы районы с самым чистым воздухом // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 16 авг. (N 33). - С. 4.

449. Некос А.Н. Культурний ландшафт: географічний та правовий аспекти : [на прикладі м. Харків] / А.Некос, В.Мірошниченко // Людина та довкілля. Пробл. неоекології. - 2011. - N 1/2. - С. 69-73.

450. Шматченко Ю. Чисте повітря і вода Європи дійдуть до Харківщини : [на сьогодніш. день еколог. стан Харківщини далекий від європейс. стандартів] / Ю.Шматченко // Слобід. край. - 2014. - 7 серп. - С. 4.

451. Шостак Н. Воздух в Харькове портят колбасные цеха и коксохим / Н.Шостак // Комсом. правда в Украине. - 2014. - 12 нояб. - С. 6.

НАРОДНЕ ГОСПОДАРСТВО КРАЮ

Економіка краю

452. Бондар Н. 2013 рік: підсумки та результати : [Краснокут. р-н] / Н.Бондар // Промінь. - 2014. - 8 лют.

453. Бондар Н. Розвиток економічний та соціальний : [деякі показники соц.-економ. розвитку Краснокут. р-ну за 1 півріччя 2014 р.] / Н.Бондар // Промінь. - 2014. - 6, 13 груд.

454. Васюренко В.О. Діагностика інтелектуального потенціалу розвитку зовнішньоекономічної діяльності підприємств Харківського регіону задля забезпечення їх конкурентноспроможності / В.Васюренко // Пробл. економіки. - 2013. - N 3. - С. 192-198.

455. Лактионова А. Социально-экономическое развитие [Первомайского] района : [за 1-е полугодие] / А.Лактионова // Знамя труда. - 2014. - 30 июля.

456. Мамонтова О. Соціально-економічне становище Первомайського району та міста Первомайський за січень-березень 2014 року / О.Мамонтова // Знамя труда. - 2014. - 26 апр.

457. Мамонтова О. Соціально-економічне становище Лозівського району та м. Лозова за січень-жовтень 2014 року / О.Мамонтова // Голос Лозівщини. - 2014. - 28 листоп.

458. Мамонтова О. Статистика знає все : соц.-економ. становище Харківщини за 1 кв. 2014 р. / О.Мамонтова // Обрії Ізюмщини. - 2014. - 1 серп.

459. Мамонтова О. Місто і район - через призму статистики : [підсумки розвитку за 1-ше півріччя 2014 р.] / О.Мамонтова // Обрії Ізюмщини. - 2014. - 12 верес.

460. Немець Л. Аналіз траєкторії розвитку соціальної інфраструктури Харківської області / Л.Немець, П.Кобилін, К.Серіда // Актуальні проблеми економіки. - 2014. - N 11. - С. 409-418.

461. Про підсумки соціально-економічного розвитку Дворічанського району за 2013 рік : (за матеріалами звіту голови райдержадмін. С.М.Радькова) // Дворіч. край. - 2014. - 26 квіт.

462. Прытченко Т.И. Формирование бренда территорий на примере Харьковской области / Т.Прытченко, Т.Прохорова, В.Рожко // Бізнес Інформ. - 2014. - N 3. - С. 83-93.

463. Степанов С. Про підсумки соціально-економічного розвитку міста Лозова за 2013 рік : з доповіді Лозів. міськ. голови / С.Степанов // Голос Лозівщини. - 2014. - 4 берез.

464. Телешенко І. Про підсумки соціально-економічного розвитку [Богодухівського] району за I квартал

2014 року та завдання до кінця року / І.Телешенко, О.Юрченко // Маяк. - 2014. - 22 серп.

465. Харьковская область. Внешнеэкономическая деятельность // Вестн. торгово-пром. палаты. - 2014. - N 3. - С. 5-6.

Організація управління

466. Омаров Ш.А. Оцінка сценаріїв соціально-економічного розвитку Харківської області на основі імітаційної моделі / Ш.Омаров // БізнесІнформ. - 2014. - N 10. - С. 87-97.

Бюджет. Фінанси. Інвестиції. Банки

467. Агапова О.О. "Укринбанк" - четверть столетия на финансовом рынке Украины : [беседа с дир. банка О.О.Агаповой] // Время. - 2014. - 14 февр. - С. 2.

468. Буряк Р.І. Звіт про виконання районного бюджету за 1 півріччя 2014 року / Р.Буряк // Вісті Зміївщини. - 2014. - 29 лип.

469. Бюджет-2014 : [Золочів. р-н] // Зоря. - 2014. - 8 лют.

470. Викторова Н. Харьков: мы не стоим на месте! : [перспективы развития экспорт. потенциала нашего региона и стимулирование инвестиц. деятельности на ближайшие годы] / Н.Викторова // Харьк. известия. - 2014. - 18 янв. - С. 5.

471. 8 причин инвестировать в Харьков // Вестн. торгово-пром. палаты. - 2014. - N 1. - С. 2.

472. Дема В. "Добро - це моя життєва позиція" : [беседа з віце-президентом інвестиц. компанії SigmaBleyzer

В.Демою / записала Х.Островська] // Слобід. край. - 2014. - 13 верес. - С. 5.

473. Жукова Е. "За 24 года "Мегабанк" стал надежным и успешным финансовым учреждением" : [беседа с пред. правления "Мегабанка" Е.Жуковой / записал П.Светлый] // Веч. Харьков. - 2014. - 26 июня. - С. 6.

474. Звіт про виконання районного бюджету за 2013 рік : [Краснокут. р-н] // Промінь. - 2014. - 10 трав.

475. Звіт про виконання районного бюджету по Золочівському району за 2013 рік // Зоря. - 2014. - 8 берез.

476. Звіт про виконання районного бюджету по доходах за 2013 рік : рішення райради від 29 квіт. 2014 р. // Вісті Водолажчини. - 2014. - 17 трав.

477. Звіт про виконання районного бюджету за 2013 рік // Вісті Зміївщини. - 2014. - 4 берез.

478. Звіт про виконання районного бюджету за 1 квартал 2014 року // Вісті Зміївщини. - 2014. - 6 трав.

479. Звіт про виконання районного бюджету за 9 місяців 2014 року // Вісті Зміївщини. - 2014. - 12 груд.

480. "Инновации. Инвестиции. Харьковские инициативы" : [в сентябре в Харькове состоялся Междунар. эконом. форум] // Вестн. торгово-пром. палаты. - 2014. - N 3. - С. 4.

481. Инновационная система Харькова: состояние, проблемы, перспективы / П.Бубенко и др. // Наука та інновації. - 2014. - N 5. - С. 69-74.

482. Інформація про виконання обласного бюджету за січень-червень 2014 року // Слобід. край. - 2014. - 7 серп. - С. 6-7.

483. Інформація про виконання обласного бюджету за січень-вересень 2014 року // Слобід. край. - 2014. - 11 листоп. - С. 6-7.

484. Каминіна В.В. Визначення факторів впливу на об'єм податкових надходжень до зведеного бюджету Харківської області / В.Каминіна // Упр. розвитком. - 2014. - N 10. - С. 23-28.

485. Ковальов О. Про виконання бюджету Богодухівського району за 2013 рік / О.Ковальов // Маяк. - 2014. - 7 лют.

486. Козинец А. Слобожанщина может стать колыбелью украинского экономического чуда : [в Харькове прошел VI Междунар. эконом. форум "Инновации. Инвестиции. Харьковские инициативы!"] / А.Козинец // Веч. Харьков. - 2014. - 9 сент. - С. 6.

487. Косенко Н. Надежность и стабильность, проверенная годами : [беседа с зам. пред. правления Первого Укр. Междунар. банка Н.Косенко / записал П.Светлый] // Веч. Харьков. - 2014. - 29 авг. - С. 5.

488. Крюкова С. Про затвердження звіту про виконання Ізюмського районного бюджету за 9 місяців 2014 року / С.Крюкова // Обрії Ізюмщини. - 2014. - 21 листоп.

489. Лукашенко Л. Про виконання районного бюджету Лозівського району за 2013 рік / Л.Лукашенко // Голос Лозівщини. - 2014. - 28 лют.

490. Магомедова В. Виконання Ізюмського районного бюджету за 1 півріччя 2014 року / В.Магомедова // Обрії Ізюмщини. - 2014. - 29 серп.

491. Мосенцева Т. Бюджет м. Лозова: підсумки за 9 місяців 2014 року / Т.Мосенцева // Голос Лозівщини. - 2014. - 7 листоп.

492. Нудьга М. Аналіз надходжень податку на землю до бюджету Харківської області (2007-2009 рр.) / М.Нудьга // Упр. розвитком. - 2014. - N 5. - С. 99-100.

493. Об итогах выполнения бюджета г. Харькова за 1 полугодие 2014 года // Харьк. известия. - 2014. - 31 июля. - С. 5.

494. Остренок В. Районний бюджет має соціальну спрямованість : [на 2014 р.] / В.Остренок // Вісті Зміївщини. - 2014. - 4 лют.

495. Про бюджет міста Харкова на 2014 рік : рішення міськради від 22.01.2014 р. // Харьк. известия. - 2014. - 25 янв. - Офіц. додаток

496. Про бюджет міста на 2014 рік : рішення Первомайс. міськ. ради від 31 січ. 2014 р. // Знамя труда. - 2014. - 5 февр.

497. Про виконання бюджету міста за 1 квартал 2014 року : рішення сес. Первомайськ. міськ. ради // Знамя труда. - 2014. - 30 апр.

498. Про виконання бюджету міста [Первомайський] за 1 квартал 2014 року // Знамя труда. - 2014. - 16 июля.

499. Про виконання районного бюджету за 1 півріччя 2014 року та про затвердження звіту про виконання районного бюджету за 1 квартал 2014 року : рішення Первомайс. район. ради від 18 лип. 2014 р. // Знамя труда. - 2014. - 26 июля.

500. Про виконання районного бюджету за 9 місяців 2014 року та про затвердження звіту про виконання районного бюджету за 9 місяців 2014 року : рішення Первомайс. район. ради від 14 листоп. 2014 р. // Знамя труда. - 2014. - 22 нояб.

501. Про внесення змін до рішення обласної ради від 30 січня 2014 року N 938-VI "Про обласний бюджет на 2014 рік " та додатків до нього : рішення обл. ради від 24 квіт. 2014 р. // Слобід. край. - 2014. - 29 квіт. - С. 4-7.

502. Про внесення змін до рішення обласної ради від 30 січня 2014 року "Про обласний бюджет на 2014 рік" та додатків до нього (зі змінами) : рішення обл. ради від 10 лип. 2014 р. // Слобід. край. - 2014. - 15 лип. - С. 2-9.

503. Про внесення змін до рішення обласної ради від 30 січня 2014 року "Про обласний бюджет на 2014 рік" та додатків до нього (зі змінами) : рішення облради від 25 верес. 2014 р. // Слобід. край. - 2014. - 30 верес. - С. 2-10.

504. Про внесення змін до рішення обласної ради від 30 січня 2014 року "Про обласний бюджет на 2014 рік" та додатків до нього (зі змінами) : рішення сес. облради від 2 жовт. 2014 р. // Слобід. край. - 2014. - 6 жовт. - С. 6, 8-15.

505. Про внесення змін до рішення обласної ради від 30 січня 2014 року "Про обласний бюджет на 2014 рік" та додатків до нього (зі змінами) : рішення сес. облради від 18 груд. 2014 р. // Слобід. край. - 2014. - 23 груд. - С. 4-16.

506. Про внесення змін до рішення районної ради "Про районний бюджет на 2014 рік від 31.01.2014 року" : рішення сес. район. ради від 26 жовт. 2014 р. // Печеніз. край. - 2014. - 8, 15 листоп.

507. Про затвердження звіту про виконання районного бюджету за січень-вересень 2014 року : рішення сес. район. ради // Печеніз. край. - 2014. - 22 листоп.

508. Про міський бюджет на 2014 рік : рішення Лозів. міськради від 3 лют. 2014 р. // Голос Лозівщини. - 2014. - 11 лют.

509. Про обласний бюджет на 2014 рік : рішення сес. облради від 30 січ. 2014 р. // Слобід. край. - 2014. - 4 лют. - С. 3-10.

510. Про районний бюджет на 2014 рік : рішення Близнюків. район. ради від 31 січ. 2014 р. // Нове життя. - 2014. - 8 лют.

511. Про районний бюджет на 2014 рік : рішення Великобурлуц. район. ради від 31 січ. 2014 р. // Рад. патріот. - 2014. - 8 лют.

512. Про районний бюджет на 2014 рік : рішення Краснокут. райради від 31 січ. 2014 р. // Промінь. - 2014. - 1 берез.

513. Про районний бюджет на 2014 рік : рішення Сахновщин. район. ради від 23 січ. 2014 р. // Колос. - 2014. - 8, 15 лют.

514. Про районний бюджет на 2014 рік : рішення Нововодолаз. район. ради від 3 лют. 2014 р. // Вісті Водолажчини. - 2014. - 15 лют.

515. Про районний бюджет на 2014 рік : рішення Первомайс. район. ради від 31 січ. 2014 р. // Знамя труда. - 2014. - 8 февр.

516. Про районний бюджет на 2014 рік : рішення сес. район. ради від 29 січ. 2014 р. // Вісті Зміївщини. - 2014. - 4 лют.

517. Сторожев І. "Про внесення змін до рішення районної ради від 30 січня 2014 року "Про районний бюджет на 2014 рік" та додатків до нього" : рішення Чугуїв. район. ради Харків. обл. від 3 жовт. 2014 р. / І.Сторожев // Красная звезда. - 2014. - 24 окт.

518. Суганяка Н.В. ВТБ Банк: мы доверяем, нам доверяют : [беседа с зам. Пред. Правления ПАО "ВТБ Банк" Н.В.Суганякой] // Харьк. известия. - 2014. - 12 апр. - С. 9.

519. Таукешева Т. Информационное сообщение о бюджете города Харькова на 2014 год / Т.Таукешева // Харьк. известия. - 2014. - 30 янв. - С. 11.

520. Таукешева Т. Звіт про виконання бюджету міста Харкова за 2013 р. / Т.Таукешева // Харьк. известия. - 2014. - 1 марта. - С. 6-7, 18-20.

521. Тростянец Ю. У Ярославского обсудили экономическое будущее Харьковщины : [в Харькове состоялся VI Междунар. эконом. форум "Инновации. Инвестиции. Харьковские инициативы"] / Ю.Тростянец // Комсом. правда в Украине. - 2014. - 9 сент. - С. 7.

522. Фесюнин В. "Я партнер для бизнеса, который хочет работать по-новому" : [беседа с и.о. начальника ГУ Миндоходов в Харьков. обл. В.Фесюниным / записала Е.Кадомская] // Веч. Харьков. - 2014. - 9 окт. - С. 5.

523. Харьковская область - самый инвестиционно привлекательный регион Украины // Вестн. торгово-пром. палаты. - 2014. - N 1. - С. 4.

524. Чегриниць А. Ізюмський районний бюджет на 2014 рік / А.Чегриниць // Обрії Ізюмщини. - 2014. - 14 лют.

Трудові ресурси краю

525. Миненко В. Служба занятости готова помочь тем, кто нуждается в ее поддержке : [беседа с дир. Харьк. обл. центра занятости В.Миненко / записал О.Столбецов] // Веч. Харьков. - 2014. - 27 мая. - С. 6.

526. Мороз Н. Виконання основних завдань програми зайнятості по м. Лозова за 1 квартал 2014 року / Н.Мороз // Голос Лозівщини. - 2014. - 25 квіт.

Промисловість. Загальні питання

Окремі галузі промисловості

527. Адамович Т. Харьковский трактор: история и будущее / Т.Адамович // Харьк. известия. - 2014. - 22 мая. - С. 2.

528. Александрова А. Бронежилеты из Харькова : [Харьков. з-д им. Фрунзе наладил пр-во уникал. бронежилетов для укр. военных] / А.Александрова // Харьк. известия. - 2014. - 11 окт. - С. 10.

529. Бутков Д.В. Удосконалення системи мотивації персоналу промислового підприємства ПАТ "Куп'янський машинобудівний завод" // Упр. розвитком. - 2014. - N 2. - С. 121-129.

530. Бутков Д.В. Удосконалення системи мотивації персоналу промислового підприємства ПАТ "Куп'ян. машинобуд. з-д" / Д.Бутков // Упр. розвитком. - 2014. - N 7. - С. 68-70.

531. Викторова Н. "Конд-класс" - виртуозы кондитерского стиля : [13 лет на укр. рынке харьков. кондитер. предприятие "Конд-класс"] / Н.Викторова // Харьк. известия. - 2014. - 26 июля. - С. 5.

532. Генкин А. Похоже, будущее не сулит ничего хорошего : [ГП "З-д им. Малышева"] / А.Генкин // Время. - 2014. - 20 мая. - С. 3.

533. Генкин А. "Шампанка" вновь в эпицентре скандала : [Харьков. з-д шампан. вин уже не первый год идет

путем процедуры банкротства] / А.Генкин // Время. - 2014. - 13 июня. - С. 2.

534. Золотарев В. "В Украине нужно развивать промышленный патриотизм" : [беседа с дир. по внешнеэконом. связям ПАО "З-д "Южкабель" В.Золотаревым / записала И.Стрельник] // Веч. Харьков. - 2014. - 23 окт. - С. 2.

535. Ключко О. Заради високої мети : [про роботу Хрещищен. від-ня бурових робіт] / О.Ключко // Вісті Красноградщини. - 2014. - 12 верес.

536. Кононенко Я. Економічна ефективність ЗЕО Харківського косметичного кластера : [у ст. представлено аналіз фінанс. стану та вироб. діяльності п-в парфум.-космет. комплексу Харків. регіону] / Я.Кононенко // БізнесІнформ. - 2014. - N 11. - С. 24-29.

537. Корево Г.С. "Треба переорієнтуватися на нові ринки" : [на запитання кор. відповідав дир. Ізюм. приладобуд. з-ду Г.С.Корево / записав К.Григоренко] // Обрії Ізюмщини. - 2014. - 4 квіт.

538. Лілітко Г. Державному підприємству "Укрспецвагон" - 145 років / Г.Лілітко // Голос Лозівщини. - 2014. - 19 груд.

539. Made in Краснокутск : [фінансово-пром. гр. "Матрапак" - укр. лидер в пр-ве нефтехим. растворителей - начала свою деятельность в 2002 г. З-д находится в с. Солнцедаровка Краснокут. р-на] // Маяк. - 2014. - 17 жовт.; Зоря. - 2014. - 24 жовт.

540. Науменко А. На соискание премии президента Украины для молодых ученых : [выдвинуты разработки коллектива ПАО "З-д "Южкабель"] / А.Науменко // Веч. Харьков. - 2014. - 29 мая. - С. 2.

541. Столбецов О. Турбоатом продолжает работать с Россией / О.Столбецов // Веч. Харьков. - 2014. - 4 марта. - С. 6.

542. Столбецов О. Эко-пиво "Чернігівське": новый продукт или дань моде? По мотивам посещения Харьковского пивоваренного завода / О.Столбецов // Веч. Харьков. - 2014. - 2 дек. - С. 2.

543. Стрельник И. "Его имя олицетворяет целую эпоху в истории промышленности Харькова" : [о ген. дир. ПАО "З-д "Южкабель", почет. гражданине Харькова В.Золотарева] / И.Стрельник // Веч. Харьков. - 2014. - 19 авг. - С. 2-3.

544. Турбоатом отметил юбилей : [80-летие основания] // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 8 февр. (N 6). - С. 3.

545. "Турбоатом": славный юбилей : [з-д отметил 80-летие] // Харьк. известия. - 2014. - 23 янв. - С. 10.

Будівництво. Будівельна промисловість

Промисловість будівельних матеріалів

546. Головин С. Стройиндустрия Чугуевщины : Новопокров. ЗЖБК / С.Головин // Красная звезда. - 2014. - 13 сент.

Промислове будівництво

547. Стрельник И. Достроить станцию "Победа" поможет децентрализация власти? : [пробл. строит. отрасли в Харькове] / И.Стрельник // Веч. Харьков. - 2014. - 12 авг. - С. 2.

Громадське і житлове будівництво

548. Ефанова М. Фронтвики помогли застраивать Алексеевку : [после победы город начал строиться, и вернувшимся с войны солдатам выделялись в р-не деревни Алексеевка участки для стр-ва домов] / М.Ефанова // Веч. Харьков. - 2014. - 8 мая. - С. 5.

549. Ефанова М. Архитекторы делают из одной квартиры пять : [пробл. с объектами незавершен. стр-ва в Харькове успешно решается] / М.Ефанова // Веч. Харьков. - 2014. - 4 сент. - С. 6.

550. Иосилевич Е. Компания "Авантаж": в европейский дом - с домом европейского качества! : [беседа с дир. строит. компании Е.Иосилевичем] // Харьк. известия. - 2014. - 9 авг. - С. 6.

551. Конюхов А. "Жилстрой-2" : 70 лет харьков. строек : [беседа с управляющим компании А.Конюховым] // Харьк. известия. - 2014. - 9 авг. - С. 5.

552. Левченко В.Н. В каждый объект вкладываем душу : [беседа с ген. дир. харьков. многопрофил. строит. компании ЧАО ФЛАС В.Левченко] // Харьк. известия. - 2014. - 9 авг. - С. 4.

553. Лялина З. Харьков - одна большая стройка : [по материалам пресс-конф. крупнейших харьков. застройщиков о ситуации в строит. отрасли] / З.Лялина // Харьк. известия. - 2014. - 9 авг. - С. 10.

554. Павленко Е. На Северной Салтовке и в Кулиничих появятся новые микрорайоны : [масштабные жилищные проекты] / Е.Павленко // Комсом. правда в Украине. - 2014. - 4 февр. - С. 5.

555. Стрельник И. На Салтовке появятся два новых микрорайона : [проекты стр-ва находятся на стадии

обсуждения] / И.Стрельник // Веч. Харьков. - 2014. - 1 февр. - С. 1, 2.

Транспорт

Залізничний транспорт

556. Бублий Н. Наш паровоз, вперед лети, или Путешествие сквозь время : [Музей истории ж.-д. техники открылся в Харькове к 145-летию ЮЖД] / Н.Бублий // Харьк. известия. - 2014. - 26 июля. - С. 18.

557. Головин С. Четкий ритм станции Чугуев / С.Головин // Красная звезда. - 2014. - 8 нояб.

558. Зозуля С. Историю забывать нельзя : [электровоз. депо "Октябрь" отмечает свое 145-летие] / С.Зозуля // Слово ветерана. - 2014. - 23-29 мая. - С. 3.

559. Столбецов О. Как выглядел вокзал сто лет назад : [о работе музея истории и ж.-д. техники ЮЖД] / О.Столбецов // Веч. Харьков. - 2014. - 6 нояб. - С. 4.

Автомобільний транспорт

560. Ковальчак Я. "Первоочередная задача - добиться постоянного и своевременного финансирования" : [беседа с рук. Службы автомобил. дорог в Харьков. обл. Я.Ковальчаком] // Веч. Харьков. - 2014. - 26 июня. - Спец. вып.

561. Купін І. Великобурлуцькому райавтодору-75 / І.Купін // Рад. патріот. - 2014. - 12 квіт.

562. Куш В.О. Зеленого світла і легких доріг! : [беседа з кер. найбільшого у Богодухів. р-ні автоперевізника В.Кушем / записала Т.Чернишова] // Маяк. - 2014. - 24 жовт.

563. Основополагающая задача - сохранить существующую сеть автодорог области // Веч. Харьков. - 2014. - 26 июня. - Спец. вып.

564. Предприятия автомобильного транспорта и дорожное хозяйство Харькова и Харьковской области : монография / А.Н.Туренко, В.В.Гребенюк, В.И.Ковалев и др. - Х. : ХНАДУ, 2013. - 367 с. : ил.

Повітряний транспорт

565. Александрова А. Харьковский аэропорт: пассажиропоток увеличивается / А.Александрова // Харьк. известия. - 2014. - 16 янв. - С. 4.

566. Шумейко В.И. Небо выбрало нас: воспоминания : [книга о бортпроводниках Харьк. объединенного авиаотряда (ХОАО)] / В.И.Шумейко. - Х. : Золотые страницы, 2012. - 216 с. : ил.

Міський транспорт

567. В Харьковском метрополитене новый начальник : [В.Стаматин] // Харьк. известия. - 2014. - 16 авг. - С. 2.

568. Вячеслав Стаматин: Наша задача - комфорт и безопасность пассажиров : [Харьков. метрополитен] // Харьк. известия. - 2014. - 23 авг. - С. 18.

569. Иванова Н. "Синей" ветке - 30 лет : [Салтов. линия Харьков. метрополитена] / Н.Иванова // Харьк. известия. - 2014. - 12 авг. - С. 3.

570. Манкина М. 2014-й по-харьковски : планов громадье : [развитие инфраструктуры гор. транспорта] / М.Манкина // Время. - 2014. - 31 янв. - С. 1.

571. Перспективы развития Харьковского метрополитена // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 16 авг. (N 33). - С. 1.

572. Симоненко А. Метрострой: будет ли победа у "Победы" / А.Симоненко // Харьк. известия. - 2014. - 11 нояб. - С. 2.

573. Харьков подземный: на службе жителей города : [переходы Харьков. метро] // Харьк. известия. - 2014. - 23 авг. - С. 19.

574. Цветкова Т. На полпути к "Победе" : [строящаяся станция метро "Победа" уже готова более чем наполовину] / Т.Цветкова // Время. - 2014. - 13 февр. - С. 1.

Зв'язок

575. Гончаров Ю. Укрпочта приходит на помощь в самых неожиданных ситуациях : [беседа с нач. Почтамта-ЦПС N 1 Харьков. дир. УГППС "Укрпочта" Ю.Гончаровым / записала И.Стрельник] // Веч. Харьков. - 2014. - 9 окт. - С. 3.

576. Из истории харьковского телефона // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 5 июля. - С. 15.

Комунальне господарство

577. Александрова А. Харьковские тепловые сети: новый уровень качества услуг / А.Александрова // Харьк. известия. - 2014. - 12 июля. - С. 2.

578. Александрова А. Харьковские тепловые сети: новый уровень качества услуг / А.Александрова // Харьк. известия. - 2014. - 12 июля. - С. 2.

579. Благоустрій міста: підсумки 2013 року : [м. Лозова] // Голос Лозівщини. - 2014. - 7 лют.

580. Бурак Е.Н. Оценка стратегического потенциала СКП "Харьковзеленстрой" / Е.Бурак // БізнесІнформ. - 2014. - N 12. - С. 457-462.

581. Весна! "Зеленая весна" : [в городе полным ходом идет традиц. эколог. двухмесячник] // Харьк. известия. - 2014. - 25 марта. - С. 2.

582. Викторова Н. Важней всего - погода в доме! : [о ЗАО "Теплоэнергетич. центр Роган. промузла"] / Н.Викторова // Харьк. известия. - 2014. - 13 марта. - С. 9.

583. Викторова Н. Управдом на вес золота : [о Г.Е.Ваксмане (пл. Павловская, 2)] / Н.Викторова // Харьк. известия. - 2014. - 26 июля. - С. 16.

584. Гудзь І. На суботники - з любов'ю: історія одного надзвичайно чистого містечка : [мешканці м. Південний Харків. р-ну вже кілька місяців поспіль щовихідних влаштовують масштаб. прибирання] / І.Гудзь // Слобід. край. - 2014. - 17 трав. - С. 5.

585. Гузенко О. "Джерело" - чистої води джерело : [основна робота КП "Джерело" - обслуговування водопостач. обладнання, подача води населенню та прийомка і очищення стіч. вод, Краснокут. р-н] / О.Гузенко // Промінь. - 2014. - 15 берез.

586. Ефанова М. Харьков освободили от мусора : [участники Всеукр. акции "Зробимо Україну чистою-2014" привели в порядок парки, скверы и др. места отдыха харьковчан] / М.Ефанова // Веч. Харьков. - 2014. - 15 апр. - С. 4.

587. Ефанова М. В центре города живет необычный пенсионер : [89-лет. ветерана ВОВ Г.Е.Ваксмана наградили грамотой от департамента жилищ. хоз-ва Червонозавод. райадминистрации и медалью "Лучший пред. дом. ком. г. Харькова"] / М.Ефанова // Веч. Харьков. - 2014. - 2 окт. - С. 4.

588. Зиненко Ю. Вода подорожает вдвое, но проблем города это не решит : [пробл. ЖКХ] / Ю.Зиненко // Комсом. правда в Украине. - 2014. - 16 июля. - С. 7.

589. Инина А. Сфера водоотведения: новый подход : [КП "Харьковводоканал"] / А.Инина // Харьк. известия. - 2014. - 24 дек. - С. 8.

590. Китанин В. Мы не имеем права расслабляться : [беседа с дир. Департамента коммун. хоз-ва горсовета В.Китаниным / записала С.Иванова] // Харьк. известия. - 2014. - 24 июня. - С. 4.

591. Киш С. В парках и скверах будут массово убирать в эту субботу : [харьковчане принимают актив. участие во всеукр. акции "Зробимо Україну чистою-2014"] / С.Киш // Веч. Харьков. - 2014. - 10 апр. - С. 6.

592. Криворучко Л. ЖКГ: аналіз роботи 2013, плани на 2014 / Л.Криворучко // Печеніз. край. - 2014. - 8 лют.

593. Мустафин В. Наш город образец чистоты и комфорта : [беседа с дир. КП "Комплекс по вывозу бытовых отходов" В.Мустафиным / записала Т.Адамович] // Харьк. известия. - 2014. - 13 марта. - С. 11.

594. Мы работаем для людей : [о КП "Харьковводоканал"] // Харьк. известия. - 2014. - 13 марта. - С. 8.

595. Нехорошков Р. Харьков - город с амбициями : [беседа с дир. Департамента жилищ. хоз-ва Р.Нехорошковым] // Харьк. известия. - 2014. - 13 марта. - С. 7.

596. Порядок в частном секторе : [в Харькове начала работу комиссия, которая будет вести контроль за соблюдением порядка и чистоты в частном секторе] // Харьк. известия. - 2014. - 20 мая. - С. 11.

597. Симоненко А. ХТС: приоритет - передовым технологиям : [КП "Харьков. тепловые сети"] / А.Симоненко // Харьк. известия. - 2014. - 1 апр. - С. 2.

598. Симоненко А. КП "Харьковводоканал": инновации на марше / А.Симоненко // Харьк. известия. - 2014. - 1 апр. - С. 3.

599. Симоненко А. Весенняя красота нашего города : [благоустройство города] / А.Симоненко // Харьк. известия. - 2014. - 17 мая. - С. 8.

600. Синенко Г. Модернізація комунальної теплоенергетики Нововодолажчини : [ТОВ "Нововодолаз. теплові мережі" - пілот. проект "Програми модернізації комун. теплоенергетики Харків. обл. на 2011-2015 рр."] / Г.Синенко // Вісті Водолажчини. - 2014. - 29 берез.

601. Система теплоснабжения Харькова работает стабильно : ["Харьков. тепловые сети" - одно из крупнейших коммун. предприятий Украины] // Харьк. известия. - 2014. - 13 марта. - С. 10.

602. "Харьковводоканал" модернизирует оборудование // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 19 июля (N 29). - С. 8.

603. ХТС работает в штатном режиме : ["Харьков. тепловые сети"] // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 19 июля (N 24). - С. 8.

604. Чуйкова Т. За 6 лет освоить более 100 миллионов евро : [КП "Харьков. тепловые сети"] / Т.Чуйкова // Харьк. известия. - 2014. - 28 янв. - С. 8.

Торгівля. Громадське харчування

Торгівля продовольчими та промисловими товарами

605. Владимірова Н. IX-я спеціалізована виставка ювелірних изделий, драгоценних камней и аксессуаров "ЮвелирПрестиж-2014" / Н.Владимірова // Вестн. торгово-пром. палаты. - 2014. - N 1. - С. 10-13.

606. Мерщанская А.П. Оптимізація виробництва хлебобулочных изделий в сети магазинов "Кулиничі" / А.Мерщанская // Упр. розвитком. - 2014. - N 7. - С. 35-37.

607. Прогулка по "Французському бульвару" : [торгово-розвлекат. центр] // Харьк. известия. - 2014. - 26 июля. - С. 4.

Громадське харчування. Кулінарія

608. Адамович Т. Городская молочная фабрика-кухня: качество превыше всего / Т.Адамович // Харьк. известия. - 2014. - 14 июня. - С. 12.

609. Адамович Т. Ресторан "Терка": отдых с гарантией качества / Т.Адамович // Харьк. известия. - 2014. - 26 июля. - С. 6.

Сільське господарство

610. Ляшенко А.Г. Початок осені: у аграріїв і посівна, і збір урожаю : [бесіда з нач. упр. агропром. розвитку А.Ляшенко / записала Г.Синенко] // Вісті Водолажчини. - 2014. - 27 верес.

Загальні питання розвитку

611. Алешина С. Земной поклон всем тем, кто самозабвенно трудится на земле : [беседа с нач. упр. агропром. развития Чугуев. райгосадминистрации С.Алесиной / записал С.Головин] // Красная звезда. - 2014. - 15 нояб.

612. Данилів Б. "Поглиблення переробки продукції - черговий етап підвищення ефективності сільськогосподарського виробництва" : [про успіхи слобожан. фермерів розповідає дир. Департаменту агропром. комплексу облдержадмін. Б.Данилів / записав Л.Пісня] // Слобід. край. - 2014. - 15 листоп. - С. 8.

613. Остренок В. Аграрний сектор району: підсумки 2013 року / В.Остренок // Вісті Зміївщини. - 2014. - 1 січ.

Колективні сільськогосподарські підприємства

614. Акулов В. "Я - патриот своей страны" : [беседа с дир. ЧСП "Выселок" В.Акуловым / записала Л.Черкасова] // Дворіч. край. - 2014. - 15 листоп.

615. Богдан А. Кегичівське ранчо : як на Слобожан. землі виріс фундуковий сад : [ФГ "Морозівське" у с. Андріївка] / А.Богдан // Слобід. край. - 2014. - 18 січ. - С. 5.

616. Богдан А. Як повнопривідні кози лани врятували : [на Первомайщині закладено велику ферму з виробництва козиного молока] / А.Богдан // Слобід. край. - 2014. - 25 січ. - С. 13.

617. Бондар Н. Олександр Ахтирченко: "Задоволення від зробленого і радість від досягнутого долає будь-яку втому" : [про роботу ДП "ДГ "Пархомівське" та його дир. О.Ахтирченка, Краснокут. р-н] / Н.Бондар // Промінь. - 2014. - 1 лют.

618. Борщ Ю. СТОВ "Золочівське": опановують нові горизонти : [СТОВ "Золочівське" - одне із передових п-в Золочівщини] / Ю.Борщ // Зоря. - 2014. - 3 трав.

619. Василець Т. Аграрій - три в одному : [про СТОВ "Лан" Близнюк. р-ну та його кер. А.Калашника] / Т.Василець // Слобід. край. - 2014. - 20 лют. - С. 5.

620. Воронкіна І. Велика надія на розвиток тваринництва : [ТОВ "Комбікормовий з-д", с. Малолітка Барвінків. р-ну] / І.Воронкіна // Нове життя. - 2014. - 19 квіт.

621. Вінніченко Н. "Водянське ХПП": до жнив готові : [п-во надає послуги з прийомки, зберігання, очищення, сушіння та відвантаження с.-г. продукції] / Н.Вінніченко // Промінь. - 2014. - 12 лип.

622. Гончарова В. Керівник з військовою виправкою : [про дир. ПрАТ "АФ ім. Г.С.Сковороди" М.І.Куценка, с. Сковородинівка Золочів. р-н] / В.Гончарова // Зоря. - 2014. - 15 листоп.

623. Лебединський В.І. "Покладатися лише на власні сили" : [бесіда з ген. дир. ПСП "Вільшанське" В.Лебединським / записав Ф.Андрєєв] // Дворіч. край. - 2014. - 15 листоп.

624. Орлов В. "Селяни - найкращі люди в світі" : [бесіда з кер. ПОСП "Гарант" В.Орловим / записав А.Живагін] // Голос Лозівщини. - 2014. - 14 листоп.

625. Сердюк П.І. "Займаюся улюбленою справою" : [бесіда з співзасновником фермер. госп-ва "Гиренко А.І." П.Сердюком / записала І.Бондаренко] // Дворіч. край. - 2014. - 15 листоп.

626. Синенко Г. СФГ "Надія": з надією на краще майбутнє / Г.Синенко // Вісті Водолажчини. - 2014. - 8 листоп.

627. Склярова Л. Поле його життя : [про дир. ТОВ "Зоря" Великобурлуц. р-ну М.В.Курочку] / Л.Склярова // Рад. патріот. - 2014. - 1 листоп.

628. Шишкунов О.Ф. "В свое время мы выбрали правильный путь" : [беседа с дир. ЧСП "Родина" О.Шишкуновым / записал А.Фомин] // Дворіч. край. - 2014. - 15 листоп.

Рослинництво

629. Олійник С. Коровай - вагомий, але резерви ще залишаються : [беседа з нач. від. рослинництва упр. АПР РДА С.Олійник] // Голос Лозівщини. - 2014. - 19 серп.

630. Сорока С. І знову рекорд: урожаї зернових наближається до рівня минулого року : [наша область увійшла до трійки рекордсменів за валовим збором зерна] / С.Сорока // Слобід. край. - 2014. - 9 серп. - С. 3.

631. Сорока С. Нашу культуру - на експорт : чому укр. кукурудза так добре продається за кордон : [вирощування кукурудзи на Харківщині] / С.Сорока // Слобід. край. - 2014. - 11 жовт. - С. 11.

632. Чеперис Ю.С. Оптимізація обсягів вирощування овочів у Харківській області / Ю.Чеперис // Упр. розвитком. - 2014. - N 7. - С. 60-62.

Тваринництво

633. Гайдар Г.І. Тваринницькій галузі - бути : [про сьогодніш. день тварин. галузі в Сахновц. р-ні розповідає голов. зоотехнік упр. агропром. розвитку р-ну Г.І.Гайдар / записала І.Савченко] // Колос. - 2014. - 23 серп.

634. Гудзь І. Кролики - це не тільки... збитки, або Як зробити миле хобі вигідним бізнесом : [на Харківщині 5 підприємств займаються кролівництвом] / І.Гудзь // Слобід. край. - 2014. - 25 жовт. - С. 5.

635. Живагін А. Ферма подружжя Мурашків : [ферма Мурашків найкрупніша в р-ні] / А.Живагін // Голос Лозівщини. - 2014. - 29 квіт.

636. Скиба С.Б. "Горьківський" інкубатор: традиція продовжується... : [бесіда з керівником ЧП Скиба (с. Горького Богодухів. р-ну) С.Б.Скибою / записала І.Кізілова] // Маяк. - 2014. - 6 черв.

637. Фалько Т. "Мы сделали серьезный рывок и добились хороших результатов" : [бесіда с ген. дир. ПАО "АК "Слобожанский" Т.Фалько / записала К.Коваленко] // Красная звезда. - 2014. - 29 нояб.

638. Шаульский М. У новопокровских бройлеров немецкие корни : около 30-ти лет в Чугуев. р-не работает птицефабрика, где разводят кур мяс. породы для получения качеств. бройлеров / М.Шаульский // Красная звезда. - 2014. - 8 нояб.

Лісове господарство

639. Їхнє життя та захоплення - ліс : [ДП "Гутянське лісове госп-во"] // Маяк. - 2014. - 19 верес.

640. Остренок В. Зміївське лісове господарство - на порозі ювілейної дати : [у 2015 р. госп-ву виповнюється 80 років] / В.Остренок // Вісті Зміївщини. - 2014. - 8 серп.

641. Склярів В. "Головне багатство нашого лісгоспу - це люди!" : [бесіда з дир. ДП "Зміїв. ліс. госп-во" В.Скляровим / записала Т.Логвіна] // Вісті Зміївщини. - 2014. - 4 лип.

Ветеринарія

642. Гончаров О. Медицина оберігає людину, ветеринарна медицина - людство : [бесіда з нач. упр. ветеринар. медицини р-ну О.Гончаровим / записав А.Живагін] // Голос Лозівщини. - 2014. - 8 серп.

643. Завгородняя И. Оберегают человечество : [беседа с зам. нач. упр. ветеринар. медицины в Первомайск. р-не И.Завгородней / записала И.Гурт] // Знамя труда. - 2014. - 9 авг.

ОХОРОНА ЗДОРОВ'Я. МЕДИЧНІ УСТАНОВИ

Організація охорони здоров'я в краї

644. Васенко Г. Є над чим задуматися : [бесіда з голов. санітар. лікарем р-ну Г.Васенко / записала С.Касьянова] // Вісті Красноградщини. - 2014. - 19 груд.

645. Сергеева В. Медицина Харьковщины: фантастические показатели / В.Сергеева // Харьк. известия. - 2014. - 9 янв. - С. 4.

646. Сороколат Ю. В нашей медицине нет случайных людей : [беседа с дир. Департамента здравоохранения горсовета Ю.Сороколатом / записала В.Сергеева] // Харьк. известия. - 2014. - 14 июня. - С. 4-5.

647. Стоматология для всех : [в Харькове работает три уник. соц. прогр. в области стоматологии] // Харьк. известия. - 2014. - 14 июня. - С. 18.

Діяльність медичних і профілактичних установ

648. Адамович Т. Ваше здоровье - в ваших руках : [отд-е хирургии кисти Харьков. гор. клинич. больницы N 23] / Т.Адамович // Харьк. известия. - 2014. - 14 июня. - С. 23.

649. Александрова А. Для маленьких пациентов : [Харьков. дет. гор. клинич. больница N 23] / А.Александрова // Харьк. известия. - 2014. - 14 июня. - С. 19.

650. Аракелян А. Истинная красота - это здоровье : [беседа с рук. инновац. проектов мед. центра "Интермед" А.Аракеляном / записал Ю.Соколов] // Время. - 2014. - 3 апр. - С. 4.

651. Бессмертный Л.В. С.Н.Смирнова: "Моя профессия психиатра - нести доброту пациентам" : [ст. посвящена жизни и деятельности харьков. врача-психиатра, хранителя музея "Сабурова дача" С.Н.Смирновой (род. 29.08.1923 г.)] / А.Бессмертный // Мед. психология. - 2014. - N 2. - С. 103-106.

652. Бондар М. Перший лікар для малят : [про ст. акушера Валків. район. лікарні М.О.Зубченко] / М.Бондар // Сіл. новини. - 2014. - 18 лют.

653. Быкова А. Высокие стандарты медицинского обслуживания : [Харьков. гор. поликлиника N 8 отпраздновала свое 30-летие] / А.Быкова // Харьк. известия. - 2014. - 14 июня. - С. 19.

654. Быкова А. Быть здоровым с первых дней : [Харьков. гор. перинатальный центр] / А.Быкова // Харьк. известия. - 2014. - 14 июня. - С. 20.

655. Быкова А. Результат ежедневной работы : [Харьков. гор. клинич. больница N 27] / А.Быкова // Харьк. известия. - 2014. - 14 июня. - С. 23.

656. Быкова А. Как важно быть кому-то нужным : [отд-е для детей-отказников педиатрич. отд-я Харьков. клинич. многопрофил. больницы N 17] / А.Быкова // Харьк. известия. - 2014. - 31 мая. - С. 11.

657. Быкова А. Если речь идет о детях : [Центр соц.- психолог. реабилитации детей] / А.Быкова // Харьк. известия. - 2014. - 31 мая. - С. 10.

658. Василець Т. Кращого для ветерана немає : чому обл. госпіталь так хвалять в Україні / Т.Василець // Слобід. край. - 2014. - 8 лют. - С. 3.

659. Василець Т. Ізюм. Прифронтowa лікарня : [Ізюм. центр. міська лікарня] / Т.Василець // Слобід. край. - 2014. - 28 черв. - С. 3.

660. Гречанина Е. Через две недели после лечения мама кричала в трубку: "Аутенок заговорил!" : [беседа с харьк. генетиком Е.Гречаниной о дистотерапии больных аутизмом] // Комсом. правда в Украине. - 2014. - 19 февр. - С. 12.

661. Гурт И. Здоровье - главное, что есть у человека : [о работе Первомайск. центр. район. больницы] / И.Гурт // Знамя труда. - 2014. - 14 июня.

662. Дубянский Г. Чугуевская ЦРБ заняла IV место среди больниц Харьковской области : [итоги работы медиков р-на в 2013 г. были подведены на расширен. мед. совете] / Г.Дубянский // Красная звезда. - 2014. - 8 февр.

663. Ефанова М. Он создал целую науку об остеохондрозе : [к 80-летию уникал. хирурга, ученого, почет. ректора Харьков. мед. акад. последиплом. образования Н.Хвисюка] / М.Ефанова // Веч. Харьков. - 2014. - 30 янв. - С. 4.

664. Ефанова М. Достижения харьковских хирургов оценили коллеги за границей : [Ин-т общей и неотлож.

хирургии им. В.Т.Зайцева НАМН Украины] / М.Ефанова // Веч. Харьков. - 2014. - 7 июня. - С. 22.

665. Ефанова М. Валерий Бойко: "Хирургия сродни военному делу" : [о дир. ГУ "Ин-т общей и неотлож. хирургии им. В.Т.Зайцева", почетном гражданине Харькова, проф. В.Бойко] / М.Ефанова // Веч. Харьков. - 2014. - 6 сент. - С. 4.

666. Ефанова М. Харьковские хирурги вырастили пациенту новую печень : [врачи Ин-та общей и неотлож. хирургии им. В.Т.Зайцева НАМН Украины провели уник. операцию, которая позволила избежать трансплантации донор. печени] / М.Ефанова // Веч. Харьков. - 2014. - 7 окт. - С. 1.

667. Живагін А. Клятва Гіппократа - під дулом автомата : [про діяльність район. лікарні під час ВВВ. Головним лікарем в цей період був С.Г.Домбровський] / А.Живагін // Голос Лозівщини. - 2014. - 21 берез.

668. Здесь зарождалась украинская медицина : [Гор. клинич. больница скорой и неотлож. мед. помощи N 4 им. проф. А.И.Мещанинова] // Харьк. известия. - 2014. - 14 июня. - С. 6.

669. Зозуля Н. На страже здоровья - сельские врачи : [о Кочеток. амбулатории общей практики семейной медицины, Чугуев. р-н] // Красная звезда. - 2014. - 14 июня.

670. Костенко О. Сімейна медицина - це досвід, помножений на практику : [бесіда з голов. лікарем район. центру первин. медико-санітар. допомоги О.Костенко / записала Т.Логвіна] // Вісті Зміївщини. - 2014. - 13 черв.

671. Красько О. Модернізована травматологія : [Харків. обл. травматолог. лікарня після капітал. ремонту розпочала нове життя] / О.Красько // Слобід. край. - 2014. - 13 лют. - С. 3.

672. Невозможное возможно : [клиника репродуктив. медицины им. акад. В.Грищенко "Имплант"] // Харьк. известия. - 2014. - 14 июня. - С. 24.

673. Островська Х. У Харкові відкрилась перша ДНК-лабораторія / Х.Островська // Слобід. край. - 2014. - 20 груд. - С. 6.

674. От института до академии - путь за 90 лет : Харьков. мед. акад. последиплом. образования : [ин-т создан в 1923 г. как Харьков. ин-т для усовершенствования врачей] // Мед. психологія. - 2013. - N 4. - С. 88-91.

675. Пирлик І. Коли лікарня - твій дім: 60% на одужання і найкращі в Україні умови : [Обл. протитуберкульоз. диспансер N 1] / І.Пирлик // Слобід. край. - 2014. - 25 січ. - С. 3.

676. Приходько М.І. "Роби так, щоб кожне лікувальне місце допомагало жити" : [бесіда з колиш. кер. район. лікарні М.І.Приходьком / записав А.Живагін] // Голос Лозівщини. - 2014. - 12 верес.

677. Професор Микола Іванович Хвисяк : (з нагоди 80-річ. ювілею) : [видат. вчений, організатор в галузі охорони здоров'я і вищої мед. школи, почес. ректор Харків. мед. акад. післядиплом. освіти] // Мед. психологія. - 2013. - N 4. - С. 92-93.

678. Профессионализм и высокая ответственность - вот главные составляющие работы нашего коллектива : [КУ "Харьков. гор. клинич. больница N 13"] // Харьк. известия. - 2014. - 14 июня. - С. 13.

679. Рожков В. Пример профессионализма и человечности : [КУОЗ "Харьков. гор. клинич. больница N 16"] / В.Рожков // Харьк. известия. - 2014. - 14 июня. - С. 21.

680. Садовнича Т. Жити для людей : [до 100-річчя Лозів. ЦРЛ] / Т.Садовнича // Голос Лозівщини. - 2014. - 22 лип.

681. Симоненко А. Діагностика по-європейски : [Харьков. європейс. радіолог. центр на базі гор. клініч. лікарни N 8] / А.Симоненко // Харьк. известия. - 2014. - 14 юн. - С. 22.

682. Сто років на варті здоров'я : [з історії Лозів. район. лікарні] // Голос Лозівщини. - 2014. - 28 січ.

683. Федченко Ю. Госпіталь для інвалідів війни : [бесіда з голов. лікарем Ю.Федченко / записав Г.Жук] // Слово ветерана. - 2014. - 21-27 марта (N 11). - С. 7.

684. Чепурний М. Кров - це ліки, які неможливо створити штучно! : [бесіда з зав. від-ням трансфузіології Центр. район. лікарні М.Чепурним / записала О.Голубнича] // Вісті Зміївщини. - 2014. - 4 лип.

685. Шостак Н. В Харькове хирурги "вырастили" здоровую печень в теле пациента : [Ин-т общей и неотлож. хирургии им. В.Г.Зайцева] / Н.Шостак // Комсом. правда в Украине. - 2014. - 11 нояб. - С. 11.

686. Юліан Тодосійович Кіношенко : до 85-річчя від дня народж. : [відомий укр. рентгенолог, проф. каф. променевої діагностики Харків. мед. акад. післядиплом. освіти] // Укр. радіолог. журн. - 2014. - Том XXII. - Вип. 4. - С. 72-73.

Аптеки і фармацевтична справа

687. Алексеева А. В старинной аптеке хранится пособие по удешевлению лекарств : [первая и единственная в Харькове аптека-музей открылась в помещении аптеки N 36] / А.Алексеева // Веч. Харьков. - 2014. - 18 дек. - С. 6.

688. Ковтун Е.С. Анализ последствий внедрения инноваций на предприятиях фармацевтической отрасли Харьковской области / Е.Ковтун, Е.Великая // БізнесІнформ. - 2014. - № 8. - С. 73-77.

689. Уляницький Д. Одним из лидеров на фармарынке стала харьковская аптечная сеть "Титан". В 2014 г. агрессивный игрок потеснит днепропетровскую "Мед-сервис" : [компания основана в 2003 г. Насчитывает более 130 аптек, работающих под брендом "Здоров'я"] / Д.Уляницький // Капітал. - 2014. - 15 янв. - С. 12.

Санаторне і курортне лікування

690. Зиненко Ю. Отдых в лагерях: кинозал, фитобар и бассейн с подогревом : [информация о лагерях санатор. типа в Харьков. обл.] / Ю.Зиненко // Комсом. правда в Украине. - 2014. - 4 июня. - С. 12.

691. Курорт "Березовские минеральные воды": 1862-2012 / ЗАО лечеб.-оздоров. учреждений профсоюзов Украины "Укрпрофздравница". - [Б.м. : б.и., 2012]. - 19 с.

692. Курорт "Березовские минеральные воды". История и современность, 1862-2012 : [монография]. - Х. : Золотые страницы, 2012. - 398 с. : ил.

693. Матеріали науково-практичної конференції з міжнародною участю, присвяченої 150-річчю курорту "Березівські мінеральні води" та 50-річчю кафедри психотерапії ХМАПО. Т. 1. Проблеми організації, управління, маркетингу санаторно-курортних послуг Актуальні питання курортології, фізіотерапії та медичної реабілітації : Харк. клініч. санаторій "Курорт Берез. мінер. води", 10-12 жовт. 2012 р / М-во охорони здоров'я України та ін. ; за ред. О.І.Сердюка, Б.В.Михайлова. - Х. : Клініч. санаторій "Курорт Берез. мінер. води", 2012. - 266 с.

694. Матеріали науково-практичної конференції з міжнародною участю, присвяченої 150-річчю курорту "Березівські мінеральні води" та 50-річчю кафедри психології ХМАПО. Т. 2. Сучасні методи діагностики, лікування і реабілітації психічних і соматичних розладів психогенного походження (XV Платонівські читання) : Харків. клініч. санаторій "Курорт Берез. мінер. води", 10-12 жовт. 2012 р. / М-во охорони здоров'я України та ін. ; за ред. Б.В.Михайлова. - Х. : Клініч. санаторій "Курорт Берез. мінер. води", 2012. - 315 с.

695. Тарасенко Я. Летний отдых: сколько детских лагерей откроется на Харьковщине / Я.Тарасенко // Время. - 2014. - 17 апр. - С. 1, 4.

ФІЗИЧНА КУЛЬТУРА І СПОРТ

696. А ну-ка, девушки! : [в Харькове состоялась церемония награждения футбол. клуба "Жилстрой-2" - серебр. призера чемпионата Украины по футболу 2014 г. среди жен. команд высшей лиги] // Харьк. известия. - 2014. - 25 дек. - С. 6.

697. Адаменко О. Педали крутили пираты и товарищ Сухов : [в Велоднях-2014 в Харькове приняли участие более 5000 чел.] / О.Адаменко // Вести. - 2014. - 19 мая. - С. 9.

698. Адамович Т. Из Польши с победой, или Женщина с сильным характером : [80-летняя харьковчанка Л.М.Сотник заняла 4-е место на Междунар. чемпионате по шашкам-100] / Т.Адамович // Харьк. известия. - 2014. - 6 сент. - С. 4.

699. Александрова А. Харьковчане с большой буквы : [город чествовал паралимпийцев (олимпиада в Сочи)] / А.Александрова // Харьк. известия. - 2014. - 25 марта. - С. 4.

700. Александрова А. Профессионалы на высоте : [на территории комплекса "Вертикаль" в Харькове прошло открытое первенство верхолазов] / А.Александрова // Харьк. известия. - 2014. - 29 апр. - С. 5.

701. Александрова А. Вундеркинды нашего города : [в Харькове открыт гор. шахматно-шашеч. клуб "Вундеркинд"] / А.Александрова // Харьк. известия. - 2014. - 25 окт. - С. 10.

702. Алешин В. Харьковский марафон: первые итоги / В.Алешин // Харьк. известия. - 2014. - 17 апр. - С. 12.

703. Алешин В. Харьковчанин - на велосипед! : [18 мая пройдет традиц. для Харькова Велодень] / В.Алешин // Харьк. известия. - 2014. - 17 мая. - С. 16.

704. Бабарин Д. Что происходит с "Металлистом" / Д.Бабарин // Гол!. - 2014. - 28 авг. - С. 4.

705. Бабарин Д. Не смешно, Сергей Витальевич... : [что происходит в команде "Металлист"] / Д.Бабарин // Гол!. - 2014. - 27 окт. - С. 2.

706. Бабарин Д. "Металлист": первая победа в новом году / Д.Бабарин // Гол!. - 2014. - 23 янв.

707. Бадулин К. Каждый мечтал о большем : [Металлист-Ворскла...1:8. Чемпионат Украины. 30-й тур] / К.Бадулин // Гол!. - 2014. - 19 мая. - С. 3.

708. Бадулин К. В Харькове Маркевич привык побеждать : ["Металлист" - "Днепр" 2:5. Чемпионат Украины, 6-й тур] / К.Бадулин // Гол!. - 2014. - 15 сент.

709. Барков О. "Металлист": год, проведенный в коме : [команда потеряла лидерство и статус крепкого середняка чемпионата Украины] / О.Барков // Гол!. - 2014. - 18 дек. - С. 3.

710. Борисов Г. "Трудовая" победа "Металлиста" : ["Металлист" - "Говерла" 1:0] / Г.Борисов // Гол!. - 2014. - 18 авг. - С. 1, 3.

711. Бреславець Б. Міжрегіональна перестрілка: у Харкові змагались лучники з семи областей України / Б.Бреславець // Слобід. край. - 2014. - 14 січ. - С. 7.

712. Бреславець Б. Рекорд харківських легкоатлетів / Б.Бреславець // Слобід. край. - 2014. - 21 січ. - С. 5.

713. Бреславець Б. Харків'яни кулаками "бронзу" добували : [чотири бронзові медалі - такий результат виступу харків. боксерів на домаш. молодіж. чемпіонаті України] / Б.Бреславець // Слобід. край. - 2014. - 28 січ. - С. 5.

714. Бреславець Б. Як юні грації "Мрію" підкорювали : [в Харкові пройшов перший відкритий обл. турнір з худож. гімнастики "Мрія"] / Б.Бреславець // Слобід. край. - 2014. - 15 лют. - С. 15.

715. Бреславець Б. "Тільки на ранок зрозуміла, що я - чемпіонка" : харків'янка В.Манчак розповідає, як у 17 стала "золотою рукавичкою" : [про чемпіонку Європи по боксу серед молоді] / Б.Бреславець // Слобід. край. - 2014. - 2 серп. - С. 15.

716. Бреславець Б. Перше "Динамо" родом з Харкова : [у далекі 20-ті рр. минулого століття в Харкові відбулася епох. подія - народження в Україні фізкульт.-спорт. т-ва "Динамо"] / Б.Бреславець // Слобід. край. - 2014. - 4 листоп. - С. 7.

717. Бураков А. Подтверждая статус спортивной столицы : [развитие массовых видов спорта в городе] / А.Бураков // Харьк. известия. - 2014. - 29 марта. - С. 15.

718. Буряковская Т. Шахматные принцессы на пути к короне : [в Купянске состоялся дет. турнир на Кубок

чемпионки мира по шахматам А.Ушениной] / Т.Буряковская // Время. - 2014. - 4 марта. - С. 8.

719. Білобровко О. Харківський лісопарк "окупували" майстри гірського велосипеда : [насичену прогр. нац. змагань з маунтенбайку, які проходили на спец. трасі в Харків. лісопарку, завершував предостан. етап Кубка України з крос-кантрі] / О.Білобровко // Слобід. край. - 2014. - 1 жовт. - С. 15.

720. Білобровко О. "Золоте" покоління водного поло : [збірна Харків. обл. з водного поло стала переможницею юніор. чемпіонату України] / О.Білобровко // Слобід. край. - 2014. - 28 жовт. - С. 5.

721. Білобровко О. Спорт, що омолоджує : [у Харкові відбувся міжнар. турнір з бадмінтону серед ветеранів "Слобожанська осінь"] / О.Білобровко // Слобід. край. - 2014. - 6 листоп. - С. 7.

722. Білобровко О. Фігурна перемога на льоду : [харків. спортсмени О.Назарова та М.Нікітін виграли чемпіонат України з фігур. катання] / О.Білобровко // Слобід. край. - 2014. - 27 груд. - С. 15.

723. Волошин П. Ювілейне свято спортивної Сахновщини : [ст. зав. сектору у справах молоді та спорту РДА] / П.Волошин // Колос. - 2014. - 13 верес.

724. Галич В. Новый рекорд зачепиловского "Колоса" : [чемпионат по футболу Харьк. обл. 2014 г. Колос (Зачепиловка) - Факел (Красноград) 10:0] / В.Галич // Гол!. - 2014. - 9 июня.

725. Галич В. История чемпионатов СССР. 1985 год : [ФК "Металлист" в 1985 г.] / В.Галич // Гол!. - 2014. - 29 сент. - С. 7.

726. Галич В. История чемпионатов СССР, 1987 год : ["Металлист" лишь на один шаг впереди по сравнению с

предыдущим чемпионатом] / В.Галич // Гол!. - 2014. - 1 дек. - С. 11.

727. Галич В. История чемпионатов СССР. 1984 год : [из истории ФК "Металлист"] / В.Галич // Гол!. - 2014. - 21 авг. - С. 8.

728. Генкин А. Шахматы : бездомная интеллектуальная игра N 1 : [в Харькове одна из сильнейших шахмат. школ Украины] / А.Генкин // Время. - 2014. - 29 янв. - С. 8.

729. Головне: створити умови, щоб виховати олімпійських чемпіонів : [Зміївщина спортивна] // Вісті Зміївщини. - 2014. - 19 верес.

730. Грот Ю.И. Спортивная доблесть предместья / Ю.Грот, О.Жикол, Н.Приз. - Х. : Золотые страницы, 2011. - 511 с. : ил.

731. Грудневый В. На Харьковщине названы лауреаты спортивного года / В.Грудневый // Время. - 2014. - 16 янв. - С. 8.

732. Даньшин О. "Любіть спорт. Дотримуйтеся здорового способу життя" : [бесіда з тренером з тхеквондо Богодухів. спорт. шк. О.Даньшиним / записала Я.Федорченко] // Маяк. - 2014. - 12 верес.

733. Заржицький О. Еліна Світоліна захистила бакинський титул : [харків. тенісистка другий рік поспіль виграла престиж. турнір серії WTA у столиці Азербайджану] / О.Заржицький // Слобід. край. - 2014. - 29 лип. - С. 7.

734. Заржицький О. Свято на вулиці харківського футболу : [вперше в історії укр. футболу звання чемпіона України серед жінок розіграли харків. команди : "Жилбуд-1" та "Жилбуд-2"] / О.Заржицький // Слобід. край. - 2014. - 23 жовт. - С. 15.

735. Зеленская Д. Самому маленькому участнику марафона - три месяца : [в Харькове прошел междунар. марафон] / Д.Зеленская // Веч. Харьков. - 2014. - 15 апр. - С. 6.

736. Зиненко Ю. Грипп не помешал украинским "Робин Гудам" : [на зимнем чемпионате мира по стрельбе из лука (Франция) львовяне и харьковчанин В.Рубан завоевали командное золото] / Ю.Зиненко // Комсом. правда в Украине. - 2014. - 4 марта. - С. 19.

737. Зиненко Ю. Маркевичу подарили книгу и готовят сюрприз : [1 февр. наставнику "Металлиста" исполняется 63 года] / Ю.Зиненко // Комсом. правда в Украине. - 2014. - 4 февр. - С. 5.

738. Зиненко Ю. Харьковские альпинисты провели чемпионат Украины на Памире / Ю.Зиненко // Комсом. правда в Украине. - 2014. - 25 сент.-2 окт. - С. 9.

739. Зиненко Ю. Харьковчанка [Ксения Никс] стала лучшей гонщицей Европы / Ю.Зиненко // Комсом. правда в Украине. - 2014. - 25 июня. - С. 7.

740. Зиненко Ю. Рекордсмен мира из Харькова: "Это я еще не в лучшей форме был..." : [А.Вишницкий на Кубке мира по пауэрлифтингу установил мировой рекорд, подняв в становой тяге 370 кг] / Ю.Зиненко // Комсом. правда в Украине. - 2014. - 17 нояб. - С. 14.

741. Зиненко Ю. Харьковчане увидели пять высочайших вершин мира : [харьков. альпинисты Г.Копейка, А.Апиплат, С.Колпаков, В.Машкова покорили шеститысячник Мера Пик (Гималаи)] / Ю.Зиненко // Комсом. правда в Украине. - 2014. - 4-11 дек. - С. 11.

742. Зиненко Ю. "Кубок Санта Клауса" уехал в Харьков : [11-лет. О.Микутина завоевала золотую медаль на междунар. соревнованиях по фигур. катанию в Будапеште]

(Венгрия)] / Ю.Зиненко // Комсом. правда в Украине. - 2014. - 8 дек. - С. 14.

743. Зозуля И. После расстрела альпинистов харьковчане отказались от экспедиций в Пакистан : [как живут семьи погибших альпинистов год спустя после трагедии] / И.Зозуля // Комсом. правда в Украине. - 2014. - 23 июня. - С. 8.

744. Zubov B. Футбол: можно ли спасти "Металлист"? / В.Зубов // Время. - 2014. - 26 февр. - С. 8.

745. Кадомская Е. Чемпион мира по полгода не видится с семьей : [лучший борец мира 2013 г. по версии Междунар. федерации объединен. стилей борьбы харьковчанин И.Алдатов] / Е.Кадомская // Веч. Харьков. - 2014. - 13 февр. - С. 6.

746. Кадомская Е. Людмиле Павленко помог победить сын : [харьковчане В.Лукияненко и Л.Павленко стали золотыми призерами Паралимпиады в Сочи] / Е.Кадомская // Веч. Харьков. - 2014. - 13 марта. - С. 3.

747. Кадомская Е. "У нас была сумасшедшая мотивация - показать насколько наша страна сильна" : [харьковчанка Л.Павленко привезла с Паралимпиады в Сочи полный комплект медалей] / Е.Кадомская // Веч. Харьков. - 2014. - 29 марта. - С. 4.

748. Кадомская Е. "Самурай" Артем с Новых Домов попал в книгу рекордов Украины : [шестилет. харьковчанин А.Кириченко стал самым младшим спортсменом в стране, искусно владеющим боккэном - аналогом самурайс. меча] / Е.Кадомская // Веч. Харьков. - 2014. - 12 апр. - С. 2.

749. Кадомская Е. Велосипедисты рискнули повторить акцию : [велопарад дружбы пройдет в Харькове 18 мая] / Е.Кадомская // Веч. Харьков. - 2014. - 13 мая. - С. 5.

750. Кадомская Е. Харьковские умельцы создали мотоцикл, покоровший Европу : [впервые за всю историю Междунар. чемпионата по кастомайзингу AMD бронзовая награда уехала в Украину - харьков. мастерскую ICM Iron Custom Motorcycles (изготовление транспорт. средства в единствен. экз.)] / Е.Кадомская // Веч. Харьков. - 2014. - 24 мая. - С. 4.

751. Кадомская Е. Светлана Саидова: "Я за спортсмена жизнь отдам" : [муниципал. премию за развитие физ. культуры и спорта в Харькове вручили засл. тренеру по синхрон. плаванию С.Саидовой] / Е.Кадомская // Веч. Харьков. - 2014. - 6 нояб. - С. 6.

752. Кадомская Е. Спортсменка пообещала дочери привезти из Америки кубок : [харьковчанка О.Домбровская завоевала две золотые медали на чемпионате мира по пауэрлифтингу] // Веч. Харьков. - 2014. - 20 нояб. - С. 6.

753. Кадомская Е. Чемпионка Украины отрабатывает приемы на папе : [11-лет. харьковчанка А.Довалентинова стала чемпионкой Украины по тхэквондо в весовой категории до 34 кг] / Е.Кадомская // Веч. Харьков. - 2014. - 4 дек. - С. 6.

754. Кадомская Е. Михаил Греков мечтает открыть школу воркаута : [призер чемпионата мира по стрит-воркауту 17-лет. М.Греков мечтает как можно больше подростков приобщить к здоровому образу жизни] / Е.Кадомская // Веч. Харьков. - 2014. - 23 дек. - С. 6.

755. Калинина Я. Лучший бомбардир женского чемпионата болеет за "Шахтер" : [беседа с форвардом жен. футбол. команды "Жилстрой-2" Я.Калининой / записал О.Столбецов] // Веч. Харьков. - 2014. - 20 нояб. - С. 6.

756. Камарзаев В. "Мне под руку попался блокнот Лемешко. А там..." : [беседа с бывшим защитником "Металлиста" В.Камарзаевым / записал О.Столбецов] // Гол!. - 2014. - 13, 20 нояб.

757. Каща В. Відродження районного футболу в повоєнні часи і розбудова футбольного життя Дворічанщини на рубежі 70-80-х років // Дворіч. край. - 2014. - 16 серп.; 6, 13 верес.; 8 листоп.; 6, 20 груд.

758. Квартальнов Д. Последний шанс вернуться : в полку харьков. "Металлиста" прибыло : [екс-игрок "Ворсклы" Д.Кулаков] / Д.Квартальнов // Гол!. - 2014. - 30 июня.

759. Ключко Л. Нехай щастить усім, хто присвятив себе спорту" : [бесіда з зав. сектором у справах сім'ї, молоді і спорту Богодухів. райдержадмін. Л.Ключко] // Маяк. - 2014. - 12 верес.

760. Костіна О. Развитие физкультуры і спорту в місті [Первомайський] / О.Костіна // Знамя труда. - 2014. - 22 марта.

761. Крячко В. "На заводе Малышева людям выдавали абонементы как премию" : [беседа с нач. отд. по делам семьи, молодежи и спорта Харьков. райгосадминистрации В.Крячко / записал О.Столбецов] // Гол!. - 2014. - 9 окт. - С. 8.

762. Лаптева Н. Дмитро Федас: "Наполегливість - найперша складова успіху" : [про боксера з с. Наталине Д.Федаса] / Н.Лаптева // Вісті Красноградщини. - 2014. - 24 січ.

763. Лаптева Н. СК "Буровик": курс на звитягу : [СК "Буровик" засновано понад 25 років тому на базі Хрестищен. ВБР БУ "Укрбургаз"] / Н.Лаптева // Вісті Красноградщини. - 2014. - 28 лют.

764. Левчев М. Вот это матч! Вот это Жажа! : [Металлист - Заря 4:2] / М.Левчев // Гол!. - 2014. - 1 дек. - С. 1, 3.

765. Левченко В. Золочивщина - край спортивний : [підсумки роботи спорт. шк. м. Харків та Харків. обл. з легкої атлетики] / В.Левченко // Зоря. - 2014. - 11 січ.

766. Легендарный игрок "Металлиста" привел мальчишек к успеху : [в Харькове прошел новогод. юнош. турнир по мини-футболу] // Веч. Харьков. - 2014. - 14 янв. - С. 7.

767. Легионеры "Металлиста" : [стат. таблица "Все легионеры "Металлиста" в чемпионатах Украины (1992-2013/14)"] // Гол!. - 2014. - 7 июля. - С. 8.

768. Линке В. В "Металлисте" не было "звезд", но все мы были очень дружны" : [беседа с тренером дет. акад. ФК "Металлист" В.Линке об его участии в Чемпионате СССР 1982 г. и пути в большой футбол / записал О.Столбецов] // Гол!. - 2014. - 30 июня.

769. Мамоilenко Ю. Гвоздик начал с нокаута, а Кличко отметил юбилей в Альпах : [26-лет. харьковчанин А.Гвоздик успешно дебютировал на профессион. ринге] / Ю.Мамоilenко // Комсом. правда в Украине. - 2014. - 14 апр. - С. 12.

770. Маркевич М. Куда меня только не сватают : [беседа с бывшим тренером "Металлиста" М.Маркевичем] // Харьк. известия. - 2014. - 25 марта. - С. 7.

771. "Металлист" в седьмой раз стал "бронзовым" // Веч. Харьков. - 2014. - 20 мая. - С. 7.

772. "Металлист" вырвал победу на последних минутах : [на родном стадионе в матче 8-го тура харьковчане победили запорож. "Металлург" - 2:1 и поднялись в турнир. таблице на 7-е место] // Веч. Харьков. - 2014. - 7 окт. - С. 7.

773. Нерозлучна з культурою, спортом і туризмом : [про А.М.Волошко - зав. сектором культури і туризму Богодухів. райдержадмін.] // Маяк. - 2014. - 26 верес.

774. Несенов В. Корабель без капітана: М.Маркевич залишив "Металіст" / В.Несенов // Слобід. край. - 2014. - 27 лют. - С. 5.

775. Несенов В. Їх можливості не обмежені : [досягнення харків. спортсменів на Параолімпіаді-2014 у Сочі] / В.Несенов // Слобід. край. - 2014. - 15 берез. - С. 15.

776. Несенов В. До фінішу - наче додому : харків. параолімпійці поділилися секретами своїх перемог / В.Несенов // Слобід. край. - 2014. - 25 берез. - С. 7.

777. Несенов В. "Металіст" здобуває сьому бронзу / В.Несенов // Слобід. край. - 2014. - 20 трав. - С. 7.

778. Несенов В. Міжнародний тріумф харківської гімнастики : [укр. команда, у складі якої були харків. гімнасти, зайняла третє місце на чемпіонаті Європи у Софії] / В.Несенов // Слобід. край. - 2014. - 29 трав. - С. 7.

779. Несенов В. "Металіст" стартував з перемоги : [у першому турі сезону 2014/15 чемпіонату України з футболу "Металіст" обіграв луган. "Зорю" з рахунком 1:2] / В.Несенов // Слобід. край. - 2014. - 29 лип. - С. 7.

780. Несенов В. Золотий стрибок Богдана Бондаренка : [чемпіон світу зі стрибків у висоту поповнив свою колекцію медалей "золотом" Чемпіонату Європи] / В.Несенов // Слобід. край. - 2014. - 19 серп. - С. 5.

781. Несенов В. Хто замінить Ключкову й Силантьєва? : [у Харкові відбулися відкриті змагання з плавання на призи засл. тренерів України Ніни та Олександра Кожухів] / В.Несенов // Слобід. край. - 2014. - 6 листоп. - С. 7.

782. Несенов В. Харківські боксери ударно завершили рік / В.Несенов // Слобід. край. - 2014. - 20 груд. - С. 15.

783. Несенов В. Балет на воді по-харківському : [Нац. Кубок по синхрон. плаванню відбувся в харків. басейні "Локомотив"] / В.Несенов // Слобід. край. - 2014. - 23 груд. - С. 16.

784. Несенов В. Золотий рік харківського "інваспорту" / В.Несенов // Слобід. край. - 2014. - 27 груд. - С. 15.

785. Новый статус спортивной школы : [Гор. комплекс. специализир. дет.-юнош. спорт. шк. вод. видов спорта Я.Клочковой получила статус шк. олимпийск. резерва] // Харьк. известия. - 2014. - 18 окт. - С. 11.

786. Онищук И. Просто глухо... : [ФК "Металлист" проиграл второй еврокуб. матч подряд] / И.Онищук // Гол!. - 2014. - 6 окт. - С. 6.

787. Осадчий С. У некоторых наших ребят появится шанс попробовать себя в "Металлисте" : [беседа с гл. тренером команды "ЭТМ", ставшей чемпионом Харьков. обл. / записал В.Галич] // Гол!. - 2014. - 17 нояб. - С. 10.

788. Осипа Т. Достижения гирьовиків Близнюківщини за 2014 спортивний рік / Т.Осипа // Нове життя. - 2014. - 20 груд.

789. Павленко Е. 16-летняя харьковчанка выиграла чемпионат Украины по бадминтону : [А.Михалькова] / Е.Павленко // Комсом. правда в Украине. - 2014. - 6 марта. - С. 5.

790. Павленко Л. "Иностранцы удивлялись: "Откуда у вас, украинцев, столько желания бороться?...": [беседа с паралимп. чемпионкой 2014 г. в Сочи, харьковчанкой Л.Павленко / записала О.Гурина] // Факты и комментарии. - 2014. - 19 марта. - С. 7.

791. Панчишин И. "Самый памятный момент - выигрыш кубка СССР" : [воспоминаниями о выступлении

харьков. клуба в юбилейн. 50-м чемпионате СССР 1987 г. делится защитник "Металлиста" И.Панчишин / записал О.Столбецов] // Гол!. - 2014. - 4 дек. - С. 8.

792. "Первый тайм" мы уже отыграли : [харьков. "Металлист" завершил осен. часть первенства Премьер-лиги на 4-м месте] // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 13 дек. (N 50). - С. 15.

793. Перепелица Д. Спортивные успехи Харьковской области : [беседа с дир. Департамента по делам молодежи и спорта облгосадминистрации Д.Перепелицей] // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 4 янв. (N 1). - С. 12.

794. Перепелица О. Відродження районного футболу в повоєнні часи і розбудова футбольного життя Дворічанщини на рубежі 70-80-х років / О.Перепелиця // Дворіч. край. - 2014. - 16 серп.

795. Плескач М. Дворічанському футболу - 80 років / М.Плескач // Дворіч. край. - 2014. - 5, 12, 19, 26 лип.

796. Полежко С. Карма последних минут : [Карпаты-Металлист 3:3. Чемпионат Украины. 7-й тур] / С.Полежко // Гол!. - 2014. - 22 сент.

797. Рахаев И. "Не знаю, где Диего Соуза и какие его планы" : [беседа с гл. тренером "Металлиста" И.Рахаевым / записал К.Бадулин] // Гол!. - 2014. - 7 июля. - С. 7.

798. Рахаев И. "После матча в Бельгии мы серьезно поговорили с Папой" : [беседа с гл. тренером ФК "Металлист" И.Рахаевым / записал А.Волков] // Гол! - 2014. - 16 окт. - С. 5.

799. Рахаев И. В каждом матче будем бороться за победу : [беседа с гл. тренером ФК "Металлист" И.Рахаевым] / И.Рахаев // Харьк. известия. - 2014. - 9 авг. - С. 19.

800. Римский А. Богдан Бондаренко - в пятерке легенд мирового спорта : [в Монте-Карло на церемонии награждения лучших спортсменов легкоатлет. сезона харьков. прыгун в высоту номинировался на звание "Лучший атлет сезона"] / А.Римский // Комсом. правда в Украине. - 2014. - 25 нояб. - С. 14.

801. Свитолина Э. Пора убивать своих демонов : [беседа с харьков. теннисисткой Э.Свитолиной] // Харьк. известия. - 2014. - 29 мая. - С. 10.

802. Свитолина Э. В спорте нужно стараться быть лучшими : [беседа с харьков. теннисисткой Э.Свитолиной] // Харьк. известия. - 2014. - 4 нояб. - С. 11.

803. Семенченко В. Поздоровляємо з семиріччям : [Дергачів. район. футбол. клуб "Дергачі" було засновано в берез. 2007 р.] / В.Семенченко // Вісті Дергачівщини. - 2014. - 22 берез.

804. Середа А. Незабываемый Олег Ошепков : [руководил "Металлистом" в 1975-76 гг.] / А.Середа // Гол!. - 2014. - 3 марта. - С. 10.

805. Сидоров С. Спортивный 2013 рік: підсумки та нові завдання : [у Первомайс. р-ні культивується 12 видів спорту з олімпійс. і неолімпійс. видів спорту] / С.Сидоров // Знамя труда. - 2014. - 1 янв.

806. Симоненко А. Марафон: Первый Харьковский Международный / А.Симоненко // Харьк. известия. - 2014. - 15 апр. - С. 4.

807. Симоненко А. Велодень в Харькове: традиции крепнут / А.Симоненко // Харьк. известия. - 2014. - 10 мая. - С. 6.

808. Ситник В. "Прагніть жити - і все" : [бесіда з параолімпійцем В.Ситником / записав А.Богдан] // Слобід. край. - 2014. - 10 квіт. - С. 7.

809. Столбецов О. 75-летний шахматист не торопится на пенсию : [А.Соболев - член сборной Харькова, тренер, пятикрат. чемпион Харькова среди ветеранов] / О.Столбецов // Веч. Харьков. - 2014. - 3 июня. - С. 7.

810. Столбецов О. Харьковчанки снова выловили все золото : [на чемпионате Украины по синхрон. плаванию харьков. команда завоевала золото во всех видах программы] / О.Столбецов // Веч. Харьков. - 2014. - 10 июля. - С. 7.

811. Столбецов О. "Металлист" не смог противостоять "Динамо" : [во 2-м туре чемпионата Украины в Премьер-лиге "Металлист" проиграл столич. "Динамо" 1:2] / О.Столбецов // Веч. Харьков. - 2014. - 5 авг. - С. 7.

812. Столбецов О. Харьковский "Олимп" стал десятикратным чемпионом : [харьков. регбисты завоевали "золото" на чемпионате Украины] / О.Столбецов // Веч. Харьков. - 2014. - 25 нояб. - С. 6.

813. Столбецов О. Золото осталось в Харькове, а Кубок уехал в столицу : [в бассейне "Локомотив" прошел розыгрыш открытого Кубка Украины по синхрон. плаванию, и во всех четырех дисциплинах на высшую ступень пьедестала поднимались харьковчанки] / О.Столбецов // Веч. Харьков. - 2014. - 23 дек. - С. 7.

814. Сусло В. "Подхалимов у нас не было" : [беседа с игроком "Металлиста" (состав 1984 г.) В.Сусло / записал О.Столбецов] // Гол!. - 2014. - 28 авг. - С. 8.

815. Ткаченко М. "Команда выбрала меня" : [беседа с участником Паралимпийских игр 2014 г. М.Ткаченко / записала Д.Хижняк] // Вісті Дергачівщини. - 2014. - 19 квіт.

816. Федосенко П. Крыша для воркаута в Харькове : [в Харькове открылся первый в Украине специализир. зал для занятий воркаутом (улич. спорт. дисциплина - выполнение

различ. элементов на брусьях и турниках)] / П.Федосенко // Вести. - 2014. - 20 янв. - С. 7.

817. Федосенко П. Воркаут в Харькове - на самой большой площадке в стране : [в парке им. М.Горького открылась самая большая в Украине площадка для занятий воркаутом - улич. гимнастикой] / П.Федосенко // Вести. - 2014. - 6 окт. - С. 9.

818. Футбольный клуб "Геніївка" - чемпіон району // Вісті Зміївщини. - 2014. - 7 листоп.

819. Харьков снова первый : [первый в стране крытый центр для занятий воркаутом открыт в нашем городе] // Харьк. известия. - 2014. - 21 янв. - С. 2.

820. Харьковский кросс: главное - участие! : [прошел П Харьков. кросс, в котором приняли участие около 150 спортсменов] // Харьк. известия. - 2014. - 21 окт. - С. 6.

821. Чубаров А. В Харькове есть хорошие спортивные традиции : [беседа с дир. Департамента спорт. имидж. проектов и маркетинга горсовета А.Чубаровым] // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 4 янв. (N 1). - С. 13.

822. Шейка А. Антикризисная победа: Металлист-Таврия 1:0 / А.Шейка // Гол!. - 2014. - 14 апр.

823. Шейка А. "Харьков, Днепр - дружба навеки": "Металлист" провел свой лучший матч в рамках весенней части сезона и минимально обыграл "Днепр", который снизил свои шансы на золотые медали / А.Шейка // Гол!. - 2014. - 28 апр. - С. 1, 3.

824. Яковенко С. Легенды спортивной Чугуевщины : школьники написали летопись футбола нашего края / С.Яковенко // Красная звезда. - 2014. - 19 июля.

СУСПІЛЬНО-ПОЛІТИЧНЕ ЖИТТЯ КРАЮ

Громадська активність населення краю

825. В Харьковской области власть потерпела поражение : [итоги парламент. выборов на Харьковщине] // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 1 нояб. (N 44). - С. 3.

826. Вовчик П. Харьковщина с выбором определилась и отличилась : [итоги президент. выборов] / П.Вовчик // Время. - 2014. - 29 мая. - С. 1.

827. Выборы в Харькове: что, где и сколько : [активность жителей Харьковщины на выборах] // Харьк. известия. - 2014. - 27 мая. - С. 2.

828. Горицвіт С. "Тітушки" Гепи й Допи ганьбитимуть Україну : [критика Г.Кернеса і М.Добкіна за протидії харків. Євромайдану] / С.Горицвіт // Слово Просвіти. - 2014. - 6-12 лют. (N 5). - С. 4.

829. Грек М. Мітинг на мітинг : [у Харкові знову "запахло" нар. протестами] / М.Грек // Слобід. край. - 2014. - 24 черв. - С. 2.

830. Григоренко К. За кого ізюмчани віддали голоси на виборах / К.Григоренко // Обрії Ізюмщини. - 2014. - 31 жовт.

831. Ефанова М. Черета волнений на Юго-Востоке добралась до Харькова : [захвачено здание Харьк. ОГА] / М.Ефанова // Веч. Харьков. - 2014. - 8 апр. - С. 2.

832. Ефанова М. Раненый курсант академии все еще в реанимации : [в результате массовых волнений на пл. Свободы в Харькове введен режим антитеррорист. операции] / М.Ефанова, Е.Кадомская // Веч. Харьков. - 2014. - 10 апр. - С. 2-3.

833. Ефанова М. Из-за митингов в Харькове снова закрывали станции метро : [Харьков стал заложником полит. батальей с массовыми выяснениями отношений] / М.Ефанова // Веч. Харьков. - 2014. - 24 апр. - С. 2.

834. Ефанова М. Харьковчане решили помочь пограничникам защитить страну : [первая группа добровольцев выехала в пункт пропуска Плетневка в Волчан. р-не] / М.Ефанова // Веч. Харьков. - 2014. - 11 сент. - С. 1.

835. Ефанова М. Утром к постаменту Ильича несли цветы и свечи : [мир. патриот. марш "Харьков - это Украина" окончился неожиданно : активисты снесли памятник Ленину] / М.Ефанова, С. Киш // Веч. Харьков. - 2014. - 30 сент. - С. 2-3.

836. Зеленина Е. Антимирь: встреча в Харькове : [протесты харьковчан, в связи с проведением в Харькове Всеукр. форума евромайданов] / Е.Зеленина // Время. - 2014. - 14 янв. - С. 1, 2.

837. Кадомская Е. Столкновение на Сумской: первый инцидент после месяца затишья : [произошла стычка между харьков. евромайдановцами и правоохранителями] / Е.Кадомская // Веч. Харьков. - 2014. - 24 июня. - С. 2.

838. Киш С. У памятника Ленину люди дежурят круглосуточно : [страсти по памятнику] / С.Киш, М.Ефанова // Веч. Харьков. - 2014. - 27 февр. - С. 4.

839. Киш С. Гигантская вышиванка призовет к миру в Харькове : [на пл. Свободы состоится акция "Вышиванка для мира" - участники акции при помощи мела и пигмента нарисуют на брусчатке самую большую на планете вышиванку и приурочат ее к Междунар. дню мира] / С.Киш // Веч. Харьков. - 2014. - 20 сент. - С. 1.

840. Ковальская Е. На площади Свободы прошел "игрушечный" референдум : [в Харькове прошел очередной

массовый многочасовой митинг] / Е.Ковальская // Веч. Харьков. - 2014. - 18 марта. - С. 3.

841. Колотий Н. Захват ОДА и избивание людей в Харькове 1 марта: как это было / Н.Колотий // Права людини. - 2014. - 16-28 лют. (N 5). - С. 3-4.

842. Коротков Д. "Ситуацию в Харькове сознательно раскачивают" : [28 сент. радикалы и националисты свалили памятник Ленину] / Д.Коротков // Вести. - 2014. - 29 сент. - С. 1, 3, 9.

843. Логвіна Т. За кого голосували в районі, області, країні : [підсумки виборів до Верховної Ради] / Т.Логвіна // Вісті Зміївщини. - 2014. - 31 жовт.

844. Наш ответ майдану : [в ответ на попытку провести в Харькове т.н. форум Євромайданов тысячи харьковчан вышли на улицы города с протестом против "майданов", как способа дестабилизации обстановки] // Харьков. известия. - 2014. - 14 янв. - С. 1, 3.

845. Островська Х. Штурм Будинку рад : [у суботу було взято штурмом Будинок рад. 3 будівлі було виведено активістів "Правого сектора", які тиждень займали приміщення облдержадмін.] / Х.Островська // Слобід. край. - 2014. - 4 берез. - С. 3.

846. Павленко Е.В. В Харькове - триумф экс-регионалов : [итоги выборов в Верховную Раду в Харьков. обл.] / Е.Павленко // Вести. - 2014. - 28 окт. - С. 8.

847. Перегон О. Памяти Жени Котляра : [погиб на Майдане, член "Зеленого фронта"] / О.Перегон // Права людини. - 2014. - 16-28 лют. (N 5). - С. 12.

848. Пирлик І. Центр Харкова - в облозі: активісти не залишають "тимчасових домівок" : [на пл. Свободи зберігається протистояння Євромайдану та захисників

пам'ятника Леніну] / І.Пирлик, А.Богдан // Слобід. край. - 2014. - 1 берез. - С. 3.

849. Пирлик І. Вибір України: слово Харківщини : [підсумки виборів Президента України] / І.Пирлик, І.Криворучко // Слобід. край. - 2014. - 27 трав. - С. 2-3.

850. Пісня Л. Мітинг, стрілянина, жертви : [на пл. Свободи відбулися сутички, що призвели до трагіч. наслідків] / Л.Пісня // Слобід. край. - 2014. - 18 берез. - С. 2.

851. Пісня Л. Між двох вогнів: у Харкові нова хвиля протестів / Л.Пісня, В.Терьохін // Слобід. край. - 2014. - 8 квіт. - С. 2.

852. Светлый В. Дубль на площі Свободи : [протест. акції в Харкові] / В.Светлый // Красное знамя. - 2014. - 10 апр. (N 14).

853. Светлый В. "Мы никогда с этим не согласимся!" : [Первомайс. демонстрація в Харкові] / В.Светлый // Красное знамя. - 2014. - 8 мая.

854. Симоненко А. Харківчане встали на захист мэра : [50 тис. харківчан вийшли на мітинг в підтримку Г.Кернеса] / А.Симоненко // Харьк. известия. - 2014. - 15 марта. - С. 2.

855. Симоненко А. Тревожный Харьков : [в центрі міста мітинги] / А.Симоненко // Харьк. известия. - 2014. - 8 апр. - С. 2.

856. Симоненко А. Первомай без провокацій : [святкування в Харкові не втратило своїх давніх традицій: були шествія, мітинги] / А.Симоненко // Харьк. известия. - 2014. - 6 мая. - С. 2.

857. Симоненко А. Харьков сделал свой выбор : [результати парлам. виборів] / А.Симоненко // Харьк. известия. - 2014. - 28 окт. - С. 2.

858. Сорока С. Байкери стали на захист законної влади : [харків. від-ня мотоклубу "Нічні вовки" виступило на підтримку влади і заявило про свою готовність захищати адмін. будівлі Харкова від штурму мітингувальників] / С.Сорока // Слобід. край. - 2014. - 30 січ. - С. 3.

859. Стахова Е. Волнения в Харькове: хроника событий / Е.Стахова // Время. - 2014. - 8 апр. - С. 1.

860. Страна - не майдан! : [22 янв. на пл. Свободы прошел митинг против дестабилизации в Украине] // Харьк. известия. - 2014. - 23 янв. - С. 1, 2.

861. Стрельник И. Харьковчане побоялись идти на выборы? : [выборы на Харьковщине состоялись] / И.Стрельник // Веч. Харьков. - 2014. - 27 мая. - С. 1, 2.

862. Терещенко К. Ленін залишається : пристрасті навколо харків. пам'ятника вщухають / К.Терещенко // Слобід. край. - 2014. - 27 лют. - С. 3.

863. Україна вибрала п'ятого президента. Результати волевиявлення виборців Зміївського району // Вісті Зміївщини. - 2014. - 30 трав.

864. Харьков: напряжение не спадает : [в центре Харькова - неспокойно: на гл. площади прошли митинги за федерализацию регионов Украины] // Харьк. известия. - 2014. - 25 марта. - С. 3.

865. Харьковская весна : [1 марта 30 тыс. чел. вышли на митинг, чтобы выразить свое отношение к происходящему в стране] // Харьк. известия. - 2014. - 4 марта. - С. 4.

866. Харькову нужны мир и спокойствие : [22 июня около 1000 чел. приняли участие в массовых мероприятиях, приуроч. к 72-й годовщине начала ВОВ] // Харьк. известия. - 2014. - 24 июня. - С. 3.

867. Харьковчане поддерживают Президента : [в Харькове 11-12 янв. прошли митинги в поддержку курса Президента] // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 18 янв. (N 3). - С. 1, 8.

868. Харьковчане освободили здание облгосадминистрации : [в ходе митинга было освобождено незаконно захвач. участниками евромайдана здание обл. гос. администрации и облсовета] // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 8 марта. - С. 5.

869. Шостак Н. Ленинцы и майдановцы ходят друг к другу в гости : [харьков. события] / Н.Шостак // Комсом. правда в Украине. - 2014. - 27 февр. - С. 9.

Політичні партії, організації, течії, рухи

870. Бородавка А. М.М.Добкин: "Восток только вытягивает наш бронепоезд..." : [гл. регионал Харьковщины М.Добкин о ситуации в стране и о Всеукр. слете первич. орг. ПР, который состоится 1 февр. в Харькове] / А.Бородавка // Зоря. - 2014. - 1 лют.

871. Быкова А. Михаил Добкин: В Харькове нет пропасти между властью и народом : [по материалам пресс-конф. пред. обл. орг. ПР М.Добкина] / А.Быкова // Харьк. известия. - 2014. - 1 марта. - С. 3.

872. В Харькове создан "Украинский фронт" : [в ходе экстрен. Всеукр. слета первич. парт. орг. ПР было принято решение о создании Всеукр. обществ. союза "Укр. фронт"] // Время регионов Харьковщины. - 2013. - 8 февр. (N 6). - С. 8-9.

873. 25 мая будет решаться судьба всей страны : [кандидат в президенты от ПР М.Добкин провел встречу с представителями СМИ] // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 23 мая. - С. 1, 2.

874. Добкин М. "Чтобы навести порядок в стране, нужно защитить права регионов" : [беседа с канд. в президенты от ПР М.Добкиным / записала А.Родионова] // Комсом. правда в Украине. - 2014. - 25 апр.-1 мая (N 90). - С. 6.

875. Добкин М. Мы заставим власть выполнять взятые на себя обязательства : [беседа с пред. Харьков. обл. орг. ПР М.Добкиным] // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 25 сент. - С. 1, 2.

876. Добкин М. "Нынешняя власть относится к Украине, как к территории" : [о предстоящих выборах и ситуации в стране рассказал кандидат от Оппозицион. блока на предстоящих выборах в Верховную Раду] / М.Добкин // Комсом. правда в Украине. - 2014. - 24 окт. - С. 11.

877. Добкин М. Путь из кризиса в стране один - восстановление мира и законности : [беседа с одним из лидеров "Оппозицион. блока" М.Добкиным] // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 15 нояб. (N 46). - С. 1, 2.

878. Добкин М. Необходимо заявлять более жесткую позицию, направленную на защиту интересов избирателей : [пред. Харьков. обл. орг. ПР М.Добкин ответил на вопросы представителей СМИ] // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 8 марта. - С. 1, 2-3.

879. Единая страна : [кандидат в президенты Украины от ПР М.Добкин презентовал свою предвыбор. прогр.] // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 12 апр. - С. 1, 2.

880. Зозуля И. В президенты метят два многодетных рыбака, увлекающихся гольфом : [экс-губернатор М.Добкин; харьков. бизнесмен А.Гриненко] / И.Зозуля // Комсом. правда в Украине. - 2014. - 4-10 апр. (N 73). - С. 8.

881. Михаил Добкин предложил свой рецепт вывода страны из кризиса : [кандидат в президенты от ПР презентовал предвыборную программу] // Комсом. правда в Украине. - 2014. - 8 апр. - С. 6.

882. Михаил Добкин: В Украине - период безвластия : [кандидат в президенты Украины от ПР М.Добкин провел очеред. пресс-конф. в Харькове] // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 3 мая. - С. 3.

883. Мы восстановим справедливость и вернем спокойствие в нашу жизнь : [кандидат в президенты от ПР М.Добкин провел встречу с ветеранами ВОВ] // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 10 мая (N 19). - С. 2.

884. Мы обязаны сохранить Украину единой : [по материалам пресс-конф. кандидата в президенты Украины от ПР М.Добкина] // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 19 апр. (N 46). - С. 1, 7.

885. Павленко Е. Добкина подвели под арест "Беркут", вуйки и круглые столы : [генпрокуратура 10 марта задержала экс-губернатора Харьк. обл.] / Е.Павленко // Комсом. правда в Украине. - 2014. - 12 марта. - С. 5.

886. Павлова Т. Восточное направление. Сторонники Партии регионов создали новое общественное объединение в поддержку Президента и требуют участия в переговорах с оппозицией : [в Харькове состоялся внеочеред. всеукр. съезд ПР. Внесено предложение о создании "Укр. фронта"] / Т.Павлова // Капитал. - 2014. - 3 февр.

887. Партия регионов не будет принимать участия в досрочных выборах : [по материалам пресс-конф. пред. Харьков. обл. орг. ПР М.Добкина] // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 20 сент. - С. 1, 2.

888. Соколинская А. Вместо съезда партии - пионерский слет : [1 февр. в Харькове прошел Всеукр. слет

первич. орг. ПР] / А.Соколинская // День. - 2014. - 4 февр. - С. 2.

889. Харьковская область - неотъемлемая часть Украины : [кандидат в президенты от ПР М.Добкин провел встречу с журналистами] // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 12 апр. - С. 4.

890. Черкесов В. Партия регионов поддержала кандидатуру Михаила Добкина на пост президента Украины / В.Черкесов // Факты и комментарии. - 2014. - 1 апр. - С. 5.

Профспілковий рух

891. Благовещенская А. Люди в белых халатах - гордость нашего города : [беседа с пред. Харьков. обл. орг. профсоюза работников здравоохранения Украины А.Благовещенской / записала В.Сергеева] // Харьк. известия. - 2014. - 14 июня. - С. 7.

Рух і організації жінок

Сім'я. Жінки. Діти

892. Саяний М. Українська мрія, або Просто Галина : [відомій благодійниці Г.Підопригорі присвоєно звання "Почес. громадянин Зміїв. р-ну"] / М.Саяний // Вісті Зміївщини. - 2014. - 4 листоп.

893. Сергеева В. Мамы из "АММА" празднуют юбилей : [Ассоциации многодет. матерей (семей) Харькова "АММА" исполнилось 20 лет] / В.Сергеева // Харьк. известия. - 2014. - 29 марта. - С. 8.

894. Шаульский М. Семейное счастье Трохимченко: самому младшему ребенку 4,5 годика, самому старшему - 17 лет : [14 ребят воспитывают супруги Трохимченко из

Лебязького, 13 из них - приемные] / М.Шаульский // Красная звезда. - 2014. - 5 июля.

895. Шматченко Ю. Як на Харківщині долають сирітство : [все більше дітей-сиріт на Харківщині усиновлюють] / Ю.Шматченко // Слобід. край. - 2014. - 15 листоп. - С. 3.

Рух і організації молоді

896. Адамович Т. Харьков гордится своими талантами : [итоги город. ежегод. конкурса "Молодой человек года"] / Т.Адамович // Харьк. известия. - 2014. - 18 сент. - С. 6.

897. Александровский А. Позиция харьковской молодежи : ["круглый стол" "Майдан-2013: позиция харьков. молодежи"] / А.Александровский // Киев. вестник. - 2014. - 30 янв.

898. Другов В. Молодежь Харькова и Белгорода задумалась над развитием российско-украинских отношений : [в Харькове состоялся науч.-практич. семинар "Перспективы развития рос.-укр. отношений - позиция молодежи"] / В.Другов // Веч. Харьков. - 2014. - 13 февр. - С. 3.

899. Лялина З. Все будет хорошо! Будет весело : [о Харькове. гор. центре досуга молодежи] / З.Лялина // Харьк. известия. - 2014. - 5 апр. - С. 8.

900. Михайлов Г. Молодые регионы: итоги и перспективы : [беседа с зам. пред. депутат. гр. "Молодые регионы" Г.Михайловым] // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 8 февр. (N 6). - С. 13.

901. Швец Н. КВН в Харькове: жизнь продолжается : [завершилась 1/8 финала харьков. открытой гор. молодеж.

лиги КВН, в котором приняли участие 29 команд] / Н.Швец // Харьк. известия. - 2014. - 15 нояб. - С. 10.

Економічні і культурні зв'язки з зарубіжжям

902. Адамович Т. Харьков-Турция: углубленное сотрудничество : [в Харькове открылось почет. консульство Турец. Республики] / Т.Адамович // Харьк. известия. - 2014. - 6 сент. - С. 2.

903. Александрова А. Шаг навстречу Европе : [в Харькове появился еще один укр.-пол. культ.-образоват. центр] / А.Александрова // Харьк. известия. - 2014. - 13 сент. - С. 3.

904. Александрова А. Харьков-Израиль: актуальное сотрудничество : [в горсовете состоялась встреча зам. гор. головы И.Терехова с Чрезвычайн. и Полномоч. послом гос-ва Израиль в Украине Э.Белоцерковски] / А.Александрова // Харьк. известия. - 2014. - 27 дек. - С. 3.

905. Визит делегации Международного союза бизнесменов Украины и Турции : [в Харьков. торгово-пром. палате состоялась встреча с делегацией Междунар. союза бизнесменов Украины и Турции] // Весн. торгово-пром. палаты. - 2014. - N 3. - С. 16.

906. Викторова Н. Guten Tag, здравствуй, Deutschland! : [в Харькове стартовала Неделя Германии в Украине] / Н.Викторова // Харьк. известия. - 2014. - 30 сент. - С. 6.

907. Ефанова М. Словения поделится культурным достоянием с Украиной : [между Украиной и Словенией наладились очень хорошие полит. связи, а в послед. время динамично развивается и культур. сотрудничество] / М.Ефанова // Веч. Харьков. - 2014. - 15 нояб. - С. 4.

908. Зеленина Е. "Второе дыхание" для приграничного сотрудничества : [еврорегион "Слобожанщина" нуждается в создании новой платформы сотрудничества Харьк. и Белгород. обл. на проект. основе] / Е.Зеленина // Время. - 2014. - 4 февр. - С. 3.

909. Сергеева В. Азербайджан - Украина: новый виток сотрудничества : [в Харькове открыто Почет. консульство Азербайджан. Республики] / В.Сергеева // Харьк. известия. - 2014. - 18 окт. - С. 11.

910. Харьков-Турция: укрепление сотрудничества : [в Харькове открылось почет. консульство Турции] // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 13 сент. - С. 8.

Добровільні товариства та громадські організації

911. Акаткин А.Е. Московская районная г. Харькова организация ветеранов / А.Акаткин, А.Беляева // Слово ветерана. - 2014. - 16-22 мая.

912. Баско Г.А. Двуречанская районная организация ветеранов / Г.Баско // Слово ветерана. - 2014. - 24-30 окт. - С. 3.

913. Белоус Ю.П. Печенежская районная организация ветеранов : [создана в сент. 1992 г.] / Ю.Белоус // Слово ветерана. - 2014. - 19-25 дек. - С. 3.

914. Волчанская районная организация ветеранов // Слово ветерана. - 2014. - 20-26 июня. - С. 3.

915. Вінніченко Н. "Ми виховуємо патріотів України!" : [майже два десятиліття у Краснокутську діє нова орг. - район. спорт.-техн. клуб Т-ва сприяння обороні України] / Н.Вінніченко // Промінь. - 2014. - 27 верес.

916. Вініченко Ю.В. Шевченківська районна організація ветеранів : [була організована 28 лют. 1987 р.] / Ю.Вініченко // Слово ветерана. - 2014. - 5-11 дек. - С. 3.

917. Глущенко А.Д. Чугуевская районная организация ветеранов / А.Глущенко // Слово ветерана. - 2014. - 5-11 сент. - С. 3.

918. Григоренко Н.И. Изюмская городская организация ветеранов / Н.Григоренко // Слово ветерана. - 2014. - 22-18 авг. - С. 3.

919. Дикун И. Чугуевская городская организация ветеранов / И.Дикун // Слово ветерана. - 2014. - 31 окт.-6 нояб. - С. 3.

920. Єкімова А.Г. Сахновщинська районна організація ветеранів : [створена у лют. 1987 р.] / А.Єкімова // Слово ветерана. - 2014. - 12-18 дек. - С. 3.

921. Захаров Е. "Парламент не должен подменять собою суд" : [беседа с сопред. Харьк. правозащит. гр. Е.Захаровым / записала Е.Чепурко] // Комсом. правда в Украине. - 2014. - 13 марта. - С. 9.

922. Зміївська районна організація ветеранів // Слово ветерана. - 2014. - 30 мая-5 июня. - С. 3.

923. Зыбин В.П. Орджоникидзевская районная организация ветеранов / В.Зыбин, М.Омельченко // Слово ветерана. - 2014. - 4-10 июля. - С. 3.

924. Иволгина В.А. Люботинская городская организация ветеранов / В.Иволгина, Н.Пархоменко // Слово ветерана. - 2014. - 8-14 авг. - С. 3.

925. Ізюмська районна організація ветеранів // Слово ветерана. - 2014. - 6-12 июня. - С. 3.

926. Клименко Н.М. Близнюківська районна організація ветеранів / Н.Клименко // Слово ветерана. - 2014. - 18-24 апр.

927. Ключко В.Я. Валківська районна організація ветеранів / В.Ключко // Слово ветерана. - 2014. - 4-10 апр.

928. Кныш В.А. Лозовская городская организация ветеранов / В.Кныш, А.Буцкий // Слово ветерана. - 2014. - 10-16 окт. - С. 3.

929. Коминтерновская районная г. Харькова организация ветеранов // Слово ветерана. - 2014. - 11-17 апр.

930. Косяк А. Пленум Харьковского городского совета ветеранов / А.Косяк // Слово ветерана. - 2014. - 26 дек.

931. Красноградська районна організація ветеранів України // Слово ветерана. - 2014. - 25-31 июля. - С. 3.

932. Краснокутская районная организация ветеранов // Слово ветерана. - 2014. - 18-24 июля. - С. 3.

933. Лебединська Н.О. Куп'янська районна громадська організація "Ветеран" : [була утворена в берез. 2011 р.] / Н.Лебединська // Слово ветерана. - 2014. - 14-20 нояб. - С. 3.

934. Ленинская районная г. Харькова организация ветеранов // Слово ветерана. - 2014. - 24 апр.-1 мая. - С. 3.

935. Мироновский М.Д. Харьковская районная организация ветеранов / М.Д.Мироновский // Слово ветерана. - 2014. - 29 авг.-4 сент. - С. 3.

936. Мірошник В. Такими й залишимося : [у Золочеві козац. сотня організована 2 трав. 2008 р.] / В.Мірошник // Зоря. - 2014. - 24 трав.

937. Остапенко С. Дергачевская районная организация ветеранов / С.Остапенко // Слово ветерана. - 2014. - 9-15 мая.

938. Павловська Н.И. Коломацька районна організація ветеранів / Н.Павловська // Слово ветерана. - 2014. - 17-23 окт. - С. 3.

939. Пелевин В. Сухопутный Харьков: быть или не быть морскому празднику : [об об-ве ветеранов-подводников им. Героя Сов. Союза И.И.Фисановича] / В.Пелевин // Харьк. известия. - 2014. - 22 июля. - С. 4.

940. Первомайская городская организация ветеранов // Слово ветерана. - 2014. - 13-19 июня. - С. 3.

941. Петерец А.И. Октябрьская районная организация ветеранов / А.Петерец, Т.Догадина // Слово ветерана. - 2014. - 7-13 нояб. - С. 3.

942. Пилипець Д. "Майдан - радикально мирна революція свідомості" : [бесіда з заст. голови Харків. обл. об-ня ВУТ "Просвіта" Д.Пилипцем / записав Є.Букет] // Слово Просвіти. - 2014. - 1-15 січ. - С. 2.

943. Пісня Л. Новий "Український фронт" буде альтернативою Майдану : [у Харкові створили Всеукр. громад. союз "Укр. фронт", куди ввійшли члени правлячої партії та представники різних громад. організацій] / Л.Пісня // Слобід. край. - 2014. - 4 лют. - С. 2.

944. Рижков В. "Афганці в політику не грають" : [бесіда з кер. Харків. обл. Спільки ветеранів Афганістану В.Рижковим / записала Т.Василець] // Слобід. край. - 2014. - 15 лют. - С. 5.

945. Русакова Р.С. Фрунзенская районная организация ветеранов / Р.Русакова, В.Пудиков // Слово ветерана. - 2014. - 19-25 сент. - С. 3.

946. Серик В. Киевская районная г. Харькова организация ветеранов / В.Серик // Слово ветерана. - 2014. - 28 марта. - 3 апр.

947. Симоненко А. Эстафета памяти продолжается : [в Харьков. обл. ком. Междунар. укр. союза участников войны прошла итог. науч.-практич. конф.] / А.Симоненко // Харьк. известия. - 2014. - 25 дек. - С. 4.

948. Соколовский В.И. Золочевская районная организация ветеранов / В.Соколовский // Слово ветерана. - 2014. - 2-8 мая.

949. Стогний Н.И. Червонозаводская районная организация / Н.Стогний, Е.Доманова // Слово ветерана. - 2014. - 1-7 авг. - С. 3.

950. Тарасенко Д.Т. Нововодолазька районна організація ветеранів / Д.Тарасенко // Слово ветерана. - 2014. - 26 сент.-2 окт. - С. 3.

951. Тягунов Г. Ми всі - козацького роду : [бесіда з отаманом Зміїв. козац. полку ім. К.Сулими Г.Тягуновим / записала Т.Логвіна] // Вісті Зміївщини. - 2014. - 8 трав.

952. Харьковская городская общественная организация Союз "Крыловцы" : 11 лет // Слово ветерана. - 2014. - 17 дек. - С. 8.

953. Хланта С.М. Кегичівська районна організація ветеранів / С.Хланта, О.Храпач // Слово ветерана. - 2014. - 15-21 авг. - С. 3.

954. Чернишова Т. Бути причетним до розбудови міста, незважаючи на вік : [про роботу Богодухів. міськ. ради орг. ветеранів України] / Т.Чернишова // Маяк. - 2014. - 16 трав.

955. Шваб Л.С. Первомайская районная организация ветеранов : [была создана 26 окт. 1987 г.] / Л.Шваб // Слово ветерана. - 2014. - 24-27 нояб. - С. 3.

956. Шур Т.М. Зачепилівська районна організація ветеранів / Т.Шур // Слово ветерана. - 2014. - 12-18 сент. - С. 3.

Інші сторони громадського життя краю

957. Гриненко А. "Пошел в президенты, потому что меня достало происходящее в стране" : [полит. платформа кандидата в президенты Украины: беседа с А.Гриненко / записала О.Горун] // Комсом. правда в Украине. - 2014. - 1-7 мая. - С. 7.

958. "Круглый стол" с острыми углами : [в Харькове прошел второй "Круглый стол нац. единства"] // Харьк. известия. - 2014. - 20 мая. - С. 1, 3.

959. Пирлик І. Плюралізм думок і пропозицій: у Харкові дискутували про буремний Схід : [другий всеукр. круглий стіл нац. єдності відбувся у Харкові] / І.Пирлик // Слобід. край. - 2014. - 20 трав. - С. 3.

960. Противостояние ведет к расколу Украины : [в доме Советов состоялось расширен. заседание Совета нац. конгресса мест. самоуправления Украины] // Харьк. известия. - 2014. - 23 янв. - С. 5.

961. Стрельник И. "Люди приезжают в шоковом состоянии" : [Харьков продолжает принимать переселенцев из Донец. и Луган. обл.] / И.Стрельник // Веч. Харьков. - 2014. - 7 июня. - С. 4-5.

962. Харьковщина почтила память погибших в авиакатастрофе : [в Харьков. аэропорту 23 июля прошла траур. церемония прощания с погибшими в авиакатастрофе в

Донец. обл.] // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 26 июля (N 30). - С. 3.

ДЕРЖАВНА ВЛАДА І УПРАВЛІННЯ В КРАЇ

Президент. Уряд. Верховна Рада. Документи про область

963. Быкова А. Павел Шеремета: Отвечать европейским стандартам : [в Харькове с раб. визитом побывал Министр экон. развития и торговли Украины П.Шеремета] / А.Быкова // Харьк. известия. - 2014. - 5 апр. - С. 3.

964. Инина А. Петр Порошенко: Я благодарен харьковчанам за мир : [в Харькове с визитом побывал Президент Украины П.Порошенко] / А.Инина // Харьк. известия. - 2014. - 14 окт. - С. 3.

965. Коваленко К. Визит Президента в Чугуев / К.Коваленко // Красная звезда. - 2014. - 13 дек.

966. Лісна Т. Продовження життя : рецепт харків. з-дам від міністра : [з робочою поїздкою на Харківщині побував міністр економ. розвитку і торгівлі П.Шеремета] / Т.Лісна // Слобід. край. - 2014. - 4 квіт. - С. 2.

967. Межі зони АТО визначено : додаток до розпорядження Каб. Міністрів України від 30 жовт. 2014 р. N 1053-р : [до зони АТО включено м. Ізюм та 60 населен. пунктів Ізюм. р-ну] // Голос України. - 2014. - 5 листоп. - С. 7.

968. Пирлик І. Президентські гостини: що пообіцяв на Харківщині Петро Порошенко : [Харківщину з візитом відвідав Президент України П.Порошенко] / І.Пирлик // Слобід. край. - 2014. - 13 жовт. - С. 2.

969. Президентское напутствие : [Президент Украины П.Порошенко прибыл в Чугуев, где принял участие в церемонии передачи техники и вооружения подразделениям ВС, которые выполняют задачи в зоне АТО] // Харьк. известия. - 2014. - 9 дек. - С. 1.

970. Пісня Л. Кабмін на виїзді: що пообіцяли Харківському регіону? : [у Харкові пройшло виїзне засідання Кабміну] / Л.Пісня // Слобід. край. - 2014. - 10 трав. - С. 2.

Народні депутати України від Харківської області

971. Гіршфельд А. Звіт про роботу народного депутата за період з жовтня 2012 року по вересень 2014 року / А.Гіршфельд // Голос Лозівщини. - 2014. - 26 верес.

972. Добкин М. Если не мы, то кто? : [ст. нар. депутата Украины, почет. гражданина Харькова] / М.Добкин // Харьк. известия. - 2014. - 25 дек.

973. Добкін М. Якщо не ми, то хто? : [ст. нар. депутата України] / М.Добкін // Слобід. край. - 2014. - 25 груд. - С. 7.

974. Кацуба В.М. Звіт про роботу : [В.М.Кацуба - нар. депутат України] / В.Кацуба // Вісті Дергачівщини. - 2014. - 13 верес.

975. Мисик В. Всегда на связи с харьковчанами : [беседа с нар. депутатом В.Мисиком / записала Н.Викторова] // Харьк. известия. - 2014. - 23 авг. - С. 6-7.

976. Основные итоги работы Евгения Владимировича Мураева - народного депутата Украины // Вісті Зміївщини. - 2014. - 21 жовт.

977. Фельдман А. "Главное - оставаться верным себе и своим избирателям" : [беседа с нар. депутатом Украины

А.Фельдманом / записал Ю.Соколов] // Время. - 2014. - 27 февр. - С. 2.

Обласна Рада народних депутатів

978. Гудзь І. Реформа місцевої влади : харків. варіант децентралізації : [зі своїм баченням реформи виступила Асоціація органів місцевого самоврядування Харків. обл.] / І.Гудзь // Слобід. край. - 2014. - 12 квіт. - С. 3.

979. Костин Я. Сесия больших надежд, но ограниченных возможностей : [по материалам сес. облсовета] / Я.Костин // Харьк. известия. - 2014. - 30 окт. - С. 3.

980. Лісна Т. Прогнози диктує спад виробництва : депутати готуються до складного року : [за матеріалами сес. облради] / Т.Лісна // Слобід. край. - 2014. - 20 груд. - С. 3.

981. Пирлик І. Гаряча сесія : без прогр. тероборони, але зі змінами до бюджету : [за матеріалами сес. облради] / І.Пирлик // Слобід. край. - 2014. - 27 верес. - С. 3.

982. Пісня Л. Прийняли бюджет... у футболках "Беркута" : [за матеріалами сес. облради] / Л.Пісня // Слобід. край. - 2014. - 1 лют. - С. 2.

983. Пісня Л. Сергій Чернов: "Каміння кидають у Києві, а збирають - у регіонах" : [за матеріалами прес-конф. голови облради С.Чернова] / Л.Пісня // Слобід. край. - 2014. - 15 лют. - С. 3.

984. Пісня Л. Змінили бюджет та попросили грошей у Києва : що наголосували обл. депутати : [за матеріалами обл. сесії] / Л.Пісня // Слобід. край. - 2014. - 12 лип. - С. 3.

985. Сесия облсовета: необходимы изменения // Харьк. известия. - 2014. - 12 июля. - С. 4.

986. Соколов Ю. Бюджет области принят. Оппозиция цифрами недовольна : [по материалам сес. облсовета] / Ю.Соколов // Время. - 2014. - 31 янв. - С. 2.

987. Утвержден бюджет Харьковской области на 2014 год : [по материалам сес. облсовета] // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 1 февр. (N 5). - С. 1, 2.

988. Харківська обласна рада V скликання / за заг. ред. С.І.Чернова. - Х. : Золоті сторінки, 2010. - 327 с.

989. Чернов С. "Потрібно рішуче займатися реформами, а не прикриватися Донбасом" : [бесіда з головою облради С.Черновим / записала Т.Василець] // Слобід. край. - 2014. - 6 груд. - С. 2-3.

Харківська міська. Районні Ради

990. Александрова А. Мы за целостность Украины : [по материалам сес. горсовета] / А.Александрова // Харьк. известия. - 2014. - 24 апр. - С. 2.

991. В будущее - с оптимизмом : [о работе администрации Фрунзен. р-на] // Харьк. известия. - 2014. - 6 дек. - С. 15.

992. Вовчик П. У Харькова есть средства для обеспечения своей жизнедеятельности : [по материалам брифинга Г.Кернеса] / П.Вовчик // Время. - 2014. - 13 марта. - С. 2.

993. Головчанская А. Мы уверены в том, что многое нам по плечу : [беседа с главой р-на А.Головчанской] // Харьк. известия в Червонозавод. р-не. - 2014. - N 1.

994. Гудзь І. Життя мера Харкова під загрозою : [28 квіт. на життя міськ. голови Г.Кернеса було здійснено замах] / І.Гудзь // Слобід. край. - 2014. - 29 квіт. - С. 2.

995. Делу - время. Политике - час : [по материалам сес. горсовета] // Время. - 2014. - 27 февр. - С. 1.

996. Зозуля И. Мэрия позарилась на женихов и невест : [горсовет создал две коммун. структуры - "Счастливый город" и "Фото-Портал"] / И.Зозуля // Комсом. правда в Украине. - 2014. - 8 авг. - С. 8.

997. Кернес Г. Мы будем действовать быстро, жестко и конкретно : [гор. голова Г.Кернес дал интервью нем. телеканалу АКД по поводу событий, происходящих в Украине и ситуации в Харькове] // Харьк. известия. - 2014. - 30 янв. - С. 3.

998. Кернес Г. Любить Харьков - работать для людей! : [тезисы доклада гор. головы по отчету о работе исполнит. органов горсовета в 2013 г. на сес. горсовета] / Г.Кернес // Харьк. известия. - 2014. - 29 марта. - С. 2-3.

999. Кернес Г. Задача власти - объединить страну : [интервью гор. головы Г.Кернеса извест. рос. телеведущей К.Собчак] // Харьк. известия. - 2014. - 14 июня. - С. 3.

1000. Кернес Г. Харьков был, есть и будет частью единой и неделимой Украины : [беседа с мэром Г.Кернесом] // Харьк. известия. - 2014. - 21 авг. - С. 3.

1001. Кернес Г. Я намерен скоро вернуться домой : [интервью с мэром Г.Кернесом] // Харьк. известия. - 2014. - 27 мая. - С. 3.

1002. Кернес Г. Пока я жив, буду работать на благо Харькова : [интервью харьков. мэра Г.Кернеса] // Харьк. известия. - 2014. - 27 дек. - С. 2.

1003. Мусеев М. Мы работаем на благо людей : [беседа с главой администрации Ленин. р-на М.Мусеевым] // Харьк. известия. - 2014. - 6 дек. - С. 8.

1004. Не "майданить", а работать : [по материалам сес. горсовета] // Харьк. известия. - 2014. - 23 янв. - С. 3.

1005. Развитие Харькова - приоритет для городской власти : [на повестке дня очеред. сес. горсовета - рассмотрение деятельности исполнит. органов горсовета за 2013 г.] // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 29 марта(N 13). - С. 1, 2.

1006. Симоненко А. Ситуация в стране вносит коррективы : [по материалам сес. горсовета] / А.Симоненко // Харьк. известия. - 2014. - 7 авг. - С. 3.

1007. Стреляли не в мэра, стреляли в Харьков : [28 апр. в Харькове было совершено покушение на гор. голову Г.Кернеса] // Харьк. известия. - 2014. - 29 апр. - С. 1.

1008. Стреляли не в Кернеса, а в Харьков : [28 апр. на Харьков. гор. голову Г.Кернеса было совершено покушение] // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 3 мая. - С. 3.

1009. Товкун О. Московский район сегодня : [ст. главы администрации Москов. р-на] / О.Товкун // Харьк. известия. - 2014. - 6 дек. - С. 9.

1010. Цибульник Т. Быть первым, быть лучшим! : [о рабочих буднях администрации Октябр. р-на рассказывает ее пред.] / Т.Цибульник // Харьк. известия. - 2014. - 6 дек. - С. 14.

1011. Чмелев В. Сессия горсовета: с перерывом на бюджет / В.Чмелев // Харьк. известия. - 2014. - 25 дек. - С. 2.

Центри надання адмінпослуг

1012. Підприємництво та дозвільна система : довідник / Харк. міськ. рада, Упр. підприємництва та дозвіл. процедур. - Х. : Золоті сторінки, 2012. - 127 с.

Районні, міські, селищні, сільські Ради

1013. Беседин А.А. Чтобы село цвело и процветало : [беседа с Русско-Лозов. сел. головой А.Бесединым / записала Н.Мирошниченко] // Вісті Дергачівщини. - 2014. - 26 лип.

1014. Билим К.В. Мій рідний край - моя земля : [беседа з головою Бурбулатів. сіл. ради Близнюк. р-ну К.Билим / записала Н.Ткаченко] // Нове життя. - 2014. - 12 лип.

1015. Бреус В.В. Будемо разом - станемо сильними : [беседа з головою Близнюк. район. ради В.Бреусом / записала І.Воронкіна] // Нове життя. - 2014. - 6 груд.

1016. Брюханов О. Журавлина в шоколаді по-Південному : [беседа з міськ. головою м. Південне О.Брюхановим / записала І.Шевченко] // Слобід. край. - 2014. - 29 листоп. - С. 5.

1017. Бутенко В.М. Звіт голови районної ради про свою діяльність за період з грудня 2012 року по грудень 2013 року : [Краснокут. р-н] / В.Бутенко // Промінь. - 2014. - 15 лют.

1018. Бутко О. Лиман: територія розвитку : [ст. Лиман. сіл. голови] / О.Бутко // Вісті Зміївщини. - 2014. - 28 листоп.

1019. Бушев М.І. "У нашій роботі не повинно бути дрібниць" : [беседа з головою район. ради М.І.Бушевим / записала Н.Лапіна] // Вісті Дергачівщини. - 2014. - 6 груд.

1020. Бушев М.І. Звіт голови Дергачівської районної ради про свою діяльність / М.Бушев // Вісті Дергачівщини. - 2014. - 27 груд.

1021. Біда А. Звіт голови районної ради за 2013 рік : [Первомайс. р-н] / А.Біда // Знамя труда. - 2014. - 15 марта.

1022. Вакуленко В. Натхненник партії сахновщан : [про голову Сахновщ. район. ради В.І.Прядка] / В.Вакуленко // Колос. - 2014. - 8 листоп.

1023. Великанов А.П. Назначение человека в созидании : [беседа с пред. Малоданилов. поселк. совета А.П.Великановым / записала Н.Лапина] // Вісті Дергачівщини. - 2014. - 31 трав.

1024. Воронкіна І. Мій рідний край - моя земля : [про роботу Алісів. сільради Близнюків. р-ну] / І.Воронкіна // Нове життя. - 2014. - 28 черв.

1025. Воронкіна І. Мій рідний край - моя земля : [про роботу Верхньосамар. сіл. ради] / І.Воронкіна // Нове життя. - 2014. - 5 лип.

1026. Воронкіна І. Мій рідний край - моя земля : [про роботу Радгосп. сіл. ради Близнюк. р-ну] / І.Воронкіна // Нове життя. - 2014. - 19 лип.

1027. Воронкіна І. Мій рідний край - моя земля : [про роботу Семенів. сіл. ради Близнюк. р-ну] / І.Воронкіна // Нове життя. - 2014. - 2 серп.

1028. Воронкіна І. Мій рідний край - моя земля : [про роботу Новоукр. сіл. ради Близнюк. р-ну] / І.Воронкіна // Нове життя. - 2014. - 16 серп.

1029. Воронкіна І. Лукашівська сільська рада : [Близнюк. р-н] / І.Воронкіна // Нове життя. - 2014. - 29 листоп.

1030. Воронкіна І. Софіївська сільська рада : [Близнюк. р-н] / І.Воронкіна // Нове життя. - 2014. - 13 груд.

1031. Воронкіна І. Самійлівська сільська рада : [Близнюк. р-н] / І.Воронкіна // Нове життя. - 2014. - 20 груд.

1032. Голубкова О. Экономическое и социальное развитие города : [по материалам сес. Первомайск. гор. совета] / О.Голубкова // Знамя труда. - 2014. - 26 февр.

1033. Гончаренко Л.М. Сільський голова: відповідальність, помножена на досвід : [бесіда з Колонтаїв. сіл. головою Краснокут. р-ну Л.М.Гончаренком / записала Н.Вінніченко] // Промінь. - 2014. - 6 груд.

1034. Гончаров В. Чем сегодня живет село? : [беседа с Иванов. сел. головой В.Гончаровым (Чугуев. р-н) / записала К.Мощенко] // Красная звезда. - 2014. - 26 июля.

1035. Гуря О. "Вперед и только вперед!" : [беседа со Слатин. пос. головой О.В.Гурой / записала Н.Кучеренко] // Вісті Дергачівщини. - 2014. - 19 лип.

1036. 20 лет тому назад : [7 июля 2014 г. состоялась первая сес. Чугуев. горсовета] / Ю.Варжеинов и др. // Красная звезда. - 2014. - 12 июля.

1037. Депутатський корпус Чугуївського району працює стабільно : [із звіту голови Чугуїв. район. ради І.Сторожева] // Красная звезда. - 2014. - 8 февр.

1038. Дмитриева А. Развитие района : [по материалам сес. Первомайск. район. совета] / А.Дмитриева // Знамя труда. - 2014. - 15 марта.

1039. Єлисеєв А.І. Селяни хочуть жити краще : [бесіда з головою Великорогозян. сіл. ради Золочів. р-ну А.І.Єлисеєвим / записала В.Левченко] // Зоря. - 2014. - 25 січ.

1040. Єсіна О. Звіт Нововодолазького селищного голови про роботу за 2013 рік / О.Єсіна // Водолаз. кур'єр. - 2014. - 15 лют.

1041. Жилина А.Ф. Из выступления председателя Великобурлукского районного совета о своей деятельности за

період с января по декабрь 2013 г. / А.Жилина // Рад. патріот. - 2014. - 15 лют.

1042. Жирова Н. Про це йшлося на сесії міської ради VI скликання / Н.Жирова // Голос Лозівщини. - 2014. - 4 лип.

1043. 3 сесії районної ради // Вісті Водолажчини. - 2014. - 4 січ.

1044. Зайцев Ю. "Хай за мене говорять справи" : [бесіда з депутатом район. ради Ю.Зайцевим] // Вісті Дергачівщини. - 2014. - 22 листоп.

1045. Із сесії районної ради // Вісті Водолажчини. - 2014. - 10 трав.

1046. Із сесії районної ради // Вісті Водолажчини. - 2014. - 2 серп.

1047. Інформаційне повідомлення про сесію Богодухівської районної ради // Маяк. - 2014. - 4 лют.

1048. Інформаційне повідомлення про сесію Богодухівської районної ради // Маяк. - 2014. - 8 трав.

1049. Інформаційне повідомлення про сесію Богодухівської районної ради // Маяк. - 2014. - 18 лип.

1050. Інформаційне повідомлення про сесію Богодухівської районної ради // Маяк. - 2014. - 28 листоп.

1051. Інформаційне повідомлення про сесію Богодухівської районної ради // Маяк. - 2014. - 26 груд.

1052. Касьянова С. Позачергова сесія райради: переосмислення та порозуміння / С.Касьянова // Вісті Красноградщини. - 2014. - 28 лют.

1053. Коник В. Байдужих стає менше : [бесіда з головою Довжиц. сіл. ради Золочів. р-ну В.Коник / записала В.Левченко] // Зоря. - 2014. - 18 січ.

1054. Король Г. Чим живе селищна рада гарячої пори : [бесіда з головою Близнюк. селищ. ради Г.Королем / записала А.Токар] // Нове життя. - 2014. - 2 серп.

1055. Курейко Т. Прийняли бюджет та програми економічного і соціального розвитку [Чугуївського] району : депутати затвердили район. бюджет на 2014 р. у сумі 174 млн. 025 тис. 496 грн. У порівнянні з минулим роком він збільшився на 20 млн. 620 тис. 026 грн. : [за матеріалами сес. район. ради] / Т.Курейко // Красная звезда. - 2014. - 8 февр.

1056. Кучков П. "Увесь позитив, якого вдалося досягти, - це наші спільні здобутки" : звіт міськ. голови про свою діяльність / П.Кучков // Вісті Зміївщини. - 2014. - 10 січ.

1057. Куштим К.Ф. Вирішуємо разом з громадою : [бесіда з головою Яковлів. сіл. ради К.Куштим / записав А.Живагін] // Голос Лозівщини. - 2014. - 15 серп.

1058. Литвинов О.І. "Моє життєве кредо - робити людям добро" : [бесіда з головою Вільшан. селищ. ради О.Литвиновим / записала Д.Хижняк] // Вісті Дергачівщини. - 2014. - 15 берез.

1059. Лозівський міський голова Сергій Степанов провів прес-конференцію. На ній були порушені найзлободенніші проблеми міста // Голос Лозівщини. - 2014. - 28 жовт.

1060. Максим В. "Реформування системи місцевого самоврядування - вимога часу" : [проблеми м. Красноград обговорив міськ. голова В.Максим / записала Н.Лаптева] // Вісті Красноградщини. - 2014. - 8 трав.

1061. Надолинний В.Л. У них навіть стихія була масштабною : [бесіда з Лозів. сіл. головою Богодухів. р-ну В.Надолинним / записав Л.Бугай] // Зоря. - 2014. - 5 лип.

1062. Олексенко Н.І. Про стихію, квіти та свідомість громади : [бесіда з Богодухів. міськ. головою Н.Олексенко] // Маяк. - 2014. - 27 черв.

1063. Олексенко О.В. Сила громади - у конкретних справах : [бесіда з головою Зарябин. сільради Богодухів. р-ну О.Олексенком] // Маяк. - 2014. - 28 лют.

1064. Остренок В. Депутати використали своє право на жорсткі рішення : [за матеріалами сес. райради] / В.Остренок // Вісті Зміївщини. - 2014. - 3 трав.

1065. Остренок В. Роль місцевих фінансів у забезпеченні розвитку соціально-культурної сфери стає вагомішою : [за матеріалами сес. район. ради] / В.Остренок // Вісті Зміївщини. - 2014. - 12 груд.

1066. Пономар І.В. Мій рідний край - моя земля : [про роботу Острівщин. сіл. ради розповідає її голова І.Пonomар / записала Н.Ткаченко] // Нове життя. - 2014. - 6 верес.

1067. Путінцев В.П. Щоб наповнився кошик бюджетний : [бесіда із селищ. головою Ков'яг Валків. р-ну В.Путінцевим / записала В.Євтушенко] // Сіл. новини. - 2014. - 8 листоп.

1068. Сесія райради: від звітів до конкретних рішень // Вісті Красноградщини. - 2014. - 28 берез.

1069. Степанов С. Війна війною, але порядок ніхто не відміняв : [бесіда з міськ. головою С.Степановим / записала Г.Лілітко] // Голос Лозівщини. - 2014. - 1 серп.

1070. Степанов С. Кому віддала голоси Лозова? : це питання б'є на ниніш. тижні всі рейтинги : [аби відповісти на це питання міськ. голова С.Степанов дав прес-конф. / записав Г.Лілітко] // Голос Лозівщини. - 2014. - 31 жовт.

1071. Степанов С. Вранішня кава з міським головою : [прес. конф. голови міськради С.Степанова / записала Г.Лілітко] // Голос Лозівщини. - 2014. - 25 листоп.

1072. Сторожев И. Особенности местного самоуправления : [беседа с пред. Чугуев. райсовета И.Сторожевым / записала К.Коваленко] // Красная звезда. - 2014. - 6 дек.

1073. Стреляна Л.М. "Добро завжди повертається добром!" : [беседа з в.о. Пересічан. селищ. голови Л.Стреляною / записала Н.Кучеренко] // Вісті Дергачівщини. - 2014. - 24 трав.

1074. Терещенко В.А. Мій рідний край - моя земля : [беседа з головою Надеждин. сіл. ради (Близнюк. р-н) В.Терещенком / записала Н.Ткаченко] // Нове життя. - 2014. - 23 серп.

1075. Терьохін В. Народний Каменяр : [про депутата Печеніз. селищ. ради А.Шидича] / В.Терьохін // Слобід. край. - 2014. - 26 квіт. - С. 5.

1076. Ткаченко Н. Кіровська сільська рада : [Близнюк. р-н] / Н.Ткаченко // Нове життя. - 2014. - 27 груд.

1077. Токар А. Підтримка сільського голови - активісти громади та депутатський корпус : [про роботу Добровіл. сіл. ради Близнюк. р-ну] / А.Токар // Нове життя. - 2014. - 26 лип.

1078. Токар А. Башилівцям чужа біда як своя болить : [про роботу Башилів. сіл. ради Близнюк. р-ну] / А.Токар // Нове життя. - 2014. - 9 серп.

1079. Токар А. Як живеться у віддаленому селі? : [про роботу Криштопів. сіл. ради Близнюк. р-ну] / А.Токар // Нове життя. - 2014. - 30 серп.

1080. Токар А. Згуртованість громади - не просто слова : [про роботу Берестів. сіл. ради Близнюк. р-ну] / А.Токар // Нове життя. - 2014. - 13 верес.

1081. Токаренко И.В. Поживем - увидим! : [беседа с пред. Полев. сел. совета И.Токаренко / записала Н.Лапина] // Вісті Дергачівщини. - 2014. - 12 квіт.

1082. Турбаба Г.Г. Із звіту голови Дворічанської ради / Г.Турбаба // Дворіч. край. - 2014. - 15 лют.

1083. Тимофєєва Т. "Питання підвищення ролі місцевого самоврядування буде головним у моїй роботі" : [беседа з головою район. ради Т.Тимофєєвою / записав В.Остренок] // Вісті Зміївщини. - 2014. - 22 лип.

1084. Тимофєєва Т. "Роль місцевого самоврядування у процесах соціально-економічного розвитку району зростає" : [беседа з головою район. ради Т.Тимофєєвою / записав В.Остренок] // Вісті Зміївщини. - 2014. - 5 груд.

1085. Усань О. Коломацькі мрії : [беседа з головою Коломац. райради О.Усань / записала І.Шевченко] // Слобід. край. - 2014. - 6 груд. - С. 7.

1086. Фролов К. Звіт голови Красноградської районної ради / К.Фролов // Вісті Красноградщини. - 2014. - 3 січ.

1087. Фролов К. Звіт голови Красноградської ради, члена Правління Української Асоціації місцевих та регіональних влад / К.Фролов // Вісті Красноградщини. - 2014. - 26 груд.

1088. Халюта В.М. Яка сільрада, така й громада : [беседа з головою Перемоз. сіл. ради В.Халютою / записав А.Живагін] // Голос Лозівщини. - 2014. - 16 груд.

1089. Чабан А. Як без грошей роблять діло : [бесіда з головою Катеринів. сіл. ради А.Чабаном / записав А.Живагін] // Голос Лозівщини. - 2014. - 12 серп.

1090. Шепеньова І. Депутати Близнюківської районної ради визначили кращих та підбили підсумки першого півріччя бюджетного року : [за матеріалами сес. райради] / І.Шепеньова // Нове життя. - 2014. - 26 лип.

1091. Яцина Ю.Д. Звіт голови Валківської районної ради про свою діяльність за період з лютого 2013 р. по лютий 2014 р., про роботу районної ради та реалізацію регуляторної політики (окремі положення) / Ю.Яцина // Сіл. новини. - 2014. - 1 лип.

Представницька і виконавча влада в краї

1092. Балута И. "Губернатор - это сапер" : [бесіда с губернатором И.Балутой / записав В.Чистилин] // Красная звезда. - 2014. - 12 июля.

1093. Балута И. Губернатор - это сапер : [бесіда с харьков. губернатором И.Балутой] // Рад. патріот. - 2014. - 12 лип.

1094. Балута І. Установка на 2015-й - розробка та експорт високотехнологічної продукції : [бесіда з головою облдержадмін. І.Балуті / записав Л.Пісня] // Слобід. край. - 2014. - 27 груд. - С. 3.

1095. Веретейников Н.М. Знакомство с районом : [бесіда с главой райгосадминистрации Н.Веретейниковым / записав В.Гришин] // Вісті Дергачівщини. - 2014. - 31 трав.

1096. Візит губернатора на Богодухівщину // Маяк. - 2014. - 4 листоп.

1097. Генкин А. В регионе началось формирование новой власти : [по материалам пресс-конф. главы

облгосадминистрации И.Балуты] / А.Генкин // Время. - 2014. - 20 марта. - С. 2.

1098. Гуляк О. "Сьогодні владі є над чим працювати" : [бесіда з заст. голови район. держ. адмін. О.Гуляк / записав В.Остренок] // Вісті Зміївщини. - 2014. - 29 лип.

1099. Гусаров О. Підприємці - опора району : [бесіда з головою Печеніз. райдержадмін. О.Гусаровим / записала К.Терещенко] // Слобід. край. - 2014. - 26 квіт. - С. 4.

1100. Деняк Р. Лозівський район - в лідерах обласного рейтингу : [за матеріалами прес-конф. голови райдержадмін. С.Г.Красноперова] / Р.Деняк // Голос Лозівщини. - 2014. - 10 жовт.

1101. Зеленина Е. Открыты для инноваций и инвестиций : [облгосадминистрация вынесла на обществ. экспертизу обл. прогр. развития междунар. сотрудничества и привлечения инвестиций до 2016 г.] / Е.Зеленина // Время. - 2014. - 21 янв. - С. 3.

1102. Зиненко Ю. Задачи для нового губернатора : подземка, асфальт, полигон и медицина : [И.Балута род. 9 июля 1970 г. в Харькове] / Ю.Зиненко // Комсом. правда в Украине. - 2014. - 7-13 марта(N 51). - С. 8.

1103. Зиненко Ю. Добкин запомнится роликом, фестивалем и ремонтом окружной : [чем отличился чиновник за четыре года правления регионом] / Ю.Зиненко // Комсом. правда в Украине. - 2014. - 26 февр. - С. 6.

1104. Зозуля И. ХОГА без рулевых: Добкин ушел в президенты, а Сапронов вернулся в бизнес / И.Зозуля // Комсом. правда в Украине. - 2014. - 27 февр. - С. 8.

1105. Касяненко Ю. Губернатор на Краснокутщині : [Краснокутщину з робочим візитом відвідав губернатор І.Балута] / Ю.Касяненко // Промінь. - 2014. - 11 жовт.

1106. Катеренюк В. Про підсумки роботи щодо розгляду звернень громадян та запитів на інформацію за перше півріччя 2014 року / В.Катеренюк // Дворіч. край. - 2014. - 16 серп.

1107. Квартенко Р. "В єдності - наша сила" : [бесіда з головою райдержадмін. Р.Квартенком / записала С.Касьянова] // Вісті Красноградщини. - 2014. - 28 берез.

1108. Ключан В.І. Перші сто днів : [бесіда з головою райдержадмін. В.Ключаном / записав А.Фомін] // Дворіч. край. - 2014. - 23 серп.

1109. Костіна О. Розвиток Первомайського району : [за матеріалами колегії райдержадмін.] / О.Костіна // Знамя труда. - 2014. - 22 февр.

1110. Костіна О. Про ціни на хліб, обмеження електропостачання та розвиток тваринництва : [за матеріалами апарат. наради Первомайс. райдержадмін.] / О.Костіна // Знамя труда. - 2014. - 4 окт.

1111. Красноперов С. "Не наступаючи на горло власній пісні" : [бесіда з головою райдержадмін. С.Красноперовим / записала Г.Лілітко] // Голос Лозівщини. - 2014. - 3 черв.

1112. Красноперов С. Сто днів у владі : [бесіда з головою райдержадмін. С.Красноперовим / записав А.Живагін] // Голос Лозівщини. - 2014. - 18 лип.

1113. Красноперов С.Г. "Без миру не може бути плідної праці на землі..." : [бесіда з головою РДА С.Г.Красноперовим / записала В.Бодіна] // Голос Лозівщини. - 2014. - 26 груд.

1114. Лактионова Г. Формирование сети учебных заведений : [по материалам заседания коллегии Первомайс. райгосадминистрации] / Г.Лактионова // Знамя труда. - 2014. - 1 окт.

1115. Лактіонова Г. Підготовка [Первомайського] району до роботи в осінньо-зимовий період та енергоефективність і споживання енергоресурсів по району : [за матеріалами спільного засідання колегії райдержадмін. та адм.-господар. активу р-ну] / Г.Лактіонова // Знамя труда. - 2014. - 24 мая.

1116. Лактіонова Г. Про роботу агропромислового комплексу та містобудівну документацію : [за матеріалами спільного засідання колегії Первомайс. райдержадмін. та адм.-господар. активу р-ну] / Г.Лактіонова // Знамя труда. - 2014. - 26 нояб.

1117. Лактіонова Г. Розвиток Первомайського району та розрахунки за паї : [за матеріалами спільного засідання колегії РДА та адм.-господар. активу р-ну] / Г.Лактіонова // Знамя труда. - 2014. - 20 дек.

1118. Лобойченко В. Про результати роботи Чугуївської райдержадміністрації по виконанню Державної програми щодо запобігання і протидії корупції на 2011-2015 роки у 2013 році : [ст. голови Чугуїв. райдержадмін.] / В.Лобойченко // Красная звезда. - 2014. - 22 февр.

1119. Логвіна Т. Перший іспит складено : [зустріч голови райдержадмін. М.Муригіна з обдарованою учнів. молоддю Зміївщини] / Т.Логвіна // Вісті Зміївщини. - 2014. - 10 січ.

1120. Лілітко Г. Ігор Балута: "Не допустити дестабілізації стану в нашому регіоні" : 26 квіт. на Лозівщині з робочою поїздкою побував губернатор області / Г.Лілітко // Голос Лозівщини. - 2014. - 6 трав. - С. 6.

1121. Марчук О.С. Нас не подолати і не залякати : [бесіда з головою Краснокут. РДА О.Марчуком / записала Г.Осірна] // Промінь. - 2014. - 4 жовт.

1122. Миндар С. "Люди мають зрозуміти, що час змінився" : [бесіда з головою райдержадмін. С.Миндарем / записали В.Остренок, Т.Логвіна] // Вісті Зміївщини. - 2014. - 24 черв.

1123. Миндар С. "Гуртом зможемо зробити багато корисного" : [бесіда з головою РДА С.Миндарем / записали В.Остренок, Т.Белявцева] // Вісті Зміївщини. - 2014. - 2 верес.

1124. Михаил Добкин: "Мы выводим наш бронепоезд на основной путь" : [по материалам встречи губернатора М.Добкина с журналистами] // Время. - 2014. - 29 янв. - С. 1, 2.

1125. Мурыгин Н. "Сегодня райгосадминистрация рассматривает вопрос модернизации 30 котельных" : [бесіда с пред. райгосадминистрации Н.Мурыгиным / записали В.Остренок, Т.Логвіна] // Вісті Зміївщини. - 2014. - 21 лют.

1126. Олександр Пересада - новий голова райдержадміністрації // Вісті Красноградщини. - 2014. - 8 трав.

1127. Остренок В. Підсумки життя району за півріччя : виробництво, зарплати, субсидії, пенсії, ліки : [за матеріалами розширен. засідання колегії РДА] / В.Остренок // Вісті Зміївщини. - 2014. - 9 верес.

1128. Павленко Е. Звонок новому губернатору Харьковской области: "А я еще не в администрации и очень занят" : [И.Балута род. в Харькове в 1970 г.] / Е.Павленко // Комсом. правда в Украине. - 2014. - 4 марта. - С. 8.

1129. Павленко Е. Новый губернатор: "Помогите избавиться от коррупции" : [в Харькове представили нового губернатора - И.Балуту] / Е.Павленко // Комсом. правда в Украине. - 2014. - 5 марта. - С. 5.

1130. Пісня Л. Два тижні губернаторства: економія та економіка : [голова облдержадмін. І.Балута провів першу прес-конф.] / Л.Пісня // Слобід. край. - 2014. - 20 берез. - С. 3.

1131. Райнін І. На першому місці - сільське господарство, промисловість та енергетика : [бесіда з першим заст. голови облдержадмін. І.Райніним / записала І.Пирлик] // Слобід. край. - 2014. - 20 трав. - С. 5.

1132. Рева Б.К. На шляху до стабільного розвитку : [за матеріалами прес-конф. голови райдержадмін.] / Б.Рева // Голос Лозівщини. - 2014. - 17 січ.

1133. Симоненко А. Харьковская область: настрой мирный и рабочий : [по материалам пресс-конф. главы облгосадминистрации И.Балуты] / А.Симоненко // Харьк. известия. - 2014. - 22 мая. - С. 4.

1134. Слиш В. Ми повинні бути готовими до всього : [бесіда з головою Великобурлуц. райдержадмін. В.Слишем / записала Л.Лукашова] // Рад. патріот. - 2014. - 2 серп.

1135. Шамрай Л. "Миру й спокою хочуть всі нормальні люди" : [бесіда з головою райдержадмін. Л.Шамрай / записали К.Григоренко, М.Калюжний] // Обрії Ізюмщини. - 2014. - 18 квіт.

1136. Штрифанова Н.П. Звіт про виконання плану роботи [Чугуївської] районної державної адміністрації за II квартал 2014 року / Н.Штрифанова // Красная звезда. - 2014. - 16 авг.

1137. Шулець Л. "Буває полеміка, але ми знаходимо необхідні рішення" : [бесіда з головою Близнюк. райдержадмін. Л.Шулець / записала Х.Островська] // Слобід. край. - 2014. - 20 лют. - С. 4.

Органи соціального забезпечення

1138. Ефанова М. Харьков на один день стал столицей волонтерского движения : [в Харькове прошел масштаб. форум солидарности волонтеров] / М.Ефанова // Веч. Харьков. - 2014. - 23 сент. - С. 2.

1139. Зозуля И. Детям-сиротам из Донбасса в Харькове подыщут родителей : [33 малыша в четырех домах ребенка Харьк. обл.] / И.Зозуля // Комсом. правда в Украине. - 2014. - 1 июля. - С. 5.

1140. Кожедубова Г. "Ваня поддержал меня в ту минуту, когда я уже не хотела жить..." : лауреат премии "Гордість країни" 25-лет. харьковчанин И.Литвинов стал победителем второго нац. конкурса "Благодійна Україна-2013" / Г.Кожедубова // Факты и комментарии. - 2014. - 3 апр. - С. 10.

1141. Павленко Е. В "Шкаф добрых вещей" несут уюти и украшения : [в Харькове открылся благотворит. магазин] / Е.Павленко // Комсом. правда в Украине. - 2014. - 14 янв. - С. 6.

1142. Сергеева В. Добра много не бывает : [Харьков. центр волонтеров, центр соц. службы для семьи, детей и молодежи Фрунз. р-на инициаторы проведения соц. акции "Харьков. весен. неделя добра"] / В.Сергеева // Харьк. известия. - 2014. - 6 мая. - С. 5.

1143. Стрельник И. Бездомным в Харькове помогают трудоустроиться : [КУ "Харьков. гор. центр реинтеграции бездом. лиц"] / И.Стрельник // Веч. Харьков. - 2014. - 14 янв. - С. 6.

1144. Харьков: мечты сбываются : [в отеле "Харьков Палас" прошел V Междунар. благотворит. бал "Когда сбываются мечты"] // Харьк. известия. - 2014. - 20 мая. - С. 2.

1145. Цибулько О. Об'єднані спільною справою : [ст. кер. волонтер. центру Валків. район. ветеран. орг.] / О.Цибулько // Сіл. новини. - 2014. - 2 груд.

1146. Ярин В. Дарувати добро кожній родині : [про роботу благодійн. Фонду А.Русецького "Даруй добро", що діє у Балаклійс. р-ні] / В.Ярин // Знамя труда. - 2014. - 4 окт.

1147. Ярин В. Дарувати добро кожній родині : [про Фонд А.Русецького "Даруй добро"] / В.Ярин // Наш край. - 2014. - 27 верес.

Система судових органів

1148. Гетьман О. У І півріччі прокуратурою скасовано 16 незаконних постанов про закриття кримінальних проваджень : [звіт заст. район. прокурора щодо діяльності прокуратури у 1 півріччі 2014 р.] / О.Гетьман // Вісті Зміївщини. - 2014. - 5 серп.

1149. Каліберда В.А. Справедливість на терезах Феміди : [бесіда з головою Краснокут. район. суду В.Калібердою / записала О.Калина] // Промінь. - 2014. - 13 груд.

1150. Новіков Ю. Ті, які слідкують за законом: точніше, за його дотриманням : [бесіда з міжрайон. прокурором Ю.Новіковим / записала Г.Лілітко] // Голос Лозівщини. - 2014. - 28 листоп.

1151. Пісоцький В.О. Захищати державу і права кожного її громадянина - обов'язок прокурора і за Законом, і за покликанням : [бесіда з прокурором Краснокут. р-ну В.Пісоцьким / записала Н.Вінніченко] // Промінь. - 2014. - 29 листоп.

1152. Синчук В. "Возвращаясь, я ожидал худшего, но что все настолько плохо - даже не предполагал" : [бесіда с

прокурором Харьков. обл. В.Синчуком / записал А.Жмыров] // Веч. Харьков. - 2014. - 16 авг. - С. 2.

1153. Скуратович Р. Діяльність Первомайської міжрайонної прокуратури: про стан законності, заходи щодо її зміцнення та результати діяльності прокуратури за 12 місяців 2013 р. / Р.Скуратович // Знамя труда. - 2014. - 12 февр.

1154. Сузый А. Защита прав граждан - главная задача прокуратуры : [беседа с Чугуев. межрайон. прокурором А.Сузым / записал М.Шаульский] // Красная звезда. - 2014. - 20 дек.

1155. Цимбалюк О. "Головний пріоритет - це довіра суспільства" : [ст. прокурора Золочів. р-ну] / О.Цимбалюк // Зоря. - 2014. - 24 трав.

Охорона громадського порядку. Міліція

1156. Бузовський А.І. На сторожі правопорядку : [беседа з нач. райвід. А.Бузовським / записала Е.Шапошник] // Вісті Водолажчини. - 2014. - 20 груд.

1157. Клеріні Г. "Наше життя повинно бути у рамках закону" : [беседа з нач. район. від. міліції Г.Клеріні / записав В.Остренок] // Вісті Зміївщини. - 2014. - 19 груд.

1158. Сиром'ятникова Т. Повертаємо довіру до міліції : [за матеріалами прес-конф. голов. міліціанта р-ну В.Коваленка] / Т.Сиром'ятникова // Печеніз. край. - 2014. - 5 лип.

1159. Собко Р.В. На сторожі охорони порядку : [беседа з нач. Краснокут. район. від. внутріш. справ Р.Собком / записала Н.Бондар] // Промінь. - 2014. - 20 груд.

1160. Стрельник И. Милиция принимает людей прямо на площади : [на пл. Свободы работает приемная на

колесах - в спеціально обладнан. автомобилі співробітники міліції проводять прийом громадян] / І.Стрельник // Веч. Харків. - 2014. - 11 сент. - С. 3.

1161. Стрельник І. Перенимать опыт харьковского милиционера-новатора приезжали генералы из столицы : [тридцать лет на страже обществен. порядка - харьковчанин Александрович К.Я. (род. 28 дек. 1934 г. в Харькове)] / І.Стрельник // Веч. Харків. - 2014. - 8 нояб. - С. 2.

1162. У Чугуївському райвідділі міліції підбили підсумки роботи за 9 місяців 2014 року // Красная звезда. - 2014. - 24 окт.

1163. Чмель О. На Чугуевщине с начала года раскрыто 100% преднамеренных убийств: правоохранители нацелены на повышение эффективности работы и более тесное сотрудничество с гражданами : [по материалам брифинга нач. Чугуев. РО ГУМВД Украины в Харьков. обл. Г.Клерини] / О.Чмель // Красная звезда. - 2014. - 26 июля.

Військові частини. Військові училища. Пожежна охорона

1164. Адаменко О. Кадетство: постель под линейку и строевой шаг : [Суворовское уч-ще] / О.Адаменко // Вести. - 2014. - 20 янв. - С. 6.

1165. Василь М. "У меня был шанс стать первой украинской женщиной-космонавтом" : [об О.Чернавиной, подполковнике ВВС Украины, нач. воздушно-огневой и тактич. подготовки Харьк. ун-та Воздуш. сил] / М.Василь // Факты и комментарии. - 2014. - 28 янв. - С. 10.

1166. Вклад главного маршала артиллерии Толубко В.Ф. в создание и совершенствование РВСН : [В.Ф.Толубко в 1990-1992 гг. руководил ХВВКИУ РВ им. Н.И.Крылова] // Слово ветерана. - 2014. - 17 дек. - С. 3.

1167. Горбунов Д. Висоти професіоналізму кожедубівців : [Харків. ун-т Повітряних Сил ім. І.Кожедуба] / Д.Горбунов // Слово ветерана. - 2014. - 1-17 янв.

1168. Горбунов Д. Харківському облівійськкомату - 95 років! / Д.Горбунов // Слово ветерана. - 2014. - 18-24 янв. (N 2).

1169. Зиненко Ю. Бункеры Харькова: заводские и больничные - для своих, метро - для всех / Ю.Зиненко // Комсом. правда в Украине. - 2014. - 19 сент. - С. 9.

1170. Из детства - в кадетство : [Гос. гимназия-интернат с усилен. военно-физич. подготовкой Кадет. корпус] // Харьк. известия. - 2014. - 21 янв. - С. 2.

1171. Кадомская Е. В Харькове появится отряд антитеррора : [защитить Харьков и область от диверсантов будет новый спецотряд, который войдет в структуру третьей бригады Нацгвардии] / Е.Кадомская // Веч. Харьков. - 2014. - 15 нояб. - С. 1.

1172. Киш С. В Харькове создадут еще один добровольческий батальон / С.Киш // Веч. Харьков. - 2014. - 4 сент. - С. 3.

1173. Литвиненко К. Прошел огонь, воду и Чернобыль : [о почет. пожарнике А.В.Ткачеве] / К.Литвиненко // Время. - 2014. - 29 янв. - С. 8.

1174. Логвіна Т. День відкритих дверей в академії Нацгвардії / Т.Логвіна // Вісті Зміївщини. - 2014. - 7 листоп.

1175. Никитин В.И. Начальники училища (1941-1993) : [нач. ХВВКИУ РВ им. Н.И.Крылова в разные годы были: генерал-майор В.И.Рябцев; генерал-лейтенант С.П.Хадеев; генерал-лейтенант В.Г.Тихонов; Герой Сов. Союза С.Ф.Штанько; генерал-лейтенант И.Б.Урлин; генерал-полковник В.Ф.Толубко] / В.Никитин // Слово ветерана. - 2014. - 17 дек. - С. 2.

1176. Пашала С. Ген захисника : [бесіда з район. військ. комісаром С.Пашалою / записала Т.Белявцева] // Вісті Зміївщини. - 2014. - 4 лип.

1177. Пирлик І. Боротьба в тилу: харків'яни готуються партизанити : [у Харкові йде набір добровольців, готових захищати своє місто в разі нападу] / І.Пирлик // Слобід. край. - 2014. - 6 верес. - С. 6.

1178. Садковий В. Альма-матер відважних рятувальників : [ст. ректора Нац. ун-ту цивіл. захисту України про досвід закладу, що став членом Європейс. асоціації ун-тів] / В.Садковий // Віче. - 2014. - N 12. - С. 8-9.

1179. Шматченко Ю. "Реанімовані" танки рвуться в бій : [неподалік від Харкова військові обкатують і випробовують важку техніку] / Ю.Шматченко // Слобід. край. - 2014. - 20 верес. - С. 5.

Харківська область в АТО

1180. Андреева Ю. В городе набирают добровольцев в батальон территориальной обороны / Ю.Андреева // Веч. Харьков. - 2014. - 6 нояб. - С. 2.

1181. Василець Т. Я стою на своїй землі : [В.Бондарев із с. Гатище Вовчан. р-ну уже півроку у прикордон. військах захищає Україну] / Т.Василець // Слобід. край. - 2014. - 9 верес. - С. 4.

1182. Волонтери Богодухівщини. Вони поруч // Маяк. - 2014. - 9 верес.

1183. Волонтерський фронт: з-під куль у добрі руки // Слобід. край. - 2014. - 4 листоп. - С. 5.

1184. Гудзь І. Їх так чекали вдома : [Харківщина попрощалася з учасниками АТО: О.Якимов з с-ща Кулиничі]

Харків. р-ну та М.Топчій з Близнюків] / І.Гудзь // Слобід. край. - 2014. - 24 трав. - С. 8.

1185. Ефанова М. Война лишает детства ребятишек из зоны АТО : [волонтеры обществ. инициативы "Станция "Харьков" помогают детям пережить ужасы войны] / М.Ефанова // Веч. Харьков. - 2014. - 20 дек. - С. 4.

1186. Зиненко Ю. Изюм в АТО: появились бронетранспортеры, работа и охраняемый мост : [в конце октября райцентр со всеми окрестностями включили в зону воен. действий] / Ю.Зиненко // Комсом. правда в Украине. - 2014. - 25 нояб. - С. 4.

1187. Иванов А. Щастя треба захищати : [бесіда з бійцем 22-го батальйону територ. оборони Харків. обл. А.Івановим / записав Л.Бугай] // Зоря. - 2014. - 6 груд.

1188. Их забрало небо: история погибших в Ил-76 : ["Хотел уволиться - не мог стрелять в людей" - о десантнике С.Гончаренко из Изюма] // Комсом. правда в Украине. - 2014. - 17 июня. - С. 5.

1189. Кадомская Е. Раненых в АТО харьковчан оградили от посторонних / Е.Кадомская // Веч. Харьков. - 2014. - 3 июня. - С. 2.

1190. Кадомская Е. Именем погибшего харьковчанина назовут улицу : [вертолетчик капитан Н.Топчий родом из Близнюков погиб в Славянске] / Е.Кадомская // Веч. Харьков. - 2014. - 12 авг. - С. 1.

1191. Кадомская Е. Харьковскому батальону обещают дать тяжелое оружие : [четыре месяца бойцы Харьков. батальона территор. обороны несут службу в Луган. обл.] / Е.Кадомская // Веч. Харьков. - 2014. - 11 сент. - С. 4.

1192. Кадомская Е. В Харьков приехало много шахтеров и юристов : [Консультац. центр для вынужден. переселенцев "Островок безопасности" открылся на ул.

Дмитриевской, 29] / Е.Кадомская // Веч. Харьков. - 2014. - 6 нояб. - С. 1, 3.

1193. Кадомская Е. "Благодаря вам у нас нет артобстрелов" : [на пл. Свободы харьковчане встретили бойцов 22-го батальона территориал. обороны, которые вернулись в Харьков по ротации с минимал. потерями] / Е.Кадомская // Веч. Харьков. - 2014. - 22 нояб. - С. 4.

1194. Кадомская Е. Братьев-комбатов учил воевать дедушка : [братья Андрей и Сергей Янголенко, которые возглавляют батальоны "Слобожанщина" и "Харьков-1", за мужество и героизм награждены именным оружием] / Е.Кадомская // Веч. Харьков. - 2014. - 27 нояб. - С. 2.

1195. Кадомская Е. Харьковский инженер обучает бойцов АТО азам медицины : [харьковчанин Е.Ильченко ездит в зону АТО с просветител. миссией - обучает бойцов нехитрым премудростям оказания первой мед. помощи раненым] / Е.Кадомская // Веч. Харьков. - 2014. - 25 дек. - С. 2.

1196. Киш С. На Харьковщине простились с погибшими пограничниками : [мл. сержант М.Закопайло и прапорщик Н.Постольной погибли в зоне АТО, куда были направлены на укрепление границы в Луган. обл.] / С.Киш // Веч. Харьков. - 2014. - 19 июля. - С. 3.

1197. Киш С. Область будут охранять танкисты : [для охраны Харьков. обл. будет создан еще один батальон террит. обороны, который вооружат танками] / С.Киш // Веч. Харьков. - 2014. - 23 окт. - С. 3.

1198. Козинец А. У "Станции "Харьков" появится филиал в Изюме : [волонтер. центр для переселенцев из зоны АТО заработал в Изюме] / А.Козинец // Веч. Харьков. - 2014. - 9 дек. - С. 4.

1199. Корсак А. Увидеть Изюм : [репортаж о городе, где заканчивается "Территория Мира", АТО приблизилась к границам Харьковщины] / А.Корсак // День. - 2014. - 30-31 мая. - С. 16.

1200. Лісна Т. Героя отримали, але ж втратили батька : [Г.Тома - мешканець с. Шелестове Коломац. р-ну - загинув в зоні АТО] / Т.Лісна // Слобід. край. - 2014. - 21 серп. - С. 4.

1201. Пирлик І. Загинув, прикриваючи товаришів: його ховали всім селом : [мешканець с. Петрівка Золочів. р-ну прикордонник М.Постольний загинув в зоні АТО] / І.Пирлик // Слобід. край. - 2014. - 26 лип. - С. 5.

1202. Пирлик І. Ізюмщина - у зоні АТО: без бойових дій, але з пільгами та дефіцитом у бюджеті : [частина Ізюм. р-ну офіційно знаходиться в зоні АТО] / І.Пирлик // Слобід. край. - 2014. - 8 листоп. - С. 6.

1203. Соколинская А. "Мы не хотим делить Украину" : переселенцы в харьков. лагере благодарят волонтеров и не верят террористам / А.Соколинская // День. - 2014. - 20 авг. - С. 1, 9.

1204. Соколинская А. Взять на себя государство : на форуме в Харькове волонтеры договорились о координации усилий / А.Соколинская // День. - 2014. - 26-27 сент. - С. 14.

1205. Соколинская А. "Мы строим милицию патриотов" : [бойцы батальонов "Харьков-1" и "Слобожанщина" об обеспечении порядка в обл. центре, на границе с АТО и участии в боевых действиях на Донбассе] / А.Соколинская // День. - 2014. - 24-25 окт. - С. 7.

1206. Соколинская А. "Привет из дома, ребята!": несколько историй о том, как в Харькове простые люди своими руками помогают бойцам на передовой / А.Соколинская // День. - 2014. - 23 дек. - С. 10.

1207. Соколинская А. Уроки мужества : бойцы рассказывают харьков. школьникам о войне на востоке Украины / А.Соколинская // День. - 2014. - 25 дек. - С. 8.

1208. Стрельник И. Харьков принимает переселенцев из Донбасса / И.Стрельник // Веч. Харьков. - 2014. - 3 июня. - С. 1, 3.

1209. Стрельник И. Часть Изюмского района попала в зону АТО : [на Харьковщине статус зоны проведения АТО получили 70 населен. пунктов Изюм. р-на] / И.Стрельник // Веч. Харьков. - 2014. - 6 нояб. - С. 2.

1210. Стрельник И. Харьковские пограничники три месяца провели в России : [харьков. пограничники, которые несли службу в рос. пункте пропуска "Донецк", вернулись на родину] / И.Стрельник // Веч. Харьков. - 2014. - 16 дек. - С. 1.

1211. Супрычева Е. В тылу времени: как живет город, приютивший АТО : [спец. репортаж из Изюма, где расположилась ставка генштаба] / Е.Супрычева // Комсом. правда в Украине. - 2014. - 18 июня. - С.4-5.

1212. Томак М. Проблема переселенцев: станция Харьков : [харьков. волонтеры активно помогают беженцам] / М.Томак // День. - 2014. - 8 июля. - С. 10.

1213. Харьковский спецназ : [в Харькове создают новое подразделение - антитеррорист. отряд спецназначения] // Харьк. известия. - 2014. - 15 нояб. - С. 1.

1214. Шматченко Ю. Харківщина в біді не кидає : [волонтер. пункт "Станція "Харків" здійснює допомогу прибулим із зони АТО] / Ю.Шматченко // Слобід. край. - 2014. - 21 серп. - С. 5.

1215. Шматченко Ю. Життя - за Україну: у Куп'янську попрощалися з героєм АТО : [майор Ю.Загребельний загинув під час оборони Маріуполя] / Ю.Шматченко // Слобід. край. - 2014. - 13 листоп. - С. 4.

1216. Шостак Н. Женщина, вывезшая из Славянска 60 человек: "Людей долго уговариваю уехать, потом они целуют мне руки" : [Н.Поважная из Чугуева на своей "газели" вывозит людей из горячих точек Донбасса] / Н.Шостак // Комсом. правда в Украине. - 2014. - 11 июня. - С. 1, 5.

РЕЛІГІЯ І ЦЕРКВА

1217. Богдан А. Храм проти сталі та пороху : [на Харківщині волонтери відродили давню традицію, побудувавши церкву за одну добу] / А.Богдан // Слобід. край. - 2014. - 22 лип. - С. 5.

1218. Василюк Т. Зодчий від Бога : [про отця С.Бугіра, який займається реставрацією, ремонтом культових споруд] / Т.Василюк // Слобід. край. - 2014. - 12 лип. - С. 5.

1219. Волошко А. Історія Архангело-Михайлівського храму : [храм було збудовано у 1805 р. у с. Рокитне] / А.Волошко // Маяк. - 2014. - 22 лип.

1220. Грубник В. 25 років Свято-Іллінському храму : [с-ще Близнюки] / В.Грубник // Нове життя. - 2014. - 2 серп.

1221. Дубянский Г. Из истории храма цвета небесной лазури: храм иконы Божией Матери "Всех скорбящих радость" отмечает в этом году 160-летие / Г.Дубянский // Красная звезда. - 2014. - 29 нояб.

1222. Духовная святыня Слобожанщины : [Озерянская икона Божией Матери] // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 19 апр. (N 16). - С. 15.

1223. Живагин А. Господні дива в Орільському храмі. Десять років тому : [Оріл. Свято-Миколаївський храм] / А.Живагин // Голос Лозівщини. - 2014. - 18 квіт.

1224. Костин Я. Визит во имя мира : [в Харьков на празднование 215-летия Харьков. епархии прибыл

предстоятель Укр. православ. церкви митрополит Киев. и всея Украины Онуфрий] / Я.Костин // Харьк. известия. - 2014. - 7 окт. - С. 1, 6.

1225. Коцарев О. На перекрестке литературы, искусства и религии : [в Харькове в Свято-Дмитриевском храме состоялся фестиваль христиан. творчества "Обручка Катерины"] / О.Коцарев // День. - 2014. - 17 дек. - С. 11.

1226. Куряжский монастырь - ровесник города : [монастырь был основан в 1663 г. В 1930-е гг. в уцелевших зданиях разместились труд. колония им. А.М.Горького] // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 13 сент. - С. 15.

1227. Лілітко Г. Чвертьсторічний ювілей Свято-Смоленського храму : [м. Лозова] / Г.Лілітко // Голос Лозівщини. - 2014. - 8 серп.

1228. Лілітко Г. Хто буде храм Божий на землі, той буде собі храм на небі : [лозів. Свято-Смоленському храму - 25] / Г.Лілітко // Голос Лозівщини. - 2014. - 15 серп.

1229. На Рогани за сутки построили церковь : [воспитанники дет. театра "Тимур" воплотили идею возведения единовремен. храма для прекращения кровопролития и восстановления мира в Украине] // Веч. Харьков. - 2014. - 22 июля. - С. 1, 4.

1230. Павленко Е. Храм за один день, чтобы остановить войну : [в пос. Рогань по инициативе юных актеров театра "Тимур" за один день возвели храм Архистратига Михаила] / Е.Павленко // Вести. - 2014. - 21 июля. - С. 7.

1231. Паломницькі місця Харківщини: духовна мандрівка разом із "СК" : [Ізюм: Вознесенський храм. Піщанська ікона та святе джерело; Нижня Озерянка: місце знайдення покровительниці Слобожанщини; Водяне:

монастир і мироточива ікона; Харків: Благовіщинський собор і святі мощі] // Слобід. край. - 2014. - 4 січ. - С. 8.

1232. Песчанская чудотворная икона Божией Матери: обретение и история // Обрії Ізюмщини. - 2014. - 18 лип.

1233. Свиридова Т. История Двуречанского Свято-Успенского храма. Отец Астерий / Т.Свиридова // Дворіч. край. - 2014. - 19 лип.

1234. Синенко Г. Недільна школа - виховання духовності і поваги до християнських цінностей : [недільна школа при Свято Спасо-Преображенському храмі Нової Водолаги] / Г.Синенко // Вісті Водолажчини. - 2014. - 26 квіт.

1235. Ширококорядюк С. "Я буду делать все, чтобы Церковь летела на двух крыльях - евангелизации и благотворительности" : [беседа с новым римско-католич. епископом Харьковско-Запорож. диоцезии С.Ширококорядюком / записал Я.Тарасенко] // Время. - 2014. - 4 июня. - С. 7.

НАУКОВЕ ЖИТТЯ В КРАЇ. ОСВІТА.

Організація і розвиток науки

1236. Владимирова Н. Харьков - интеллектуальная столица Украины. Факты и цифры / Н.Владимирова // Вестн. торгово-пром. палаты. - 2014. - N 2. - С. 36-41.

Наукові установи і товариства

1237. Андриенко В. "У природы нет плохой погоды..." : [беседа с нач. Харьков. регион. центра по гидрометеорологии В.Андриенко / записала Н.Спасская] // Время. - 2014. - 21 марта. - С. 7.

1238. Власова И. ГП "Харьковстандартметрология" поможет сделать продукты питания безопасными : [ген. дир. предприятия В.Величко о системе управления безопасностью пищевых продуктов на основе принципов НАССР] / И.Власова // Комсом. правда в Украине. - 2014. - 18 февр. - С. 6.

1239. Киш С. Харьков - родина самых больших радиотелескопов в мире : [гигант. укр. радиотелескоп строят на территории обсерватории им. С.Брауде Радиоастроном. ин-та НАН Украины] / С.Киш // Веч. Харьков. - 2014. - 18 февр. - С. 2.

1240. Сделано в Харькове : [ученые харьков. НТК "Ин-т монокристаллов" создали уникал. препарат для обезболивания и обеззараживания ран в полевых условиях] // Харьк. известия. - 2014. - 4 дек. - С. 3.

1241. Харьков космический : [об Обществ. координац. ком. "Харьков ракетно-космический", возглавляет Г.М.Тупало] // Харьк. известия. - 2014. - 12 апр. - С. 15.

Освіта

Початкові і середні школи

1242. Безмінова І. Створення умов для всебічного розвитку талановитих та здібних учнів : [ст. нач. Богодухів. міськ. від. освіти] / І.Безмінова // Маяк. - 2014. - 20 трав.

1243. Безмінова І.Г. Напередодні нового навчального : [бесіда з нач. від. освіти Богодухів. райдержадмін. І.Г.Безміновою] // Маяк. - 2014. - 29 серп.

1244. Белинська Л. Малинівська гімназія атестована з відзнакою : [Чугуїв. р-н] / Л.Белинська // Красная звезда. - 2014. - 10 мая.

1245. Бервено О. Про підсумки року дитячої творчості : [ст. дир. Дворічан. ЦДЮТ] / О.Бервено // Дворіч. край. - 2014. - 15 берез.

1246. В лицее N 107 состоялись выборы президента : [активная жизнь учеб. заведения] // Веч. Харьков. - 2014. - 16 окт. - С. 1-3.

1247. Вона залишає часточку себе в кожному з нас : [про дир. Ватутін. ЗОШ С.П.Гаркуненко] // Вісті Водолажчини. - 2014. - 5 квіт.

1248. Голубнича О. Оголошено підсумки огляду-конкурсу шкіл у 2014 році : [за матеріалами розширен. засідання колегії район. від. освіти] / О.Голубнича // Вісті Зміївщини. - 2014. - 5 верес.

1249. Грутман О. "Ой, ти, дівчино, з горіха зерня..." : [про дир. Черемушнян. шк. О.І.Власенко, Валків. р-н] / О.Грутман // Сіл. новини. - 2014. - 11 лют.

1250. Гудзь І. З миру по нитці - тваринці обід: як на Балаклійщині гуртом рятували зоопарк : [Балаклійс. станція юних натуралістів залишилася без фінансування] / І.Гудзь // Слобід. край. - 2014. - 2 серп. - С. 5.

1251. Деменко О. Прежде всего город думает о детях : [беседа с дир. Департамента образования горсовета О.Деменко / записала В.Косенкова] // Харьк. известия. - 2014. - 31 мая. - С. 4.

1252. Евина Т. Знакомьтесь: лучшие учителя года : [итоги гор. конкурса "Учитель года"] / Т.Евина // Харьк. известия. - 2014. - 30 янв. - С. 6-7.

1253. Євтушенко В. Якість навчання і здоров'я дітей : [за матеріалами серп. конф. пед. працівників Валківщини] / В.Євтушенко // Сіл. новини. - 2014. - 9 верес.

1254. Іващенко Л. Про підсумки розвитку освіти району в 2013/2014 навчальному році та завдання на 2014/2015 навчальний рік : [ст. нач. від. освіти] / Л.Іващенко // Вісті Водолажчини. - 2014. - 30 серп.

1255. Касяненко Ю. Новий навчальний рік стартував : [за матеріалами пед. конф., Краснокут. р-н] / Ю.Касяненко // Промінь. - 2014. - 6 верес.

1256. Козинец А. Самые изобретательные школьники Украины учатся в Харькове : [харьков. школьники стали лучшими на Всеукр. турнире юных изобретателей и рационализаторов] / А.Козинец // Веч. Харьков. - 2014. - 25 нояб. - С. 6.

1257. Костіна О. Педагогічна конференція в місті [Первомайськ] / О.Костіна // Знамя труда. - 2014. - 30 авг.

1258. Костіна О. Педагогічна конференція у [Первомайському] районі / О.Костіна // Знамя труда. - 2014. - 3 сент.

1259. Криворучко Л. З новими силами до нових досягнень : [за матеріалами наук.-практ. пед. конф. працівників навч. закладів р-ну] / Л.Криворучко // Печеніз. край. - 2014. - 6 верес.

1260. Крижний С. Пріоритет у роботі - якість і результативність : [ст. нач. від. освіти РДА] / С.Крижний // Вісті Дергачівщини. - 2014. - 30 серп.

1261. Логвіна Т. Як зробити годинник з DVD-дисків, а картину з серветок, навчають у Центрі дитячої та юнацької творчості / Т.Логвіна // Вісті Зміївщини. - 2014. - 16 верес.

1262. Лукашова Л. Серпнева конференція освітян : [Великобурлуц. р-н] / Л.Лукашова // Рад. патріот. - 2014. - 6 верес.

1263. Малая Южная: зеленый семафор : [состоялось праздничное открытие движения поездов на Дет. желез. дороге "Малая Южная"] // Харьк. известия. - 2014. - 6 мая. - С. 4.

1264. Медяник О. Ти на землі - Учитель... : [ст. нач. від. освіти Краснокут. РДА] / О.Медяник // Промінь. - 2014. - 4 жовт.

1265. Мостова Г.М. Школа як острівець надії : [бесіда з нач. від. освіти Сахновщин. райдержадмін. Г.М.Мостовою / записала В.Вакуленко] // Колос. - 2014. - 12, 19 квіт.

1266. Оганесян Л. Серпневий форум педагогічних працівників району / Л.Оганесян // Дворіч. край. - 2014. - 6 верес.

1267. Остапенко О.П. Дергачівські ліцеїсти. Пора перевтілень : [бесіда з дир. Дергачів. ліцею N 2 О.П.Остапенком / записала Л.Тимарська] // Вісті Дергачівщини. - 2014. - 12 лип.

1268. Сиротенко М. Освітнянські проблеми вирішуємо разом : [ст. дир. Мельників. ЗОШ I-III ст. Валків. р-ну] / М.Сиротенко // Сіл. новини. - 2014. - 25 листоп.

1269. Спасская Н. Умная сказка - достойный подарок : [в Харьк. гор. дворце дет. и юнош. творчества состоялось празднич. новогод. шоу, спонсор фонд "Пересвет"] / Н.Спасская // Время. - 2014. - 14 янв. - С. 4.

1270. Судьба Дворца пионеров // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 6 сент. - С. 15.

1271. Теліженко Т. Впевнених кроків до вершин успіху! : [ст. методиста Нововодолаз. БДЮТ] / Т.Теліженко // Вісті Водолажчини. - 2014. - 30 серп.

1272. Турова А. "Заклади освіти якісно підготувалися до навчального року" : [бесіда з нач. від. освіти райдержадмін. А.Туровою / записала С.Касьянова] // Вісті Красноградщини. - 2014. - 29 серп.

1273 Успіхи та проблеми освітньої галузі : [за матеріалами конф. пед. працівників Сахновщ. р-ну] // Колос. - 2014. - 6 верес.

1274. Харьковская физико-математическая школа (лицей) N 27. - Х. : Издательский Дом ЖЗЛ : Харьковская книжная фабрика "Глобус", 2013. - 431 с. : ил. - (Современная ЖЗЛ Харькова, кн. 9).

1275. Шаповалова В. "Сьогодні робиться все, щоб учні сіли за парти в оновлених та комфортних школах" : [бесіда з нач. від. освіти райдержадмін. В.Шаповаловою / записав В.Остренок] // Вісті Зміївщини. - 2014. - 19 серп.

1276. Шостак Н. Харьковский школьник в Кейптауне победил на олимпиаде по математике : [ученики Харьков. физ.-мат. лицея: В.Калашников получил золото; Д.Смирнов и С.Дубовая - серебро и бронзу] / Н.Шостак // Комсом. правда в Украине. - 2014. - 17 июля. - С. 1.

Технікуми. Середні спеціальні учебні заклади

1277. Анничев А. Весь мир на кончике пуанта... : [выпускники и студенты отд-ния клас. танца Харьков. уч-ща культуры дали показат. класс-концерт на сцене Нац. театра оперы и балета им. Н.В.Лысенко] / А.Анничев // Время. - 2014. - 22 апр. - С. 7.

1278. Бондар Н. Вони були першими... : [Краснокут. проф. аграр. лицей святкує 30-ліття] / Н.Бондар // Промінь. - 2014. - 4 жовт.

1279. Бондар Н. 3 Днем народження, ліцею! : [Краснокут. проф. аграр. ліцей відсвяткував своє 30-річчя] / Н.Бондар // Промінь. - 2014. - 11 жовт.

1280. Керівник з великої літери : [про дир. Чугуїв. проф. аграр. ліцею О.Волика] // Красная звезда. - 2014. - 27 сент.

1281. Олєпір І. Лозівський профліцей: якість роботи підтверджена / І.Олєпір // Голос Лозівщини. - 2014. - 7 листоп.

1282. Синенко Г. Липковатівський аграрний коледж - база аграрної освіти і екологічного землеробства Харківщини / Г.Синенко // Вісті Водолажчини. - 2014. - 5 квіт.

1283. Сторінки історії аграрного ліцею : [Рокитнян. проф. аграр. ліцею виповнилося 70 років] // Вісті Водолажчини. - 2014. - 19 квіт.

1284. Чурилов В. Висота Василя Чурилова : [бесіда з дир. Лозів. уч-ща культури В.Чуриловим / записав А.Живагін] // Голос Лозівщини. - 2014. - 6 черв.

1285. "Я рідну мову в серденьку ношу..." : [в Харьков. уч-ще культури прошел лит. вечер] // Харьк. известия. - 2014. - 20 нояб. - С. 9.

Вища освіта

1286. Адамович Т. Порядок в танковых войсках! : [ф-т военной подготовки им. Верхов. Рады Украины НТУ "ХПИ" отметил 70-лет. юбилей] / Т.Адамович // Харьк. известия. - 2014. - 16 сент. - С. 3.

1287. Адамович Т. Сокровищница науки : [состоялось торжеств. открытие нового корпуса Науч. б-ки ХНТУ "ХПИ"] / Т.Адамович // Харьк. известия. - 2014. - 30 сент. - С. 3.

1288. Адамович Т. Для будущих стоматологов : [в Харьк. нац. мед. ун-те для студентов-старшекурс. стоматолог. ф-та прошел конкурс проф. мастерства "Сяйво посмішки. Творчі майстерні"] / Т.Адамович // Харьк. известия. - 2014. - 25 дек. - С. 4.

1289. Александрова А. Юридическому университету - 210 лет / А.Александрова // Харьк. известия. - 2014. - 22 нояб. - С. 3.

1290. Асар'я та її значення : [12 берез. 2012 р. створено Асоціацію випускників Нац. ун-ту "Юрид. акад. ім. Я.Мудрого"] // Вісн. Асоціації випускників Нац. ун-ту "Юрид. акад. ім. Я.Мудрого". - 2014. - N 1. - С. 14-19.

1291. Борис И. Творчество актера - великое таинство : [беседа с деканом театр. ф-та Харьк. гос. акад. культуры И.Борисом / записала Е.Седунова] // Харьк. известия. - 2014. - 24 мая. - С. 11.

1292. Вы хотите иметь престижную, современную профессию? Вы хотите быть уверенным в завтрашнем дне? Вы хотите помогать окружающим вас людям? Если ответы на эти вопросы "да", то ваш выбор - Национальный фармацевтический университет // Время. - 2014. - 18 февр. - С. 4.

1293. Галич И. Ценные разработки украинских ученых в области химии и химических технологий выдвинуты на Госпремию : [ученые НТУ "ХПИ"] / И.Галич // Веч. Харьков. - 2014. - 4 сент. - С. 4.

1294. Генкин А. Высшая школа Светланы Дрогозов : [С.Дрогозов - проф. НФаУ] / А.Генкин // Время. - 2014. - 21 янв. - С. 7.

1295. Генкин А. Всегда - в числе первых : [Харьков. нац. автодорож. ун-т] / А.Генкин // Время. - 2014. - 27 марта. - С. 4.

1296. Гордиенко В. В Харьковском торгово-экономическом институте КИТЭУ ребят увлекают в науку и занимают народными гуляньями : [вуз образован в 2005 г.] / В.Гордиенко // Комсом. правда в Украине. - 2014. - 7-13 марта(N 51). - С. 9.

1297. Ефанова М. Харьковский университет тепло встретил своих питомцев : [в ХНУ им. В.Н.Каразина в седьмой раз прошел День выпускника] / М.Ефанова // Веч. Харьков. - 2014. - 24 апр. - С. 4.

1298. Ефанова М. ХНУ им. В.Н.Каразина вошел в TOP-500 университетов мира / М.Ефанова // Веч. Харьков. - 2014. - 20 сент. - С. 4.

1299. Зеленина Е. Упражнение ума - развлечение для настоящих харьковчан : [в ХНУ им. В.Каразина открывается науч.-демонстрац. образоват. "ЛандауЦентр"] / Е.Зеленина // Время. - 2014. - 3 янв. - С. 7.

1300. Зеленина Е. Сергей Квит привез в Харьков новости. Плохие и хорошие : [по приглашению Совета ректоров нашего региона Харьков посетил министр образования Украины С.Квит] / Е.Зеленина // Время. - 2014. - 15 апр. - С. 3.

1301. Зима Н. В "ЛандауЦентре" предлагают сыграть на глюкофоне : [о "ЛандауЦентре" при ХНУ им. В.Н.Каразина] / Н.Зима // Веч. Харьков. - 2014. - 15 февр. - С. 4.

1302. Зима Н. Национальный университет внутренних дел открыл двери для гостей : [в ун-те прошел День открытых дверей] / Н.Зима // Веч. Харьков. - 2014. - 18 февр. - С. 6.

1303. Инюточкин А.А. 40 лет в вихре фестивалей : [беседа с зав. каф. кукольников Харьков. акад. искусств А.Инюточкиным] // Харьк. известия. - 2014. - 17 июня. - С. 7.

1304. Казакова Т. Я верю в Святую Татьяну... : [состоялась встреча Совета ректоров со студенч. активом города] / Т.Казакова // Харьк. известия. - 2014. - 28 янв. - С. 6.

1305. Казакова Т. Татьянин день Татьяны Веркиной : [о ректоре Харьк. нац. ун-та искусств им. И.Котляревского] / Т.Казакова // Харьк. известия. - 2014. - 25 янв. - С. 6.

1306. Киш С. В Харькове начал работать живой музей : [в Харьков. нац. ун-те им. В.Н.Каразина открыт "ЛандауЦентр" - интерактив. выставоч. площадка, на которой демонстрируются различ. науч. законы и явления] / С.Киш // Веч. Харьков. - 2014. - 9 янв. - С. 2.

1307. Киш С. Осенью в Харькове появится самый крупный в СНГ вузовский музей археологии : [в ХНУ им. В.Каразина откроется новое помещение Музея археологии и этнографии Слобод. Украины] / С.Киш // Веч. Харьков. - 2014. - 4 февр. - С. 2-4.

1308. Киш С. В "ЛандауЦентре" приглашают полевитировать : [на интерактив. выставоч. площадке "ЛандауЦентр" (ХНУ им. В.Каразина) покажут роботов, лазер. технику и продемонстрируют левитацию] / С.Киш // Веч. Харьков. - 2014. - 8 нояб. - С. 4.

1309. Коваленко Ю. Муми Трелль и все-все-все! : [в нынеш. театр. сезоне активизировал показы учеб. театр каф. мастерства актера и режиссуры театра анимации Харьков. нац. ун-та искусств им. И.П.Котляревского] / Ю.Коваленко // Харьк. известия. - 2014. - 29 нояб. - С. 9.

1310. Ковальская Е. В "ЛандауЦентре" научат завязывать шнурки плоскогубцами : [науч.-демонстрац. образоват. центр при ХНУ им. В.Н.Каразина открыл новый сезон] / Е.Ковальская, Н.Зима // Веч. Харьков. - 2014. - 13 сент. - С. 21.

1311. Кравец В.И. Его судьбу изменил Рембрант : [беседа с проф. Харьк. нац. ун-та строительства и архитектуры, худож. театра В.И.Кравцом / записала Н.Спасская] // Время. - 2014. - 10 янв. - С. 8.

1312. Лысенко Т. Ученых НТУ "ХПИ" выдвинули на Государственную премию : [разработаны науч. основы создания новейших катализаторов и разнообраз. гетерогенно-каталит. процессов, используемых в азот. пром-ти, топливно-энергет. комплексе и пр.] / Т.Лысенко // Комсом. правда в Украине. - 2014. - 10 сент. - С. 7.

1313. Национальный фармацевтический университет // Веч. Харьков. - 2014. - 6 февр. - С. 6.

1314. Национальный фармацевтический университет // Веч. Харьков. - 2014. - 9 окт. - С. 2.

1315. Павло Григорович Кравчун : (до 70-річчя з дня народж.) : [вчений, кардіолог, зав. каф., д-р мед. наук, проф., засл. діяч науки і техніки України, акад. АН вищої освіти України] // Медицина сьогодні і завтра. - 2014. - N 2-3. - С. 198-199.

1316. Педуниверситету - 210 лет! : [в Харьков. нац. ун-те им. Г.Сковороды прошли торжества, посвящ. 210-летию со дня основания вуза] // Харьк. известия. - 2014. - 4 дек. - С. 3.

1317. Провідні вчені Харківського національного економічного університету. - Х. : ІНЖЕК, 2012. - 245 с. : іл.

1318. Розова Е. Николай Слипченко : Мы активно пропагандируем наши научные достижения : [в Харьков. нац. ун-те радиоэлектроники стартовал 18-й Междунар. форум "Радиоэлектроника и молодежь в XXI веке"] / Е.Розова // Харьк. известия. - 2014. - 15 апр. - С. 3.

1319. Рубан Н. Свидание с вечностью : [НИИ астрономии при ХНУ им. В.Н.Каразина] / Н.Рубан // Харьк. известия. - 2014. - 31 мая. - С. 3.

1320. С юбилеем, академия! : [Харьков. гос. акад. физ. культуры отметила 35-й День рождения] // Харьк. известия. - 2014. - 6 мая. - С. 5.

1321. Симоненко А. Каразинский - лучший! : [ХНУ им. В.Н.Каразина вошел в 500 лучших ун-тов мира] / А.Симоненко // Харьк. известия. - 2014. - 20 сент. - С. 5.

1322. Соколинская А. Харьковские астрономы внесли вклад в миссию "Розетта" : информация, полученная возле астероидов Штейнс и Лютеция, подтвердила результаты наземных наблюдений укр. ученых : [ученые Харьков. НИИ астрономии - И.Слюсарев, И.Бельская, В.Шевченко, Ю.Круглый] / А.Соколинская // День. - 2014. - 20 нояб. - С. 8.

1323. Становлення і розвиток кафедри оперативної хірургії та топографічної анатомії Харківського національного медичного університету : (до 130-річчя від дня заснування) : [заснована у 1884 р. Засновник і перший кер. О.І.Дудукалов] / В.Лісовий та ін. // Експеримент. та клініч. медицина. - 2014. - № 2. - С. 7-14.

1324. Стахова Е. Пять харьковских университетов в числе лучших вузов СНГ / Е.Стахова // Время. - 2014. - 15 апр. - С. 3.

1325. Стратегия гуманизма (из опыта работы научно-учебного комплекса НТУ "ХПИ" - ХГУ "НУА") / под общ. ред. В.И.Астаховой, Л.Л.Товажнянского ; Нар. укр. акад. - Х. : НУА, 2004. - 211 с.

1326. Тарасенко Я. ХНАДУ открывает широкие перспективы / Я.Тарасенко // Время. - 2014. - 8 апр. - С. 4.

1327. Тарасенко Я. Молодое поколение - молодые ученые : ["День отличника" прошел в ХНАДУ] / Я.Тарасенко // Время. - 2014. - 11 июня. - С. 4.

1328. Товажнянський Л. Єднання освіти, науки та виробництва : [ст. ректора НТУ "ХПІ" про історію та сьогодення закладу] / Л.Товажнянський // Віче. - 2014. - N 12. - С. 6-7.

1329. Universities, academies & colleges of the Kharkov region = Вищі навчальні заклади Харківщини = Высшие учебные заведения Харьковщины. - Х. : Золоті сторінки, [200-]. - 139 с. : іл.

1330. Харківський державний зооветеринарній академії - 160 років / М-во аграрн. політики та продовольства України, Харків. держ. зооветеринар. акад. - Х. : Золоті сторінки, 2011. - 273 с. : іл.

1331. Хомайко Ю. Экономист - двигатель прогресса : [проф. ХНУ им. В.Н.Каразина, акад. В.П.Бабич отмечает 80-летие] / Ю.Хомайко // Харьк. известия. - 2014. - 30 авг. - С. 4.

1332. Чепалов А. В нас стреляют - мы ликуем... : [в учеб. театре Харьк. акад. культуры сыграна комедия Н.Эрдмана "Самоубийцы"] / А.Чепалов // Время. - 2014. - 28 февр. - С. 8.

1333 Черевко А. "Основа любого университета - это наука" : [ст. ректора Харьков. гос. ун-та питания и торговли] / А.Черевко // Комсом. правда в Украине. - 2014. - 16-23 окт. - С. 9.

1334. Шейко В. Наш ВУЗ встречает юбилей с оптимизмом : [беседа с ректором Харьков. гос. акад. культуры В.Шейко / записала Е.Седунова] // Харьк. известия. - 2014. - 30 окт. - С. 7.

1335. Ярмач О.В. Социальный портрет абитуриента : по результатам исследования студентов Национального

аэрокосмического университета им. Жуковского "ХАИ" / О.Ярмак, В.Копылов, Л.Лобанова // Гуманітар. часопис. - 2014. - N 2. - С. 101-106.

КУЛЬТУРНО-ОСВІТНЯ РОБОТА. КУЛЬТОСВІТНІ ЗАКЛАДИ

Загальні питання культурного життя

1336. Волошко А.М. Свято тих, хто зберігає, розвиває і відтворює безцінні духовні скарби нашого народу : [бесіда з зав. сектором культури Богодухів. РДА А.М.Волошко] // Маяк. - 2014. - 7 листоп.

1337. Вінніченко Н. Ті, що несуть радість людям : [працівники культури Краснокутщини відсвяткували своє проф. свято] / Н.Вінніченко // Промінь. - 2014. - 15 листоп.

1338. Гуріна В. Гордість культури : [культура Дергачівщини підбила підсумки в роботі за 2013 р.] / В.Гуріна // Вісті Дергачівщини. - 2014. - 5 лип.

1339. Захарчук Т. Робота закладів культури - не тільки концерти : [бесіда з нач. від. культури та туризму Близнюк. РДА Т.Захарчук / записала А.Токар] // Нове життя. - 2014. - 8 листоп.

1340. Кендзера А. Миротворча місія "Народної філармонії" : [мистец. проект з однойменною назвою пройшов у Харкові та прикордон. військ. частинах Харків. обл.] / А.Кендзера // Слово Просвіти. - 2014. - 5-11 черв. (N 22). - С. 14.

1341. Культурне життя Богодухівщини // Маяк. - 2014. - 10 жовт.

1342. Ляліна З. Справжнє свято емоцій : [у Харкові закінчилися IV Дельфійські ігри Слобожанщини "Надія.

Молодість. Талант"] / З.Ляліна // Харьк. известия. - 2014. - 1 мая. - С. 9.

1343. Рукавіцина Г. У Лозовій парад ... вишиванок : [бесіда з нач. від. культури міськвиконкому Г.Рукавіциною / записала Г.Лілітко] // Голос Лозівщини. - 2014. - 29 серп.

1344. Терещенко К. Дмитро Кузнєцов: "Слобожанська Масляна може і не переїхати" : [про масштаб. культур. заходи Харківщини та оновлення культур. закладів області в ході "прямой лінії" розповів дир. Департаменту культури і туризму Д.Кузнєцов] / К.Терещенко // Слобід. край. - 2014. - 16 січ. - С. 4.

Культурно-освітні заклади

1345. Адамович Т. Надежда Слобожанщины : [в галереє "Искусство Слобожанщины" юные художники Харьковщины представили итоговую выставку, посвящ. 200-летию со дня рожд. Т.Г.Шевченко] / Т.Адамович // Харьк. известия. - 2014. - 3 июня. - С. 5.

1346. Ажурный язык древности : [в Центре культуры и искусства открылась всеукр. выставка вытынанок] // Харьк. известия. - 2014. - 25 окт. - С. 11.

1347. Александрова А. Праздник, который не отнять : [самые массовые торжества по празднованию Дня Победы прошли в ЦПКО им. М.Горького] / А.Александрова // Харьк. известия. - 2014. - 13 мая. - С. 2.

1348. Викторова Н. Будем - жить! : [в Центре культуры и искусства открывается выставка будян. фарфора - "Будянский петушок". В ст. - история будян. фарфора и его основателя М.С.Кузнєцова] / Н.Викторова // Харьк. известия. - 2014. - 14 авг. - С. 7.

1349. Выставка ексклюзивной посуды : [в Обл. центре культуры и искусства проходит выставка уникал. коллекции будян. фаянса] // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 16 авг. (N 33). - С. 8.

1350. Голубнича О. Оркестр "Реприза" отримав звання народного : [звання "Кращий культур. заклад області" отримав Комсомольський Палац культури, перемігши в обл. етапі Всеукр. огляду-конкурсу серед клуб. закладів] / О.Голубнича // Вісті Зміївщини. - 2014. - 7 листоп.

1351. Ефанова М. В Будах сохранилась уникальная посуда : [в организац.-метод. Центре культуры и искусства открылась выставка фаянса "Будянский петушок"] / М.Ефанова // Веч. Харьков. - 2014. - 16 авг. - С. 20.

1352. Ефанова М. Какими куклами интересуются мужчины : [в Харьков. обл. организац.-метод. центре культуры и искусства проходит выставка "Ее величество кукла"] / М.Ефанова // Веч. Харьков. - 2014. - 22 нояб. - С. 21.

1353. Ефанова М. В Нескучном можно оценить энергетику счастья : [в галерее "Искусство Слобожанщины" открылась выставка, посвящ. 130-летию со дня рожд. З.Серебряковой] / М.Ефанова // Веч. Харьков. - 2014. - 6 дек. - С. 21.

1354. Инина А. Памяти Серебряковой : [в галерее "Мистецтво Слобожанщини" открыта выставка, посвящ. 130-летию со дня рожд. З.Серебряковой] / А.Инина // Харьк. известия. - 2014. - 27 нояб. - С. 7.

1355. Клименко В. 30 років на сцені! : [про худож. кер. КУ "Чугуїв. РБК" О.Данилюка] / В.Клименко // Красная звезда. - 2014. - 8 нояб.

1356. Козинец А. В "Боммере" покажут "Евромайдан. Черновой монтаж" : [Междунар. фестиваль док. фильмов о

правах человека Docudays UA стартует в Харькове] / А.Козинец // Веч. Харьков. - 2014. - 6 нояб. - С. 6.

1357. Кузьменко Т. "Естафета культуры-2014" : [пройшов огляд-конкурс клуб. закладів р-ну] / Т.Кузьменко, В.Гуріна // Вісті Дергачівщини. - 2014. - 24 трав.

1358. Куличенко И. Гуляй, Масленица! : [праздник прошел в ЦПКиО им. Горького] / И.Куличенко // Харьк. известия. - 2014. - 4 марта. - С. 5.

1359. Летюк С. Экватор лета: сальса под поливалку : [в парке им. М.Горького прошел веселый праздник, посвящ. середине лета] / О.Летюк // Харьк. известия. - 2014. - 15 июля. - С. 1, 6.

1360. Летюк С. В полночь на Ивана Купала : [в ЦПКиО им. М.Горького харьковчане отметили праздник Ивана Купала по нар. обычаям] / С.Летюк // Харьк. известия. - 2014. - 8 июля. - С. 7.

1361. Логвіна Т. Районний Будинок культури: місце, де запалюють зірки / Т.Логвіна // Вісті Зміївщини. - 2014. - 7 жовт.

1362. Можейко І. "Нескучний пленер" як мета і засіб : [у галереї "Мистецтво Слобожанщини" відкрилася виставка "Нескучний пленер-2014" - наймасштаб. проект галереї за кількістю учасників] / І.Можейко // Слобід. край. - 2014. - 4 груд. - С. 5.

1363. Морозова А. В Харькове открылась школа генерального Деда Мороза Слобожанщины : [в Харьков. обл. организац.-метод. центре культуры и искусства проводятся новогод. мероприятия для детей] / А.Морозова // Веч. Харьков. - 2014. - 27 дек. - С. 21.

1364. Пирлик І. Слов'янськ до АТО очима харківських митців : [в галереї "Мистецтво Слобожанщини"

проходить виставка світлин мирного Слов'янська] / І.Пирлик // Слобід. край. - 2014. - 2 верес. - С. 5.

1365. Пирлик І. Директор на всі руки : [про дир. Печеніз. район. БК В.Лапко] / І.Пирлик // Слобід. край. - 2014. - 11 листоп. - С. 4.

1366. Тарасенко Я. Парк майского периода : [Центр. парк культуры и отдыха им. М.Горького] / Я.Тарасенко, Н.Спасская, С.Чепижный // Время. - 2014. - 30 апр. - С. 8.

1367. Хижная М. Художник искал костюмы для спектакля в горных селах : [в галерее "Искусство Слобожанщины" открылась выставка, которая позволяет узнать, как происходит процесс рождения спектакля] / М.Хижная // Веч. Харьков. - 2014. - 22 февр. - С. 21.

1368. Хижная М. Харьковские писанки - интеллектуальные : [в Обл. организац.-метод. центре культуры и искусства открылась выставка писанок] / М.Хижная // Веч. Харьков. - 2014. - 19 апр. - С. 20.

1369. Хижная М. Под Харьковом откроется город ремесел : [в галерее "Костюринский переулок" стартовал арт-фестиваль "Дух ремесел"] / М.Хижная // Веч. Харьков. - 2014. - 16 авг. - С. 21.

Бібліотечна справа

1370. Адамович Т. Легко ли быть изобретателем : [в ХГНБ им. В.Короленко состоялась науч.-практич. конф. "Пробл. изобретат. и рационализатор. деятельности в Харьков. обл."] / Т.Адамович // Харьк. известия. - 2014. - 25 сент. - С. 4.

1371. Адамович Т. Шел по городу трамвайчик : [по улицам Харькова проехал "читающий трамвай" - инициатор

Харьков. обл. б-ка для детей] / Т.Адамович // Харьк. известия. - 2014. - 4 окт. - С. 5.

1372. Александрова А. В метро за книгой : [20 нояб. в холле ст. метро "Пушкинская" открылась мобил. б-ка] / А.Александрова // Харьк. известия. - 2014. - 22 нояб. - С. 2.

1373. Бондаренко С. Читання в Ізюмі: 86 років тому : [розвиток бібл. справи] / С.Бондаренко // Обрії Ізюмщини. - 2014. - 26 верес.

1374. Бібліотека - територія єдності : [Зміїв. ЦБС] // Вісті Зміївщини. - 2014. - 30 верес.

1375. Визначено кращу бібліотеку-2014 : [ХДНБ ім. Короленка - за віртуал. наук.-просвіт. проект "Слобожан. уклін Кобзареві: до 200-річчя з дня народж. Т.Шевченка"; Харків. обл. б-ка для юнацтва - за проект "Обираємо професію крок за кроком"] // Слово Просвіти. - 2014. - 23-29 жовт. (N 42). - С. 8.

1376. Вони зберігають культурну та історичну спадщину : 90-річ. ювілей відсвяткувала Юрченківська б-ка // Красная звезда. - 2014. - 8 нояб.

1377. Горбачевич К. Все починається з сім'ї : [згідно з планом роботи ЦБС та за ініціативи район. б-ки був проведений щоріч. огляд-конкурс діяльності сіл. б-к] / К.Горбачевич // Голос Лозівщини. - 2014. - 30 трав.

1378. Ефанова М. Европейские фонды покупают изобретения харьковчан для раненых в зоне АТО : [в б-ке им. В.Г.Короленко собрались харьков. изобретатели, чтобы поделиться своим опытом продвижения инноваций в массы] / М.Ефанова // Веч. Харьков. - 2014. - 25 сент. - С. 2.

1379. Зеленская Д. Последние мазанки Харькова : [в обл. б-ке для детей в рамках проекта "Вернисаж в фойе" состоялось открытие новой выставки - "Последние мазанки

Харькова : ностальгия за настоящим"] / Д.Зеленская // Харьк. известия. - 2014. - 10 апр. - С. 4.

1380. Кадомская Е. Читающих в метро харьковчан станет больше : [в вестибюле станции метро "Пушкинская" появилась первая в городе мобил. б-ка] / Е.Кадомская // Веч. Харьков. - 2014. - 22 нояб. - С. 5.

1381. Китченко Є. Тільки пам'ять не сивіє... : [у Краснокут. центр. район. б-ці відбувся День інформації на тему "Герої Краснокутщини"] / Є.Китченко // Промінь. - 2014. - 13 верес.

1382. Киш С. Инициаторы памятника жертвам Первой мировой боятся вандалов : [в столет. годовщину начала Первой мир. войны харьков. ученые собрались в б-ке им. В.Г.Короленко и оценили масштабы тех событий] / С.Киш // Веч. Харьков. - 2014. - 2 окт. - С. 6.

1383. Ключко О. Будні сільської бібліотеки : [про роботу б-ки с-ща Балки] / О.Ключко // Вісті Красноградщини. - 2014. - 14 берез.

1384. Коваленко Ю. Календарь любви : [концерт вокал. музыки прошел в муз.-театр. б-ке им. К.Станиславского] / Ю.Коваленко // Харьк. известия. - 2014. - 6 марта. - С. 4.

1385. Козловська К.О. Бібліотекар - слово сонячне і горде, порадник наш і друг : [бесіда з дир. Богодухів. ЦБС К.О.Козловською / записала Я.Федорченко] // Маяк. - 2014. - 30 верес.

1386. Кочетокская библиотека N 1 ЧРЦБС отметила 60-летие // Красная звезда. - 2014. - 5 июля.

1387. Остапенко С. Память о Великих поэтах во все времена : [в Малоданилов. б-ке-филиале N 8 состоялась творч. встреча, посвящ. жизни и творчеству знаменит. поэтов] / С.Остапенко // Вісті Дергачівщини. - 2014. - 1 листоп.

1388. Про відзначення державними нагородами України з нагоди Всеукраїнського дня працівників культури та майстрів народного мистецтва : указ Президента України, N 856 від 7 листоп. 2014 р. : [присвоїти почес. звання "Засл. працівник культури України" Трохименко Г.В. - дир. ОКЗ "Харків. обл. б-ка для дітей"] // Бібл. планета. - 2014. - N 4. - С. 41.

1389. Ракитянская В.Д. Читатели дарят уникальные артефакты библиотеке им. Короленко : [на вопросы читателей газеты отвечает дир. б-ки В.Д.Ракитянская / подготовила И.Стрельник] // Веч. Харьков. - 2014. - 28 окт. - С. 4.

1390. Стрельник И. Библиотека им. Короленко обогащает культурную жизнь харьковчан : [героем публикации под рубрикой "Признание народа" стала одна из старейших и знаменитейших "харьковчанок" - б-ка им. Короленко, отмеченная в этом году почет. званием "Б-ка года 2014"] / И.Стрельник // Веч. Харьков. - 2014. - 11 дек. - С. 6.

1391. Терьохін В. Канікули з книжкою : район. б-ки влаштували свято маленьким читачам : [район. б-ки Харківщини активно відзначили Міжнар. день дит. книги] / В.Терьохін // Слобід. край. - 2014. - 4 квіт. - С. 6.

Планетарій

1392. Железняк Г. "Затмения не могут служить плохим предвестником" : [гость "Прямой телефон. линии" - дир. планетария Г.Железняк / подготовила и провела И.Стрельник] // Веч. Харьков. - 2014. - 16 дек. - С. 4.

1393. Звездный дом в переулке Кравцова : [Харьков. планетарий] // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 12 июля. - С. 15.

1394. Шостак Н. Космические музеи Харькова: в Планетарии - противперегруз. костюм, а в Куриловке - кресло летчика-космонавта / Н.Шостак // Комсом. правда в Украине. - 2014. - 10 апр. - С. 8.

Музейна справа

1395. Адаменко О. "Ночь музеев" со старыми ботинками / О.Адаменко // Вести. - 2014. - 16 мая. - С. 7.

1396. Гроссу Е. Людмила Гурченко. Предъюбилейное свидание : [в Харьков. музее знаменитых харьковчан им. К.Шульженко открыта новая экспозиция, посвящ. Л.Гурченко: беседа с дир. музея Е.Гроссу] // Харьк. известия. - 2014. - 20 нояб. - С. 5.

1397. Ефанова М. В Ночь музеев у харьковчан отберут старые ботинки : [17 мая в Харькове стартует Ночь музеев] / М.Ефанова // Веч. Харьков. - 2014. - 15 мая. - С. 6.

1398. Ефанова М. Проблема увеличения бюста была актуальна и сто лет назад : [энтузиастам харьк. музея рекламы удалось собрать массу интерес. информации] / М.Ефанова // Веч. Харьков. - 2014. - 24 мая. - С. 20.

1399. Зеленская Д. Крылатая музыка : [обществен. галерея-музей "Обереги музыкальной Харьковщины"] / Д.Зеленская // ПроART. - 2014. - Вып. 7.

1400. Зозуля И. Гордость нового музея - клавиша Чайковского : [в ДК Харьков. ун-та воздуш. сил открылась околумуз. галерея. Основатель - музыковед Ю.Щербина] / И.Зозуля // Комсом. правда в Украине. - 2014. - 3 сент. - С. 7.

1401. Как это было: послевоенный быт харьковчан : [в ист. музее открыта выставка "Харьковщина. Восстановление - перестройка 1943-1991 гг."] // Харьк. известия. - 2014. - 24 апр. - С. 7.

1402. Киш С. Для экспозиции о послевоенном городе харьковчане несли стулья и буфеты : [в Харьк. ист. музее проходит выставка "Харьковщина от восстановления к перестройке (1943-1991 гг.)"] / С.Киш // Веч. Харьков. - 2014. - 24 апр. - С. 3.

1403. Киш С. Исторический музей надеется получить имя Николая Сумцова / С.Киш // Веч. Харьков. - 2014. - 1 нояб. - С. 5.

1404. Литвиненко К. Улицами старого Харькова : [в Ист. музее открыта экспозиция-выставка "Улицами старого Харькова"] / К.Литвиненко // Время. - 2014. - 26 февр. - С. 7.

1405. Лялина З. Поношенные башмаки, "Живой космос", "Сны с Тарасом" : [17 мая в Харькове пройдет акция "Ночь музеев", в которой примут участие 12 арт-площадок, музеев, галерей города] / З.Лялина // Харьк. известия. - 2014. - 17 мая.

1406. Макарова М. Хранителі робочого життя : як отримати підтвердження вашого труд. стажу : [про Держ. архів Харків. обл. розповідає заступ. нач. від. М.Макарова / підготувала Т.Лісна] // Слобід. край. - 2014. - 8 листоп. - С. 11.

1407. Можейко І. Занурення в історію : унікал. захід для людей з обмеженими можливостями пройшов у Верхньому Салтові : [Верхньосалтів. археолог. музей (Вовчан. р-н) провів театралізовану екскурсію по музею] / І.Можейко // Слобід. край. - 2014. - 3 трав. - С. 4.

1408. Музейное дело на Харьковщине : [музейное дело Первой столицы имеет более полуторавековую историю. Харьков. гос. ист. музей] // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 16 авг. (N 33). - С. 15.

1409. Рибак Л. Архів - наша історія і наше життя в документах : [бесіда з нач. архів. від. Л.Рибак / записала Т.Белявцева] // Вісті Зміївщини. - 2014. - 4 січ.

1410. Рожков В. Майский жар Ночи музеев / В.Рожков // Харьк. известия. - 2014. - 20 мая. - С. 4.

1411. Рубан Н. В гостях у сказки : [историк и коллекционер В.Лейко посвятил серию своих выставок сказкам. Стенды выставки увешены кадрами из фильмов и иллюстрациями к сказкам] / Н.Рубан // Харьк. известия. - 2014. - 6 янв. - С. 4.

1412. Сергеева В. С любовью к музыке : [в Харькове открылась обществ. галерея "Обереги музыкальной Харьковщины". В музее собраны лич. вещи выдающихся музыкантов, которые как-либо связаны с нашим городом] / В.Сергеева // Харьк. известия. - 2014. - 2 сент. - С. 7.

1413. Симоненко А. Июль. Макушка лета: харьковский вариант : [сотрудники харьков. гор. Музея знаменитых харьковчан им. К.И.Шульженко провели заседание Клуба семейного досуга] / А.Симоненко // Харьк. известия. - 2014. - 19 июля. - С. 11.

1414. Симоненко А. Говорит Харьков! : [в Музее выдающихся харьковчан им. К.Шульженко состоялась встреча корифеев укр. теле- и радиожурналистики] / А.Симоненко // Харьк. известия. - 2014. - 27 нояб. - С. 9.

1415. Спасская Н. От шоколада до вкуса к жизни - один шаг : [передвиж. Музей шоколада] / Н.Спасская // Время. - 2014. - 26 февр. - С. 7.

1416. Фурман Л. Свідок ваших трудових звитяг : [бесіда з дир. КУ "Лозів. район. труд. архів" район. ради Л.Фурман / записав А.Живагін] // Голос Лозівщини. - 2014. - 23 груд.

1417. Хижная М. Созданию музея музыки много лет мешали чиновники и чрезвычайные обстоятельства : [в Харькове открылась обществ. галерея "Обереги музыкальной Харьковщины"] / М.Хижная // Веч. Харьков. - 2014. - 6 сент. - С. 20.

1418. Чепалов А. Музыкальные обереги : [харьков. музыковед Ю.Щербинин собирает раритеты знаменитостей, чья жизнь связана с Харьковом. Экспозиция "Обереги музичної Харківщини" - будущая основа музея муз. культуры Первой столицы] / А.Чепалов // День. - 2014. - 9 окт. - С. 11.

1419. Шостакович Н. Ночь музеев в Харькове: искусство из ботинок, розыгрыш картин и арт-квест / Н.Шостакович // Комсом. правда в Украине. - 2014. - 15 мая. - С. 10.

Засоби масової інформації

1420. Василець Т. Шкільна FM-перерва : лозів. учні захопили радіо : [лозів. FM-радіо "Терра" запускає новий проект - шкільний] / Т.Василець // Слобід. край. - 2014. - 18 груд. - С. 4.

1421. Вітасмо лауреатів! : [серед інших: лауреат премії ім. Д.Нитченка - В.Науменко, голов. ред. журн. "Березіль"] // Слово Просвіти. - 2014. - 6-12 берез. (N 9).

1422. Гривинский Р. За жизненную позицию : в Киеве наградили лауреатов Премии им. Д.Нитченко : [среди награжденных В.Науменко, укр. поэт и гл. ред. лит.-худож. журн. "Березіль"] / Р.Гривинский // День. - 2014. - 20-21 июня. - С. 23.

1423. Ефанова М. В "Вечернем Харькове" работали мужественные герои Великой Отечественной Войны : [о сотрудниках газеты - ветеранах ВОВ] / М.Ефанова // Веч. Харьков. - 2014. - 21 июня. - С. 4-5.

1424. З історії Валківського дворянства : [відбулася презентація кн. М.Железняка "Валківське дворянство"] // Сіл. новини. - 2014. - 29 квіт.

1425. Зеленская Д. Радио Кочетка слушают даже в Латвии и Калифорнии : [в пгт Кочеток Чугуев. р-на работает интернет-радио "Радио-46"] / Д.Зеленская // Веч. Харьков. - 2014. - 8 мая. - С. 20.

1426. Зеленская Д. Голубые ели в Харькове появились благодаря Каразину : [о кн. потомка Каразиных Л.Дешко "Основа. Каразини"] / Д.Зеленская // Веч. Харьков. - 2014. - 24 июня. - С. 6.

1427. И вновь он растревожил старину... : [о новой кн. "Не весь Харьков" извест. историка В.Берлина] // Харьк. известия. - 2014. - 26 июля. - С. 6.

1428. Кеворкян К. Ползучий майдан, или Накануне нашествия - навстречу съезду "евромайданов" в Харькове : [мнение писателя, тележурналиста, депутата горсовета] / К.Кеворкян // Харьк. известия. - 2014. - 11 янв. - С. 3.

1429. Кеворкян К. После нашествия: итоги и рекомендации : [мнение журналиста] / К.Кеворкян // Харьк. известия. - 2014. - 25 янв. - С. 4.

1430. Ковальская Е. Энтузиасты подарили уникальной книге о Шевченко вторую жизнь : [благодаря усилиям команды харьков. поклонников творчества Т.Г.Шевченко увидело свет первое репринт. издание антиквар. бестселлера М.Чалого "Жизнь и произведения Тараса Шевченко", изданного в 1882 г.] / Е.Ковальская // Веч. Харьков. - 2014. - 4 окт. - С. 21.

1431. Логачева Т. Я по национальности - харьковчанка : [размышления харьков. журналистки] / Т.Логачева // Время. - 2014. - 13 марта. - С. 4.

1432. Лялина З. Чтобы помнили... : [состоялась презентация книги воспоминаний о нар. арт. Украины, почет. гражданине города А.С.Барсегяне] / З.Лялина // Харьк. известия. - 2014. - 11 янв. - С. 10.

1433. Мнішек І. Листопад ювілейний. День народження українського радіо : [16 листоп. 1924 р. в ефірі вперше пролунало: "Всім, всім, всім! Працює перша в Україні радіотелефон. станція!"] / І.Мнішек // Слобід. край. - 2014. - 1 листоп. - С. 16.

1434. Цаплиенко А. Журналистская позиция и самоцензура на войне : [беседа с воен. кор. А.Цаплиенко, обладателем премии "Фаворит телепрессы" / записал Д.Пальчиков] // День. - 2014. - 31 окт.-4 нояб. - С. 17-18.

1435. Чередниченко Д. Глибоко й натхненно : [рец. на кн. Л.Ушкалова "Моя шевченківська енциклопедія. Із досвіду самопізнання"] / Д.Чередниченко // Слово Просвіти. - 2014. - 21-27 серп. (N 33). - С. 12.

МИСТЕЦТВО. ОБЛАСТЬ В ТВОРАХ МИСТЕЦТВА

Архітектура

1436. Анничев А. От концептуального проекта до величия и забвения : 90 лет харьков. конструктивизму / А.Анничев // Время. - 2014. - 19 июня. - С. 7.

1437. Буряковская Т. Что имеем - сохраним ли? : [о домах, в которых жили извест. люди Харькова] / Т.Буряковская // Время. - 2014. - 11 июня. - С. 7.

1438. Гуляя по старому центру : [ул. Красина: история застройки] // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 8 нояб. (N 45). - С. 15.

1439. Дом, где живут саламандры : [памятник архитектуры, бывший доход. дом страхового об-ва "Саламандра" (Сумская, 17) построен архит. Н.Веревкиным] // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 18 янв. (N 3). - С. 15.

1440. Дом, которого больше нет : [визит. карточкой дореволюц. Харькова было здание Дворянского собрания] // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 17 мая (N 20). - С. 15.

1441. Зеленская Д. Харьковчане сделали около трехсот портретов одного дома : [объектом внимания стал старин. особняк по ул. Чубаря, 7/9, в поддержку которого выступили представители "Движения эстетического сопротивления"] / Д.Зеленская // Веч. Харьков. - 2014. - 3 июня. - С. 4.

1442. Зиненко Ю. Харьковские дома смешат салтовчан и привлекают руферов : [самые интересные здания города: легендарное - Госпром; необычное - "Плоский" на Балашовке; высокое - "Монте-Плаза"; старое - Покровский Собор; обсуждаемое - Дворец пионеров на Салтовке] / Ю.Зиненко // Комсом. правда в Украине. - 2014. - 1 июля. - С. 7.

1443. Зозуля И. Новые Дома: "Малая родина" мэра Кернеса и солистов ТНМК : [р-н Новых Домов начали возводить в Харькове в 1957 г.] / И.Зозуля // Комсом. правда в Украине. - 2014. - 1 апр. - С. 8.

1444. История одной промышленной улицы : [ул. Плехановская] // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 3 мая. - С. 15.

1445. Кадомская Е. В центре Харькова живут привидения : [харьков. "дому с химерами" в этом году исполняется 100 лет (ул. Чернышевская, 79)] / Е.Кадомская // Веч. Харьков. - 2014. - 4 сент. - С. 4.

1446. Каменные храмы Слобожанской архитектурной школы XVII-XVIII ст. // Парамонов А.Ф. Истоки каменной храмовой архитектуры Слободской Украины / А.Парамонов, А.Парийский. - Х., 2012. - С. 5-9.

1447. Лаптева Н. Ювілей із присмаком гіркоти : [з історії будівлі Красноград. міськ. ради, якій виповнилося 100 років] / Н.Лаптева // Вісті Красноградщини. - 2014. - 19 груд.

1448. Мегаполис в стиле модерн : [на рубеже XIX-XX ст. в застройку Харькова властно ворвался новый архит. стиль - модерн] // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 26 июля (N 30). - С. 15.

1449. "Младшая сестра" улицы Сумской : [ул. Мироносицкая] // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 29 нояб. - С. 15.

1450. Многообразие Клочковской улицы // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 25 сент. - С. 15.

1451. Парамонов А.Ф. Истоки каменной храмовой архитектуры Слободской Украины / А.Парамонов, А.Парийский. - Х. : Харьковский частный музей городской усадьбы, 2012. - 234 с.

1452. Переулок музыки и литературы : [пер. Короленко] // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 22 нояб. (N 47). - С. 15.

1453. Прогулки по Дворянской улице : [ныне ул. Чигирина] // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 22 марта (N 12). - С. 15.

1454. Самая длинная улица Харькова : [Московский проспект - 18 км.] // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 8 февр. (N 6). - С. 15.

1455. Самый романтический уголок города : [Карповский сад] // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 12 апр. - С. 15.

1456. Сидоренко Г. Когда руины стреляют : [в Доме архитектора состоялась презентация выставки "Расстрелянная архитектура"] / Г.Сидоренко // Харьк. известия. - 2014. - 26 июля. - С. 10.

1457. Старейшая улица Первой столицы : [ул. Университетская] // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 20 дек. (N 51). - С. 15.

1458. Старинная улица местной богемы : [ул. Дарвина - одна из красивейших в Первой столице] // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 14 июня (N 24). - С. 15.

1459. Старинные улицы харьковского Подола : [р-н между Павловской пл. и р. Харьков] // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 15 февр. (N 7). - С. 15.

1460. Старинные улицы центра // Время регионов Харькова. - 2014. - 2 авг. - С. 15.

1461. Старусев П. В Малиновке бывшую казарму переоборудуют в жилой дом, а в Коробочкино построят четыре овощехранилища : [беседа с гл. архит. Чугуев. р-на П.Старусевым / записал М.Шаульский] // Красная звезда. - 2014. - 5 июля.

1462. Тихая прелесть старинной улицы : [в ист. р-не Харькова Гончаровке есть удивит. улочка - Краснооктябрьская] // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 13 дек. (N 50). - С. 15.

1463. "Торговое сердце" Первой столицы : [Благовещенский базар - это не только территория улич. торговли, но и ист. р-н с богатой историей] // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 4 окт. - С. 15.

1464. Удивительная история "Владельческой слободки" : [история возникновения р-на Харькова - Алексеевка] // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 29 марта (N 13). - С. 15.

1465. Удивительная история улицы Энгельса // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 8 марта. - С. 31.

1466. Улица народных комиссаров : [ул. Совнаркомовская возникла на рубеже XIX-XX вв.] // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 12 апр. - С. 15.

1467. Улица, где жили рымари : [ул. Рымарская: история этой улицы начинается в XVII в.] // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 28 июня (N 26). - С. 15.

1468. Улица, где делали коцы : [ул. Коцарская] // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 24 окт. - С. 15.

1469. Улица, на которой живут химеры : [ул. Чернышевская] // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 18 окт. - С. 15.

1470. Улица, названная в честь поэта : [Пушкинская - одна из основных улиц Харькова, архитектура которых определяет лицо Первой Столицы] // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 10 мая. - С. 15.

1471. Чечельницкий П. Барокко за Стеклоанной струей : [о том, как в Харькове воплощаются в жизнь идеи сакрал. архитектуры, беседа с гл. архит. ин-та "Укргорстройпроект" П.Чечельницким / записала Т.Буряковская] // Время. - 2014. - 15 янв. - С. 4.

Живопис. Скульптура. Графіка

1472. Адамович Т. Нескучное творчество : [в с. Нескучное (родина худож. З.Серебряковой) будущие мастера кисти провели три "Нескучных пленэра-2014", в которых

приняли участие около двухсот художников] / Т.Адамович // Харьк. известия. - 2014. - 4 сент. - С. 7.

1473. Александрова А. Хата Артема Рогового : [в галерее "Костюрин. пров." проходит выставка живописи А.Рогового "Моя хата"] / А.Александрова // Харьк. известия. - 2014. - 21 окт. - С. 7.

1474. Анничев А. Пылающее масло : [в Доме ученых открыта выставка живописи засл. деятеля искусств Украины Н.Деркача] / А.Анничев // Время. - 2014. - 12 марта. - С. 7.

1475. В "ЕрмиловЦентре" создали интимную атмосферу : [в центре открылась выставка Е.Светличного "20 картин"] // Веч. Харьков. - 2014. - 15 февр. - С. 21.

1476. Вакуленко В. Повноліття : [про худож. з Сахновщини І.І.Козирода (нар. 14 жовт. 1923 р.)] / В.Вакуленко // Колос. - 2014. - 22 берез.

1477. Велиляев Л. Живопись - это фехтование! : [беседа с молодым харьков. худож. Л.Велиляевым / записала А.Осадчая] // ПроART. - 2013. - Вып. 1.

1478. Головин С. Третья выставка Юлии Пастуховой : посетители познакомились с оригинал. взглядом художницы, а также окунулись в чарующую атмосферу чугуев. балов конца XIX нач. XX в. / С.Головин // Красная звезда. - 2014. - 15 нояб.

1479. Голубнича О. І розсипалися на полотні волошки та маки... : [про худож. М.Зозулю] / О.Голубнича // Вісті Зміївщини. - 2014. - 17 жовт.

1480. Гурбанов С. Он памятник - кому? : [беседа со скульптором С.Гурбановым / записала Т.Буряковская] // Время. - 2014. - 5 марта. - С. 7.

1481. Ефанова М. Жизнерадостная художница находит вдохновение в людях : [галерея "Костюрин.

переулок" презентовала выставку Е.Паршиновой "Красочная жизнь"] / М.Ефанова // Веч. Харьков. - 2014. - 8 февр. - С. 21.

1482. Ефанова М. Художники научат горожан подглядывать за соседями : [харьков. худож. начали расписывать в технике 3D стену жилого дома в Плехановском пер., 3] / М.Ефанова // Веч. Харьков. - 2014. - 29 июля. - С. 2.

1483. Ефанова М. Харьковский портрет Кобзаря может войти в Книгу рекордов Гиннесса : [на жилом доме N 30 в Садовом проезде харьков. художники начали рисовать самый большой в Украине портрет Т.Шевченко] / М.Ефанова // Веч. Харьков. - 2014. - 7 окт. - С. 3.

1484. Ефанова М. Как сохранить в чистоте землю и собственную душу : [Международ. триеннале "4-й блок" - худож.-эколог. акция, в которой принимают участие выдающиеся художники многих стран мира - с 1991 г. традиционно проводится в Харькове] / М.Ефанова // Веч. Харьков. - 2014. - 1 нояб. - С. 20.

1485. Ефанова М. Александр Ридный работает над памятником зиме : [харьков. скульптор, член Нац. союза художников Украины, засл. деятель искусств Украины, почет. гражданин Харькова] / М.Ефанова // Веч. Харьков. - 2014. - 8 нояб. - С. 5.

1486. Ефанова М. Художники намекнули лондонцам о существовании Украины : [в галерее VovaTanya презентовали проект харьков. худож. Р.Минина под назв. TMZ] / М.Ефанова // Веч. Харьков. - 2014. - 15 нояб. - С. 21.

1487. Ефанова М. Харьковский художник тщательно "шифруется" : [в муниципал. галерее открылась выставка живописца О.Винника-Штепы "Штепоглифы"] / М.Ефанова // Веч. Харьков. - 2014. - 29 нояб. - С. 21.

1488. Живагін А. Танго кохання Ольги Пластиніної : [про лозів. худож. О.Пластиніну] / А.Живагін // Голос Лозівщини. - 2014. - 21 лют.

1489. Звуки цвета Алены Ильяш : [в худож. салоне "Смальта" открылась выставка живописи А.Ильяш "Звуки цвета"] // Харьк. известия. - 2014. - 17 мая. - С. 9.

1490. Зеленская Д. Художники выезжают на Нескучные пленэры : [в с. Нескучное к 130-летию со дня рождения З.Серебряковой проводится "Нескучный пленэр-2014"] / Д.Зеленская // Веч. Харьков. - 2014. - 2 авг. - С. 21.

1491. Зозуля И. Украинский "Щелкунчик" покори́л мир : [харьков. худож. М.Пузыренко с картинками к кн. Гофмана "Щелкунчик" попала в список лучших иллюстраторов мира - Почетные списки Андерсена] / И.Зозуля // Комсом. правда в Украине. - 2014. - 5 апр. - С. 5.

1492. Канцедал С. Живописная онтология Евгения Светличного : [о харьков. худож. Е.Светличном] / С.Канцедал // ПроART. - 2014. - Вып. 2.

1493. Коваль О. Новый авангардизм : [о творч. об-нии молодых харьков. худож.-монументалистов "МОСТ"] / О.Коваль // ПроART. - 2013. - Вып. 6.

1494. Коваль О. Жестикуляционное : [о нар. худож. Украины В.Сидоренко] / О.Коваль // ПроART. - 2013. - Вып. 1.

1495. Ковальская Е. "В войне нет ничего хорошего" : [о худож., которые были свидетелями и участниками ВОВ : В.Менкин, Н.Белоусов, С.Якубович] / Е.Ковальская // Веч. Харьков. - 2014. - 1 мая. - С. 20.

1496. Ковальская Е. Харьковчане научатся рисовать шедевры из песка : [о харьков. театре-студии песоч. анимации Art-you (рук. С.Тельбух)] / Е.Ковальская // Веч. Харьков. - 2014. - 24 мая. - С. 21.

1497. Ковальская Е. Дети дали художнице рецепт похудения : [в галерее современ. искусства "АС" открылась выставка работ Н.Алымовой "Навигация"] / Е.Ковальская // Веч. Харьков. - 2014. - 7 июня. - С. 21.

1498. Марин Н. Чаша познания : [о харьков. худож. Н.Алымовой] / Н.Марин // ПроART. - 2014. - Вып. 6.

1499. Моргунова А. Полна сил и вдохновения : [беседа с харьков. худож. А.Моргуновой / записала Д.Кулинич] // Харьк. известия. - 2014. - 3 июля. - С. 7.

1500. Морозова А. Художники начинают карьеру с поедания красок : [в галерее "Искусство Слобожанщины" открылась обл. итоговая выставка дет. худож. работ "Надежда Слобожанщины"] / А.Морозова // Веч. Харьков. - 2014. - 31 мая. - С. 21.

1501. Мукан А. Катерина Ткаченко: "Нам потрібні не лише людські сили, а й небесні" : [творча зустріч члена Нац. спілки художників України зі студентами ін-ту філології Київ. ун-ту] / А.Мукан // Слово Просвіти. - 2014. - 10-16 квіт. (N 14). - С. 16.

1502. Мухіна В. Віра, Надія, мистецтво : [про худож. з с-ща П'ятихатки А.Мороза] / В.Мухіна, Х.Островська // Слобід. край. - 2014. - 22 лип. - С. 8.

1503. Неджера М.І. Вернісаж у музеї : [беседа з худож. із Сахновщини М.І.Неджерою / записала Н.Прядко] // Колос. - 2014. - 5 квіт.

1504. Савицкая Л. Главное сказано : [о харьков. худож. А.Борисове] / Л.Савицкая // ПроART. - 2013. - Вып. 8.

1505. Семенова Е. "Пан-Теон" Виктора Игуменцева : [о харьков. худож. В.Игуменцеве] / Е.Семенова // ПроART. - 2014. - Вып. 9.

1506. Слободские чернобривцы : [в галерее "Искусство Слобожанщины" открывается персон. выставка худож. А.Мороза] // Харьк. известия. - 2014. - 17 июля. - С. 7.

1507. Слова излишни - нужно видеть! : на триеннале "Скульптура-2014" определили победителей : [вторую премию получил харьковчанин В.Пирогов за произведение "Жизнь прожить - не поле перейти"] // День. - 2014. - 24 июня. - С. 12.

1508. Construction. От Конструктивизма до Contemporary. XX-XXI : [кат. выст., 23.03-13.04 2012, Харьков]. - Х. : Точка, 2012. - 43 с. : ил.

1509. Терещенко К. Зліпи себе сам : харків. митець ділиться професійн. секретами : [скульптор О.Рідний] / К.Терещенко // Слобід. край. - 2014. - 14 січ. - С. 5.

1510. Хижная М. Какие дорожки приводят художников к искусству : [о харьков. худож. В.Бысове, В.Панове, А.Ярмолук] / М.Хижная // Веч. Харьков. - 2014. - 23 авг. - С. 20.

1511. Хижная М. Мастерница нашла применение забавным недотыкомкам : [в галерее современ. искусства АС открылась выставка извест. харьков. керамиста Ж.Соловьевой "Мои звери"] / М.Хижная // Веч. Харьков. - 2014. - 18 окт. - С. 21.

1512. Шевченко Т. Живописна Україна Григорія Мацегори / Т.Шевченко // Слово Просвіти. - 2014. - 11-17 груд. (N 49). - С. 13. ксерокс

1513. Шостаk Н. На аукционе в Лондоне продали графику харьковчанина : [Р.Минин "Награда за молчание"] / Н.Шостаk // Комсом. правда в Украине. - 2014. - 17 апр. - С. 7.

Художні музеї

1514. Андреев В. Уникальная экспозиция оружия в Харькове : [в галерее "АВЭК" открылась выставка "На страже свободы", в которую вошли более сотни аутентичных предметов вооружения и военного снаряжения доказательной и казацкой эпох] / В.Андреев // Комсом. правда в Украине. - 2014. - 24 сент. - С. 5.

1515. Анничев А. Через восемь с половиной десятилетий они опять вместе : [в Харьков. худож. музее развернута экспозиция, составлен. из картин мастеров изобразит. искусства творч. объединения "Цех живописцев"] / А.Анничев // Время. - 2014. - 22 янв. - С. 8.

1516. Анничев А. Век живи, век учись и... : [в Харьков. муниципал. галерее открылась выставка работ худож. В.Гулича и видеоарт А.Лойко] / А.Анничев // Время. - 2014. - 20 марта. - С. 7.

1517. Борцова Е. Большое в малом : [в галерее "Костюринский провулок" проходит выставка "Большая выставка маленьких картин", на которой выставлены работы 32-х художников] / Е.Борцова // ПроART. - 2013. - Вып. 8.

1518. Буряковская Т. Призрачное волшебство болот : [в галерее "АВЭК" открылась выставка фотографии и живописи "Волшебный мир болот"] / Т.Буряковская // Время. - 2014. - 28 янв. - С. 7.

1519. Бучастая С. Знаменитый художник мог бы стать великим писателем : [гость "Прямой телефон. линии" - дир. Худож.-мемор. музея И.Е.Репина С.Бучастая / подготовил и провел С.Киш] // Веч. Харьков. - 2014. - 29 июля. - С. 4-5.

1520. Василюк Т. Мистецький дотик до святинь : [унік. виставка "Блаженні ті очі, що бачать" відкрилась в

інформаційно-виставковому центрі "Бузок"] / Т.Василець // Слобід. край. - 2014. - 16 січ. - С. 5.

1521. Васильева И. Что такое контрапункт? : [в "ЕрмиловЦентре" проходит выставка работ студентов Харьк. нац. ун-та стр-ва и архитектуры и Харьков. гос. акад. дизайна и искусств] / И.Васильева // Харьк. известия. - 2014. - 5 июля. - С. 11.

1522. Ефанова М. В Харькове открылась выставка со съедобными экспонатами : [в "ЕрмиловЦентре" стартовал проект "Площадь Свободы"] / М.Ефанова // Веч. Харьков. - 2014. - 8 марта. - С. 20.

1523. Ефанова М. Посреди города расцвело подсолнечное поле : [в галерее "Гостиная на Дворянской" открылась выставка "Солнце в цветке", на которой несколько десятков художников презентовали харьковчанам свое видение радост. растения - подсолнуха] / М.Ефанова // Веч. Харьков. - 2014. - 26 июля. - С. 20.

1524. Ефанова М. В Харькове впервые экспонируются работы сына Ильи Репина : [в Харьков. худож. музее открылась выставка "Уроженец и гордость нашего края", посвящ. 170-летию со дня рожд. И.Репина] / М.Ефанова // Веч. Харьков. - 2014. - 9 авг. - С. 20.

1525. Ефанова М. Известный физик показал публике самое сокровенное : [в ЕрмиловЦентре открылась выставка живописи 1980-2000-х гг.] / М.Ефанова // Веч. Харьков. - 2014. - 23 авг. - С. 21.

1526. Ефанова М. Мастерница собирала коллекцию сорок пять лет : [в Харьков. худож. музее открылась выставка уникал. старин. укр. вышивки "Полтавская старина" из коллекции Л.Григорович] / М.Ефанова // Веч. Харьков. - 2014. - 13 сент. - С. 20.

1527. Ефанова М. Харьковские художники десантировались в Словении : [в ЕрмиловЦентре харьковчанам презентовали два выстав. проекта - Slovenia/Art Scanning и Photoarchive. Инициатор - Почет. консульство Республики Словения в Харькове] / М.Ефанова // Веч. Харьков. - 2014. - 4 окт. - С. 20.

1528. Ефанова М. Харьков с любовью принял художника из Прикарпатья : [в выставоч. зале Харьков. худож. музея открылась выставка гобеленов мастера из Ивано-Франковска Б.Губаля] / М.Ефанова // Веч. Харьков. - 2014. - 22 нояб. - С. 20.

1529. Ефанова М. Дизайнер вырастил авангардную елку : [в галерее "Костюринский переулок" открылась рождеств. ярмарка, на которой представлены сувениры руч. работы харьков. дизайнеров] / М.Ефанова // Веч. Харьков. - 2014. - 30 дек. - С. 20.

1530. Коваль О. Muzaeum Myzgianum : [о Харьков. худож. музее] / О.Коваль // ПроART. - 2014. - Вып. 1 и 2.

1531. Ковальская Е. Коллекционер помогал художникам выжить : [в галерее современ. искусства "АС" открылся новый проект - "Частная коллекция"] / Е.Ковальская // Веч. Харьков. - 2014. - 22 февр. - С. 21.

1532. Ковальская Е. Из бисера делали чехлы для стаканов и бутылок : [в Харьков. худож. музее открылась выставка изящных вещей из бисера] / Е.Ковальская // Веч. Харьков. - 2014. - 27 дек. - С. 20.

1533. Ковальская Е. Политическая карикатура поможет спустить пар : [в Харьков. худож. музее открылась выставка карикатур на рос. императоров и полководцев "Английская сатирическая графика конца XVIII - нач. XIX в."] / Е.Ковальская // Веч. Харьков. - 2014. - 20 дек. - С. 20.

1534. Красько О. Закований у бронзу оживає : [у Харків. худож. музеї відкрилась виставка "Залишитись у бронзі на віки" І.Лаптева та І.Можейко, присвячена історії створення пам'ятника Т.Г.Шевченку] / О.Красько // Слобід. край. - 2014. - 13 лют. - С. 3.

1535. Крячко А. Нью-музей : [Харьков. худож. музей] / А.Крячко // ПроART. - 2013. - Вып. 19.

1536. Марин Н. Пристань для молодых : [открыт центр современ. искусства Workshop на Алексеевке] / Н.Марин // ПроART. - 2013. - Вып. 6.

1537. Мызгина В. Осенний выставочный марафон : [о Харьков. худож. музее рассказывает его директор / подготовила М.Чайка] // Харьк. известия. - 2014. - 7 окт. - С. 5.

1538. Островська Х. Творчий екзамен : [в Харків. худож. музеї відкрита виставка "Таємниці душі важко збагнути, ще важче пізнати...". Авт. робіт - викладачі образотворч. мистецтва] / Х.Островська // Слобід. край. - 2014. - 27 груд. - С. 4.

1539. Скубейда Г. Пятилетка - знак качества : [беседа с дир. галереи "Костюринський провулок" Г.Скубейдой / записав А.Корнев] // ПроART. - 2014. - Вып. 10.

1540. Спасская Н. Магия многообразия : [в галерее "АВЭК" открыта выставка, посвящен. творчеству народов Африки] / Н.Спасская // Время. - 2014. - 20 мая. - С. 8.

1541. Хижная М. В ЕрмиловЦентре провели инвентаризацию архитектурного облика Харькова : [в ЕрмиловЦентре стартовал проект "Харьков: инвентаризация", задача которого оценить состояние архитектуры Харькова] / М.Хижная // Веч. Харьков. - 2014. - 6 дек. - С. 20.

1542. Хижная М. Учителя рисования преподнесли горожанам рождественские подарки : [в худож. музее

стартовала выставка худож. работ преподавателей шк. эстет. воспитания Харькова и области "Рождественский подарок Слобожанщине"] / М.Хижная // Веч. Харьков. - 2014. - 27 дек. - С. 21.

1543. Чайка М. Юбилей со счетами в интерьере : [к десятилетию "Гостиной на Дворянской"] / М.Чайка // Харьк. известия. - 2014. - 26 июля. - С. 11.

1544. Чайка М. "Какая музыка была, какая музыка звучала!.." : [в "Гостиной на Дворянской" открылась выставка "Харьков. династии" - музыкальные] / М.Чайка // Харьк. известия. - 2014. - 28 окт. - С. 9.

Художні школі

1545. Адамович Т. За белой птицей : [в Детской шк. искусств N 6 открылась дет. худож. выставка] / Т.Адамович // Харьк. известия. - 2014. - 15 марта. - С. 8.

1546. Адамович Т. Пять шагов вдохновения : [Дет. шк. искусств N 6 отметила 5-лет. юбилей] / Т.Адамович // Харьк. известия. - 2014. - 22 мая. - С. 6.

1547. Адамович Т. Отчетный концерт юных театралов : [уч-ся отд-я театрально-драматич. искусства Дет. шк. искусств N 6 презентовали свой творч. год. отчет] / Т.Адамович // Харьк. известия. - 2014. - 17 июня. - С. 4.

1548. Гурт И. Талант сквозь возраст и умение : [об отчет. выставке за учеб. год уч-ся худож. отд. Первомайск. шк. искусств] / И.Гурт // Знамя труда. - 2014. - 21 мая.

1549. Ковальская Е. В Репинке из хулиганов делают людей : [Харьков. дет. худож. школа им. И.Е.Репина отметила 70-лет. юбилей] / Е.Ковальская // Веч. Харьков. - 2014. - 28 июня. - С. 21.

1550. Непомнящий В. Феерический выпуск 2014-го : в этом году самый многочисл. выпуск в истории ЧДХШ им. И.Е.Репина - выпустилось 30 талант. молодых художников / В.Непомнящий // Красная звезда. - 2014. - 5 июля.

1551. Тимошенко О. У життєвій палітрі - лише яскраві барви : [про дир. Валків. шк. мистецтв, відомого худож. і кераміста О.М.Ковальова] / О.Тимошенко // Сіл. новини. - 2014. - 10 черв.

Художня фотографія

1552. Бысов В.Л. В окрестностях Харькова = The vicinity of Kharkov : [фотоальбом] / В.Л.Бысов. - Х. : Дом Рекламы, 2010. - [111] с. : цв. ил. - (Альбом для друзей).

1553. Бысов В.Л. Харьков = Kharkov : [фотоальбом] / В.Л.Бысов. - Х. : Дом Рекламы, 2010. - [96] с. : цв. ил. - (Альбом для друзей).

1554. Вільхівська Л. Він вміє зупинити мить : [про виставку фоторобіт валків. фотохудож. В.Комірного] / Л.Вільхівська // Сіл. новини. - 2014. - 21 січ.

1555. Зеленская Д. Театрального фотографа в зал "привели" лошади : [о театр. фотографіе Е.Титове] / Д.Зеленская // Веч. Харьков. - 2014. - 19 июля. - С. 21.

1556. Искусство на прищепках : [на дорожке между Обл. дворцом дет. и юнош. творчества и пл. Свободы будет проходить междунар. фотовыставка "Сушка"] // Харьк. известия. - 2014. - 16 сент. - С. 9.

1557. Киш С. Как выглядела площадь Свободы в прошлом веке : [раритет. фотографии старого Харькова можно посмотреть в сквере на ул. 23 Августа] / С.Киш // Веч. Харьков. - 2014. - 8 мая. - С. 4.

1558. Ковальская Е. Фотохудожнику приходится усваивать уроки выживания : [в культурно-деловом центре "Гостиная на Дворянской" открылась фотовыставка В.Оглоблина] / Е.Ковальская // Веч. Харьков. - 2014. - 5 июля. - С. 21.

1559. Корнев А. Река - "до" : [о харьков. фотохудож. В.Оглоблине] / А.Корнев // ПроART. - 2014. - Вып. 1.

1560. Оглоблин В. 60-летие позади. Праздник продолжается! : [беседа с харьков. фотохудож. В.Оглоблиным] // Харьк. известия. - 2014. - 11 сент. - С. 5.

1561. Соколинская А. "Глоток спокойствия..." : [выставка харьков. фотохудож. В.Оглоблина "Рига" в част. галерее Харькова] / А.Соколинская // День. - 2014. - 7 мая. - С. 12.

1562. Философия неприглядного : [о фотографе-концептуалисте Б.Михайлове] // ПроART. - 2013. - Вып. 9.

1563. Харьков = Kharkov : [фотоальбом]. - Х. : Дом Рекламы, 2013. - 191 с. : ил.

1564. Харьков вчера и сегодня : история города в фотографиях и открытках : [фотоальбом]. - Х. : Дом Рекламы, 2011. - 119 с. : ил.

1565. Харьков. Город, переживший войну : 65-летию Победы посвящается... : [фотоальбом]. - Х. : Дом Рекламы, 2010. - 191 с. : ил.

1566. Харьков-360! : Ко Дню города открылась фотовыставка в Центр. парке культуры и отдыха им. М.Горького // День. - 2014. - 21 авг. - С. 11.

Прикладне мистецтво. Художні промисли

1567. Волошина Л. Відлуння "Слобожанських передзвонів" : [підсумки Сахновщин. район. етапу огляду-конкурсу аматорів нар. мистецтва] / Л.Волошина // Колос. - 2014. - 4 січ.

1568. Головин С. 1000 вышивок Анны Болдыжевой : [за 65 лет А.Болдыжева из с. Коробочкино Чугуев. р-на вышила крестом и в технике полукрест более 1000 работ] / С.Головин // Красная звезда. - 2014. - 5 июля.

1569. Ефанова М. Харьковская мастерица создала шоколадный пылесос : [Н.Монир создает из конфет, что ее фантазии угодно] / М.Ефанова // Веч. Харьков. - 2014. - 20 дек. - С. 21.

1570. Зеленская Д. Таланты Кочетка : [в поселке прошла выставка-ярмарка "Умельцы Кочетка"] / Д.Зеленская // Харьк. известия. - 2014. - 16 окт. - С. 7.

1571. Зиненко Ю. Пепелац с одесской барахолки приземлился в Харькове : [в Харькове проходит выставка кукол] / Ю.Зиненко // Комсом. правда в Украине. - 2014. - 25 нояб. - С. 5.

1572. Кадомская Е. На Большой Даниловке поселились куклы : [прямо у ворот дома В.Котляра в Б.Даниловке встречают гостей десятки сказоч. персонажей в человечес. рост] / Е.Кадомская // Веч. Харьков. - 2014. - 11 янв. - С. 1, 3-4.

1573. Ковальская Е. Из примитивных Барби рождаются императрицы : [харьковчанка С.Шумакова создала своеобраз. каталог моды разных эпох и стилей, преобразив стандарт. Барби и Кенов в ист. персонажей] / Е.Ковальская // Веч. Харьков. - 2014. - 11 окт. - С. 20.

1574. Косяненко Ю. Життя, вишите гладдю : [про майстриню з с. Козіївка Краснокут. р-ну Г.Г.Готвянську] / Ю.Косяненко // Промінь. - 2014. - 18 січ.

1575. Павленко Е. Харьковський пенсионер вирізав із дерева 150 кумов'їв : [В.Котляр устроїв дома музей кукол під відкритим небом] / Е.Павленко // Комсом. правда в Україні. - 2014. - 28 янв. - С. 11.

1576. Панченко М. Невідома сторінка валківського гончарства / М.Панченко // Сіл. новини. - 2014. - 29 лип.

1577. Тарасенко Я. Писанкарство як мистецтво : [харківчанка С.Ходячих вже десять років пропагандує це нар. творчість] / Я.Тарасенко // Время. - 2014. - 17 апр. - С. 8.

1578. Харківщини полотняний небокрай : [укр. святк. рушники: каталог] / Нац. спілка майстрів нар. мистец. України, Харк. обл. осередок, Музей нар. мистец. Слобожанщини. - Х. : Харк. обл. осередок Нац. спілки майстрів нар. мистец. України, [200-]. - [16] с.

1579. Шостак Н. Харківчане купують вишиванки для весіль, випускних і крестин : [особливості слобожан. сорочок] / Н.Шостак // Комсом. правда в Україні. - 2014. - 26 юн. - С. 13.

Музичне життя

1580. Адамович Т. С музикою в серці : [в театр.-муз. гостині "На Алексєєвці" відбулася зустріч з засл. арт. України, солісткою обл. філармонії М.Чиженко] / Т.Адамович // Харьк. історія. - 2014. - 9 янв. - С. 6.

1581. Адамович Т. Музика нас зв'язала : [колективи шк. естет. виховання Харківщини організували арт-проект

"Музыка объединяет"] / Т.Адамович // Харьк. известия. - 2014. - 7 окт. - С. 9.

1582. Артисты находят поклонников в госпитале и воинских частях : [чтобы поддержать боевой дух защитников Украины, харьков. артисты дают концерты в госпиталях и воинских частях] // Веч. Харьков. - 2014. - 29 авг. - С. 20.

1583. Вельма Л. "Весняні дзвіночки" : [фестиваль дит. та юнац. творчості "Весняні дзвіночки-2014" пройшов у Великому Бурлуці] / Л.Вельма // Рад. патріот. - 2014. - 12 квіт.

1584. Веркина Т. Объединим людей музыкой Бетховена : [беседа с худож. рук. фестиваля "Харьков. ассамблеи" Т.Веркиной / записали Т.Казакова, А.Пономаренко] // Харьк. известия. - 2014. - 25 сент. - С. 6.

1585. Викторова Н. Неувядающий "Ландыш". Музыка вечна... : [в Харьков. дет. муз. шк. N 13 им. Н.Т.Коляды прошел традиц. дет.-юнош. фестиваль-конкурс рус. классич. и современ. музыки "Ландыш"] / Н.Викторова // Харьк. известия. - 2014. - 20 мая. - С. 4.

1586. Викторова Н. Все преходящее, а музыка вечна : [Харьков. обл. филармония открыла 86-й муз. сезон] / Н.Викторова // Харьк. известия. - 2014. - 9 сент. - С. 5.

1587. Гурина В. Музы и дети : [в Дергачах состоялся финал открытого район. фестиваля-конкурса дет. и юнош. творчества "Музы и дети"] / В.Гурина // Время. - 2014. - 20 марта. - С. 7.

1588. Евина Т. Украина в песнях : [завершился фестиваль юных вокалистов, приуроч. к 200-летию Т.Г.Шевченко] / Т.Евина // Харьк. известия. - 2014. - 24 мая. - С. 6.

1589. Ефанова М. Юный музыкант не может ни дня прожить без скрипки : [пятнадцатилет. скрипач

Д.Удовиченко выступил с сольной программой] / М.Ефанова // Веч. Харьков. - 2014. - 21 июня. - С. 21.

1590. Зубова М. Очарованные пасторалью : Молодеж. акад. симфон. оркестр "Виртуозы Слобожанщины" дал концерт "СимфоПастораль" / М.Зубов // Харьк. известия. - 2014. - 7 окт. - С. 9.

1591. Инина А. Харьковские ассамблеи как музыка осеннего города : [открытие Междунар. муз. фестиваля] / А.Инина // Харьк. известия. - 2014. - 30 сент. - С. 2.

1592. Казакова Т. "День новой музыки" в Харькове : [Междунар. молодеж. фестиваль композиторов и исполнителей] / Т.Казакова // Харьк. известия. - 2014. - 6 марта. - С. 4.

1593. Казакова Т. "Вирус Бетховена" в Харькове / Т.Казакова // Харьк. известия. - 2014. - 4 окт. - С. 11.

1594. Казакова Т. Нельзя говорить о Бетховене в прошедшем времени : [итоги фестиваля "Харьков. ассамблеи"] / Т.Казакова // Харьк. известия. - 2014. - 21 окт. - С. 3.

1595. Ковальская Е. Зачем Харькову нужен Бетховен : [с 27 сент. по 18 окт. в Харькове пройдет XXI Междунар. муз. фестиваль "Харьков. ассамблеи"] / Е.Ковальская // Веч. Харьков. - 2014. - 27 сент. - С. 21.

1596. Неверов С. Жизнь пустой не пролетит, когда в душе аккордеон звучит! : [беседа с харьк. баянистом, аккордеонистом, дирижером и педагогом С.Неверовым / записал А.Анничев] // Время. - 2014. - 16 янв. - С. 7.

1597. Семененко Н. Код вдохновения : В Харькове прошел XVI Междунар. фестиваль "Сергей Рахманинов и украинская культура", или О малоизвестных фактах из родословной композитора, непосредственно касающейся

біографії Тараса Шевченка / Н.Семененко // День. - 2014. - 16 апр. - С. 11. ксерокс

1598. Спасская Н. Не просто концерт, а історический момент : ["филармонический вопрос" в Харькове долго негативно влиял на статус первой столицы] / Н.Спасская // Время. - 2014. - 13 июня. - С. 7.

1599. Хижная М. "Виртуозы Слобожанщины" мечтают дать концерт на Луне : [Молодеж. акад. симфон. оркестр] / М.Хижная // Веч. Харьков. - 2014. - 1 февр. - С. 21.

1600. Хижная М. Юные артистки не видят препятствий на пути к своей мечте : [в Харькове завершился фестиваль юных вокалистов "Украина в песнях"] / М.Хижная // Веч. Харьков. - 2014. - 24 мая. - С. 20.

1601. Янко В. "Янко-шоу" : в Харькове маэстро проводит яркие и необычные концерты : [беседа с дир.-гл. дирижером Харьков. филармонии В.Янко / записала Н.Семененко] // День. - 2014. - 31 окт.-1 нояб. - С. 22. ксерокс

Музичні школи

1602. Гурт И. С музыкой по жизни : [о Первомайск. оркестре нар. инструментов, образованном в 1983 г. на базе отдела нар. инструментов шк. искусств] / И.Гурт // Знамя труда. - 2014. - 2 июля.

1603. Евдокимова Н. Культурный центр нашего города : [Первомайск. шк. искусств] / Н.Евдокимова // Знамя труда. - 2014. - 7 июня.

1604. Євтушенко Н. Мистецькі акорди дитинства : [дитяча шк. мистецтв смт Нова Водолага заснована у 1986 р.] / Н.Євтушенко // Вісті Водолажчини. - 2014. - 11 січ.

1605. Звітувало музичне відділення : [звіт. концерти в дит. шк. мистецтв] // Вісті Водолажчини. - 2014. - 5 лип.

1606. Лукашова Л. Розуміти мистецтво : [Великобурлуц. дит. муз. шк.] / Л.Лукашова // Рад. патріот. - 2014. - 31 трав.

1607. Мозговський М. Музика - вічна : [до 30-річчя відкриття Великобурлуц. дит. муз. шк.] / М.Мозговський // Рад. патріот. - 2014. - 20, 27 груд.

1608. Шлях до професійної майстерності : [про театр. колектив "Акторчик" дит. шк. мистецтв смт Нова Водолага] // Вісті Водолажчини. - 2014. - 9 серп.

Театри

1609. Анничев А. Рыцарь Шервудского леса в рамках творческой свободы : [театр детей "Тимур" подарил своим зрителям премьеру спектакля "...И я - Робин Гуд!"] / А.Анничев // Время. - 2014. - 15 янв. - С. 8.

1610. Анничев А. Сегодня театр не отражает, а испытывает жизнь человеческого духа : [мнение харьковчан о харьков. театрах] / А.Анничев // Время. - 2014. - 27 марта. - С. 7.

1611. Анничев А. В тихой речке у причала рыба рыбку повстречала... : [Харьков. творч. об-ние "Green Magic" показало премьер. спектакль "Рыба" по пьесе американ. драматурга Н.Саймона "Последний пылко влюбленный"] / А.Анничев // Время. - 2014. - 3 июня. - С. 7.

1612. Анничев А. Театр жил, жив, будет жить в веках и оставаться театром, пока живы мы : [итоги театр. сезона харьков. театров] / А.Анничев // Время. - 2014. - 4 июня. - С. 7.

1613. Ефанова М. Будущую профессию актрисе предсказала педиатр : [молодежь на сцене харьк. театров] / М.Ефанова // Веч. Харьков. - 2014. - 22 марта. - С. 20.

1614. Карпенко А. О вечных проблемах и ощущении времени... : харьков. Дом актера открыл двери для независимых театров, молодежи и коллективов совр. драмы / А.Карпенко // День. - 2014. - 5 февр. - С. 11.

1615. Коваленко Ю. Критик как главное действующее лицо : [XI фестиваль негос. театров "Курбалесия"] / Ю.Коваленко // Харьк. известия. - 2014. - 4 нояб. - С. 7.

1616. Пухарев В. Уся "КУРБАЛЕСИЯ" : [фестиваль недерж. театрів "КУРБАЛЕСИЯ"] / В.Пухарев // ПроART. - 2014. - Вип. 10.

1617. Пухарев В. Театральный марафон : [театр. сезон харків. театрів] / В.Пухарев // ПроART. - 2014. - Вип. 10.

Харківський академічний російський драматичний театр ім. О.С.Пушкіна

1618. Анничев А. Роли меняются, а надежда остается Надеждой : [о ведущем мастере сцены, засл. арт. Украины Н.Паницкой] / А.Анничев // Время. - 2014. - 28 янв. - С. 8.

1619. Анничев А. Старый конь борозды не испортит, но запрягать его надо умело... : [премьера спектакля "Трое и Мадлен" по пьесе "Ветер шумит в тополях" фр. драматурга Ж.Сиблейраса] / А.Анничев // Время. - 2014. - 20 мая. - С. 7.

1620. Ефанова М. Молодой актер заинтересовался стариками и Мадлен : [в театре - премьера спектакля "Трое и Мадлен"] / М.Ефанова // Веч. Харьков. - 2014. - 17 мая. - С. 20.

1621. Ефанова М. Принцу приходится клясться в любви сразу двум русалочкам : [премьера спектакля "Сестра моя Русалочка"] / М.Ефанова // Веч. Харьков. - 2014. - 28 июня. - С. 20.

1622. Морозова А. В театре Пушкина успокаивают нервы комедией : [театр презентует спектакль "Красотка и семья"] / А.Морозова // Веч. Харьков. - 2014. - 22 нояб. - С. 21.

1623. Храм искусства : [история театра началась более 80 лет назад] // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 19 июля (N 29). - С. 15.

***Харківський національний академічний театр
опери і балету ім. М.В.Лисенка***

1624. Анничев А. "Красная Шапочка": без лишних вопросов о глазах, ушах и зубах : [реж. Е.Гаврысь подарил юным зрителям новую версию муз. сказки "Красная Шапочка"] / А.Анничев // Время. - 2014. - 3 янв. - С. 8.

1625. Виват, Кармен, виват, женщина! : [театр. сезон на малой сцене открыт оперно-балет. новеллой "Глори Кармен"] // Харьк. известия. - 2014. - 13 сент. - С. 10.

1626. Ефанова М. ХНАТОБ готовится к концерту на улице : [артисты театра настроены максимально популяризировать классику] / М.Ефанова // Веч. Харьков. - 2014. - 1 мая. - С. 21.

1627. Ефанова М. За кулисами Оперного обитают таинственные существа : [о худож. по росписи костюмов С.Федорович] / М.Ефанова // Веч. Харьков. - 2014. - 19 июля. - С. 20.

1628. Ефанова М. Актеры Оперного театра готовятся сменить пол : [в новом театр. сезоне театр обещает удивить зрителей экспериментами и нетрадиц. постановками] / М.Ефанова // Веч. Харьков. - 2014. - 27 сент. - С. 20.

1629. Коваленко Ю. Дездемона, как луч света в темном царстве : [премьера спектакля "Отелло"] / Ю.Коваленко // Харьк. известия. - 2014. - 28 янв. - С. 6.

1630. Лялина З. Рецепты хорошего спектакля от Плоскины : [в ХНАТОБе состоялся большой празднич. концерт "Поклонимся великим тем годам" под упр. нового муз. рук. театра В.Плоскины] / З.Лялина // Харьк. известия. - 2014. - 15 мая. - С. 4.

1631. Орищенко О. "Представьте, что в моем сейфе лежат миллионы..." : [беседа с дир. театра О.Орищенко / записал А.Анничев] // Время. - 2014. - 31 янв. - С. 8.

1632. Орищенко О. Миссия театра : [беседа с дир. театра О.Орищенко / записал В.Булат] // Харьк. известия. - 2014. - 21 авг. - С. 7.

1633. Плоскина В. "Я уверен, что Украина победит"! : [на вопросы отвечал муз. рук. театра Виктор Плоскина / записала Т.Полищук] // День. - 2014. - 1-2 авг. - С. 22.

1634. Сергеева В. ХНАТОБ снова удивляет город : [в театре состоялось необыч. действо : синтез классич. музыки и песоч. анимации - концерт "Пер Гюнт. Песоч. анимация"] / В.Сергеева // Харьк. известия. - 2014. - 15 нояб. - С. 4.

1635. Спасская Н. "Ода к радости" в харьковском аэропорту : [в междунар. аэропорту "Харьков" музыканты симфонич. оркестра и хора театра исполнили "Оду радости" Бетховена] / Н.Спасская // Время. - 2014. - 1 апр. - С. 7.

1636. "Тарас Бульба" под открытым небом : [22 авг. театр дал оперу на площади перед театром] // Харьк. известия. - 2014. - 28 авг. - С. 7.

1637. Чепалов А. Театр меняется, но высокий камертон остается : [беседа с зав. лит. частью А.Чепаловым / записала Н.Викторова] // Харьк. известия. - 2014. - 25 марта. - С. 6.

1638. Чепалов А. В мирном городе Харькове: "Тарас Бульба": пять выстрелов под музыку Лысенко : [в канун Дня Независимости Украины и Дня города состоялось представление оперы под открытым небом перед театром] / А.Чепалов // День. - 2014. - 27 авг. - С. 11.

1639. Чепалов А. "Колесо Фортуны" приносит удачу : 25 сент. театр начинает новый 139 сезон / А.Чепалов // День. - 2014. - 19-20 сент. - С. 16.

1640. Чепалов А. Харьковчане выступили в Бельгии : балет "Колесо Фортуны" прошел с аншлагом по трем городам / А.Чепалов // День. - 2014. - 8 окт. - С. 10.

1641. Чепалов А.И. Записки "призрака оперы" : [история Харьк. нац. театра оперы и балета им. Н.В.Лысенко] / А.И.Чепалов. - Х. : Золотые страницы, 2012. - 255 с. : ил.

1642. Шабалина А. Сегодня ты, а завтра я? : [премьера модерн-балета "Колесо фортуны"] / А.Шабалина // Харьк. известия. - 2014. - 21 окт. - С. 7.

Харківський державний академічний український драматичний театр ім. Т.Г.Шевченка

1643. Алешин В. Путь навстречу зрителю, или 139-й сезон, а все, как первый раз / В.Алешин // Харьк. известия. - 2014. - 27 сент. - С. 11.

1644. Борыс А. Счастье актера : [беседа с актером А.Борысом / записала Е.Седунова] // Харьк. известия. - 2014. - 29 марта. - С. 9.

1645. Быкова А. Американская Антигона: из Польши - в Харьков : [театр готовит премьеру нового спектакля "Антигона в Нью-Йорке"] / А.Быкова // Харьк. известия. - 2014. - 9 окт. - С. 6.

1646. Ефанова М. За два с половиной десятилетия "Мина Мазайло" не изменился / М.Ефанова // Веч. Харьков. - 2014. - 29 марта. - С. 20-21.

1647. Ефанова М. Евгений Романенко: "Не было бы Дня Победы - не было бы и меня" : [актеру театра Е.Романенко исполняется 55 лет] / М.Ефанова // Веч. Харьков. - 2014. - 8 мая. - С. 21.

1648. Ефанова М. На спектакль шевченковцев поляки пришли в вышиванках : [театр принял участие в фестивале "Укр. весна" в Познани (Польша)] / М.Ефанова // Веч. Харьков. - 2014. - 31 мая. - С. 20.

1649. Ефанова М. Шевченковцы покажут полякам свою версию "Антигоны" / М.Ефанова // Веч. Харьков. - 2014. - 11 окт. - С. 21.

1650. Премьера к 200-летию Кобзаря : [премьера спектакля "Мені однаково чи буду..."] // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 8 марта. - С. 7.

1651. Русов О. Режиссер Олег Русов всегда недоволен собой : [беседа с режиссером О.Русовым / записала М.Ефанова] // Веч. Харьков. - 2014. - 20 сент. - С. 20, 21.

1652. Седунова Е. Театр им. Шевченко: на фестиваль в Польшу : [труппа во главе с худож. рук. В.Маляром выехала в Познань для участия в фестивале "Укр. весна"] / Е.Седунова // Харьк. известия. - 2014. - 15 мая. - С. 4.

1653. Седунова Е. Сезон закроют "Примадонны" / Е.Седунова // Харьк. известия. - 2014. - 5 июля. - С. 11.

1654. Седунова Е. Театральный сезон откроет "Блез" : [премьерой этой новой остросюжет. комедии ознаменуется открытие 93-го сезона] / Е.Седунова // Харьк. известия. - 2014. - 11 сент. - С. 6.

1655. Седунова Е. Ох, уж эта Параска : [об актрисе театра Т.Зубовой] / Е.Седунова // Харьк. известия. - 2014. - 16 окт. - С. 11.

1656. Тартышников А. Иосифа Бродского заменил харьковский актер : [беседа с актером театра А.Тартышниковым] // Харьк. известия. - 2014. - 4 нояб. - С. 9.

1657. Февралева С. Сегодня - Мария, завтра - Анна, или На пути к заветной роли : [беседа с актрисой театра С.Февралевой / записала Е.Седунова] // Харьк. известия. - 2014. - 18 сент. - С. 7.

1658. Швец Н. Смех сквозь слезы, или Над чем смеемся? : [премьера спектакля "Антигона в Нью-Йорке"] / Н.Швец, В.Иванович // Харьк. известия. - 2014. - 11 дек. - С. 4.

1659. Щитко А. Иронический взгляд со сцены Анджея Щитко : [беседа с постановщиком спектакля "Антигона в Нью-Йорке" пол. режиссером А.Щитко / записала Е.Секина] // Харьк. известия. - 2014. - 27 нояб. - С. 9.

1660. Щитко А. Сплошной парадокс : [беседа с режиссером-постановщиком спектакля "Антигона в Нью-Йорке" А.Щитко / записала Д.Зеленская] // ПроART. - 2014. - Вып. 10.

1661. Янкевич С. Женщина на грани безысходности и сумасшествия : [о засл. арт. Украины М.Струнниковой] / С.Янкевич // Время. - 2014. - 22 мая. - С. 7.

Харківський обласний театр для дітей і юнацтва

1662. Анничев А. Ныряли вместе, а вынырнули врозь... : в театре для детей и юношества - премьера : ["Легенда о Спящей красавице"] / А.Анничев // Время. - 2014. - 21 мая. - С. 8.

1663. Ефанова М. Харьковские афганцы стали участниками спектакля о войне : [премьера спектакля "Последняя война" реж. В.Джура] / М.Ефанова // Веч. Харьков. - 2014. - 15 февр. - С. 20.

1664. Ковальская Е. ТЮЗ приглашает в мир восточной сказки : [премьера спектакля "Синдбад-мореход и Медный город"] / Е.Ковальская // Веч. Харьков. - 2014. - 22 нояб. - С. 20.

1665. Липкивская А. Дело не в престижности, а в перспективе! : Харьков. театр юного зрителя кардинально меняется : [гл. режиссер театра А.Ковшун] / А.Липкивская // День. - 2014. - 19 нояб. - С. 11.

Харківський державний академічний театр ляльок ім. В.А.Афанасьєва

1666. Горбунов В. Мастер, педагог, человек : [беседа с засл. арт. Украины В.Горбуновым / записала Ю.Коваленко] // Харьк. известия. - 2014. - 8 апр. - С. 4.

1667. Дорофеева О. Вечные женские игры : [о реж. театра О.Дмитриевой] / О.Дорофеева // ПроART. - 2013. - Вып. 1.

1668. Ефанова М. Харьковские куклы повзрослели первыми в Украине : [за 75 лет театр пережил немало радост. и горест. моментов] / М.Ефанова // Веч. Харьков. - 2014. - 5 июля. - С. 20.

1669. Ковальская Е. В театре объявился коварный обольститель : [14 марта состоялась премьера спектакля для взрослых "Казанова"] / Е.Ковальская // Веч. Харьков. - 2014. - 15 марта. - С. 21.

1670. Мир, где куклы не игрушки : [к 75-летию со дня основания театра] // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 9 авг. - С. 15.

1671. Сафронова Е. Харьковский театр кукол: история в документах / Е.Сафронова // Харьк. известия. - 2014. - 8 июля. - С. 4.

Харківський академічний театр музичної комедії

1672. Ефанова М. Директор театра мечтает о дворце и каретах : [Харьков. акад. театр муз. комедии празднует 85-лет. юбилей] / М.Ефанова // Веч. Харьков. - 2014. - 8 нояб. - С. 21.

1673. Зеленская Д. Музыкальный юбилей : [театр отметил 85-лет. юбилей] / Д.Зеленская // ПроART. - 2014. - Вып. 9.

1674. Коваль И. Талант есть в каждом человеке, надо уметь его раскрыть : [беседа с дир. театра И.Ковалем / записала М.Чайка] // Харьк. известия. - 2014. - 23 окт. - С. 7.

1675. Лялина З. Новый спектакль на новой сцене : [театр представит премьеру оперетты "Цыганский барон" на сцене ХНАТОБа] / З.Лялина // Харьк. известия. - 2014. - 16 янв. - С. 8.

1676. Национальный союз театральных деятелей Украины назвал победителей 2014 года : [премию им. М.Садовского получил дир. театра А.Романченко] // День. - 2014. - 24 дек. - С. 10.

Естрада. Цирк

1677. Викторова Н. Раз, два, три... степ! : [о харьков. танцоре-степисте С.Баркалове] / Н.Викторова // Харьк. известия. - 2014. - 24 июля. - С. 4.

1678. Ганзера И. "Жена шутит, вот дочка подрастет, научится водить машину и тогда возглавит наш свадебный кортеж" : [беседа с победителем вокал. талант-шоу "Голос страны" И.Ганзерой / записала Л.Музыка] // Факты и комментарии. - 2014. - 14 февр. - С. 11.

1679. "Зоряні мрії" : [у район. БК відбувся фінал район. конкурсу-фестивалю дитячої та юнац. естрад. творчості] // Вісті Водолажчини. - 2014. - 12 квіт.

1680. Островська Х. Пісня у вишиванці: як заспівати Шевченка по-сучасному? : [фестиваль "Україна в піснях" пройшов у Харкові] / Х.Островська // Слобід. край. - 2014. - 22 трав. - С. 7.

1681. Терещенко К. Ти - найкращий! : [у Першій столиці стартував регіон. телепроект "Харьков the Best"] / К.Терещенко // Слобід. край. - 2014. - 22 берез. - С. 13.

1682. Терещенко К. Зірка в рідному місті : танцівниця О.Пуль про те, як перемогти в шоу та навіщо повертатися додому : [харків'янка О.Пуль - фіналістка проекту "Танцюють всі-3", переможниця шоу "Танці з зірками", одна з кращих "бальниць" України] / К.Терещенко // Слобід. край. - 2014. - 16 серп. - С. 13.

Кіномистецтво

1683. Василюк Т. Гості "Харьковской сирени" не злякались барикад / Т.Василюк // Слобід. край. - 2014. - 11 лют. - С. 3.

1684. "Дитятко" меняет формат : [учитывая сложившуюся в стране ситуацию, дет. телефестиваль 2014 г. меняет формат] // Время регионов Харьковщины. - 2014. - 16 авг. (N 33). - С. 8.

1685. Ефанова М. Сергея Параджанова сразили черные глаза харьковчанки : [девятилет. харьковчанка В.Глянько снялась в фильме С.Параджанова "Тени забытых предков" в роли Марички] / М.Ефанова // Веч. Харьков. - 2014. - 25 янв. - С. 20.

1686. Косенкова В. "Харьковская сирень": подготовка в разгаре / В.Косенкова // Харьк. известия. - 2014. - 9 янв. - С. 6.

1687. Лялина Е. В эфире - "Дитятко"! : [в самом разгаре отбороч. этап VI Междунар. дет. телефестиваля] / Е.Лялина // Харьк. известия. - 2014. - 17 июля. - С. 7.

1688. Павленко Е. Харьковский режиссер [И.Поддубный] снимет фильм о Бандере / Е.Павленко // Вести. - 2014. - 25 июля. - С. 9.

1689. Шматченко Ю. Золоті кадри : [підсумки VI Міжнар. дитячого телефестивалю "Дитятко"] / Ю.Шматченко // Слобід. край. - 2014. - 30 верес. - С. 16.

1690. Шматченко Ю. Місто сонця - місто тіні : Харків став одним із героїв фільму "Поводир" - претендента на "Оскар" / Ю.Шматченко // Слобід. край. - 2014. - 8 листоп. - С. 13.

1691. Якушко О. Харьковский художник-самоучка снял мультфильм во Франции : [анимацион. ролик А.Даниленко Swap борется за признание на фестивалях в Германии, Франции, Португалии, Греции и США] / О.Якушко // Комсом. правда в Украине. - 2014. - 24 сент. - С. 8.

Художня самодіяльність

1692. Андреева И.М. Ансамблю танца "Карусель" - 20 лет : [беседа с рук. первомайск. ансамбля И.Андреевой / записала И.Гурт] // Знамя труда. - 2014. - 9 апр.

1693. Бакуменко Н. Наполеглеві та енергійні "Капітошки" : [хореограф. колектив район. БК] / Н.Бакуменко // Вісті Дергачівщини. - 2014. - 20 груд.

1694. Влюбленные в народную песню : [фольклор. коллектив "Слобода" Дергачев. РБК] // Вісті Дергачівщини. - 2014. - 22 листоп.

1695. Войтенко О. Дзвінкоголосий і народний ювілей : [30-річ. ювілей творч. діяльності відзначив аматор. нар. хор укр. пісні "Дзвінкоголосі слобожани", Валків. р-н] / О.Войтенко // Сіл. новини. - 2014. - 16 груд.

1696. Волошина Л. Фестиваль знаходить таланти : [обл. творчий фестиваль "Весняні дзвіночки" на Сахновщині] / Л.Волошина // Колос. - 2014. - 26 квіт.

1697. Волошина Л. Сільські таланти - Кобзарю! : [у р-ні пройшов огляд нар. творчості "Твої таланти, Сахновщино!"] / Л.Волошина // Колос. - 2014. - 14 черв.

1698. Волощук С. Тайна планеты "Альянс" : [о коллективе современ. эстрад. танца "Альянс" под рук. Н.Беляевой, Первомайский] / С.Волощук // Знамя труда. - 2014. - 9 апр.

1699. Гнатик Х. "Мелос" укотре підкорив глядачів : [звіт. концерт зразкового вокал. ансамблю Харків. ін-ту банк. справи] / Х.Гнатик // Золотий резерв. - 2014. - N 49. - С. 30.

1700. Голубнича О. Зразковий оркестр народних інструментів відсвяткував півстолітній ювілей : [у Комсомол. селищ. ПК відбувся творчий звіт лауреата міжнар. і всеукр. конкурсів і фестивалів зразкового дит. оркестру нар.

інструментів] / О.Голубнича // Вісті Зміївщини. - 2014. - 11 квіт.

1701. Гонтар Г. Свято пісні: ювілейн. концерт хорового колективу "Чисті криниці" : [Великобурлуц. РБК] / Г.Гонтар // Рад. патріот. - 2014. - 24 трав.

1702. Гранкіна Л. Наш "соловей", якого ми любимо : [про аматор. фольклор. гурт "Киселяночка" при Кисельс. СБК Первомайск. р-ну] / Л.Гранкіна // Знамя труда. - 2014. - 25 юния.

1703. Гудзь І. Дергачівська "Квітка": музика поєднала різні професії : [у 2006 р. був створений вокал. гурт "Квітка" при Дергач. район. БК] / І.Гудзь // Слобід. край. - 2014. - 11 груд. - С. 4.

1704. Гурт И. Долгий путь к вершине мастерства : [о рук. нар. театра "Зеркало" ДК "Химик" (Первомайский) Т.Г.Денисовой] / И.Гурт // Знамя труда. - 2014. - 8 янв.

1705. Гурт И. Энтузиасты народной песни : [об ансамбле "Ивушка", Первомайск] / И.Гурт // Знамя труда. - 2014. - 9 юния.

1706. Гуріна В. Яскрава сторінка розмаїття культурного життя Дергачівщини : [у Дергачах відбувся фінал конкурсу відкритого район. фестивалю-конкурсу дит. та юнац. творчості "Музи і діти"] / В.Гуріна, Н.Кучеренко // Вісті Дергачівщини. - 2014. - 22 берез.

1707. Гуріна В. "Театральна весна" : [в район. БК відбувся X фестиваль "Дергачів. театр. весна-2014"] / В.Гуріна // Вісті Дергачівщини. - 2014. - 5 квіт.

1708. Гуріна В. "Обычные таланты" : [відбувся звіт. концерт колективів район. БК] / В.Гуріна // Вісті Дергачівщини. - 2014. - 3 трав.

1709. Гуріна В. Успіх гурту, родини, селища : [про гурт "Под дождем" Козачолопан. сіл. БК] / В.Гуріна // Вісті Дергачівщини. - 2014. - 4 жовт.

1710. Живагін А. З днем народження, "Україночка" : [двадцятиріччя відзначив відомий у м. Лозова ансамбль "Україночка"] / А.Живагін // Голос Лозівщини. - 2014. - 29 квіт.

1711. Квитина Е. Праздник детских талантов : [обл. конкурс "Таланты многодет. семьи"] / Е.Квитина // Красное знамя. - 2014. - 10 апр.

1712. Кузьменко Т. Яскраві фарби творчого життя "Зоряночки" : [жіночий вокал. ансамбль Дергачів. РБК] / Т.Кузьменко // Вісті Дергачівщини. - 2014. - 1 листоп.

1713. Лузан О. Магія української пісні : [бесіда з кер. фольклор. колективу "Світанок" Великобурлуц. РБК О.Лузан / записала Л.Склярова] // Рад. патріот. - 2014. - 23 серп.

1714. Нововодолажчина співала : [у район. БК відбулося традиц. свято нар. мистецтва "Пісенна криниця"] // Вісті Водолажчини. - 2014. - 14 черв.

1715. Новохатська І. Фольклорному колективу "Журавушка" - 20 років! : [Мануїлів. сіл. клуб] / І.Новохатська // Вісті Дергачівщини. - 2014. - 25 жовт.

1716. Остапенко В.В. Хотим быть лучшими : [беседа с рук. коллектива барабанщиков "Ди-Настия" В.В.Остапенко / записала Н.Лапина] // Вісті Дергачівщини. - 2014. - 26 квіт.

1717. Саніна О. Залюбки продемонстрували свої таланти : [нещодавно в район. БК відбувся район. етап Міжнар. фестивалю мистецтв "Таланти III тисячоліття" та обл. творчого фестивалю "Весняні дзвіночки"] / О.Саніна // Дворіч. край. - 2014. - 29 берез.

1718. Середя Т. Щасливе дитинство "Щасливих дітей" : [у Краснокутську другий рік діє колектив "Щасливі діти"] / Т.Середя // Промінь. - 2014. - 1 лют.

1719. Синенко Г. "25 років творчих звершень" : [чоловічий хор ветеранів війни та праці Нововодолаз. БК відсвяткував 25-річчя] / Г.Синенко // Вісті Водолажчини. - 2014. - 10 трав.

1720. 40 лет на сцене - юбилейный концерт народного хора Дворца культуры "Химик" : [Первомайск. р-н] // Знамя труда. - 2014. - 24 дек.

1721. Федорченко Я. Танцювальні колективи - окраса і гордість : [великою популярністю в Богодухів. р-ні користуються танцювал. гуртки "Надія", "Дзвіночок", "Світлячок"] / Я.Федорченко // Маяк. - 2014. - 27 черв.

МОВА. ФОЛЬКЛОР. ЛІТЕРАТУРНЕ ЖИТТЯ

Місцевий фольклор

1722. Великий и могучий харьковский диалект // Вісті Зміївщини. - 2014. - 9 груд.

1723. Павленко Е. Харьковчане ездят на марках, боятся сявок и завивают кудри локоном : [особенности местного говора] / Е.Павленко // Комсом. правда в Украине. - 2014. - 20 февр. - С. 22.

Літературне життя. Місцеві об'єднання і гуртки

1724. Василюк Т. Переможні пера: область обрала кращих поетів і прозаїків : [підсумки щоріч. обл. конкурсу ім. О.С.Масельського на кращий літ. твір] / Т.Василюк // Слобід. край. - 2014. - 11 груд. - С. 5.

1725. Инина А. Талантам надо помогать : [ежегод. премия им. А.С.Масельского] / А.Инина // Харьк. известия. - 2014. - 16 авг. - С. 11.

1726. Кіч Т. Тарасів марафон : [з нагоди 200-річчя Т.Шевченка в усіх куточках області відбуваються урочисті заходи, літ. вечори, Шевченківські уроки] / Т.Кіч // Слобід. край. - 2014. - 8 берез. - С. 6.

1727. Островська Х. Вінок муз - для Шевченка : [протягом березня в багатьох р-нах області триватимуть мистец. і літ. заходи, присвяч. 200-річчю від дня народж. Т.Шевченка] / Х.Островська // Слобід. край. - 2014. - 15 лют. - С. 4.

1728. Терещенко К. Поезія торкається душі : [у р-нах області продовжують святкувати 200-річчя Т.Г.Шевченка та Всесвіт. день поезії] / К.Терещенко // Слобід. край. - 2014. - 29 берез. - С. 4.

1729. Хижная М. Харьковские поэты-песенники приглашают на день рождения : [Клубу песен. поэзии им. Ю.Визбора исполнилось 55 лет] / М.Хижная // Веч. Харьков. - 2014. - 8 нояб. - С. 20.

1730. Хорозова О. Нас на білому світі тримає любов : [підсумки літ. конкурсу ім. М.Чабанівського] / О.Хорозова // Колос. - 2014. - 8 листоп.

1731. Якушко О. В легендарном доме "Слово" живут потомки Тычины и Пилинской : [сегодня в "Слове" живет внучатая племянница П.Тычины О.Маркина, наследник писателя И.Муратова Алексей и сын переводчицы М.Пилинской А.Бугаевский] / О.Якушко // Комсом. правда в Украине. - 2014. - С. 16.

Літературні музеї

1732. Зозуля І. Солдаты в свободное время читают "Кобзарь" и просят "Чорну раду" : сотрудники харьков. лит. музея развлекали военных на передовой / И.Зозуля // Комсом. правда в Украине. - 2014. - 29 мая. - С. 8.

1733. Красько О. Батько Тарас і його "блудні сини" : [у Харків. літ. музеї проходить виставка "Батько Тарас і його блудні діти: модерністи, футуристи, неокласики"] / О.Красько // Слобід. край. - 2014. - 8 берез. - С. 4.

1734. Мицай Н.І. Солодка істина Сковороди : [бесіда з дир. Нац. літ.-мемор. музею Г.С.Сковороди Н.Мицай / записала О.Бойко] // Зоря. - 2014. - 17 трав.

1735. Сальник І. 1920-ті наживо: як ми святкували день народження Василя Еллан-Блакитного : [організатор - Харків. літ. музей] / І.Сальник // Смолоскип. - 2014. - N 2-3. - С. 6.

Твори письменників Харківщини

1736. Алчевська Х.О. Вишневий світ : [поезії, оповідання] / Х.О.Алчевська. - Х. : Типо-літогр. Р.Радомишельського, 1912. - 90 с.

1737. Альманах Творческого объединения "Маринист". Вып. 2 / Всеукр. союз писателей-маринистов, Харьк. обл. отд-ние. - Х. : ХОО "Маринист", 2013. - 163 с.

1738. Антоненко Л. Остановись!; Приходи; Всех людей хочу полюбить : [вірші краснокут. поета] / Л.Антоненко // Промінь. - 2014. - 1 берез.

1739. Белан Н. "Как перо Жар-птицы..."; "По-барски, словно..."; "Светило солнце..."; "В этом городе..." : [стихи

изюм. поэтессы] / Н.Белан // Обрії Ізюмщини. - 2014. - 7 марта

1740. Белан Н. "Соками солнышко поит закат..."; "Обычный день был..."; "Всю ночь шел дождь..."; "Мне все завидуют..." : [стихи изюм. поэта] / Н.Белан // Обрії Ізюмщини. - 2014. - 12 груд.

1741. Гаман В.П. Мій золотий сон - Конча-Озерна : [роман] / В.Гаман. - К. : Логос, 2013. - 460 с.

1742. Гаман В.П. Каскад ставків : роман / В.Гаман. - К. : Логос, 2012. - 424 с.

1743. Гребенюк Т. "Хорошо, не надо мыть посуду..."; "Я ще й досі вірую..."; "Друзья мои!..." : [стихи изюм. поэтессы] / Т.Гребенюк // Обрії Ізюмщини. - 2014. - 7 берез.

1744. Гребенюк Т. "Неуютно в лесу..."; "Репей мне орденом на грудь..."; "В чаше спящего фонтана..."; "Да много ль надо..."; "Пахне серпень сливами..."; Про осінь : [стихи изюм. поэта] / Т.Гребенюк // Обрії Ізюмщини. - 2014. - 12 груд.

1745. День поэзии : [поэтическое приложение] // Время. - 2014. - 19 марта. - С. 3-6.

1746. Джулік В. Україні; "У місиві людських стосунків..."; Ромашки; "Чи ти хоч раз..." : [вірші ізюм. поета] / В.Джулік // Обрії Ізюмщини. - 2014. - 12 груд.

1747. Диченский Б. "Как без ответа бывает грустно..."; "Ой, ты, реченька..."; "Я заглядываю в рай..."; "Не тая обиды..."; "Соленое - солоно..."; "Что-то стало холодать..."; "Чужие роли..."; "Сумей себя преодолеть..."; "Я слишком жалостливым стал..."; "Мне говорили, - не играй..."; "Листья на ветру дрожат..."; "И опять одиночество..."; "Есть поговорка..."; "За что ни возмись..."; "Что, в Вашем возрасте..."; "Меня судить никто не может..."; "Я по осени жизни иду..."; "Я потерял себя..."; Последнее восхожден :

[стихи изюм. поета] / Б.Диченский // Обрії Ізюмщини. - 2014. - 17 січ.

1748. Диченский Б. "Вновь осень..."; "Осень. Осень..."; "Черные вороны..." : [стихи изюм. поета] / Б.Диченский // Обрії Ізюмщини. - 2014. - 12 груд.

1749. Дмитренко Т.І. Істина проста : поезія / Т.Дмитренко. - Кіровоград : Вид. Лисенко В.Ф., 2014. - 107 с.

1750. Дмитренко Т. "Тече людської пам'яті ріка..."; "Хай буде чорним..."; "Вишивала рушники..."; "Живе в смарагдовім раю..."; "Немов причастя..."; "Гойдало вітром дерева..." : [вірші красноград. поетеси] / Т.Дмитренко // Вісті Красноградщини. - 2014. - 25 квіт.

1751. Доценко Л.Г. Срібні зорі; Диво; Ювілей; Сніги...Сніги...; "Злились у день єдиний..."; Тій жінці; "Бігла лісом, як часом..."; Це було недавно...; Осінній сад; "Три рази за зиму..."; Хто обрав собі небо...; Яв; Крутизна : [вірші золочів. поетеси] / Л.Доценко // Зоря. - 2014. - 25 січ.

1752. Дяченко В. Живу, благодаря и вопреки; Я знаю, вам снится Афган...; Бессонно светит окошко мамы... : [вірші краснокут. поета] / В.Дяченко // Промінь. - 2014. - 1 берез.

1753. Жадан С. Месопотамія : [зб. оповідань та віршів] / С.Жадан. - Х. : Книжковий клуб, 2014. - 365 с.

1754. Жадан С. Динамо Харків : вибр. вірші / С.Жадан. - К. : А-БА-БА-ГА-ЛА-МА-ГА, 2014. - 238 с. - (Українська поетична антологія).

1755. Жадан С. Прощання слов'янки : [вibr. вірші] / С.Жадан. - Х. : Фоліо, 2011. - 409 с.

1756. Захарова И.Б. Наш город спит : [стихи] / И.Захарова. - Х. : Права людини, 2012. - 35 с.

1757. Калініна Н. Забутий : [оповідання] / Н.Калініна // Вісті Водолажчини. - 2014. - 6 груд.

1758. Канюк Г.И. Плод с древа познания : религ.-филос. энцикл. поэма. Ч. 3. Развитие и судьбы мира и человечества. Т. 10 / Г.И.Канюк. - Х. : Точка, 2013. - 93 с. : ил.

1759. Канюк М.Г. Поэтический сборник / М.Канюк. - Х. : Точка, 2013. - 202 с.

1760. Карпенко Н. "Сегодня - день 8 Марта..."; "Кохання промінь блиснув..."; "Одари меня ласкою..."; "Ви не дивіться так..."; : [вірші ізюм. поетеси] / Н.Карпенко // Обрії Ізюмщини. - 2014. - 7 марта.

1761. Карпенко Н. Наваждение; Курортный роман; В чому причина?; PS; Осінь-малярка : [стихи изюм. поета] / Н.Карпенко // Обрії Ізюмщини. - 2014. - 12 груд.

1762. Касилов Ю. "Нам жизнь дана..."; Молитва; "Не оставляйте на потом..."; Сверстникам; Я помню; "Не терзайте нас ревностью..." : [стихи красноград. поета] / Ю.Касилов // Вісті Красноградщини. - 2014. - 13 черв.

1763. Ковальчук В.А. Красный лотос : стихи / В.Ковальчук. - Х. : Точка, 2012. - 79 с.

1764. Колоколов С.В. Харьковские "побреженьки" - 2 : [сборник] / С.В.Колоколов. - Х. : ФЛП Корецкая Л.А., 2013. - 35 с.

1765. Колоколов С.В. Харьковские "побреженьки" - 3 (и не только) : [сборник] / С.В.Колоколов. - Х. : ФЛП Корецкая Л.А., 2013. - 35 с.

1766. Колоколов С.В. Детские игры XX века : [сборник] / С.Колоколов. - Х. : Новое слово, 2011. - 47 с. : ил.

1767. Колоколов С.В. Шарик, лужа и малыш : [стихи для детей] / С.Колоколов (Колокольчик). - Х. : Новое слово, 2011. - 31 с. : ил.

1768. Колоколов С.В. Как Весна Зиму прогоняла : [истории для детей дошко. и мл. шк. возраста] / С.Колоколов (Колокольчик). - Х. : Новое слово, 2011. - 31 с. : ил.

1769. Корж И. Сиреневый рай : избранное; лирика / И.Корж. - Х. : Мачулин, 2014. - 179 с. : ил.

1770. Корж И.И. Искорки (и в шутку и всерьез) : стихотворения / И.Корж. - Х. : Майдан, 2012. - 125 с.

1771. Костинский А.В. Юголь : (овесть) : [проза] / А.Костинский. - Х. : Точка, 2012. - 91 с.

1772. Крамар В.В. Из покоління в покоління : [поема] / В.Крамар. - Х. : ХНАДУ, 2012. - 70 с.

1773. Лебеденко Н. "Скажи, у тім, що скрипка плаче..."; Високі ноти; До ранку : [вірші дергачів. поетеси / передмова Т.Очеретяної] / Н.Лебеденко // Вісті Дергачівщини. - 2014. - 9 серп.

1774. Лири : альманах. Вып. N 14 / Творч. об-ние поэтов и прозаиков "Зеркальная струя" ; гл. ред. И.Н.Иванов. - Х. : ФЛП Олейникова Ю.В., 2012. - 71 с.

1775. Меркулова Е. "Расскажи, как пахнет ива..."; "Когда тебе будет плохо..."; "Все лишние слова..."; "Когда настанет в жизни срок..." : [стихи изюм. поэтессы] / Е.Меркулова // Обрії Ізюмщини. - 2014. - 7 берез.

1776. Олійник О. Пісня-молитва; Очі неба; Наша доля - воля; Якщо совість в належнім чині : [вірші лозів. поетеси] / О.Олійник // Зоря. - 2014. - 2 серп.

1777. Пилипенко Л.И. Причал романтиков : стихотворения / Л.Пилипенко. - Х. : Точка, 2012. - 95 с.

1778. Побелян М.Ф. Сто каратів : [вірші] / М.Побелян. - [Х. : б. в., 200-]. - 109 с.

1779. Подгорная Т. "Прошу я..."; "Я іще марю днями..."; "Поэзия - стезя немногих..."; "Отоснились зимние сны..."; "Уходит зима переулками..."; "Просила квітку осені..." : [стихи изюм. поэтессы] / Т.Подгорная // Обрії Ізюмщини. - 2014. - 7 берез.

1780. Подольский С. Fuimus! (Мы были) : история одной компании за 40 лет в фотографиях / С.К.Подольский. - Х. : Права людини, 2012. - 83 с.

1781. Прокопьева Л. "Ты говоришь, что..."; "Чтобы боль непрошено..."; "Ты позволь..." : [стихи изюм. поэтессы] / Л.Прокопьева // Обрії Ізюмщини. - 2014. - 7 берез.

1782. Підгорна Т. "Це осінь тисне..."; "Ти не прийдеш..."; Згадав; "Усе, що маю..."; "Давай поговорим..." : [вірші ізюм. поета] / Т.Підгорна // Обрії Ізюмщини. - 2014. - 12 груд.

1783. Родионов В. Судьбы моей пути и перепутья : [лит. очерк] / В.Родионов // Красная звезда. - 2014. - 19 апр.

1784. Родионов В. Сильней с годами грущу о маме : [эссе] / В.Родионов // Красная звезда. - 2014. - 17 мая.

1785. Родионов В. О моей родословной, не условной : [лит. очерк] / В.Родионов // Красная звезда. - 2014. - 12 июля.

1786. Родионов В. Чугуев. Репин. Жизнь : [поэма] / В.Родионов // Красная звезда. - 2014. - 9 авг.

1787. Родионов В. О Маслове Иване и дружбе нашей давней : [эссе посвящено 75-летию писателя И.Маслова] / В.Родионов // Красная звезда. - 2014. - 6 дек.

1788. Романенко В. Берег ніжності : [вірші валків. поетеси: Валківський вальс; "Сердечно і палко..."; "Ті, кого ізмалку..."; Гімн культпрацівників Валківщини; Купальська ніч; Службовий романс; Осінній романс; Юність; Тепло

землі; "Спочатку було слово..." / В.Романенко // Сіл. новини. - 2014. - 1 берез.

1789. Садкова О. "Перевдягнувся ліс у золотаве..."; "Думки високі аж за хмару..."; "Чи рай, чи казка..."; "Замовк поет..." : [вірші ізюм. поетеси] / О.Садкова // Обрії Ізюмщини. - 2014. - 7 берез.

1790. Садкова О. Русским пятой колонны; Женщинам России; "Я бачила, як плакав генерал..." : [стихи ізюм. поета] / О.Садкова // Обрії Ізюмщини. - 2014. - 12 груд.

1791. Семочкина Н. "Позови меня..."; "Ты не зови меня во сне..."; "Где когда-то я..."; "Промчалась удаль молодая..." : [стихи ізюм. поэтессы] / Н.Семочкина // Обрії Ізюмщини. - 2014. - 7 берез.

1792. Стадниченко Ю. Мій Шевченко : [поема / пер. з рос. Ю.Стадниченка] / В.Родіонов // Красная звезда. - 2014. - 7 марта.

1793. Сусла О. "И вот уже тебя я старше стала...; Україна... засмучена; Натхнення; Оселю рідну бачу уві сні...; Нелюбовь; Я й не помітила, що боса йду по снігу...; Остановиться и расставит запятые : [вірші лозів. поетеси] / О.Сусла // Зоря. - 2014. - 12 лип.

1794. Татаринев Ю. "Сухая изюмская осень..."; "Не сотвори из идола кумира..."; "Воскресный день оставьте для души..."; "Выстоит, бесспорно, Украина..." : [стихи ізюм. поета] / Ю.Татаринев // Обрії Ізюмщини. - 2014. - 12 груд.

1795. Теплоухов В. В прошедшее; Назад; Мечта : [стихи ізюм. поета] / В.Теплоухов // Обрії Ізюмщини. - 2014. - 12 груд.

1796. Тислова З. "Эта красота совсем земная..."; "Расстались до новых встреч..."; "Мы все бываем так беспечны..."; "Летіла голубкою..."; "Я просила у Сонечка..." :

[стихи изюм. поэтессы] / З.Тислова // Обрії Ізюмщини. - 2014. - 7 берез.

1797. Титов Г.В. Янтарная почта : лирика / Г.Титов. - Х. : Точка, 2012. - 119 с.

1798. Ткаченко Г. Таємниця червоних поколінь : [уринок з роману красноград. письменниці] / Г.Ткаченко // Вісті Красноградщини. - 2014. - 5 груд.

1799. Тульчинский А.А. Nonfiction Tales. Невыдуманные истории : [сб. писем] / А.А.Тульчинский. - Х. : Права людини, 2013. - 134 с.

1800. Ушкалов Л.В. Від бароко до постмодерну : [есеї] / Л.В.Ушкалов. - К. : Грані-Т, 2011. - 550 с. - (De profundis).

1801. Ушкалов С. БЖД : повість / С.Ушкалов. - Х. : Кн. клуб "Клуб сімейного дозвілля", 2013. - 237 с.

1802. Філенко Л. Дорогой моей Лозовой; Миниатюры; Нам дано выбирать...; "Осиротел уютный мамин сад..."; К слезе; Сомневающемуся; Об аистенке и его аппетите; Где хранит секреты? : [вірші] / Л.Філенко // Голос Лозівщини. - 2014. - 11 квіт.

1803. Шиян Е. "Как прекрасна твоя седина..."; "Когда я буду очень старой..."; "Покоем веет от плиты..."; "Не изменилось ничего..." : [стихи изюм. поэтессы] / Е.Шиян // Обрії Ізюмщини. - 2014. - 7 берез.

Література про письменників Харківщини

1804. Александрова А. Харьковская "Детализация": немецкое прочтение : [о пьесе харьков. драматурга Д.Тернового] / А.Александрова // Харьк. известия. - 2014. - 16 авг. - С. 11.

1805. Анничев А. Лишившись имени в очах Божих, меняется и суть жизни человеческой : [о новой кн. "Именно" харьков. поэта Л.Французовой] / А.Анничев // Время. - 2014. - 5 февр. - С. 7.

1806. Біографічна довідка : [В.П.Гаман] // Гаман В. Мій золотий сон - Конча-Озерна / В.Гаман. - К., 2013. - С. 457-549.

1807. Василь Добрий. Василь Минко // Гаман В. Мій золотий сон - Конча-Озерна / В.Гаман. - К., 2013. - С. 78-109.

1808. Водяницький І. Мовою душі і серця : [про поета І.Малиша] / І.Водяницький // Сіл. новини. - 2014. - 15 лип.

1809. Домніч О. Шануємо і пам'ятаємо видатного земляка : [про укр. гумориста В.Ендеберю] / О.Домніч // Вісті Дергачівщини. - 2014. - 1 лют.

1810. Есей про "вічну педагогіку" Сковороди // Ушкалов Л.В. Від бароко до постмодерну : [есеї] / Л.В.Ушкалов. - К., 2011. - С. 146-163.

1811. Жадан С. "Мы живем в Харькове и никуда из него не собираемся выезжать" : [беседа с писателем С.Жаданом / записал Р.Гривинский] // День. - 2014. - 22 янв. ксерокс

1812. Жадан С. "Нужно оставаться собой, но при этом помнить - рядом живут люди, у которых может быть иная точка зрения" : [беседа с харьков. писателем С.Жаданом после события в здании облгосадминистрации] // Факты и комментарии. - 2014. - 14 марта. - С. 11.

1813. Жадан С. Не нужно расслабляться - борьба продолжается : [беседа с харьков. писателем С.Жаданом / записал Д.Десятерик] // День. - 2014. - 11-12 апр. - С. 10.

1814. Жадан С. "Смолоскип" - це такий знак якості для молодих : [бесіда з письменником С.Жаданом] // Смолоскип. - 2014. - N 2-3. - С. 3.

1815. Життєві броди. Володимир П'янов // Гаман В. Мій золотий сон - Конча-Озерна / В.Гаман. - К., 2013. - С. 297-317.

1816. Звездные сказки : [16 сказок от извест. харьковчан собрали в одну кн. "Звездные сказки : истории, которые помогают верить и жить". Кн. посвящена детям, которые борются с онкозаболеваниями] // Харьк. известия. - 2014. - 18 окт. - С. 1.

1817. Зеленская Д. Харьковского поэта называют королем четверостиший : [С.Небов] / Д.Зеленская // Веч. Харьков. - 2014. - 18 окт. - С. 21.

1818. Кадомская Е. Известные харьковчане стали сказочниками : [С.Жадан, музыканты из ТНМК, М.Бурмака, О.Котлицкая, Е.Комаровский, А.Цаплиенко и др. приняли участие в подготовке сб. сказок "Звездные сказки". Деньги от продажи этой книги пойдут на лечение онкобольных детей] / Е.Кадомская // Веч. Харьков. - 2014. - 18 окт. - С. 23.

1819. Калина О. Сила слова : [про нову кн. поезій "Ріка війни" краснокут. поетеси Л.Покусай] / О.Калина // Промінь. - 2014. - 20 груд.

1820. Калюжний М. Юрій Татарінов: "...Бери слова і ладь строку" : [про ізюм. поета Ю.Татарінова] / М.Калюжний // Обрії Ізюмщини. - 2014. - 12 груд.

1821. Квітка до "Основ'яненка" : [Г.Ф.Квітка-Основ'яненко] // Ушкалов Л.В. Від бароко до постмодерну : [есеї] / Л.В.Ушкалов. - К., 2011. - С. 176-246.

1822. Ковальская Е. Харьковчанин предсказал Майдан за год до событий : [в Баден. гос. театре (Германия) началась работа над спектаклем по пьесе "Детализация"]

харьков. драматурга Д.Тернового] // Веч. Харьков. - 2014. - 22 марта. - С. 21.

1823. Колоколов С.В. : [біографія] // Харьковские "побреженьки" - 2 / С.В.Колоколов. - 2013

1824. Корінь А. "І крила є. І є куди летіти": про книгу Т.І.Дмитренко "Істина проста" / А.Корінь // Дмитренко Т.І. Істина проста : поезія / Т.Дмитренко. - Кіровоград, 2014. - С. 3-6.

1825. Люблю и верю : [творч. вечер С.Горбуновой-Рубан: авт. трех поэт. сб.] // Харьк. известия. - 2014. - 7 окт. - С. 7.

1826. Ляхова Н. Непрості істини Тетяни Дмитренко : [про красноград. поетесу Т.Дмитренко] / Н.Ляхова // Вісті Красноградщини. - 2014. - 25 квіт.

1827. Мгновения из жизни великого философа Григория Сковороды // Веч. Харьков. - 2014. - 22 нояб. - С. 19.

1828. Между родиной и небом... : Борис Чичибабин в статьях и воспоминаниях : [сборник]. - Х. : Фолио, 2013. - 527 с. : ил.

1829. Микола Побелян : [біографія] // Побелян М.Ф. Сто каратів : [вірші] / М.Побелян. - [Х., 200-]. - С. 3-4.

1830. Михайлин І. "Ганна Ткаченко як художній феномен" : [про красноград. письменницю Г.Ткаченко] / І.Михайлин // Вісті Красноградщини. - 2014. - 5 груд.

1831. Олейник Л. Флейта Сковороды / Л.Олейник // День. - 2014. - 7-8 нояб. - С. 22.

1832. Ракецька І. Про актуальне і про вічне : [про лозів. поетесу О.Олійник] / І.Ракецька // Зоря. - 2014. - 2 серп.

1833. Родоначалник української басні : [П.Гулак-Артемовський] // *Время регионов Харьковщины*. - 2014. - 24 окт. - С. 13.

1834. Рожденный сказку сделать былью : [с Харьковом связано ім'я укр. письменника Н.Трубляни (25.04.1907-3.10.1941)] // *Время регионов Харьковщины*. - 2014. - 19 июля (N 29). - С. 13.

1835. Савран А. Королева спілкування : [про харків. поетесу Л.Філенко] / А.Савран // *Голос Лозівщини*. - 2014. - 11 квіт.

1836. Святі отці в [Григорія] Сковороди // Ушкалов Л.В. Від бароко до постмодерну : [есеї] / Л.В.Ушкалов. - К., 2011. - С. 121-145.

1837. Синій ранок загірнього романтика. Микола Хвильовий // Гаман В. Мій золотий сон - Конча-Озерна / В.Гаман. - К., 2013. - С. 6-37.

1838. Сковорода та Біблія : (Варіації на тему Юрія Шевельова) // Ушкалов Л.В. Від бароко до постмодерну : [есеї] / Л.В.Ушкалов. - К., 2011. - С. 85-120.

1839. Современную українську п'єсу о Майдане поставили в Німеччині : [спектакль по п'єсе "Деталізація" харків. драматурга, актера "Театра на Жуках" Д.Тернового] // *День*. - 2014. - 20-21 июня. - С. 21.

1840. Стрельник И. Герої сказок Ігоря Скоробогатого обитають на Павлом Полі : [состоялась презентація трьохтомника сказок харків. письменника І.Скоробогатого] / И.Стрельник // *Веч. Харьков*. - 2014. - 30 дек. - С. 4.

1841. Там, де верби над ставом. Петро Панч // Гаман В.П. Мій золотий сон - Конча-Озерна / В.Гаман. - К., 2013. - С. 38-77.

1842. Татаринів Ю. "По волі чьей заброшен я сюда" : (о поезії Б.Диченського) / Ю.Татаринів // Обрії Ізюмщини. - 2014. - 17 січ.

1843. Татаринів Ю. "Золотая молния строки" : [об ізюм. поетесах : З.Тисловой, Е.Меркуловой, Т.Подгорной, О.Садковой, Т.Гребенюк, Л.Прокопьевой] / Ю.Татаринів // Обрії Ізюмщини. - 2014. - 7 берез.

1844. Ткаченко А. О слові поета : [о красноград. поеті Ю.Касилові] / А.Ткаченко // Вісті Красноградщини. - 2014. - 13 черв.

1845. Ушкалов С. Ушкалов Сашко - про кефірників, символів "Смолоскипа" і те, що робити, коли чогось бракує : [бесіда з письменником С.Ушкаловим / записала Л.Багацька] // Смолоскип України. - 2014. - квіт.-травень (N 4-5).

1846. Цимбалюк М. Де Слово є сильнішим за гармати : [IV міжнар. фестиваль "Книжковий арсенал". У круглому столі "Література та кордони" приймав участь С.Жадан] / М.Цимбалюк // Слово Просвіти. - 2014. - 17-23 квіт. (N 15). - С. 14.

1847. Чернуха А. Роман Аліни Чернухи "Соломія+Софія=Слава" відзначено III премією на конкурсі ім. Масельського : [бесіда з письменницею А.Чернухою / записала О.Голубнича] // Вісті Зміївщини. - 2014. - 19 груд.

1848. Чий Іван Нехода? // Гаман В. Мій золотий сон - Конча-Озерна / В.Гаман. - К., 2013. - С. 380-396.

1849. Чим були гроші для Сковороди? // Ушкалов Л.І. Від бароко до постмодерну : [есеї] / Л.В.Ушкалов. - К., 2011. - С. 164-175.

1850. Шаульський М. Меморіальна дошка Любові Суркової : пам'ят. табличка появилася на домі поетеси по адресу : Чугуєв, ул. Кожедуба, 19 / М.Шаульський // Красна зірка. - 2014. - 8 февр.

1851. Шостак Н. "Ворошиловград" Жадана оцінили в 20000 євро : [С.Жадан получит престиж. лит. и перевод. премию Brucke Berlin 2014 г.] / Н.Шостак // Комсом. правда в Украине. - 2014. - 16 июля. - С. 7.

1852. Шутяк Л. Любовь и другие месопотамские диковинки: новый роман Сергея Жадана : проза и поэзия, память, город, библейские иллюзии / Л.Шутяк // День. - 2014. - 21-22 марта. - С. 23.

1853. Яременко В. Від автора "теорії малих діл" до Великого Просвітника українського народу : [народно-просвітня діяльність Б.Грінченка] / В.Яременко // Слово Просвіти. - 2014. - 29 трав.-4 черв. (N 21). - С. 10; 5-11 черв. (N 22). - С. 10.

Література про письменників української діаспори

1854. Гундарова Т. "Юрий Шевелев был человеком принципиально антисоветским" : [блиц-интервью с членом жюри по присуждению премии им. Шевелева Т.Гундаровой о состоянии современ. укр. эссеистики и неусвоен. уроках от Ю.Шевелева / записала В.Лубчак] // День. - 2014. - 19-20 дек. - С. 7.

1855. Загоруйко Д. К украинскости через европейскость: Юрий Шевелев: "Я слишком много вложил себя в эту культуру, чтобы согласиться на ее уничтожение" / Д.Загоруйко // День. - 2014. - 11-12 апр. - С. 8.

Край у літературних творах

1856. Красноградщині; Герб Красноградщини; Творцям Красноградщини; Майстриням Красноградщини :

вірші // Дмитренко Т.І. Істина проста : поезія / Т.Дмитренко. - Кіровоград, 2014. - С. 29, 30, 32, 34.

1857. "Ласточка" в Харькове; Поэтическая "стометровка"; Саржин Яр : [стихотворения] // Пилипенко Л.И. Причал романтиков : стихотворения / Л.Пилипенко. - Х., 2012. - С. 16-17, 55-56, 87-88.

1858. Пам'ять серця : (До 70-річчя визволення м. Красноград від фашистських загарбників) : вірш // Дмитренко Т.І. Істина проста : поезія / Т.Дмитренко. - Кіровоград, 2014. - С. 17

1859. Харьков // Тульчинский А.А. Nonfiction Tales. Невыдуманные истории / А.А.Тульчинский. - Х., 2013. - С. 118-124.

ІМЕННИЙ ПОКАЖЧИК ¹**А**

- | | | |
|---------------------|---------------------|--------------------|
| Абліцов В. | Александров Е.Е. | Алымова Н. * |
| 55 | 56 | 1497, 1498 |
| Абрамовская Н. | Александрова А. | Андреев В. |
| 303 | 59-61, 419, 528, | 1514 |
| Аверченко А.Т. * | 565, 577, 578, 649, | Андреева И.М. |
| 204 | 699-701, 897, 903, | 1692 |
| Аврамов П.В. * | 904, 990, 1289, | Андреева Ю. |
| 56 | 1347, 1372, 1473, | 1180 |
| Агапова О.О. | 1804 | Андреев Ф. |
| 467 | Александрович К. | 623 |
| Агафонов Б.С. * | 1161 | Андрієнко В. |
| 191 | Александровская А. | 1237 |
| Адаменко О. | 58 | Анничев А. |
| 418, 697, 1164, | Алексеева А. | 63-66, 1277, 1436, |
| 1395 | 687 | 1474, 1515, 1516, |
| Адамович Т. | Алексейчук В. * | 1596, 1609-1612, |
| 315, 527, 593, | 129 | 1618, 1619, 1624, |
| 608, 609, 648, 698, | Алексин В.Ф. * | 1631, 1662, 1805 |
| 896, 902, 1286- | 80 | Антоненко Л. |
| 1288, 1345, 1370, | Алешин В. | 1738 |
| 1371, 1472, 1545- | 702, 703, 1643 | АпиплатА. * |
| 1547, 1580, 1581 | Алешина С. | 741 |
| Акаткин А.Е. | 611 | Аракелян А. |
| 911 | Алчевская Х. * | 650 |
| Акулов В. | 127, 207 | Арканова В.Ф. * |
| 614 | Алчевська Х.О. | 63 |
| Алдатов И. * | 1736 | Астахова В.И. |
| 745 | Алчевский А. * | 1325 |
| | 91 | Ахизер И.А. * |
| | | 92 |

- | | | |
|-------------------|------------------|------------------|
| Ахтирченко О. * | 1133 | Бервено О. |
| 617 | Барабашов Н. * | 1245 |
| Б | 124 | Березюк Н. |
| Бабарин Д. | Баркалов С. * | 71 |
| 704, 705 | 1677 | Беркос М. * |
| Бабич В.П. * | Барков О. | 239 |
| 1331 | 709 | Берлин В. * |
| Баборин Д. | Барсегян А.С. * | 1427 |
| 706 | 1432 | Бернес М. * |
| Багалей Д. * | Баско Г.А. | 76, 222 |
| 148 | 912 | Беседин А.А. |
| Багацька Л. | Бахмет Т. | 1013 |
| 1845 | 70 | Беспалова Н. |
| Баграй Я. | Бачурин И. * | 347 |
| 356 | 149 | Бессмертный Л.В. |
| Багхаджати Е. | Башкирцева М. * | 651 |
| 68 | 104 | Бессонов А. * |
| Бадаев Д. | Безмінова І. | 234 |
| 323, 338 | 1242, 1243 | Белявцева Т. |
| Бадюлин К. | Беклимишев В. * | 249, 291, 421, |
| 707, 708, 797 | 279 | 1123, 1176, 1409 |
| Бажанов М.И. * | Белан Н. | Биков Л. * |
| 229 | 1739, 1740 | 221 |
| Бакиров В.С. | Белинська Л. | Билим К.В. |
| 2 | 1244 | 1014 |
| Бакуменко Н. | Белоус Ю.П. | Билоус Н. * |
| 1693 | 913 | 353 |
| Баллін М. * | Белоусов Н. * | Біда А. |
| 153 | 1495 | 1021 |
| Балута И. | Бельская И. * | Білобровко О. |
| 1092-1094 | 1322 | 719-722 |
| Балута І. * | Бельченко А.Ф. * | Білокінь С. |
| 1097, 1102, 1105, | 188 | 75 |
| 1120, 1128-1130, | Беляева А.Е. | Біруля О.К. * |
| | 911 | 14 |

- | | | |
|--|-------------------------|--|
| Благовещенская А.
891 | Борисов О.
304 | Букет Є.
942 |
| Богдан А.
357, 415, 438,
615, 616, 808, 848,
1217 | Бородавка А.
870 | Булат В.
1632 |
| Бодіна В.
1113 | Борцова Е.
1517 | Булаховський Л. * |
| Бойко О.
1734 | Борщ Ю.
618 | Булгаков А.А. * |
| Бойко В. * | Борыс А.
1644 | Бурак Е.Н.
580 |
| Болдыжева А. * | Братчиков Ю.В. * | Бураков А.
717 |
| 1568 | Брауде С. * | Бурачек М. * |
| Бондар М.
652 | Бреславец Б.
711-716 | Бурмака М. * |
| Бондар Н.
452, 453, 617,
1159, 1278, 1279 | Бреус В.В.
1015 | Буряк Р.І.
468 |
| Бондаренко Б.
780, 800, | Брюханов О.
1016 | Буряковская Т.
73, 74, 267, 268,
305, 411, 420, 439,
718, 1437, 1471,
1480, 1518 |
| Бондаренко І.
625 | Бубенко П.Т.
481 | Бутенко В.М.
1017 |
| Бондаренко М. * | Бублий И.
324 | Бутко О.
1018 |
| 112, 280 | Бублий Н.
556 | Бутков Д.В.
529, 530 |
| Бондаренко С.
1373 | Бугай Л.
1061, 1187 | Буцкий А.
928 |
| Бондарев В. * | Бугір С. * | Бучастая С.
1519 |
| 1181 | Бугримов А. * | Бушев М.І.
1019, 1020 |
| Борис И.
1291 | Бугримов А. * | |
| Борисов А. * | 147, 217 | |
| 1504 | Бузовський А.І.
1156 | |
| Борисов Г.
710 | | |

Быков Л. *	Васюренко В.О.	Вишня О. *
57	454	155, 194
Быкова А.	Вахмянин В.	Вікторова В.
653-657, 871, 963,	358	159
1645	Великанов А.П.	Вільхівська Л.
Бысов В.Л.	1023	1554
1552, 1553	Великая Е.Ю.	Вінніченко Н.
Бысов В. *	688	621, 915, 1033,
1510	Велиляев Л.	1151, 1337
	1477	Вініченко Ю.В.
В	Величко Г.	916
Ваксман Г.Е. *	424	Владимиrowa Н.
583, 587	Величко Ф. *	605, 1236
Вакуленко В.	152	Власенко О.І. *
1022, 1265, 1476	Вельма Л.	1249
Варжеинов Ю.	1583	Власова И.
1036	Веретейников Н.М	1238
Варламова И.	1095	Вовчик П.
205	Веркин Б. *	826, 992
Варфоломеев В. *	77	Водяницький І.
7	Веркина Т.	1808
Васенко Г.	77, 1584	Водяной М. *
644	Веркина Т. *	72
Василець Т.	1305	Вожова Л.Д. *
271, 325, 422,	Викторова Н.	242
423, 619, 658, 659,	78, 425, 470, 531,	Войтенко О.
944, 989, 1181,	582, 583, 906, 975,	1695
1218, 1420, 1520,	1348, 1585, 1586,	Волик О. *
1683, 1724	1637, 1677	1280
Василь М.	Винник-Штепа О*	Волков А.
1165	1487	798
Васильева И.	Винокурова М. *	Волков М.
1521	65	349, 359, 360
Васильковский С.*	Вишницкий А. *	Волков М.І. *
235	740	12

Воловик Л. 82, 83, 361	Гаман В.П. * 1806	Гнатик Х. 1699
Воловник О.П. 84	Гандель Ю.В. 92	Гнідий Ф. * 69
Волошин П. 723	Ганзера И. 1678	Гнилосиров В.С. * 198
Волошина Л. 1567, 1696, 1697	Гаркуненко С.П. * 1247	Голиков А.П. 2
Волошко А. 85, 1219, 1336	Гвоздик А. * 769	Головин С. 97, 546, 557, 611, 1478, 1568
Волошко А.М. * 773	Генкин А. 532, 533, 728, 1097, 1294, 1295	Головчанская А. 993
Волощук С. 1698	Герасимов В.А. 362	Гололобова О.О. 440
Волянский Ю.Л. * 243	Геращенко Г. 95	Голубкова О. 1032
Вороненко Г. 86	Гербін Б.М. * 167	Голубнича О. 684, 1248, 1350, 1479, 1700, 1847
Воронкіна І. 620, 1015, 1024- 1031	Гетьман О. 1148	Гонтар Г. 1701
Г	Гинзбург А. * 150	Гончаренко Л.М. 1033
Гавриш А.А. * 209	Гинш Э.О. * 89	Гончаренко С. 1188
Гайдар А. * 215	Гиршман Л. * 173	Гончаров В. 1034
Гайдар Г.І. 633	Гіршфельд А. 971	Гончаров О. 642
Галич В. 724-727, 787	Глущенко А.Д. 917	Гончаров Ю. 575
Галич И. 1293	Глянько В. * 1685	Гончарова В. 622
Гаман В.П. 1741, 1742	Гмыря Б. * 161	

Горбацевич К. 1377	754	Грудневый В. 731
Горбунов В. 1666	Гречаний О. 351	Грутман О. 1249
Горбунов Д. 1167, 1168	Гречанина Е. 660	Губаль Б. * 1528
Горбунова-Рубан С* 1825	Гривинский Р. 1422, 1811	Губаренко В. * 130, 238
Гордиенко В. 1296	Григоренко К. 537, 830, 1135	Губин Д. 100, 101, 182, 339
Горицвіт С. 828	Григоренко Н.И. 918	Гудзь І. 252, 584, 634, 978, 994, 1184,
Горский К. * 192	Григорович Л. * 1526	1250, 1703
Горун О. 957	Григорьев А. 426	Гужва Н.М. * 96
Готвянська Г.Г. * 1574	Гризодубов С.В. * 86, 88, 180, 248	Гузенко В. * 415
Гофф И. * 179	Гриненко А. 957	Гузенко О. 585
Грабовський П. * 199	Гриненко А. * 880	Гулак- Артемовский П. * 1833
Гранкіна Л. 1702	Гриценко М. 99	Гулий І. * 129, 277
Гребенюк В.В. 564	Гришин В. 1095	Гулич В. * 1516
Гребенюк Т. 1743, 1744	Грінченко Б. * 1853	Гуляк О. 1098
Гребенюк Т. * 1843	Гроссу Е. 1396	Гундарова Т. 1854
Гредескул А.Б. * 6	Грот Ю.И. 730	Гура О. 1035
Грек М. 829	Грошечая Н. 22	Гурбанов С. 1480
Греков М. *	Грубник В. 1220	

Гуревич М.И. *
177

Гурина О.
790

Гуріна В.
1338, 1357, 1587,
1706-1709

Гурт И.
643, 661, 1548,
1602, 1692, 1704,
1705

Гурченко Л. *
126, 1396

Гусаров О.
1099

Гутник В.И. *
209

Д

Данилевский В.Я*
120

Даниленко А. *
1691

Данилів Б.
612

Данилов А.И. *
209

Данилова О.С. *
189

Данилюк О. *
1355

Даньшин О.
732

Двоскина Л.
273

Дема В.
472

Деменко О.
1251

Денисова Т.Г. *
1704

Деняк Р.
1100

Дерегус М. *
202

Деркач Н. *
1474

Десятерик Д.
1813

Дешко Л. *
1426

Джинчвеладзе И. *
377

Джулік В.
1746

Дикий І.Ф. *
114

Дикун И.
919

Диченский Б.
1747, 1748

Диченский Б. *
1842

Дмитренко Т.І.
1749, 1750

Дмитренко Т. *
1826

Дмитриева А.
1038

Дмитриева О. *
1667

Добкин М.
874-878, 972, 973

Добкин М. *
828, 870, 871,

873, 879-885, 887,
889, 890, 1103,

1124

Довалентинова А*
753

Довженко О. *
218

Догадина Т.
941

Доманова Е.
949

Домбровская О. *
752

Домбровський С.*
667

Домніч О.
1809

Дорофеева О.
1667

Досекин В. *
64, 151

Доценко Л.Г.
1751

Драгункіна В.
297, 363

Дробницький Г.К*
85

Дроговоз С. *
1294

- Другов В. 111, 139, 140
898 Ермошенко Г. 1818, 1846, 1851,
Дубовая С. * 104-108 1852
1276 Ефанова М. Железняк Г.
Дубровык А. 23, 109-112, 253, 1392
441 274, 316, 350, 364, Железняк М. *
Дубянский Г. 427, 442, 548, 549, 1424
662, 1221 586, 587, 663-666, Живагін А.
Дудинская Н. * 831-835, 838, 907, 113, 114, 254,
146, 223 1138, 1185, 1297, 624, 629, 635, 642,
Дудукалов О.І. * 1298, 1351-1353, 667, 676, 1057,
1323 1378, 1397, 1398, 1088, 1089, 1112,
Дунаєвський І. * 1423, 1481-1487, 1223, 1284, 1416,
225 1522-1529, 1569, 1488, 1710
Душкин А.Н. * 1589, 1613, 1620, Жикол О.
100 1621, 1626-1628, 730
Дьоміна О. 1646-1649, 1651, Жилина А.Ф.
382 1663, 1668, 1672, 1041
Дяченко В. 1685 Жирова Н.
1752 1042
Дяченко М.В. * **Є** Жмыров А.
8 Євтушенко В. 1152
Дяченко С.С. * 1253, 1604 Жук Г.
16 Єкімова А.Г. 683
920 Жуков Б.В. *
200 200
Е Єлісєєв А.І. Жукова Е.
Євдокимова Н. 1039 473
1603 Єпішева Л.І.
Евина Т. 11
1252, 1588 Єсіна О.
Еллан-Блакитний В* 1040
1735 **Ж**
Ендеберя В. * Жадан С.
1809 1753-1755, 1811-
Ермилов В. * 1814

Загоскин С. *	Зінченко Н.	234
118	123	Іванов И.Н.
Загребельний Ю. *	Зінченко С.	1774
1215	383	Іванова Н.
Задорожная И.	Зозуля И.	569
292	21, 121, 276, 306,	Іванова С.
Зайцев Ю.	444, 445, 660, 743,	590
1044	880, 996, 1104,	Іванович В.
Закопайло М. *	1139, 1400, 1443,	1658
1196	1491, 1732	Іволгина В.А.
Заржицький О.	Зозуля М. *	924
733, 734	1479	Ігуменцев В. *
Захаров Е.	Зозуля Н.	1505
921	122, 669	Ільченко Е. *
Захарова И.Б.	Зозуля С.	1195
1756	558	Ільяш А. *
Захарчук Т.	Золотарев В.	1489
1339	534	Інина А.
Зеленина Е.	Золотарев В. *	326, 430, 589,
836, 908, 1101,	543	964, 1354, 1591,
1299, 1300	Зубов В.	1725
Зеленская Д.	744	Інюточкин А.А.
735, 1379, 1399,	Зубова М.	1303
1425, 1426, 1441,	255, 1590	Іосилевич Е.
1490, 1555, 1570,	Зубова Т. *	550
1660, 1673, 1817	1655	
Зима Н.	Зубченко М.О. *	І
1301, 1302, 1310	652	Іванов А.
Зиненко Ю.	Зыбин В.П.	1187
3, 117, 275, 287,	923	Іващенко Л.
317, 365, 429, 443,		1254
444, 588, 690, 736-	І	Івченко В. *
742, 1102, 1103,	Іваницкий А. *	247
1169, 1186, 1442,	64, 302	Ісаїв Л.
1571	Іванов Е. *	246

К	208	1107, 1272
Кадмина Е. *	Канищев Г.Ю.	Касяненко Ю.
162	341, 342	1105, 1255
Кадомская Е.	Канцедал С.	Катеренюк В.
125, 412, 416,	1492	1106
522, 745-754, 832,	Канюк Г.И.	Кац М.Д. *
837, 1171, 1189-	1758	158
1195, 1380, 1445,	Канюк М.Г.	Кацман В.Г.
1572, 1818	1759	344
Казакова Н.А.	Каразин В.Н. *	Кацуба В.М.
2	1426	974
Казакова Т.	Каразины *	Каща В.
1304, 1305, 1584,	74	757
1592-1594	Карасюк М.	Квартальнов Д.
Калашник А. *	366	758
619	Каринская В. *	Квартенко Р.О.
Калашников В. *	165	447, 1107
1276	Карминский М. *	Квитина Е.
Калина О.	90	1711
1149, 1819	Карпенко А.Е.	Квітка-
Калинина Я.	128, 1614	Основ'яненко Г.Ф.*
755	Карпенко Н.	1821
Каліберда В.А.	1760, 1761	Кеворкян К.
1149	Карпеев М. *	1428, 1429
Калінін К. *	371, 378	Кендзера А.
156	Карпов В.	1340
Калініна Н.	129	Кернес Г.
1757	Касатонов П.Ю. *	997-1002
Калюжний М.	357	Кернес Г. *
1135, 1820	Касилов Ю.	828, 854, 992,
Камарзаев В.	1762	994, 1007, 1008
756	Касилов Ю. *	Кизим В.
Каминіна В.В.	1844	385
484	Касьянова С.	Кизим В. *
Каниболоцкая М.*	277, 644, 1052,	297

Кизим О. 386	Клочко Л. 759	Ковальчак Я. 560
Киношенко Ю.Т. 131	Клочко О. 535, 1383	Ковальчук В.А. 1763
Кириченко А. * 748	Кнорозов Ю. * 232	Ковтаренко В. 387
Китанин В. 590	Кньш В.А. 928	Ковтун Е.С. 688
Китченко Є. 1381	Кобилін П. 460	Ковшун А. * 1665
Киш С. 132, 278, 307, 367-370, 591, 835, 838, 839, 1172, 1196, 1197, 1239, 1306-1308, 1382, 1402, 1403, 1519, 1557	Ковалев В.И. 564	Коган-Ясний В. * 180
Кізілова І. 636	Коваленко В. 1158	Кожедубова Г. 1140
Кіношенко Ю.Т. * 686	Коваленко К. 637, 965, 1072	Козинец А. 486, 1198, 1256, 1356
Кіч Т. 144, 309, 319, 328, 1726	Коваленко Ю. 1309, 1384, 1615, 1629, 1666	Козирод І. * 1476
Клеріні Г. 1157, 1163	Коваль І. 1674	Козловська Т. 25, 1385
Клименко В. 1355	Коваль О. 24, 1493, 1494, 1530	Козороз О. 135
Клименко Н.М. 926	Ковальов О. 485	Коловрат-Бутенко Ю 413
Клочан В.І. 1108	Ковальов О.М. * 1551	Колоколов С.В. 1764-1768
Клочко В.Я. 927	Ковальская Е. 133, 134, 298, 318, 840, 1310, 1430, 1495-1497, 1531-1533, 1549, 1558, 1573, 1595, 1664, 1669, 1822	Колоколов С.В. * 1823
		Колосова Р. * 66
		Колотий Н. 841
		Колпаков С. * 741

Комаровский Е. *	272	847
1818	Корсак А.	Котова О.
Комірний В. *	1199	138
1554	Корсун Д.	Коцарев О.
Коник В.	328	139, 140, 1225
1053	Косенко Н.	Кравец В.И.
Конкин В. *	487	1311
60, 212	Косенкова В.	Кравчун П.Г. *
Кононенко Я.	256, 1251, 1686	1315
536	Космюк С. *	Крайнев В.В. *
Конопля Л.М.	102	82
9, 11, 17	Костенецька Т.Г.	Крамар В.В.
Конюхов А.	137	1772
551	Костенко О.	Красноперов С.
Копейка Г. *	670	1100
741	Костин Я.	Красноперов С.Г. *
Копылов В.А.	979, 1224	1111-1113
1335	Костинский А.В.	Красько О.
Корево Г.С.	1771	371, 671, 1534,
537	Костіна О.	1733
Корж И.И.	760, 1109, 1110,	Кривонос А.В. *
1769, 1770	1257, 1258	241
Корж И.И. *	Костроменко В. *	Криворучко А. *
15	237	129
Коржилов Л.І.	Костюк С. *	Криворучко І.
308	203	849
Корінь А.	Косяк А.	Криворучко Л.
1824	930	592, 1259
Корнев А.	Косяненко Ю.	Крижний С.
279, 1539, 1559	1574	1260
Король Г.	Котлицкая О. *	Кричевский В. *
1054	1818	196
Коротков Д.	Котляр В. *	Кропивницький-
842	1575	Рябов И.
Коротков С. *	Котляр Ж. *	141

Кропоткин Д.Н. *	561	Ландау Л. *
339	Куприна В. *	230
Круглый Ю. *	122	Лапіна Н.
1322	Курбас Л. *	145, 1019, 1023,
Крюкова С.	94	1081, 1716
488	Курейко Т.	Лапко В. *
Крячко А.	1055	1365
1535	Курило В. *	Лаптева Н.
Крячко В.	372	25, 762, 763,
761	Курочка М.В. *	1060, 1447
Крячко Д. *	627	Лаптева І.
228	Куценко М.І. *	1534
Кузнец С.	622	Лебеденко Н.
142	Кучеренко Н.	1773
Кузнецов М.С. *	296, 1035, 1073,	Лебединський В.І.
1348	1706	623, 933
Кузнецов Ю.	Кучков П.	Левчев М.
240	1056	764
Кузнецъ С. *	Кушнарєв Е. *	Левченко В.
137, 181	125	552, 765, 1039,
Кузнецов Д. *	Кушнарьов С.	1053
1344	389, 390	Левченко Н.Я. *
Кузнiченко Ю.	Куштим К.Ф.	135
356	1057	Лейко В. *
Кузьменко Т.	Куш В.О.	1411
1357, 1712	562	Лемберг А.А. *
Кузьмина И.Ю.		131
143		Лемента А.Ф. *
Кулинич Д.	Л	171
1499	Лабазова Т.	Летюк С.
Куличенко И.	345	431, 1359, 1360
1358	Лактионова А.	Линке В.
Кулініч І.	455	768
372	Лактіонова Г.	Липкивская А.
Купін І.	1114-1117	1665

Лисенко І.М. 392	1122, 1125, 1174, 1261, 1361	Майоров О. 158
Листопад Д. 362	Логинова М. 293, 294	Макарова М. 1406
Литвиненко К. 1173, 1404	Ложкин Б. * 227	Максим В. 1060
Литвинов А. * 172, 226	Лойко А. * 1516	Малая Л.Т. * 95, 183
Литвинов І. 1140	Лубчак В. 1854	Малиш І. * 1808
Литвинов О.І. 1058	Лузан О. 1713	Мамойленко Ю. 769
Лифшиц В. * 270	Лукашенко Л. 489	Мамонтова О. 456-459
Ліберман О.Г. * 166	Лукашова Л. 258, 373, 1134, 1262, 1606	Манкина М. 570
Лілітко Г. 259, 538, 1069- 1071, 1111, 1120, 1150, 1227, 1228, 1343	Лукьяненко В. * 746	Манчак В. * 715
Лісна Т. 260, 329, 966, 980, 1200, 1406	Лысенко Т. 1312	Марин Н. 1498, 1536
Лісовий В. 1323	Лялина Е. 1687	Маркевич М. 770
Лобанова Л.А. 1335	Лялина З. 553, 899, 1405, 1342, 1432, 1630, 1675	Маркевич М. * 737
Лобойченко В. 1118	Ляхова Н. 149, 1826	Марченко Л.И. * 208
Логачева Т. 1431	Ляшенко А.Г. 610	Марчук О.С. 1121
Логвіна Т. 432, 641, 670, 843, 951, 1119,	М Магомедова В. 490	Маслов И. * 1787
		Матвеева В.Ф. * 143
		Матюшенко П. * 145

Мацапура М.І. *	525	Могильченко Г.С*
174	Минин Р. *	135
Мацегора Г. *	1486, 1513	Можейко І.
1512	Минко В. *	157, 1362, 1407,
Мачулин Л.І.	1807	1534
346	Миняйло Н.	Мозговський М.
Машкова В. *	152	1607
741	Мироновский М.Д	Монир Н. *
Медяник О.	935	1569
1264	Мирошніченко Е*	Моргун М.І. *
Менкин В. *	121, 1013	366
1495	Мисик В.	Моргунова А.
Меркулова Е.	975	1499
1775	Михайлин І.	Мороз А. *
Меркулова Е. *	1830	1502, 1506
1843	Михайличенко І.*	Мороз Н.
Мерщанская А.П.	160	526
606	Михайлов Б. *	Мороз С.Г. *
Метешкин А.	1562	193
374	Михайлов Б.В.	Морозов О.О.
Меттер І. *	693, 694	158
154	Михайлов Г.	Морозова А.
Мечников І. *	900	1363, 1500, 1622
231	Михалькова А. *	Морозук В.
Мещанінов О. *	789	127
157	Мицай Н.І.	Мосенцева Т.
Микутина О. *	1734	491
742	Мірошник В.	Москаленко В.
Миллер В. *	936	159
369	Мірошніченко В.	Мостова Г.М.
Милославский К.*	449	1265
133	Мнішек І.	Мощенко К.
Миндар С.	26-50, 153-156,	1034
1122, 1123	281, 393-400, 401,	Музыка Л.
Миненко В.	1433	1678

Музычук А.
160
Мукан А.
1501
Мураєв Е.В. *
976
Муригін М. *
1119
Мурыгин Н.
1125
Мусєєв М.
1003
Мустафин В.
593
Мухіна В.
1502
Мызгина В.
1537

Н

Надолинний В.Л.
1061
Назарова О. *
722
Наседкин А. *
81
Науменко А.
540
Науменко В. *
1421, 1422
Небов С. *
1817
Неверов С.
1596

Неджера М.І.
1503
Некос А.Н.
449
Немкин В.Х. *
103
Непомнящий В.
1550
Несенов В.
774-784
Нестеров А.П. *
13
Нехода І. *
1848
Нехорошков Р.
595
Немець Л.
460
Никитин В.И.
1175
Никитин В.К. *
136
Никс К. *
739
Нихамин Д. *
358
Нікітін М. *
722
Новохатська І.
1715
Новіков Ю.
1150
Нудьга М.
492

О

Оганєсян Л.
1266
Оглоблин В.
1560
Оглоблин В. *
1558, 1559, 1561
Оже Г.М. *
144
Оковита К.
167
Олейник Л.
1831
Олексєнко Н.І.
1062, 1063
Олепiр І.
1281
Олійник О.
1776
Олійник О. *
1832
Олійник С.
629
Ольшанський К. *
373, 375
Омаров Ш.А.
466
Омельченко М.Е.
923
Онацький О.М. *
113, 209
Онищук И.
786
Онуфрий *
1224

- | | | |
|---|--|--|
| Орищенко О.
1631, 1632 | П | 1481 |
| Орлов В.
624 | Павленко Е.
172, 554, 789,
846, 885, 1128, | Пастухова Ю. *
1478 |
| Осадчая А.
1477 | 1129, 1141, 1230,
1575, 1688, 1723 | Пашала С.
1176 |
| Осадчий С.
787 | Павленко Л.
790 | Пелевин В.
939 |
| Осипа Т.
788 | Павленко Л. *
746, 747 | Пельтцер Т. *
213 |
| Осірна Г.
1121 | Павлова Т.
886 | Перегон О.
847 |
| Остапенко В.В.
1716 | Павловська Н.И.
938 | Перепелица Д.
793 |
| Остапенко О.П.
1267 | Падалка І. *
154 | Перепелиця О.
794 |
| Остапенко С.
937, 1387 | Пальчиков Д.
1434 | Пересада О. *
1126 |
| Остренок В.
261, 434, 494,
613, 640, 1064,
1065, 1083, 1084,
1098, 1122, 1123,
1125, 1127, 1157,
1275 | Паницкая Н. *
1618 | Петерек А.И.
941 |
| Островська Х.
262, 299, 472,
673, 845, 1137,
1502, 1538, 1680,
1727 | Панов В. *
1510 | Петренко М. *
67 |
| Очеретянова Т.
1773 | Панч П. *
1841 | Петросов В.А. *
233 |
| Ошепков О. *
804 | Панченко М.
320, 1576 | Петрусенко О. *
79 |
| | Панчишин І.
791 | Пилипенко Л.И.
1777 |
| | Парамонов А.Ф.
1451 | Пилипець Д.
942 |
| | Парийский А.
1451 | Пирлик І.
321, 375, 417,
675, 848, 849, 959,
968, 981, 1131,
1177, 1201, 1202,
1364, 1365 |
| | Пархоменко Н.Д.
924 | |
| | Паршинова Е. * | |

Пирогов В. *	1780	Прошкіна Т.
1507	Покровский В.Н. *	25
Пирогов О.	164	Прытченко Т.И.
174	Покусай Л. *	462
Підопригора Г. *	1819	Прядко В.І. *
892	Полежко С.	1022
Пісня Л.	796	Прядко Н.
310, 612, 850,	Половинка Р. *	1503
851, 943, 970, 982-	61	Пудиков В.
984, 1094, 1130	Поліщук В.	945
Пісоцький В.О.	402	Пузыренко М. *
1151	Поліщук Т.	1491
Пластиніна О. *	403, 1633	Пуль О. *
1488	Пономар І.В.	1682
Плескач М.	1066	Пуртов Ф. *
795	Пономаренко А.	371, 378
Плисак В.	1584	Пустовойт В.С. *
351	Попов В.	197
Плоскина В.	376	Путінцев В.П.
1633	Порошенко П. *	1067
Плотічер А.Й. *	964, 968, 969	Пухарєв В.
186	Постольной Н. *	1616, 1617
Побелян М.Ф.	1196, 1201	Пушкин А.С. *
1778	Потебня А.А. *	176
Побелян М. *	168	П'янов В. *
1829	Приз Н.	1815
Поважная Н. *	730	
1216	Приходько М.І.	Р
Подгорная Т.	676	Работягов Н. *
1779, 1782	Приходько О.П. *	81
Подгорная Т. *	123	Радьков С.М.
1843	Прокопьева Л.	461
Поддубный И. *	1781, 1843	Раевская-
1688	Прохорова Т.П.	Иванова М.Д. *
Подольский С.	462	70

Райнін І.	462	С
1131	Рожков В.	Савицкая Л.
Ракецька І.	178, 679, 1410	1504
1832	Розова Е.	Савран А.
Ракитянская В.Д.	1318	1835
1389	Романенко В.	Савченко І.
Рахаев І.	1788	633
797-799	Романенко Е. *	Садкова О.
Рева Б.К.	1647	1789, 1790
1132	Романченко А. *	Садковая О. *
Репин І.Е. *	1676	1843
59, 97, 105-108,	Россоха Л.О. *	Садковий В.
134, 178, 190, 236,	187	1178
1524, 1786	Рубан Н.	Садовнича Т.
Ржепишевський А. *	1319, 1411	680
87	Руденко І.В. *	Саидова С. *
Рибак Л.	135	751
1409	Рукавіцина Г.	Сальник І.
Ридний А. *	1343	1735
1485, 1509	Русакова Р.С.	Саніна О.
Рижков В.	945	1717
944	Русецький А. *	Саулов Н.К.
Ризький І. *	1146, 1147	182
153	Русланова Н. *	Сафонова Е.
Римський А.	216	183
800	Русов О.	Сафронова Е.
Риссенберг Д.	1651	1671
176	Рыбальченко Р.	Сашкова Л.О.
Роговой А. *	51, 52, 300, 301	9, 11, 15, 17
1473	Рябов А. *	Саяний М.
Родионов В.	141	184-187, 295, 892
1783-1787	Рябцев В.И. *	Светличный Е. *
Родионова А.	1175	1475, 1492
874	Ряполова І.	Светлый В.
Рожко В.И.	53, 180, 404	852, 853

Светлый П. 473, 487	Серебрякова З. * 1353, 1354	808 Сібільов М.В. *
Свиридова Т. 1233	Середа А. 804	206 Скиба С.Б.
Свитолина Э. 801, 802	Середа Т. 189, 1718	636 Склярів В.
Світоліна Е. * 733	Серик В. 946	641 Склярова Л.
Сегіда К. 460	Серова В. * 116, 220	627, 1713 Сковорода Г. *
Седунова Е. 1291, 1334, 1644, 1652-1655, 1657	Сидоренко Г. 1456	1810, 1827, 1831, 1836, 1838, 1849
Секина Е. 1659	Сидоренко В. * 1494	Скоробогатов И. * 1840
Селюта О. 356	Сидоров С. 805	Скубейда Г. 1539
Семененко Н. 1597, 1601	Симоненко А. 190, 191, 264, 265, 311, 572, 597-	Скуратович Р. 1153
Семенова Е. 1505	599, 681, 806, 807, 854-857, 947,	Слатин И. * 175
Семенченко В. 803	1006, 1133, 1321, 1413, 1414	Слиш В. 1134
Семочкина Н. 1791	Синельников Н. * 201	Слюсарев И. * 1322
Сергеев В.Г. * 58, 240	Синенко Г. 600, 610, 626, 1234, 1282, 1719	Смирнов Д. * 1276
Сергеева В. 645, 646, 891, 893, 909, 1142, 1412, 1634	Синчук В. 1152	Смирнова С.Н. * 651
Сердюк О.І. 10, 693	Сиром'ятникова Т. 1158	Смицький А. 352
Сердюк П.І. 625	Сиротенко М. 1268	Собко Р.В. 1159
	Ситник В.	Соболев А. * 809

- | | | |
|-------------------|---------------------|------------------|
| Собчак К. | Старолисов М. | 1661 |
| 999 | 201 | Суганяка Н.В. |
| Созикіна С. | Старусев П. | 518 |
| 197 | 1461 | Сузый А. |
| Соколинская Д. | Старынкевич К.С* | 1154 |
| 283, 888, 1203- | 101 | Сулима В.А. * |
| 1207, 1322, 1561 | Стахова Е. | 360 |
| Соколов Ю. | 859, 1324 | Супрычева Е. |
| 650, 977, 986 | Степанов С. | 1211 |
| Соколовский В.И. | 463, 1069-1071 | Сурин А. |
| 948 | Степанов С. * | 205 |
| Соловьева Ж. * | 1059 | Суркова Л. * |
| 1511 | Стеценко И.С. * | 1850 |
| Солодка Н. | 128 | Сусла О. |
| 198 | Стогний Н.И. | 1793 |
| Солоха А.Г. * | 949 | Сусло В. |
| 209 | Столбецов О. | 814 |
| Сорока С. | 77, 203, 525, 541, | Сюндюков И. |
| 630, 631, 858 | 542, 559, 755, 756, | 353 |
| Сороколат Ю. | 761, 768, 791, 809- | |
| 646 | 814 | Т |
| Сосненко Т. | Сторожев І. | Таранушенко С. * |
| 199, 200, 405 | 517, 1072 | 75, 156 |
| Сотник Л.М. * | Сторожев І. * | Тарасенко Я. |
| 698 | 1037 | 313, 378, 695, |
| Спасская Н. | Стрельник И. | 950, 1235, 1326, |
| 1237, 1269, 1311, | 312, 377, 534, | 1327, 1366, 1577 |
| 1366, 1415, 1540, | 543, 547, 555, 575, | Тартышников А. |
| 1598, 1635 | 861, 961, 1143, | 1656 |
| Спичак Т.Г. * | 1160, 1161, 1208- | Татаринов Ю. |
| 135 | 1210, 1389, 1390, | 1794, 1842, 1843 |
| Стадниченко Ю. | 1392, 1840 | Татарінов Ю. * |
| 1792 | Стреляна Л.М. | 1820 |
| Стаматин В. * | 1073 | Таукешева Т. |
| 567, 568 | Струнникова М. * | 519, 520 |

Телешенко І. 464	1555 Тихонов В.Г. *	1184, 1190 Тронько П. *
Теліженко Т. 1271	1175 Тимофєєва Т.	163 Тростянець Ю.
Теницька Г. 406	1083, 1084 Ткач Т. *	521 Трохименко Г.В. *
Теплоухов В. 1795	211 Ткачев А.В. *	1388 Трохимченко *
Терещенко В. 1074	1173 Ткаченко А.	894 Трублаини Н. *
Терещенко К. 210-226, 354, 862, 1099, 1344, 1509, 1681, 1682, 1728	1844 Ткаченко Г. 1798, 1830	1834 Тульчинський А.А. 1799
Терещенко О. 227	Ткаченко М. 815	Турбаба Г.Г. 1082
Терновой Д. * 1804, 1822, 1839	Ткаченко Н. 1014, 1066, 1074, 1076	Туренко А.Н. 564
Терьохін В. 1075, 1391	Ткаченко К. * 1501	Турова А. 1272
Тимарська Л. 1267	Товажнянский Л.Л. 1325, 1328	Тягунов Г. 951
Тимошенко О. 1551	Товкун О. 1009	<u>У</u> Удовиченко Д. *
Тимченко І. * 68	Токар А. 1054, 1077-1080, 1339	1589 Уляницький Д.
Тислова З. 1796	Токаренко І.В. 1081	689 Урлин І.Б. *
Тислова З. * 1843	Толубко В.Ф. * 1166, 1175	1175 Усань О.
Титарь Н.І. * 208	Тома Г. * 1200	1085 Уткины *
Титов Г.В. 1797	Томак М. 1212	119 Ушкалов Л.В.
Титов Е. *	Топчій М. *	1800, 1810, 1821,

1836, 1838, 1849
Ушкалов Л. *
1435
Ушкалов С.
1801, 1845

Ф

Фабрикант М.Б. *
83, 93, 98, 132
Фалько Т.
637
Фатеева Н. *
117, 210
Февралева С.
1657
Федас Д. *
762
Федецкий А. *
64
Федоренко Я.М. *
246
Федорович С. *
1627
Федорченко Я.
732, 1385, 1721
Федосенко П.
285, 816, 817
Федченко Ю.
683
Фельдман А.
977
Фесюнин В.
522
Фисанович И.И. *
361

Філенко Л.
1802
Філенко Л. *
1835
Фомин А.
628, 1108
Французова Л. *
1805
Фрідьєва Н.Я. *
71
Фролов К.
1086, 1087
Фурман Л.
1416
Х
Хадеев С.П. *
1175
Хаитов В.Д. *
245
Халюта В.М.
1088
Харченко В.
435
Хвильовий М. *
1837
Хвиля О. *
219
Хвисюк Н. *
78, 663, 677
Хижная М.
436, 1367-1369,
1417, 1510, 1511,
1541, 1542, 1599,
1600, 1729

Хижняк Д.
815, 1058
Хланта С.М.
953
Хмельницкий А. *
81
Ходячих С. *
1577
Хомайко Ю.
1331
Хорозова О.
1730
Храпач О.
953
Хухрянский П.И. *
208

Ц

Цаплиенко А.
1434
Цаплиенко А. *
1818
Цветкова Т.
574
Цибулько О.
1145
Цибульник Т.
1010
Цимбалюк М.
1846
Цимбалюк О.
1155
Ч
Чабан А.
1089

- | | | |
|----------------------|------------------|-----------------------|
| Чайка М. | 562, 954 | Шалимов А. * |
| 236, 237, 302, 1537, | Чернов С. | 110 |
| 1543, 1544, 1674 | 988, 989 | Шамрай Л. |
| Чалый М. * | Чернов С. * | 1135 |
| 1430 | 983 | Шаповалова В. |
| Частій М. * | Чернуха А. | 1275 |
| 115 | 1847 | Шапошник Е. |
| Чегринець А. | Чечельницький П. | 1156 |
| 524 | 1471 | Шатровская В.И. |
| Чепалов А. | Чиженко М. * | 437 |
| 238, 1332, 1418, | 1580 | Шаульский М. |
| 1637-1641 | Чистилин В. | 97, 638, 894, |
| Чеперис Ю.С. | 1092 | 1154, 1461, 1850 |
| 632 | Чичибабин Б. * | Шваб Л. |
| Чепижный С. | 1828 | 241, 242, 955 |
| 1366 | Чмелев В. | Швец Н. |
| Чепурко Е. | 1011 | 901, 1658 |
| 921 | Чмель О. | Шевандин А.Д. * |
| Чепурний М. | 1163 | 73 |
| 684 | Чоха Л. | Шевелев Ю. * |
| Черевко А. | 97 | 1854, 1855 |
| 1333 | Чубаров А. | Шевцова Е. |
| Черевко О.І. * | 821 | 243 |
| 19 | Чуйкова Т. | Шевченко І. |
| Чередниченко Д. | 604 | 1016, 1085 |
| 1435 | Чумаченко В. | Шевченко В. |
| Черкасова Л. | 240 | 1322 |
| 614 | Чурилов В. | Шевченко Т. |
| Черкаська Г. | 1284 | 1512 |
| 239 | | Шевченко Т. * |
| Черкесов В. | Ш | 266, 267, 273, 274, |
| 890 | Шабалина А. | 279, 282, 1345, 1375, |
| Чернавина О. * | 1642 | 1430, 1435, 1483, |
| 1165 | Шакін М. * | 1534, 1597, 1588, |
| Чернишова Т. | 299 | 1726-1728, 1792 |

Шейка А. 822, 823	1579, 1851	1184
Шейко В. 1334	Штанько С.Ф. * 1175	Яковенко С. 824
Шейко В.М. * 20	Штрифанова Н.П. 1136	Яковлєва О. * 214
Шелест П.Ю. * 184	Шуба М.В. 2	Якубович С. * 1495
Шендерович В. 244	Шулець Л. 1137	Якушко О. 1691, 1731
Шепеньова І. 1090	Шульгин А.М. * 208	Янголенко А. * 1194
Шеремета П. * 966	Шульженко К.І. * 138, 195, 224	Янкевич С. 1661
Шидич А. * 1075	Шумакова С. * 1573	Янко В. 1601
Шинкаренко О. 410	Шумейко В.І. 566	Янколенко С. * 1194
Шип А.Ф. * 208	Шур Т.М. 956	Яременко В. 1853
Широкоградюк С. 1235	Шутяк Л. 1852	Ярин В. 1146, 1147
Шишкунов О.Ф. 628	Ш	Ярмак О.В. 1335
Шиян Е. 1803	Щербинин Ю. * 1400, 1418	Ярмак С. 56
Школьник О. 355	Щибря Л. 246, 286	Ярмолук А. * 1510
Шматченко Ю. 450, 895, 1179, 1214, 1215, 1689, 1690	Щитко А. 1659, 1660	Яровой О.Ю. 296
Шостак Н. 99, 244, 379, 451, 685, 869, 1216, 1276, 1394, 1419, 1513,	Элькин Б. * 4	Яцина Ю.Д. 1091
	Юрченко О. 464	Яшинов Ф. * 109
	Я	
	Якимович О. *	

ГЕОГРАФІЧНИЙ ПОКАЖЧИК

Алісівка	Близнюківський р-н	1091, 1145, 1249,
1024	349, 359, 441,	1253, 1268, 1576,
Андріївка	510, 619, 788, 926,	1695
184, 615	1014, 1015, 1024-	Ватутіне
Африканівка	1031, 1066, 1074,	1247
40	1076- 1080, 1090,	Введенка
Бабаї	1137, 1339	41
395	Богодухів	Велика Рогозянка
Балаклійський р-н	42, 193, 247, 732,	1039
29, 184, 400, 1146	954, 1721	Великий Бурлук
Балаклія	Богодухівський р-н	167, 1583, 1606,
1250	26, 28, 38, 419,	1607, 1701, 1713
Балки	423, 440, 464, 485,	Великобурлуцький р-н
1383	562, 636, 639, 759,	258, 373, 389,
Барвінківський р-н	773, 1047-1051,	390, 511, 561, 627,
40, 50, 396, 398,	1061-1063, 1096,	1041, 1134, 1262
399, 620	1182, 1242, 1243,	Верхній Бишкін
Барвінкове	1336, 1341, 1385	242
404	Борівський р-н	Верхній Салтів
Башилівка	28, 41, 397	1407
1078	Буди	Верхня Орілька
Безм'ятежне	394	31
48	Бурбулатове	Верхня Самара
Берестове	1014	1025
1080	Валки	Веселе
Берестовенька	144, 199, 345,	48
149	652, 1424, 1551,	Вільне
Благодатне	1554, 1788	49
48	Валківський р-н	Вільшана
Близнюки	36, 200, 319, 320,	623, 1058
360, 1054, 1184,	328, 355, 392, 403,	Вовчанськ
1190, 1220	405, 927, 1067,	27, 440

Вовчанський р-н	1587, 1693, 1694,	1361, 1847
30, 39, 393, 834,	1703, 1706-1708,	Зміївський р-н
914, 1181, 1407	1712, 1716, 1773	22, 35, 184-187,
Водяне	Дергачівський р-н	197, 372, 382, 413,
1231	29, 31, 51, 300,	421, 432, 434, 468,
Гайдари	301, 415, 691, 937,	477-479, 494, 516,
35	1013, 1019, 1020,	613, 640, 641, 670,
Гатище	1023, 1035, 1044,	684, 729, 818, 843,
1181	1058, 1073, 1081,	863, 892, 922, 951,
Геніївка	1095, 1260, 1338,	1018, 1064, 1065,
818	1357, 1387, 1709,	1083, 1084, 1098,
Герсеванівка	1715	1119, 1122, 1123,
50	Добровілля	1125, 1127, 1148,
Горохуватка	1077	1157, 1176, 1248,
28	Довжик	1275, 1350, 1374,
Горького	407, 1053	1409, 1700
636	Есхар	Знам'янка
Граково	32	387
27	Ємці	Золочів
Гур'їв Козачок	415	39, 936, 1751,
38	Журавлі	1776
Данилівка	355	Золочівський р-н
396	Забарине	28, 38, 68, 325,
Дворічанський р-н	28	330, 407, 469, 475,
352, 356, 424,	Заброди	618, 622, 765, 948,
461, 614, 623, 625,	28	1039, 1053, 1155,
628, 757, 794, 795,	Зарябинка	1201, 1187
1082, 1106, 1108,	1063	Іванівка
1233, 1245, 1266,	Зачепилівка	34, 1034
1717	724	Івано-Франківськ
Дворічна	Зачепилівський р-н	1528
912	41, 956	Ізюм
Дергачі	Зміїв	44, 61, 206, 267,
52, 145, 296, 357,	43, 249, 261, 291,	273, 286, 362, 380,
803, 815, 1267,	295, 1056, 1261,	384, 459, 537, 659,

918, 967, 1186,	1574	617, 621, 932,
1188, 1198, 1199,	Коломак	1017, 1033, 1105,
1211, 1231, 1232,	410	1121, 1149, 1151,
1373, 1739, 1740,	Коломацький р-н	1159, 1255, 1264,
1743, 1744, 1746-	401, 938, 1085,	1337, 1574
1748, 1760, 1761,	1200	Крисине
1775, 1779, 1781,	Колонтаїв	26
1782, 1789-1791,	400, 1033	Криштопівка
1794, 1795, 1796,	Комсомольське	1079
1803, 1820, 1842,	1350, 1700	Кулиниї
1843	Коробочкино	1184
Ізюмський р-н	388, 1461, 1568	Куньє
32, 246, 398, 402,	Кочеток	397
406, 414, 459, 488,	26, 669, 1386,	Куп'янськ
490, 524, 830, 925,	1425, 1570	529, 530, 718,
1135, 1202, 1209	Красноград	1215
Катеринівка	25, 45, 535, 644,	Куп'янський р-н
135, 1089	724, 931, 1052,	30, 333, 933, 1394
Кегичівський р-н	1060, 1068, 1086,	Леб'язьке
46, 615, 953	1087, 1107, 1126,	269, 353, 894
Киселі	1272, 1447, 1750,	Левандалівка
1702	1762, 1798, 1826,	200
Кицівка	1830, 1844	Ленінка
27, 386	Красноградський р-н	32
Кірове	32, 123, 149, 257,	Лиман
1076	277, 762, 763,	1018
Кобзівка	1383, 1856, 1858	Липковатівка
277	Краснокутськ	1282
Ков'яги	45, 189, 915,	Лозова
1067	1278, 1279, 1381,	259, 366, 457,
Козача Лопань	1718, 1738, 1752,	463, 491, 508, 526,
1709	1819	579, 667, 680, 928,
Козачка	Краснокутський р-н	1042, 1059, 1061,
187	400, 452, 453,	1069-1071, 1227,
Козіївка	474, 512, 539, 585,	1228, 1281, 1284,

1343, 1420, 1488,	Надеждине	33
1710, 1793, 1776,	1074	Олексіївка
1802, 1832	Наталине	186
Лозівський р-н	762	Орілька
50, 113, 114, 135,	Нескучне	1223
254, 398, 457, 489,	1472, 1490	Острівщина
538, 624, 629, 635,	Нижня Озеряна	1066
642, 676, 682,	1231	Охоче
1057, 1088, 1089,	Нікополь	38
1100-1113, 1120,	50	Парасковія
1132, 1150, 1223,	Нова Водолага	46
1377, 1416	24, 1040, 1234,	Первомайск
Лукашівка	1271, 1604, 1605,	188, 292-294, 940,
1029	1608, 1679, 1719,	1032, 1257, 1548,
Люботин	1757	1602, 1603, 1692,
924	Нововодолазький р-н	1698, 1704, 1705
Мала Данилівка	38, 46, 263, 383,	Первомайський р-н
1023, 1387	387, 476, 514, 600,	31, 32, 241, 242,
Малинівка	610, 626, 950,	441, 455, 456, 496-
1244, 1461	1043, 1045, 1046,	500, 515, 616, 643,
Малолітка	1156, 1247, 1254,	661, 760, 805, 955,
620	1282, 1283, 1714	1021, 1038, 1109,
Мануїлівка	Новомиколаївка	1110, 1114-1117,
1715	33	1153, 1258, 1702,
Мельникове	Новопавлівка	1720
1268	50	Перемога
Мерефа	Новопокровка	1088
53	546, 638	Пересічна
Металівка	Новоукраїнка	29, 51, 1073
39	1028	Петрівка
Мечебилове	Огульці	1201
399	36	Печеніги
Мохнач	Окіп	412, 1075, 1365
22, 185	68	Печенізький р-н
	Олександрівка	27, 297, 363, 506,

507, 385, 386, 592, 913, 1099, 1158, 1259	Самійлівка 1031	53, 429 Старий Салтів
Південний	Сахновщина 1476, 1503	30 Старий Чизвик
232, 584, 1016	Сахновщинський р-н	40
Покотилівка	513, 633, 723, 920, 1022, 1265,	Суданка 32
440	1273, 1567, 1696, 1697, 1730	Таранівка 197
Полевая	Світле	Тетлега
1081	49	35
Полкова	Семенівка	Тихе
Микитівка	1027	49
38	Сидоренкове	Турція
Приколотне	328	902, 910
373, 390	Сковородинівка	Харківський р-н
Пристін	325, 330, 622, 1734	30, 31, 47, 232, 394, 395, 440, 584, 924, 935, 1016, 1184, 1230, 1472, 1490
30	Скрипаї	
Пришиб	372	
29	Слатине	
Прудянка	1035	Хорошеве
31	Словенія	47
П'ятницьке	907	Хрестище
385	Солоницівка	763
Радгоспне	51	Царедарівка
1026	Сонцедарівка	398
Радянське	539	Червоний Лиман
393	Софіївка	398
Рогань	1030	Червоний Оскіл
31, 1229, 1230	Сподобівка	246, 398
Рокитне	49	Червоний Шахтар
1219, 1283	Стара Водолага	32
Руська Лозова	383	Черемушна
1013	Старий Мерчик	392, 1249
Руські Тишки		
30		

Черкаська Лозова	26, 27, 32, 35, 41,	Шебелинка
51	152, 269, 340, 353,	400
Чернещина	388, 409, 517, 546,	Шевченківський р-н
41	611, 637, 662, 638,	33, 40, 916
Чугуїв	669, 824, 894, 917,	Шелестове
37, 97, 104, 171,	1034, 1037, 1055,	401, 1200
190, 278, 336, 381,	1072, 1118, 1136,	Шелудьківка
408, 557, 919, 965,	1154, 1162, 1163,	382
969, 1036, 1216,	1244, 1376, 1386,	Юрченкове
1221, 1280, 1355,	1425, 1461, 1568,	1376
1478, 1550, 1786,	1570, 1783, 1792	Яковлівка
1850	Шарівка	1057
Чугуївський р-н	419, 423	

Науково-довідкове видання

**Література про
Харківщину
2014**

Бібліографічний покажчик

Відповідальний за випуск Н.І.Шостко

Підписано до друку 02.12.2015 Формат паперу 60 x 84/16
16,2 друк. арк. Папір для множ. апаратів. Тираж прим.
Харківська обласна універсальна наукова бібліотека
вул. Кооперативна 13/2 Телефон: 731-31-32